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KONYASPOR, KONYA’MIZIN
 EN BÜYÜK MARKALARINDAN BİRİ

Konya’mızın geleceği için 31 ilçemizin tamamında 
çalışmalarımızı aralıksız sürdürüyoruz. Bir 
taraftan millet bahçeleriyle Konya’mızda 

yeşil alan miktarını artırırken diğer yandan bin 
yıllık ecdat mirası Alâeddin Tepesi’nin çevresinde 
oluşan görüntü kirliliğini ortadan kaldırıyoruz. Hava 
kalitesini iyileştirmek için çalışmalar yapıyor, ekolojik 
koridorlar ve bisiklet yolları projelerimizi bir bir hayata 
geçiriyoruz. 

Yine Konya’mızın tamamında sosyal konutlar inşa 
ederken diğer yandan Şükran Mahallesi, Mevlana 
Meydanı, Mevlana Çarşısı ve Altın Çarşı gibi birçok 
noktada kentsel dönüşüm çalışmalarımıza devam 
ediyoruz. 

Özellikle sanayi alanlarının dönüşümü noktasında 
Konya’mızda çok özel, çok önemli projeler 
yürütüyoruz. Köhnemiş sanayi alanlarını şehirlerimizin 
dışına taşıyoruz.

KONYA SIFIR ATIK SANAYİ SİTESİ 

Bakanlık olarak; “Yeni Sanayi Alanlarıyla Büyük 
Türkiye” hedefiyle; bugün 81 ilimizde şehrin içerisinde 
kalan tüm sanayi alanlarını daha yeni, daha modern 

yerlere taşıyoruz. Ankara, Trabzon, Uşak, Aksaray, 
Diyarbakır ve Kayseri’de 6 eski sanayi sitemizi yeni 
yerlerine taşıdık. Esnafımızın, vatandaşlarımızın 
hizmetine sunduk. 

Şu anda 26 sanayi alanımızda harıl harıl çalışıyoruz. 
Devamında; 81 ilimizin tamamında, şehir içinde 
kalmış sanayi alanlarımızı dönüştürecek, şehirlerin 
dışına taşıyacağız. Konya’mızın merkezinde kalan Eski 
Sanayi ve Karatay Sanayi siteleri trafik sorununa, 
hava ve gürültü kirliliğine yol açıyordu. 

Biz de Konyalı kardeşlerimizin daha güzel, daha 
temiz, daha güvenli iş yerlerinde üretim yapmaları 
için; 4 etapta, 2 milyon 80 bin m2 alanda, 2.690 
dükkânın ve 134 ticari alanın bulunduğu Yeni Konya 
Sanayi Sitemizi inşa ediyoruz. Geçtiğimiz haftalarda 
da bu sanayi sitemizde incelemelerde bulunmuş ve 
geldiğimiz son aşamayı değerlendirmiştik.

Bu sanayi sitemiz; bir sanayi sitesinden çok; sanayi 
kompleksi olacak, yeni bir üretim merkezi olacak, 
şehrimizde ekonomi canlanacak, üretim, ihracat ve 
istihdam da artacak. 

Bu sitemiz tamamlandığında; Konya şehir merkezinde 
trafiği artıran on binlerce araç şehrin dışına taşınmış 
olacak, kirlilik azalacak. Yine binlerce kardeşimiz 

MURAT KURUM
Çevre ve Şehircilik Bakanı
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istihdam edilecek. 

Bir ustamız, bir işçi kardeşimiz dükkânına, iş yerine 
geldiğinde, bir kardeşimiz buraya geldiğinde; bu 
alandaki camide, parklarda, yeşil alanlarda, yürüyüş 
yollarında, daha güzel bir ortamda vakit geçirecek, 
dinlenecek, nefes alacak.

Yeni Konya Sanayi Sitemizi; “İklim Dostu Sanayi 
Dönüşümü” ilkesiyle inşa ediyoruz. İnşallah bundan 
sonra bütün dönüşümlerimizi de “İklim Dostu 
Dönüşüm” başlığı altında gerçekleştireceğiz. Sanayi 
alanlarının iklim dostu uygulamalarla Yeşil Sanayiye 
dönüştürülmesi, Yeşil Kalkınma yolunda şehrimiz 
için, ülkemiz için sayısız faydalar sağlayacak. 

Tüm yeni sanayi alanlarımızda; güneş panelleri yer 
alacak, atık getirme merkezi olacak. Atık sularını arıtan, 
kendi elektriğini üreten, atık yağını toplayan, yeşil etiket 
sahibi tesisler olacak.

Şehirlerdeki karbon gazı üretim miktarı azalacak. 
İnsan sağlığı açısından; sanayicilerimize, daha sağlıklı, 
çevreye saygılı, iklim dostu bir çalışma ortamı sunmuş 
olacağız. Katma değeri yüksek ürünler üreteceğiz, 
çevremizi koruyacağız. Yüzbinlerce aracı şehir 
merkezinden uzaklaştırıp trafik yüküne, hava ve gürültü 
kirliliğine son vereceğiz. Modern altyapı ve arıtma 
tesisleriyle de hiçbir atığın doğayı kirletmesine izin 
vermeyeceğiz. Esnafımızın iklim dostu, çevre dostu 
üretimlerini; ülkemizi küresel rekabette daha üst sıralara 
taşıyacak stratejik bir hamle olarak görüyoruz. On 
binlerce kardeşimize istihdam sağlayacağız.

Yaptığımız bu sanayi sitemiz Türkiye’de İklim Dostu 
Sanayi Sitelerinin ilk örneği olacak. Burada her 
aşamasında Sıfır Atık Sanayi uygulamalarını hayata 
geçireceğiz.

Bu sanayi sitemizin içerisine sıfır atık merkezimizi 
kuracağız. Atıklarımızı ayıracağız. Kendi kendine 
yetebilen, kendi elektriğini üretebilen, atık yağların 
toplandığı, yağmur sularının depolandığı bir sanayi 

tesisi haline getireceğiz. 

Bunun yanı sıra bu sanayi sitemizi endüstriyel ortaklığa 
ve döngüsel ekonomiye uygun yaparak; daha etkili, 
daha tasarruflu, daha verimli hale getiriyoruz. 

Türkiye’de ilk kez bir sanayi sitesi sıfır atığa tam 
uyumlu olarak inşa ediliyor. Bu anlamda sanayi 
sitemize Konya Sıfır Atık Sanayi Sitesi ismi yakışırdı. 
Biz de bu sanayi sitemizin ismini geçtiğimiz 
haftalarda Konya ziyaretimizde Konya Sıfır Atık 
Sanayi Sitesi olarak belirledik. Sanayi sitemiz yeni 
ismiyle hayırlı olsun. İnşallah tüm dükkânlarımızı en 
geç 2022 sonuna kadar tamamlayarak sanayicilerimize, 
esnafımıza, vatandaşlarımıza armağan edeceğiz.

TÜRKİYE GENELİ VE KONYA MİLLET BAHÇELERİ

Bugün 81 ilimize 81 milyon metrekare millet bahçesi 
hedefiyle; “Türkiye’nin Büyük Ekolojik Dönüşümü” 
nü daha da ileri taşıyoruz.

Şehirlerimizin yeşil dönüşümü için projelendirdiğimiz 
400 millet bahçemizin 100’ünü tamamlayarak 
vatandaşlarımızın hizmetine sunduk. 300 millet 
bahçemizde ise çalışmalarımız tüm hızıyla devam 
ediyor. 

İnşallah 2023 yılına kadar, Cumhuriyetimizin 
yüzüncü yılına geldiğimizde 400 millet bahçemizi 
ülkemize kazandırmış olacağız. 

Konya’da, Konyalı hemşerilerimizin; aileleriyle, 
evlatlarıyla hoşça vakit geçireceği, dinleneceği, 2,5 
milyon m2 büyüklüğünde 15 millet bahçesi yapıyoruz. 
Bu millet bahçelerimizden birini 108 bin metrekarelik, 
eski stat yerinde, inşa ediyoruz. Şehrimizin en merkezi 
yerinde, 250 bin hemşerimizin yürüme mesafesinde 
olan bu millet bahçemizde; çocuklarımız için tenis 
kortu, basketbol sahası, satranç grubu ve oyun alanları 
var. 
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Yine gençlerimizin kitap okuyacakları millet 
kıraathanesiyle; göleti, Türk-İslam Bahçesi, bisiklet ve 
yürüyüş yollarıyla çok güzel bir millet bahçesi olacak. 
Şu an, geldiğimiz aşamada, kütüphanemizin ahşap 
kubbe montajını tamamladık. Biyolojik gölet ve Türk-
İslam bahçesinin yapımını da büyük ölçüde bitirdik.  
Konya Büyükşehir Belediyemizle yürüttüğümüz bu 
projemizi inşallah yıl bitmeden, tamamlayacağız, 
Konya’mıza, Konyalı hemşerilerimize armağan 
edeceğiz. Yine bu millet bahçemizde, selâtin camileri 
gibi kültürümüzü, medeniyetimizi yansıtan çok güzel 
bir camimizi de Konyalı kardeşlerimizin hizmetine 
sunuyoruz. Bu camimizde 14.400 kardeşimiz aynı anda 
saf tutabilecek. 

PARİS ANLAŞMASI VE YEŞİL KALKINMA HAMLESİ

Geçtiğimiz haftalarda Milano’da İklim Değişikliğiyle 
Mücadele kapsamında gerçekleştirilen toplantıda, 
ülkemizin Paris Anlaşmasına taraf olma sürecini, 
2053 Net Sıfır Emisyon hedefi doğrultusunda 
ortaya koyduğumuz Yeşil Kalkınma hamlemizi ve 
ülke olarak iklim değişikliği ile mücadelede yaptığımız 
çalışmalarımızı ortaya koyduk, görüş alışverişinde 
bulunduk. 

Orada da ifade ettik. Cumhurbaşkanımızın BM Genel 
Kurulunda taraf olma ile ilgili açıkladığı karar tüm 
kurumlarımızla koordinasyon içinde yürüttüğümüz 
müzakerelerin olumlu bir sonucudur. Bu verimli 
müzakereler, etkin diplomasi, karşılıklı iyi niyet 
sayesinde; ülkemize dair haksızlığı önleme noktasında 
büyük bir mesafe aldık. Ülkemizin kalkınmasına, 
ekonomisine çok faydalı olacak müzakereler yürüttük. 
Özellikle İklim finansmanına erişim noktasında büyük 
mesafe kat ettik. 

Paris İklim Anlaşması’nı; 2053 yılında net sıfır 
emisyon ve Yeşil Kalkınma hedefimize ulaşmak için 

önemli bir kilometre taşı olarak görüyoruz. Bu anlamda; 
Yeşil Kalkınma’nın Öncü Şehri Konya’mızda olduğu 
gibi 81 ilimizin tamamında aynı hassasiyetle çalışıyor, 
geleceğe hitap eden Çevreye Saygılı Şehirler 
kuruyoruz.

İnşallah yaptığımız tüm bu çalışmalarımızla Konya’mızı 
bir marka şehir haline getireceğiz. Nasıl Selçuklu 
döneminde Konya’mız, Türk mimarisinin gözde 
eserlerine sahip olması nedeniyle “En Muhteşem 
Türk Şehri” unvanını aldıysa bugün de Konya’mızı 
aynı anlayışla Cumhuriyetimizin en muhteşem 
şehri yapacak, Konya’mızı marka bir şehir yapacak 
çalışmalarımızı aralıksız sürdürüyoruz. 

Tabi bu anlamda marka demişken Konya’mızın en 
büyük markalarından biri olan Konyaspor’umuzdan da 
bahsetmemek olmaz. Konyaspor, şehrimizin gözbebeği, 
Konya’mızın birlik ve beraberliğinin 100 yıllık ortak bir 
değeri, ortak bir paydasıdır. Konyaspor’umuz bu ülke 
için, spor dünyamız için önemli başarılara imza atmış 
bir kulübümüz. 

İnşallah Konyaspor’un bir Anadolu kulübü olarak 
önümüzdeki süreçte Avrupa kupalarına katılabilmesini, 
milli takımımıza futbolcu kazandırabilmesini hakikaten 
çok arzu ediyoruz. Bu kadim şehrin en önemli 
markası olan Konyaspor’umuzu 100. yılında zirvede 
göreceğimiz günleri hep birlikte yaşayacağımıza 
inanıyorum. 

42 bin kişilik stadıyla, tesisleriyle, tecrübeli yönetici ve 
teknik kadrosuyla Konyaspor bunu pekâlâ başarabilir. 
Konyaspor’a gönül veren taraftarlarımız da buna 
inanıyor, bizler de yürekten inanıyoruz. Bu noktada 
Konyaspor’umuzun başarısı için; gereken ne varsa 
el birliğiyle yapacağız. Biz Konyaspor için üstümüze 
düşeni hep yaptık, yapıyoruz, yapmaya da devam 
edeceğiz. 

Bu vesileyle tüm futbolcularımıza ve yöneticilerimize 
Konya’mıza, Konyaspor’umuza kattıkları değer için çok 
teşekkür ediyorum. Başarılar diliyorum.
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FUTBOL VOLEYBOL MASA TENİSİ SATRANÇ TAEKWONDO KİCK BOKS CİMNASTİKGÜREŞ

Çocuklarımızın yeteneklerini kesfetmelerine imkan sunup, fiziksel ve zihinsel 
gelişimlerine katkı sağlamak amacıyla projeler üretiyoruz.

HEDEFİMİZ İLÇEMİZDEKİ TÜM ÇOCUKLARIMIZA 
SPOR DOLU BİR YAŞAM SUNMAK.
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BİR SEVDADIR YEŞİL BEYAZ

Hepimizin ortak gayesi, ümidi, 
sevdası, mutluluğu, hüznü 
Konyaspor. Konyaspor sevgisi 

Nesilden nesile büyüyen bu sevdanın 
neferleri ve bu sevdayı ayakta tutacak 
olan bizler; Konyaspor sevdasını gelecek 
nesillerin de yaşaması için yoğun 
gayret etmeliyiz. Medeniyetlerin beşiği 
Başşehir Konya her daim her alanda ön 
planda.  Konyaspor şehrimizin en önemli 
markalarından. Konyaspor şehrimizin 
dünyaya duyurulması anlamında çok 
ciddi bir potansiyele sahip.  Anadolu 
Kartalı son yıllarda ortaya koyduğu 
mücadele ve takım ruhu ile adından 
söz ettiriyor. Önümüzdeki yıl 100. 
Yılına girecek Konyaspor’da duruşu, 
çalışmalarındaki özverisi ile Konyaspor 
Kulüp Başkanı değerli ağabeyim Fatih 
Özgökçen ve Yönetim Kurulu Üyeleri 
göreve geldikleri günden bu yana 
şehrimizin markası Konyaspor’un 
başarısını yükseltmek ve Konyaspor’un 
marka kalitesini attırmak için yoğun 
gayret gösteriyor.  Konyaspor yönetimi 
özellikle sadece Futbol Takımının 
başarısı için değil diğer spor branşlarının 
gelişmesi adına da yoğun gayret veriyor.  
Konyaspor yönetiminin bu fedakarlığına 
karşı Konyaspor taraftarları tribünleri 
doldurmalı. Takımına sonuç ne olursa 
olsun destek olmalı. Yine lisanlı ürünlerin 

satıldığı KonyaStore’den alışveriş yaparak 
da Başkan Fatih Özgökçen ve ekibinin 
çalışmalarda elini güçlendirmeli. Bu özel 
sayımızda göreve geldiği günden bu 
yana Konya projeleri, Konya yatırımları 
ve Konya’nın marka değeri Konyaspor’a 
destek veren Çevre ve Şehircilik Bakanı 
Murat Kurum, Spor Genel Müdürü 
hemşerimiz Mehmet Baykan, Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş’un spor yatırımlarını ve 
sporculara verdikleri destekleri de görme 
imkanı okurlarımız ile buluşacak. Yine 
geçmiş dönem Konyaspor’da yöneticilik 
yapmış şehrimizin ağabeylerinin 
de Konyaspor ile değerlendirmeleri 
ve Konyaspor sevdalarını dinleme 
imkanı bulacaksınız. Konya Yenigün 
Gazetesi olarak her ay düzenli olarak 
yayınladığımız 10LAR Dergisinde bu ay 
Konyaspor ve Konyaspor sevdasına farklı 
bir açıdan ekip arkadaşlarımız ile sizlere 
aktarmanın heyecanını yaşıyoruz. Emeği 
geçen tüm ekip arkadaşlarımızı ve katkıda 
bulunan herkese teşekkür ederiz. Her 
çalışmasıyla kendisinin farkını hissettiren 
10LAR dergisi gözünden Konyaspor ve 
Konya sporunu keyifle okumanız dileğiyle. 
Sağlıcakla kalın…

FAHRİ ALTINOK
10LAR Dergisi Genel Koordinatörü
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BİRLİKTELİK KAZANDIRIR

Konya, tarihi ve kültürel birikimiyle önemli bir 
şehrimiz.

Bu açıdan her alanda büyük kazanımlarımız var. 
Bu kazanımları daha yukarı çıkarmak gerekiyor.

Spor konusunda da Konya iddialı olmalı, iddialı da.

Bu iddiayı yerel yönetimlerimiz güzel bir şekilde ortaya 
koyuyor. Dikkat çekmeyecek gibi değil; ülkemizin en 
uzun bisiklet yolu Konya’mızda. 

Bu durum, bisiklet kadim kültürünün bir nişanesi adeta. 

Bisiklet yolu yatırımları da elbette devam ediyor. Bu 
yatırımlar, Konya’nın bisiklet konusundaki hassasiyetini 
ortaya koyuyor. 

Tabi söz konusu bisiklet olunca, olaya sportif bir 
faaliyet olarak da bakmak gerekiyor. Evet, Konya’da 
bisiklet iyi bir taşıma aracı ancak aynı zamanda sportif 
bir faaliyet alanı da.

Bu anlamda Konya, bisikleti hem ulaşımda 
kullanıyor hem de sportif bir yaşam tarzını da 
benimsemiş oluyor. 

Yerel yönetimlerimizin spor yatırımları elbette bisiklet 
yoluyla kısıtlı değil. Hepinizin bildiği gibi başta 
Büyükşehir Belediyesi olmak üzere, Selçuklu, Meram, 
Karatay ve diğer ilçe belediyelerimiz spora ve sporcuya 
büyük destekler veriyorlar.

İlçelerimizin her birinde ayrı ayrı spor yatırımları 
yükseliyor. Yapılanlar da cabası. 

Daha önce mahalle aralarında, boş arazilerde, toprak 
üstünde futbol, basketbol gibi sportif faaliyetler 
yürütülürken, bugün neredeyse her mahallemizde spor 
sahaları mevcut. 

Gerçekleştirilen bu yatırımlarla birlikte Konya 
geçtiğimiz yıllarda dünya standartlarının üstünde bir 
şehir stadyumu da kazandı. Bu stadyum Konya’nın 

spor alanındaki çıtasını oldukça yükseğe çıkardı.

Şimdi ise tüm bu spor yatırımlarının meyvesini 2021 
İslami Dayanışma Oyunları’na ev sahipliği yaparak 
taçlandıracağız. İşte bu başarı hikayesi, tam da 
Konya’ya yakışırdı. 

Diğer yandan, spor alanında şehrimizin dışarıya açılan 
yüzü ve markası olan Konyaspor da önemli bir ayrıntı. 

Şehrimizin takımı bizleri adeta gururlandırıyor.

Tarihi açıdan oldukça köklü bir takım olan 
Konyaspor’umuz, bu sezona çok iyi başladı. Oldukça 
keyifli maçlar izliyoruz. Takımın bu başarısından 
dolayı Başkan Fatih Özgökçen ve yönetimi, Teknik 
Direktörümüz İlhan Palut ve diğer teknik ekibi, 
sahada canla başla mücadele eden futbolcuları 
tebrik ediyorum. 

İnşallah bu başarılı tablo devam eder.

Tabi bu başarının perde arkasında, birliktelik ruhu var.

Malumunuz, Fatih Başkan gelir gelmez, önemli icraatlar 
yaptı. Konya’da, Konyaspor için birleştirici bir unsur 
oldu. 

İşadamlarıyla, sivil toplumuyla, yerel yönetimleriyle 
tüm Konya Konyaspor ortak paydasında biraraya geldi. 
Tabi bu duruma en büyük katkıyı da hiç kuşkusuz 
Çevre ve Şehircilik Bakanımız, Konya’mızın evladı 
Sayın Murat Kurum verdi. Sayın Bakanımız her konuda 
olduğu gibi Konyaspor konusunda da üzerine düşenin 
fazlasını yapıyor. Bu anlamda en büyük alkışı ve takdiri 
hak eden isim sayın Bakanımız. 

İşte bu birliktelik, sahaya da yansıyor. Futbolcularımız 
da bu birliktelikten enerji alıyor olacak ki, gerçekten 
maçlarda büyük bir mücadele sergiliyorlar. Bu takım 
ruhu, sahada başarıyı getiriyor. Bu anlamda, aynı ruhla, 
spor alanındaki başarımızın devam etmesini temenni 
ediyorum. Sevgi, saygı ve dua ile…

ABDULLAH AKİF SOLAK
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
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KONYA İSLAM OYUNLARI’NA HAZIR

Konya ve spor kelimeleri hangi cümlede kullanılırsa 
kullanılsın birbirine gerçekten çok yakışıyor.  
Sporun içindeki Fair Play ruhu, barış ve kardeşlik 

anlayışı her daim şehrimizin kültüründe yer almıştır.

Konya’da yeni sporcuların yetişmesi, her yaştan 
insanımızın sporla tanışması ve sporun evrensel 
değerlerinin yaşatılması için var gücümüzle 
gayret ediyoruz. Hükümetimizin yatırımlarının ve 
hizmetlerinin yanında Büyükşehir Belediyesi olarak 
hem yatırımlar yapıyor hem de çocuklarımız ve 
gençlerimiz için yapılan her türlü çalışmada yer 
alıyoruz.  

En başta şehrimizin markası olan Konyasporumuza 
her daim destek oluyoruz. Çocuklarımızın Konyasporlu 
olması ve Konyaspor ruhunu yaşaması için çaba 
harcıyoruz. Amatör spor kulüplerimize desteğimiz 
artarak devam ediyor. Spor Konya Projemiz ve 28 
ilçemizde açtığımız Spor Okulları vesilesiyle binlerce 
gencimiz sporla tanışıyor. Bisiklet Festivali ve bisikletle 
ilgili yaptığımız faaliyetler bisiklet sporunun şehrimizde 
gelişmesine katkı sağlıyor. 

Şehrimizi uluslararası organizasyonlarla ön plana 
çıkarmak önceliklerimiz arasında bulunuyor. Bu 
manada Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan tarafından şehrimize kazandırılan İslam 
dünyasının en büyük organizasyonu İslami Dayanışma 
Oyunları’na ev sahipliği yapacak olmanın heyecanını 

yaşıyoruz.

Pandemi sebebiyle 2022 yılı Ağustos ayında 
gerçekleşecek 5. İslami Dayanışma Oyunları için 
şehrimize 56 ülkeden 3 bin sporcu gelecek. Tüm 
dünyaya örnek bir organizasyon gerçekleştirerek 
hem ülkemizi hem de şehrimizi en iyi şekilde temsil 
edeceğiz.

Bu kapsamda Gençlik ve Spor Bakanlığımız ile birlikte 
Türkiye’nin ilk olimpik veledromu, olimpik yüzme 
havuzu ve atletizm pistini şehrimize kazandırıyoruz. 

Konya’da kardeşlik ortamında gerçekleşecek 5. İslami 
Dayanışma Oyunları’nda; sporcuların ve ülkelerin 
birbirleriyle yarışmasının yanında bugün gerçekten 
ihtiyaç duyduğumuz kardeşlik, birlik ve dayanışma 
ruhu da pekişecektir. İslam ülkeleri için bu oyunlar 
“birlik” mesajı verilmesi açısından oldukça önemlidir. 
Bu mesajın Konya’dan verilmesi de ayrı bir değer 
olacaktır.

Dünyanın en büyük spor organizasyonlarından biri 
olan İslami Dayanışma Oyunları’nın Konya’mıza 
kazandırılmasının baş mimarı olan Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a ve Gençlik ve Spor 
Bakanımız Sayın Mehmet Kasapoğlu’na teşekkür 
ediyorum.

İslami Dayanışma Oyunları’nın şehrimiz ve ülkemiz için 
hayırlı olmasını temenni ediyorum. 

UğUR İBRAHİM ALTAY
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı
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Her yaştan Konyalının yakından 
tanıdığı, ismini duyduğunda dikkat 
kesildiği, Konyaspor sevdalısı, spor 

kültürü ailesinden kendisine ulaşan ve bu şehrin 
önemli spor markalarından biri olan Spor Genel 
Müdürü Mehmet Baykan, Konyaspor anılarını 
100. yılında Konyaspor için özel olarak hazırlanan 
10’LAR Dergisi ile paylaştı. 

Spor Genel Müdürü ve TFF Başkanvekili Meh-
met Baykan’ın Konyaspor ile ilgili anıları satırlara 
sığmayacak kadar çok… Tarihe not düşmek adına 
100. yılında Konyaspor’u konu alan dergimizde 
Konyaspor’u Mehmet Baykan’dan anıları ışığında 
dinledik. Tamamen kendi cümleleriyle Mehmet 
Baykan’ın hatıralarını, 100. yıla ilişkin fikirlerini 
ve Konyaspor sevdalılarının gönüllerinden geçen 
şampiyonluğa ulaşabilmenin kriterlerini paylaştı.

Ben öncelikle Konya Yenigün Gazetesi Sahibi 
Mustafa Arslan ve Konya Yenigün Gazetesi ailesi-
ne Konyaspor’un 100. yılında böyle tarihe geçecek 
nitelikte güzel bir çalışmaya imza attıkları için 
teşekkür ediyorum. Erinmemişsiniz Konya’dan 
Ankara’ya kadar gelmişsiniz ki, bu işinizi nitelikli 
bir şekilde yapma gayretinizin göstergesi. 

KONYA, CUMHURİYET ÖNCESİ DÖNEMDE 
DE SPOR ŞEHRİ

Konya, Selçuklu’nun başkenti, Osmanlı’nın 
şehzadeler şehri. Konya, Cumhuriyet’in de 
önemli şehirlerinden bir tanesi. Bu perspektiften 
bakarsanız, siyaset, coğrafya, ekonomi anlamında 

Türkiye’nin ağırlık noktasında ne kadar Konya 
varsa, spor alanında da o kadar Konya var. Bizim 
elimizde Türk Tarih Kurumu’nun çıkardığı bir ki-
tap mevcut. Burada, Konya’da Cumhuriyet öncesi 
dönemde de çeşitli sporların yapıldığına dair dokü-
manlar var. Fotoğraf arşivlerimize de bakıldığında 
Cumhuriyet döneminde farklı birçok branşta Kon-
ya’da sportif faaliyetlerin yürütüldüğünü gösteren 
fotoğraflar var. Bunlar birer resmi belge. 

Tabi Konyaspor özeline indirgediğimizde 
bugünkü Konyaspor’u oluşturan kıvılcımlar diye-
bileceğimiz iki takımlardan bir tanesinin kuruluş 
tarihi 1922. Bundan yola çıkarak Ahmet Şan 
yönetiminin olduğu dönemde kulübün kuruluş 
tarihi 1922 olarak düzeltilmişti. Bu da hüsn-ü 
kabul gördü. Hatta 2. Lig’deki kulübümüzün ismi 
1922 Konyaspor oldu. 

Konyaspor’un 100. yılı bir milat. Her 
Konyalının ve her Konyasporlu’nun da kendine 
göre bir miladı var. Bizim için bu milat 1981’den 
önceki yani birleşmeden önceki İdmanyurdu ve 
Konyaspor takımlarının olduğu dönem. Aklımızın 
yeni yeni ermeye başladığı zamanlar. 3. Lig’den 
2. Lig’e yükseldiğimiz bir dönemdi hatırladığım 
kadarıyla. Ama hangi takım yükselmişti onu tam 
hatırlamıyorum. Babam beni stada götürmüştü. 
Şampiyonluk kupasının alındığı törenler vardı. 
Kapalı tribünün stattan bakınca sağ tarafında, 
protokol tribününün sol tarafında yeşil beyaz ya da 
siyah beyaz toplar atılmıştı. Konya ağzıyla laylon 
toplardı. O gün çok güzel bir tablo çıkmıştı ortaya. 
Bir de stadın büfelerinde simit ve ayran satılırdı. 

Konya’nın yetiştirdiği önemli spor adamlarından Spor Genel Müdürü ve TFF 
Başkanvekili Mehmet Baykan, “Her şeyden öne bir Konyalı olarak, Konyasporlu olarak, 

Konyaspor’un kötü gün dostu olduğumu ifade etmek istiyorum” diyor 

KONYASPOR’UN KÖTÜ GÜN
DOSTU: MEHMET BAYKAN

Başka bir şey olmazdı. Orada simit ayran yemenin 
tadı başkaydı. 

‘İDMANI İZLEMEYE GİDİNCE ANNEMDEN 
DAYAK YEDİM’

Bizim evimiz Çaybaşı Mahallesi’ndeydi. 
Stadyuma 15-20 dakikalık yürüme mesafesinde 
yani. Ama o günün şartlarında yanında baban 
ya da bir büyüğün olmadan top sahasına gitmek 
kolay değildi. Bir gün mahalledeki abilerle yıkılan 
100. Yıl Spor Salonu’nun olduğu yerde yapılan 
Konyaspor antrenmanına gittim. Döndüm akşam 
saatlerinde. Babam dükkandan gelmeden anneme 
yumurtladım, idmanı izlemeye gittiğimi söyledim. 
Dövmeyeceksin diye de annemden söz aldım. 
Ama annem babam gelmeden başka bir şeyi ba-
hane ederek dövdü beni. Mesele stadyuma gitmek 
değil, ilkokul talebesi bir çocuğun mahalleyi terk 
etmesiydi. 

‘HAFIZ AMCAM, HAFIZ ARKADAŞLARIYLA 
STADYUMDA NAMAZ KILDI’

Tabi yavaş yavaş palazlandıkça top saha-
sına gitmelerimiz de arttı. Rahmetli babam da 
rahmetli amcam da İdmanyurdu’nu 
tutardı. Ama ben Konyapor’lu oldum. 
Spor kültürü aslında bizim ailemizin 
genlerinde var. Daha aklım yeni yeni 
ererken babam beni stada götürürdü. 
Hatta rahmetli amcam Hafız Emin 
Baykan hafız arkadaşlarıyla İdman-
yurdu maçlarına gidip vakit namazı 
geçiyorsa tribünün üstüne çıkıp ceket-
lerinin üzerinde namaz kılarlardı. 

‘İDMANYURDU, AMCAMA 
SİGARAYI BIRAKTIRDI’

Bizim Çaybaşı’nda oturduğumuz 
evde amcamlar ve halamlar da vardı. 
Vega marka yassı pille çalışan bir 
radyomuz vardı o zamanlar. Bu radyo, 
4 evin arasında dolaşırdı. Ama Pazar 
günleri bu radyo mutlaka rahmetli 
amcamda olurdu, maç dinlemek için. 
Öyle anbean maçları takip edebile-
ceğin bir fırsat yok. Çarşıya gidersen 
o zamanlar yayın yapan Yenimeram, 
Yenikonya, Türkiye’de Yarın gaze-
telerinden birinin önüne gidip cama 

asılan sonuçlara bakman gerekirdi. Ya da akşam 
radyodan maç sonuçlarını beklemeniz gerekirdi. 
Rahmetli amcam İdmanyurdu, Aydın’da oynuyor-
ken kendi kendine bir söz verdi. Aydın’ı yenerse 
İdmanyurdu ligde kalacak, aksi sonuçta düşecek. 
İdmanyurdu yenerse sigarayı bırakacağını söyledi. 
O zamanlar 30-35 yaşlarında. Akşam radyoyu 
pürdikkat dinledi. İdmanyurdu’nun ligde kalacak 
sonucu aldığını öğrenince son sigarasını içti ve 
sigarayı bıraktı. Yani böylesine spor kültürüyle iç 
içe bir aileyiz. 

Ortaokulu Mevlana Ortaokulu’nda, liseyi 
Teknik Lise’de okudum. Biraz daha büyüyünce 
tabi mahalleye sığmaz olduk. Delikanlılığın vasıfla-
rı içinde sinemaya gitmek, maça gitmek vardı. Bir 
taraftan da gıptayla baktığımız isimler vardı. Bir 
tanesi bizim Recep Çınar. Hem top oynuyor, hem 
Yenimeram Gazetesi’nde köşe yazıyor, fotoğraf 
çekiyor… Yanlarına yanaşmak bile mesele. 

‘TOPU TERCİH EDERSEN, EVİ TERK ET!’

Bizim muhitten çıkan rahmetli Burhan 
Yüceaktaş, Salim Dalyan gibi isimler de vardı. 
Benim amcaoğlum Ahmet Baykan da bu spora 
yatkın isimlerden biriydi. 35-40 kişinin içinde 

İdmanyurdu takımına seçildi. İyi sağ açıktı. Birkaç 
antrenmana gitti amcamdan kaçak. Sonra amcam 
farkına vardı. ‘Ya dükkan, ya top. Topu tercih 
edersen evi de terk et’ dedi. 

Ben ortaokulda atletizme başladım. Ailem izin 
vermedi. Lise yıllarında Salim Koçak, Konya Şehir 
Tiyatrosu’nu kurdu. Ben o tiyatroya seçildim, 
aile meclisi toplandı. Rahmetli amcam ‘Yarın 
yeğenin ne iş yapıyor diye sorduklarında artist mi 
diyeceğim’ dedi ve oradan da uzaklaştık. Rahmetli 
babama hep takılırdım, ‘Koşturmadın, tiyatroya 
izin vermedin, ben de ilk fırsatta başkan oldum’ 
diye. 

‘HALAMIN DUALARIYLA MAÇ 
BERABERE BİTTİ’

Tabi sonrasında bizim aileden amcaoğlum 
Ahmet abim Taşkentspor’da oynadı. Hala çocukla-
rım Ahmet Çakıcı Araplarspor ve Taşkentspor’da 
oynadı. Celalettin Çakıcı, Araplarspor’da oynadı. 
İki Ahmet’in Taşkentspor’da Celalettin’in Arap-
larspor’da oynadığı ve benim de yönetici olduğum 
bir maç var ki unutulmaz. İki kardeşten biri sol 
bek, biri sağ açık oynuyor. Bu maçın iki hafta 
boyunca evde tantanası oldu. Halamın dualarıyla 

maç berabere bitti. Kim yenerse evde 
sıkıntı doğacaktı. 

‘BİR EŞOFMANIM VARDI, GİYMEK 
AYRI DERT, ÇIKARMAK AYRI DERT’

Her dönemin kendine göre 
özellikleri var. O gün 2 ve 3 nolu sa-
halar vardı. 2 nolu sahayı Konyaspor 
antrenman yapardı. 3 nolu sahada 
amatör küme maçları oynanırdı. Ben 
1995 yılında İl Temsilcisi olduğumda 
1. Amatör Küme, 2. Amatör Küme, 
A Genç ve B Genç vardı. Yani 18 yaş, 
16 yaş. Şimdi tüm yaş kategorilerinde 
ligler var. Bu fakir millet dönüp lok-
masını kazanmaya çalışmaktan spora 
vakit ayıramıyordu. O yüzden bu 
kadardı lig. Babamın ortaokulda bana 
aldığı eşofmanın paçaları lastikliydi. 
Artık iyice küçülmüştü. Ayaklarımdan 
zor girip çıkıyordu. Babama bunu 
değiştirelim, yenisini alalım diyemez-
dim. İlk defa eşofmanın vardı o da 
dersten dolayıydı. Giymek ayrı dert, 
çıkarmak ayrı dertti. İnşallah milli 
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olursun demişti Saray Çarşısı’nda eşofmanı aldığı-
mız yerin sahibi. Milli olduk ama spor müsabaka-
larında değil, bugün geldiğimiz konumla olduk. 

‘AMCAOĞLUM İDMANYURDU KONYASPOR’A 
YENİLİNCE HIRSINDAN AĞLADI’

İki oda bir mabeyinden oluşan evimizin 
hayatında (bahçesinde) kendi kendime Konyaspor 
olup İdmanyurdu’na gol atıyorum. Yıllar sonra 
İdmanyurdu ile Konyaspor’u aynı gruba verdiler. 
İki maçı da Konyaspor kazandı. Hele ikinci maç, 
golün birini Yavuz, birini de Mustafa Bakım attı. 
Amcaoğlum İdmanyurdu takımını tutuyor dedim 
ya, onu öyle bir kızdırdık ki hırsından ağlamaya 
başladı. Tabi sonra pişman olduk. Zaten sonrasın-
da 12 Eylül oldu ve birleşme süreci başladı.

‘TAKIMLARI BİRLEŞTİREN EN ÖNEMLİ GÜÇ 
DE KONYA BASINIYDI’

Rahmetli Konya Valisi Kemal Katıtaş’ın 
takımların birleşmesinde büyük katkısı olduğu gibi 
o dönemin spor gazetecilerinin de büyük katkıları 
vardı. Rahmetli Galip Yenikaynak, Sabit Horasan, 
Recep Çınar, Hüseyin Oğuz… Sporla ilgisi olsun 
olmasın herkes sahip çıktı bu duruma. Ahmet 
Sarı, Ahmet Eser, İbrahim Sur, Nail Bülbül de yine 
hatırıma gelen isimler. 

Ben 1988 yılında Taşkentspor’u kurup yöne-
tici olunca spor alemiyle daha çok iç içe olmaya 
başladım. Sahadan çok masada oldu benim spor 
mücadelem. Bir Erzurumspor deplasmanımız var 
ki Konyaspor’da anlatamam. Ben güya oradan 
Elazığ’a gideceğim, maç bitti bir taş yağmaya 
başladı. Kendimizi otobüslere zor attık. 

GELİNİ GELİNLİĞİYLE
 MAÇA GETİREN DAMAT

Benim gençlik yıllarımda 
akranlarımız düğünlerini bile 
Konyaspor maçına göre planlar, 
maç varsa düğün yapmazlardı. 
Ben kendi düğünümü ona göre 
ayarladım mesela. Mesela gelinle 
koltuk olup düğünün hemen 
ardından maça gelen çok kişiyi 
gördüm ben tribünlerde. Maça 
gidemezsek içimizde yara olur 
kalırdı. 

‘O GÜN BÜTÜN KONYA 
SANKİ BENİ KONUŞUYORDU’

Ahmet Efendi Çarşısı’nda 

dükkanımız vardı. Her sabah oraya 5-6 tane ga-
zete gelirdi. Çevredeki esnaf gelir gazeteleri okur, 
spor sayfalarını daha dikkatli okur, sonra kritikler 
yapılırdı. Yani gelen gidenin haddi hesabı olmaya 
başlardı. Müşteri gelse içeri giremezdi. Ben bir 
süre sonra amcaoğluyla bozuşmak pahasına 
gazeteleri saklamaya başladım. Müşteri gelecek 
ki mal satıp para kazanacağız. Tabi buradan şu 
sonuç da çıkıyor, medya, gazete o zamanlar daha 
kıymetliydi. Taşkentspor’un başkanıyken cesare-
timi toplayıp tam hatırlamıyorum ama bizim yerel 
gazetelerden birine açıklama yaptım. Ertesi gün 
kendimi gördüm gazetede. O gün bütün Konya 
sanki beni konuşuyordu. 

‘ASLOLAN 
KONYASPOR’UN BAŞARISI’

Şimdi günümüze doğru gelecek olursak, son-
raki yıllarda ASKF Başkanlığımız, Konyaspor’da 
yöneticiliğimiz oldu. 2003-2004 sezonunda Meh-
met Köseoğlu’nun başkanlığında şampiyon olan 
Konyaspor’un yönetiminde benim de adım vardı. 

Tabi ki Konyaspor’un Süper Lig’de olması 
bizim için en önemli hususta. Konyaspor’un 
spordaki yükselişiyle benim kendi alanımdaki yük-
selişim eş zamanlı oldu. Türkiye Futbol Federasyo-
nu yönetiminde Süperlig’de takımı olan bir ilden 
olmak çok önemlidir. Tabi bizim amatör spor uğ-
raşımızın da TFF’de görev yapmamızda çok büyük 
etkisi oldu. Anadolu’da yaşayan ve TFF’de görev 
alan insan sayısı parmakla sayılacak kadar azdır. 
Dolayısıyla bu süreçler içerisinde Konyaspor’un 
zaman zaman uzun süren Süperlig deneyimi, 
inişli çıkışlı grafikler sergilediği dönemler de artık 
geride kaldı. 2013-14 sezonundan bu yana ciddi 
anlamda kemikleşmiş bir yapı söz konusu. Şehir 
de bu durumu kabullendi, sahası, spor altyapısı ve 
taraftarıyla…

Uzun yıllardır bu camianın içerisindeyiz. Fut-
bol ya da kulüp anlamında değerlendirme yapar-
ken şehrin ekonomisini ilk sıraya koymak gerekir. 
Şehrin ekonomisi bu tür değerlerin oluşmasındaki 
en temel ögedir. Bakın Konyaspor Türkiye Kupası 
ve Süper Kupa’yı aldığı sezonun bir sonrasındaki 
sezon çok büyük hüsran yaşadı. Küme düşmekten 
son maçta kurtulmuştur. Anadolu’da Şampiyonlar 
Ligi oynayan şehirlere baktığınız zaman Bur-
sa’nın hangi noktaya geldiğini biliyoruz. UEFA’da 
oynayan Malatya’nın, Samsun’un hangi noktaya 
geldiğini biliyoruz. Büyük sıkıntılar yaşadılar. 
Şöyle demek lazım, Ahmet Efendi Çarşısı’nda 60 
metrekare dükkanı olan adamın Meram’a villa 
yaptırması gibi… Evet yaptırır o villayı ama elde 
avuçta bir şey kalmaz, sermayeyi tüketir. 

‘KONYASPOR KENDİ 
DEĞERLERİYLE 

GÖNÜLLERDEN GEÇEN 
HEDEFE ULAŞABİLİR’

Konyaspor’umuzun 2004 yılında ciddi bir 
altyapı planlaması oldu. Sonrasında altyapı 
takımlarının ciddi başarıları geldi. Ve Konyaspor, 
transfer yasağı cezası yediği 2 yılda da o altya-
pının sayesinde ayakta durdu, Süperlig’e çıktı. 
Eskişehir’de Manisa’yı yenerek Süperlig’e çıkan 
Konyaspor’un kadrosundaki 5 futbolcu altyapıdan 
çıktı. Bunun pilot takımı da var. 16-17 yaş ta-
kımlarından Milli Takımlar’a çok futbolcu gidiyor. 
Ama bunları Konyaspor’a taşıma konusunda 
biraz sıkıntı yaşayabiliyoruz. Bu doğrultuda İlhan 
Hoca’yı da cesaretinden dolayı tebrik ediyorum. 
Futbolcuları da cesaretlendirmek lazım. Gerek 
1922’de gerekse Konyaspor’da süre alıp pişmeleri 
lazım. Konyaspor’un 100. yılda yapacağı planla-
ma, ürettiği değerlerle telaffuz edilmeyen ama 
gönüllerden geçen hedefe ulaşmak olmalı. Yoksa 

şampiyon olsanız dahi kadronuz 
Şampiyonlar Ligi’ne yetmez, yine 
borçlanırsınız. Tahir Akyürek 
Bey’in 2004 yılında ortaya koy-
duğu UEFA hedefine Konyaspor 
10 yıl sonra ulaşabildi. Bu, 
yaşadığımız durumun ve olması 
gerekenin en güzel örneği. Yani 
birden bire 100. yılda şampiyon-
luğa oynayacağız diye bir şey yok. 

Ben netice itibariyle her 
şeyden öne bir Konyalı olarak, 
Konyasporlu olarak, TFF Başkan-
vekili olarak, Genel Müdür olarak 
nerede durduğumu biliyorum. 
Ben Konyaspor’un kötü gün 
dostuyum. 
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Spor sevgisiyle büyüyen ve küçük yaşlardan buyana futbolun 
içerisinde yer alan Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca’nın bu 
tutkusu Konyaspor sevgisine de yansıyor. İyi bir Konyasporlu 

olan Başkan Kılca, şehrin takımına büyük destek verirken, yeni 
nesillerin Konyasporlu olması için de mücadele ediyor 

‘FUTBOLCU BAŞKAN’IN 
KONYASPOR TUTKUSU

Belediyecilik hizmetleri noktasında 
önemli projelere imza atan Karatay Be-
lediye Başkanı Hasan Kılca, bu konuda 

vatandaşlardan alkış alırken, sporcu kimliğiyle de 
dikkat çekiyor. Küçük yaşlarda başlayan futbol 
tutkusuyla amatör branşta lisanslı bir sporcu 
olmayı başaran Başkan Kılca, bulunduğu okul ve 
kurumlarda düzenlenen futbol turnuvalarında da 
aranan oyunculardan biri oldu. 

SPOR TUTKUSU KONYASPOR SEVGİSİNE 
YANSIDI

Başkan Kılca’nın küçük yaşlarda başlayan 
spor tutkusu, Konya’nın önemli bir markası olan 
Konyaspor sevgisine de yansıdı. Küçük yaşlardan 
itibaren iyi bir Konyaspor taraftarı olan Başkan 
Kılca, Konyaspor’un neredeyse tüm maçlarını ta-
kip etmeye başladı. Hala bu tutkusunu sürdüren 
Başkan Kılca, iyi bir Konyaspor taraftarı olarak 
maçlarda ön sıralarda yer alıyor.

SPOR HİZMETLERİ DİKKAT ÇEKİYOR

Başkan Kılca’nın spor sevgisi Karatay Beledi-
yesi’nin hizmetlerine de yansıyor. İlçede önemli 
spor yatırımları yaptıklarını belirten Karatay 
Belediye Başkanı Hasan Kılca, bu yatırımlarla 
çocukların ve gençlerin spor faaliyetlerine yön-
lendirilmesini amaçladıklarını belirtiyor. Spor ve 
Konyaspor sevgisi aşılamak için de elinden gelen 
gayreti sarfeden Başkan Kılca, sık sık gençlerle 
biraraya gelerek, onlara Konyaspor forması hediye 
ediyor. Konyaspor’un da her zaman yanında ol-
duklarını dile getiren Başkan Kılca, bu konuda da 
üzerlerine düşen ne varsa her zaman yaptıklarını 
ve yapmayı sürdüreceklerini bildiriyor. İşte Baş-
kan Kılca’nın spor ve Konyaspor üzerine yaptığı 
önemli açıklamalar; 

Sayın Başkanım; ne zamandır sporla 
ilgileniyorsunuz? Futbol oynadığınızı 
biliyoruz, halen bu tutku devam ediyor mu? 

İlkokuldan beri futbol oynuyorum. Ortao-
kul dönemlerinde de amatör branşlarda lisanslı 
sporcu olarak devam ettim. O günden bugüne 
futbol oynamayı sürdürüyorum. Çok fazla profes-

yonel olmasa da, okul takımlarında, askerde ordu 
takımında, kurumlar arasındaki turnuvalarda, 
barodaki turnuvalarda hep görev yaptık. Ankara 
Üniversitesi Hukuk Fakültesi’nde eğitim gördü-
ğüm dönemde de okul takımında yer aldım. Orada 
da resmi maçlar yaptık. Birçok dostluk ve arkadaş-
lık edindik. Sporu seviyorum. Hem izlemesini hem 
de oynamasını seviyorum. 

Spor yapmanın önemiyle ilgili neler 
söylersiniz? 

Spor yaptığını zaman hem vücut dinç kalıyor. 
Sporun içerisinde olan insanlar emsallerine göre 
fiziki anlamda diri kalıyorlar. Spor aynı zamanda 
kötü alışkanlıklardan da uzaklaştırmış oluyor. O 
yüzden ben gençlere sporun içerisinde kalmalarını 
tavsiye ediyorum. Kendi çocuklarımın da sporla 
uğraşması için uğraşıyorum. Küçük çocuğum 
hentbola gidiyor. Spor bu anlamda önemli. Sporla 
uğraşan insanlar kötü işlere vakit ayıramaz. Dola-
yısı ile bu bizim için bir şanstı.

Küçük yaşlardan beri futbol 
oynuyorsunuz ve birçok organizasyonda 
yer aldınız. Sahada daha çok hangi mevkide 
oynuyorsunuz? 

Forvet ya da sağ açık mevkilerinde oynuyo-
rum. 

Futbol sevginiz Konyaspor’a da yansımış 
durumda. İyi bir Konyasporlusunuz. Bu 
sevgi ne zamandır var? Konyaspor maçlarını 
sürekli takip ediyor musunuz?

Konyaspor’u 1980’li yıllardan buyana takip 
ediyorum. Özellikle ilk defa Süper Lig’e çıktığı 
yıllarda tüm maçlarını statlarda izlerdim. Öğrenci 
olduğumuz için deplasmana çok gidemiyorduk 
ama Konya’daki tüm maçları izlerdim. 1987 yılıydı 
sanırım, Tarsus İdmanyurdu, Sakarya maçları 
unutulmayan maçlardı. O sene Süper Lig’e çıkmış-
tık. O zamandan beri Konyaspor’u takip ediyorum. 
Şehrimizin önemli markaları var.  Konyaspor da bu 
markalardan biri. Konyaspor şehrimizin tanıtımın-
da büyük bir rol oynuyor. O yüzden Konyaspor’un 
şehrimizin bir reklam yüzü olarak görülmesi 

gerektiğini düşünüyor ve bu yüzden Konyaspor’un 
maçlarını izliyorum. Bu sayede Konyaspor’a destek 
olmaya gayret ediyorum. Bir anımı anlatayım; yurt 
dışı bir ziyaretimizde sanayi sitesinde bir fabrikaya 
girdik. Bizi karşılayan işçi nereden geldiğimizi 
sordu. Biz de Türkiye’den, Konya’dan geldiğimizi 
söyledik. O anda işçi bize Konyaspor’un futbolcu-
larının isimlerini saymaya başladı. Biz Konyaspor’u 
kimse bilmiyor, tanımıyor gibi düşünüyoruz ama 
yurtdışında birçok yerde insanlar Konyaspor 
sayesinde Konya’yı biliyor, tanıyor. O yüzden 
Konyaspor, dijital çağın da geliştiği bir dönemde, 
insanların Konyaspor sayesinde Konya’yı tanıma-
sıyla, Konya’nın önemli bir markasıdır. 

Konyaspor köklü bir takım olmasına 
karşın, Konya’da şehrin takımını tutma 
noktasında sorunlar yaşanıyor. Bu konuda 
neler söylersiniz? 

Takım tutmak başarıya endekslidir. Bizim 
gençliğimizde Konya’da epey bir Trabzonspor 
taraftarı vardı. Çünkü Trabzonspor o dönem üst 
üste şampiyonluk yaşamıştı. Hala bizim yaşıtları-
mızda olup, Trabzonspor’u tutan arkadaşlarımız 
var. Sorduğumuzda; “Bizim çocukluğumuzda 
Trabzonspor şampiyon oluyordu, bu takımı o 
yüzden tutuyoruz” derler. Konyaspor başarılı 
olursa, bizim gençlerimiz, çocuklarımız kendiliğin-
den Konyaspor’u tutmaya başlayacaktık. Biz yakın 
zaman biliyorsunuz 2 kupa aldık. Ondan sonra 
Konyaspor taraftarında ciddi bir artış gözlemlendi. 
Trabzonspor da bir Anadolu takımı ve başarıdan 
dolayı oradaki gençler Trabzonspor’dan başka 
takım tutmazlar. Dolayısı ile, 100. Yılla birlikte 
inşallah bizim takımımız da güzel futboluyla, 
centilmenliğiyle, başarıya koşarsa, bizim gençleri-
miz hiçbir şeye gerek kalmadan şehrinin takımını 
desteklerler. Tabi Konyalı olup, İstanbul’u belki hiç 
görmemiş kişilerin, İstanbul takımlarını destekle-
mesini yadırgıyorum. İşte yıllardır şampiyonluklar 
o takımlardan geldiği için, insanlar destekliyor. 
Başarı desteği beraberinde getiriyor. 

Yeni nesillerin Konyaspor’u desteklemesi, 
Konyasporlu olması için sizler neler 
yapıyorsunuz? 

Bizler okullarda, mahalle aralarında dolaşır-
ken, çocuklarla sohbet ederken spor konusu açı-
lınca, “bizim kırmızı çizgimiz Konyaspor” diyoruz.  
Çocuklara Konyaspor forması hediye ediyoruz 
mesela, bu hediyeyi verirken Konyasporlu olması 
şartıyla Konyaspor formasını giydiriyoruz. Zaten 
hepsi Konyaspor’u tutuyorlar ama maalesef 2. 
Sırada tutuyorlar. Biz bunu 1. Sıraya aldırmaya 
çalışıyoruz. Bunun için biz de mücadele ediyoruz. 
Okullar arası futbol turnuvası düzenliyoruz, o 
turnuvada çocuklarımıza Konyaspor formaları 
hediye edeceğiz. İnşallah yakında liseler arası 
futbol turnuvası da düzenleyeceğiz, orada da aynı 
uygulamayı yapacağız. İnşallah Konyaspor başarılı 
olursa, taraftar da artacaktır. 

Kendinizin de iyi bir sporcu olması, 
Belediye yatırımlarına ve organizasyonlarına 
da yansıyor. Bu anlamda Karatay Belediyesi 
spora dair neler yapıyor? 

İlçemizdeki gençlerimize de sportif aktivite-
lerde destek oluyoruz. Tüm ilkokullar arası futbol 
turnuvası düzenledik. Yine Gazeteciler Cemiye-
ti’yle birlikte basın camiamıza yönelik bir futbol 
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Spor sevgisiyle büyüyen ve küçük yaşlardan buyana futbolun 
içerisinde yer alan Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca’nın bu 
tutkusu Konyaspor sevgisine de yansıyor. İyi bir Konyasporlu 

olan Başkan Kılca, şehrin takımına büyük destek verirken, yeni 
nesillerin Konyasporlu olması için de mücadele ediyor 

‘FUTBOLCU BAŞKAN’IN 
KONYASPOR TUTKUSU

Belediyecilik hizmetleri noktasında 
önemli projelere imza atan Karatay Be-
lediye Başkanı Hasan Kılca, bu konuda 

vatandaşlardan alkış alırken, sporcu kimliğiyle de 
dikkat çekiyor. Küçük yaşlarda başlayan futbol 
tutkusuyla amatör branşta lisanslı bir sporcu 
olmayı başaran Başkan Kılca, bulunduğu okul ve 
kurumlarda düzenlenen futbol turnuvalarında da 
aranan oyunculardan biri oldu. 

SPOR TUTKUSU KONYASPOR SEVGİSİNE 
YANSIDI

Başkan Kılca’nın küçük yaşlarda başlayan 
spor tutkusu, Konya’nın önemli bir markası olan 
Konyaspor sevgisine de yansıdı. Küçük yaşlardan 
itibaren iyi bir Konyaspor taraftarı olan Başkan 
Kılca, Konyaspor’un neredeyse tüm maçlarını ta-
kip etmeye başladı. Hala bu tutkusunu sürdüren 
Başkan Kılca, iyi bir Konyaspor taraftarı olarak 
maçlarda ön sıralarda yer alıyor.

SPOR HİZMETLERİ DİKKAT ÇEKİYOR

Başkan Kılca’nın spor sevgisi Karatay Beledi-
yesi’nin hizmetlerine de yansıyor. İlçede önemli 
spor yatırımları yaptıklarını belirten Karatay 
Belediye Başkanı Hasan Kılca, bu yatırımlarla 
çocukların ve gençlerin spor faaliyetlerine yön-
lendirilmesini amaçladıklarını belirtiyor. Spor ve 
Konyaspor sevgisi aşılamak için de elinden gelen 
gayreti sarfeden Başkan Kılca, sık sık gençlerle 
biraraya gelerek, onlara Konyaspor forması hediye 
ediyor. Konyaspor’un da her zaman yanında ol-
duklarını dile getiren Başkan Kılca, bu konuda da 
üzerlerine düşen ne varsa her zaman yaptıklarını 
ve yapmayı sürdüreceklerini bildiriyor. İşte Baş-
kan Kılca’nın spor ve Konyaspor üzerine yaptığı 
önemli açıklamalar; 

Sayın Başkanım; ne zamandır sporla 
ilgileniyorsunuz? Futbol oynadığınızı 
biliyoruz, halen bu tutku devam ediyor mu? 

İlkokuldan beri futbol oynuyorum. Ortao-
kul dönemlerinde de amatör branşlarda lisanslı 
sporcu olarak devam ettim. O günden bugüne 
futbol oynamayı sürdürüyorum. Çok fazla profes-

yonel olmasa da, okul takımlarında, askerde ordu 
takımında, kurumlar arasındaki turnuvalarda, 
barodaki turnuvalarda hep görev yaptık. Ankara 
Üniversitesi Hukuk Fakültesi’nde eğitim gördü-
ğüm dönemde de okul takımında yer aldım. Orada 
da resmi maçlar yaptık. Birçok dostluk ve arkadaş-
lık edindik. Sporu seviyorum. Hem izlemesini hem 
de oynamasını seviyorum. 

Spor yapmanın önemiyle ilgili neler 
söylersiniz? 

Spor yaptığını zaman hem vücut dinç kalıyor. 
Sporun içerisinde olan insanlar emsallerine göre 
fiziki anlamda diri kalıyorlar. Spor aynı zamanda 
kötü alışkanlıklardan da uzaklaştırmış oluyor. O 
yüzden ben gençlere sporun içerisinde kalmalarını 
tavsiye ediyorum. Kendi çocuklarımın da sporla 
uğraşması için uğraşıyorum. Küçük çocuğum 
hentbola gidiyor. Spor bu anlamda önemli. Sporla 
uğraşan insanlar kötü işlere vakit ayıramaz. Dola-
yısı ile bu bizim için bir şanstı.

Küçük yaşlardan beri futbol 
oynuyorsunuz ve birçok organizasyonda 
yer aldınız. Sahada daha çok hangi mevkide 
oynuyorsunuz? 

Forvet ya da sağ açık mevkilerinde oynuyo-
rum. 

Futbol sevginiz Konyaspor’a da yansımış 
durumda. İyi bir Konyasporlusunuz. Bu 
sevgi ne zamandır var? Konyaspor maçlarını 
sürekli takip ediyor musunuz?

Konyaspor’u 1980’li yıllardan buyana takip 
ediyorum. Özellikle ilk defa Süper Lig’e çıktığı 
yıllarda tüm maçlarını statlarda izlerdim. Öğrenci 
olduğumuz için deplasmana çok gidemiyorduk 
ama Konya’daki tüm maçları izlerdim. 1987 yılıydı 
sanırım, Tarsus İdmanyurdu, Sakarya maçları 
unutulmayan maçlardı. O sene Süper Lig’e çıkmış-
tık. O zamandan beri Konyaspor’u takip ediyorum. 
Şehrimizin önemli markaları var.  Konyaspor da bu 
markalardan biri. Konyaspor şehrimizin tanıtımın-
da büyük bir rol oynuyor. O yüzden Konyaspor’un 
şehrimizin bir reklam yüzü olarak görülmesi 

gerektiğini düşünüyor ve bu yüzden Konyaspor’un 
maçlarını izliyorum. Bu sayede Konyaspor’a destek 
olmaya gayret ediyorum. Bir anımı anlatayım; yurt 
dışı bir ziyaretimizde sanayi sitesinde bir fabrikaya 
girdik. Bizi karşılayan işçi nereden geldiğimizi 
sordu. Biz de Türkiye’den, Konya’dan geldiğimizi 
söyledik. O anda işçi bize Konyaspor’un futbolcu-
larının isimlerini saymaya başladı. Biz Konyaspor’u 
kimse bilmiyor, tanımıyor gibi düşünüyoruz ama 
yurtdışında birçok yerde insanlar Konyaspor 
sayesinde Konya’yı biliyor, tanıyor. O yüzden 
Konyaspor, dijital çağın da geliştiği bir dönemde, 
insanların Konyaspor sayesinde Konya’yı tanıma-
sıyla, Konya’nın önemli bir markasıdır. 

Konyaspor köklü bir takım olmasına 
karşın, Konya’da şehrin takımını tutma 
noktasında sorunlar yaşanıyor. Bu konuda 
neler söylersiniz? 

Takım tutmak başarıya endekslidir. Bizim 
gençliğimizde Konya’da epey bir Trabzonspor 
taraftarı vardı. Çünkü Trabzonspor o dönem üst 
üste şampiyonluk yaşamıştı. Hala bizim yaşıtları-
mızda olup, Trabzonspor’u tutan arkadaşlarımız 
var. Sorduğumuzda; “Bizim çocukluğumuzda 
Trabzonspor şampiyon oluyordu, bu takımı o 
yüzden tutuyoruz” derler. Konyaspor başarılı 
olursa, bizim gençlerimiz, çocuklarımız kendiliğin-
den Konyaspor’u tutmaya başlayacaktık. Biz yakın 
zaman biliyorsunuz 2 kupa aldık. Ondan sonra 
Konyaspor taraftarında ciddi bir artış gözlemlendi. 
Trabzonspor da bir Anadolu takımı ve başarıdan 
dolayı oradaki gençler Trabzonspor’dan başka 
takım tutmazlar. Dolayısı ile, 100. Yılla birlikte 
inşallah bizim takımımız da güzel futboluyla, 
centilmenliğiyle, başarıya koşarsa, bizim gençleri-
miz hiçbir şeye gerek kalmadan şehrinin takımını 
desteklerler. Tabi Konyalı olup, İstanbul’u belki hiç 
görmemiş kişilerin, İstanbul takımlarını destekle-
mesini yadırgıyorum. İşte yıllardır şampiyonluklar 
o takımlardan geldiği için, insanlar destekliyor. 
Başarı desteği beraberinde getiriyor. 

Yeni nesillerin Konyaspor’u desteklemesi, 
Konyasporlu olması için sizler neler 
yapıyorsunuz? 

Bizler okullarda, mahalle aralarında dolaşır-
ken, çocuklarla sohbet ederken spor konusu açı-
lınca, “bizim kırmızı çizgimiz Konyaspor” diyoruz.  
Çocuklara Konyaspor forması hediye ediyoruz 
mesela, bu hediyeyi verirken Konyasporlu olması 
şartıyla Konyaspor formasını giydiriyoruz. Zaten 
hepsi Konyaspor’u tutuyorlar ama maalesef 2. 
Sırada tutuyorlar. Biz bunu 1. Sıraya aldırmaya 
çalışıyoruz. Bunun için biz de mücadele ediyoruz. 
Okullar arası futbol turnuvası düzenliyoruz, o 
turnuvada çocuklarımıza Konyaspor formaları 
hediye edeceğiz. İnşallah yakında liseler arası 
futbol turnuvası da düzenleyeceğiz, orada da aynı 
uygulamayı yapacağız. İnşallah Konyaspor başarılı 
olursa, taraftar da artacaktır. 

Kendinizin de iyi bir sporcu olması, 
Belediye yatırımlarına ve organizasyonlarına 
da yansıyor. Bu anlamda Karatay Belediyesi 
spora dair neler yapıyor? 

İlçemizdeki gençlerimize de sportif aktivite-
lerde destek oluyoruz. Tüm ilkokullar arası futbol 
turnuvası düzenledik. Yine Gazeteciler Cemiye-
ti’yle birlikte basın camiamıza yönelik bir futbol 
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turnuvası devam ediyor. Kısa süre önce kendi 
kurumumuzda birimler arasında bir futbol turnu-
vası düzenledik. Böylece hem birimler arasındaki 
kardeşlik, dostluk pekişti hem de çalışanlarımızın 
spora alışmasına destek vermiş olduk. Bu şehri 
biz altyapısıyla, sporcusuyla spor şehri yapmalıyız. 
Altyapı konusunda biz destek veriyoruz. Tüm 
okullara halı saha yapıyoruz. 30 okul tespit ettik, 
halı saha yapıyoruz. 8 okuldaki çalışmalar bitti, 
diğer okullardaki çalışmalar ise sürüyor. Yine 
kapalı spor salonları, gençlik merkezleri yapıyoruz. 
basketbol, futbol, satranç gibi birçok spor dalında 
okullar arası turnuvalar düzenliyoruz ve destekli-
yoruz. Bunları yaparken, yetenekli çocuklarımızı 
da keşfedip, kendi kulübümüze kanalize ediyoruz. 
Böylece bu çocuklarımızın, profesyonel antrenör-
ler eşliğinde, eğitmeye hayret ediyoruz. Bunları 
yaparsak, şehrimizde daha iyi sporcular gençler 
yetiştirmiş oluruz. Böylece bu gençlerimizin kötü 
yollara gitmesini de önlemiş oluyoruz. Bu çabaları-
mızla inşallah Konyaspor’a da yetenekli sporcular 
yetiştiririz ki, paramız da boşa gitmez, sağdan sol-
dan sporcu devşirmeyiz. Yabancılar bugün gelir, 
yarın parasını alamadığı zaman çeker gider, dahası 
sizi bir de mahkemeye verir, şehrinizi lekeler. Biz 
bu nedenle, kendi çocuklarımızı iyi bir şekilde 
yetiştirmeliyiz, altyapıya önem vermeliyiz. 

Konyaspor bu sezon iyi başladı ve 
şuana kadar ortaya koyduğu futbol 
oldukça memnuniyet verici. Siz nasıl 
değerlendiriyorsunuz Konyaspor’u? 

Konyaspor son maça kadar yenilgisiz geldi. 
Son maçı da çok güzel oynadı. Talihsiz bir gol 
yedik. Şanssızlık futbolda her zaman olur. Hiç 
ummadığınız zaman gol yiyebilirsiniz, bazen de 
boş kaleye gol atamazsınız. Bu tür şanssızlıklar 
her zaman olur. Bunlar futbolun içinde olan şey-
lerdir. Ama oyun disiplinine, oyunun bütününe 
baktığınız zaman Konyaspor gerçekten iyi bir 
oyun sergiliyor. Galatasaray maçından sonra 
Galatasaraylı bir dostum aradı, “İlk defa biz kendi 
sahamızda bu kadar ezik bir futbol oynadık” diye 
söyledi. Hakikaten Konyaspor bu yıl çok güzel 
futbol oynuyor ve oynadığı maçlar zevk veriyor. 
Bu da sonuca yansıyor zaten. Şuana kadar 1 
mağlubiyet almak büyük bir başarıdır. Diğer 
takımların bütçelerine ve futbolcu isimlerine 
baktığınız zaman Konyaspor’la arada çok fark 

olabilir. Ama Konyaspor’da şu var; disiplinli, takım 
havasını yakalamış, görevlerini harfiyen yerine 
getiren oyuncular görüyoruz. Hocamızla, futbol-
cularımızla, yöneticilerimizle iyi bir ekip havası 
oluşturduk. Ben Konyaspor’un bu yıl, 100. Yılında 
güzel bir başarı yakalayacağına inanıyorum. İnşal-
lah da başarılı oluruz. 

2021 İslami Dayanışma Oyunları 
sabırsızlıkla bekleniyor. Şehrimiz için önemli 
bir organizasyon olacak. Karatay Belediyesi 
bu organizasyon için neler yapıyor? 
Herhangi bir hazırlık var mı? 

Konya 2021 İslami Dayanışma Oyunları için 
gün sayıyoruz. Tüm belediyeler olarak bu konuda 
elimizi taşın altına koyduk. Büyükşehir Belediye-
mizle birlikte bu organizasyon için elimizden gelen 
desteği veriyoruz. Gençlik ve Spor Bakanlığımız 
organizasyon kapsamında şehrimizde önemli 
yatırımlar yapıyor. İslam olimpiyatlarıyla ilgili 
velodrom, yüzme havuzu, atletizm pisti yapılıyor. 
Değişik ihtiyaçlara cevap verebilecek salonlar 
yapılıyor. Biz de Karatay Gençlik Merkezi olarak 
faaliyet gösteren salonumuzu, olimpiyatlar için 
masa tenisi salonu olarak tahsis ettik. Yine, Spor İl 
Müdürlüğü’müz ile birlikte Saracoğlu Tesisleri’yle 
ilgili bir altyapı düzenleme çalışması yapıyoruz. 
Burada atıcılıkla ilgili bir pist var, buraya bina inşa 

edip, ihtiyaçların giderileceği bir yer yapıyoruz. 
Çevre düzenlemesiyle ilgili çalışmalar da yapılacak. 
İslami Dayanışma Oyunları sadece Konya’nın 
değil, ülkemizin bir organizasyonu. Bu kapsamda 
ülkemizin yüzünü kara çıkarmamak için, gelen 
misafirlerimizin en iyi şekilde ağırlanabilmesi için, 
biz de Karatay Belediyesi olarak tüm imkanlarımızı 
seferber edeceğiz. 

1922 Konyaspor da şehrimiz için önemli 
bir takım. Siz Karatay Belediyesi olarak 1922 
Konyaspor’a sponsor oldunuz. Bu konuda 
neler söylersiniz? 

1922 önemli bir pilot takımımız. İnşallah ora-
dan her yıl birkaç sporcu Konyaspor’a aktarılabilir-
se, ciddi bir avantajımız olur. Biz hem Konyaspor’a 
hem 1922 Konyaspor’a destek veriyoruz. Karatay 
Termal Tesisleri’nin ismini de sponsorluk sözleş-
mesi ile 1922’ye vermiş olduk. Geçtiğimiz yıldan 
beri devam ediyor bu sözleşme. Böylece 1922’ye 
bir gelir sağlamış olduğumuz gibi, Karatay Termal 
Tesislerimizde de bir bereket oldu ve tesisimiz hep 
dolu şekilde faaliyetine devam ediyor. 1922’ye 
destek olmak için böyle bir sponsorluk gerçek-
leştirmiş olduk. Oradan her yıl birkaç yıl futbolcu 
yetişse, biz mutlu oluruz. Buralar Konya’mızın 
değeri, bu nedenle destek vermeyi bir görev 
biliyoruz. 
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turnuvası devam ediyor. Kısa süre önce kendi 
kurumumuzda birimler arasında bir futbol turnu-
vası düzenledik. Böylece hem birimler arasındaki 
kardeşlik, dostluk pekişti hem de çalışanlarımızın 
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yoruz. Bunları yaparken, yetenekli çocuklarımızı 
da keşfedip, kendi kulübümüze kanalize ediyoruz. 
Böylece bu çocuklarımızın, profesyonel antrenör-
ler eşliğinde, eğitmeye hayret ediyoruz. Bunları 
yaparsak, şehrimizde daha iyi sporcular gençler 
yetiştirmiş oluruz. Böylece bu gençlerimizin kötü 
yollara gitmesini de önlemiş oluyoruz. Bu çabaları-
mızla inşallah Konyaspor’a da yetenekli sporcular 
yetiştiririz ki, paramız da boşa gitmez, sağdan sol-
dan sporcu devşirmeyiz. Yabancılar bugün gelir, 
yarın parasını alamadığı zaman çeker gider, dahası 
sizi bir de mahkemeye verir, şehrinizi lekeler. Biz 
bu nedenle, kendi çocuklarımızı iyi bir şekilde 
yetiştirmeliyiz, altyapıya önem vermeliyiz. 

Konyaspor bu sezon iyi başladı ve 
şuana kadar ortaya koyduğu futbol 
oldukça memnuniyet verici. Siz nasıl 
değerlendiriyorsunuz Konyaspor’u? 

Konyaspor son maça kadar yenilgisiz geldi. 
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yedik. Şanssızlık futbolda her zaman olur. Hiç 
ummadığınız zaman gol yiyebilirsiniz, bazen de 
boş kaleye gol atamazsınız. Bu tür şanssızlıklar 
her zaman olur. Bunlar futbolun içinde olan şey-
lerdir. Ama oyun disiplinine, oyunun bütününe 
baktığınız zaman Konyaspor gerçekten iyi bir 
oyun sergiliyor. Galatasaray maçından sonra 
Galatasaraylı bir dostum aradı, “İlk defa biz kendi 
sahamızda bu kadar ezik bir futbol oynadık” diye 
söyledi. Hakikaten Konyaspor bu yıl çok güzel 
futbol oynuyor ve oynadığı maçlar zevk veriyor. 
Bu da sonuca yansıyor zaten. Şuana kadar 1 
mağlubiyet almak büyük bir başarıdır. Diğer 
takımların bütçelerine ve futbolcu isimlerine 
baktığınız zaman Konyaspor’la arada çok fark 

olabilir. Ama Konyaspor’da şu var; disiplinli, takım 
havasını yakalamış, görevlerini harfiyen yerine 
getiren oyuncular görüyoruz. Hocamızla, futbol-
cularımızla, yöneticilerimizle iyi bir ekip havası 
oluşturduk. Ben Konyaspor’un bu yıl, 100. Yılında 
güzel bir başarı yakalayacağına inanıyorum. İnşal-
lah da başarılı oluruz. 

2021 İslami Dayanışma Oyunları 
sabırsızlıkla bekleniyor. Şehrimiz için önemli 
bir organizasyon olacak. Karatay Belediyesi 
bu organizasyon için neler yapıyor? 
Herhangi bir hazırlık var mı? 

Konya 2021 İslami Dayanışma Oyunları için 
gün sayıyoruz. Tüm belediyeler olarak bu konuda 
elimizi taşın altına koyduk. Büyükşehir Belediye-
mizle birlikte bu organizasyon için elimizden gelen 
desteği veriyoruz. Gençlik ve Spor Bakanlığımız 
organizasyon kapsamında şehrimizde önemli 
yatırımlar yapıyor. İslam olimpiyatlarıyla ilgili 
velodrom, yüzme havuzu, atletizm pisti yapılıyor. 
Değişik ihtiyaçlara cevap verebilecek salonlar 
yapılıyor. Biz de Karatay Gençlik Merkezi olarak 
faaliyet gösteren salonumuzu, olimpiyatlar için 
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Müdürlüğü’müz ile birlikte Saracoğlu Tesisleri’yle 
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Burada atıcılıkla ilgili bir pist var, buraya bina inşa 

edip, ihtiyaçların giderileceği bir yer yapıyoruz. 
Çevre düzenlemesiyle ilgili çalışmalar da yapılacak. 
İslami Dayanışma Oyunları sadece Konya’nın 
değil, ülkemizin bir organizasyonu. Bu kapsamda 
ülkemizin yüzünü kara çıkarmamak için, gelen 
misafirlerimizin en iyi şekilde ağırlanabilmesi için, 
biz de Karatay Belediyesi olarak tüm imkanlarımızı 
seferber edeceğiz. 

1922 Konyaspor da şehrimiz için önemli 
bir takım. Siz Karatay Belediyesi olarak 1922 
Konyaspor’a sponsor oldunuz. Bu konuda 
neler söylersiniz? 

1922 önemli bir pilot takımımız. İnşallah ora-
dan her yıl birkaç sporcu Konyaspor’a aktarılabilir-
se, ciddi bir avantajımız olur. Biz hem Konyaspor’a 
hem 1922 Konyaspor’a destek veriyoruz. Karatay 
Termal Tesisleri’nin ismini de sponsorluk sözleş-
mesi ile 1922’ye vermiş olduk. Geçtiğimiz yıldan 
beri devam ediyor bu sözleşme. Böylece 1922’ye 
bir gelir sağlamış olduğumuz gibi, Karatay Termal 
Tesislerimizde de bir bereket oldu ve tesisimiz hep 
dolu şekilde faaliyetine devam ediyor. 1922’ye 
destek olmak için böyle bir sponsorluk gerçek-
leştirmiş olduk. Oradan her yıl birkaç yıl futbolcu 
yetişse, biz mutlu oluruz. Buralar Konya’mızın 
değeri, bu nedenle destek vermeyi bir görev 
biliyoruz. 
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100. yılını dolduracak olan Konyaspor 
için Konya Yenigün Gazetesi’nin özel 
olarak hazırladığı ve tarihe bir not 

düşecek olan 10’LAR Dergisi Konyaspor 100. 
Yıl Özel Sayısı’nın önemli konuklarından biri de 
Konyaspor Başkanı Fatih Özgökçen’di. Dergi 
yayın heyetini çift başlı kartalın yuvasında mi-
safir eden Konyaspor Başkanı Fatih Özgökçen, 
başkanlığa gidilen süreç, Konyaspor’un bugün 
elde ettiği başarının sırrı ve geleceğe dönük 
planlamalar üzerine önemli değerlendirmelerde 
bulundu. 

Başkanım öncelikle sizi tanıyabilir 
miyiz?

İsmim Fatih Özgökçen. 1977 Konya 
doğumluyum. Konya’da büyüdüm, avukatlık 
görevini ifade ediyorum. Konya’nın esas yerlileri 
için Türbe Önü’nde evi, Meram’da Bağı olanlar 
derler ya, ben de bu anlamda Konya’nın yerli-
lerindenim. Küçüklüğüm, gençliğim Meram’da 
geçti. 

Konyaspor’a başkan olma süreciniz 
nasıl işledi?

Aslında ben Konyaspor’a her zaman bir 
taraftar olarak yakın durmaktaydım. Bunun 
yanında yanılmıyorsam 2010 yılında 4 ay kadar 
bir yöneticilik sürecim vardı. Yönetim olarak bir 
aşinalığım bunun haricinde yoktu.

Tabi yöneticilik daha farklı bir durum. Ben 
Konya’ya çok değer veriyorum bir Konyalı 
olarak. Konya’nın haklarının da her platformda 
savunulması gerektiğine inanıyorum. Bu açıdan 
birlik ve beraberliğin tesisinin önemine inanıyo-
rum. Konyaspor’a başkan adayı olmadan önce 
de bu birlik ve beraberlik ruhuna işaret edilerek 
benim aday olmam yönünde ortak bir kanaat 
oluştu. Çok istişarede bulunduk. Tabi öncesinde 
de geri planda Konyaspor’la ilgileniyordum. 
Böyle bir sonuç ortaya çıktı nihayetinde. 

Başkanlık zor, spor yöneticiliği ayrı bir zor. 
Şimdi Konyaspor’un mali durumu da hepimizin 
malumu. Açık söylemek gerekirse genel kurula 
gidilen süreçte başkan adayı olur mu diye 

‘HER ŞEYIMIZ TAMAM DA
BIR TARAFTARIMIZ NOKSAN!’

Konyaspor’un elde 
ettiği başarı grafiği 
ve gelecek adına 

umut vadeden takım 
ruhunun temelinde 

şehrin tüm yönleriyle 
birlikte hareket etme 

kabiliyetinin bir 
tezahürü olduğunu 
söyleyen Konyaspor 

Başkanı Fatih 
Özgökçen, “Her 

şeyimiz tamam ama 
en büyük eksiğimiz 

seyircimiz” dedi

benim de arayıp görüştüğüm isimler oldu. Ama 
nasipte bizim başkanlığımızda bir Konyaspor 
varmış. Bu görevi layıkıyla yapmak için yöne-
timdeki arkadaşlarımızla gayret gösteriyoruz. 

Haziran ayında yapılan genel kurulun 
üzerinden yaklaşık 4,5 ay geçti. Geride 
kalan 4,5 ayı değerlendirirseniz neler 
söylersiniz?

5 Haziran’da göreve başladık biz yönetim 
olarak. Tabi biraz işin acemisiydik, bunu kabul 
etmek lazım. Yani daha önce de yöneticilik 
yaptık ama buranın yapısını öğrenmek gere-
kiyordu. Yönetimde şu an 23 kişiyiz. Herkese 
bir görev verdik. Tüm arkadaşlar görevleriyle 
alakalı abartmıyorum, 24 saat çalışma esasıyla 
hareket etti. Sıkıntıları giderme noktasında ne 
yapılabileceği konusu üzerinde araştırmalar 
yapıp emek yoğun bir şekilde çalışıldı. Tabi 1,5 
aylık süreçte yapıyı az çok öğrendik. Sonrasında 
transfer gündeme geldi. Taraftarımız bizden 
transfer haberleri bekliyordu. Sonra transferlere 
yoğunlaştık ve bu süreci de başarılı bir şekilde 
tamamlamış olduk. Genel olarak geride kalan 
dönemin sonucuna baktığınız zaman yönetim-
sel anlamda da takım olarak da futbol olarak da 
iyi bir durumdayız. 

Yapılan transferlerde de maliyet ve fayda 
endeksine dikkat ettik. Genel olarak düşük ma-
liyetlerle yapılan transferlerde büyük faydalar 
sağlanamaz. Ama bizde bu genel geçer algının 
dışına çıkıldı. Netice itibariyle takımımız şu an 
iyi durumda, inşallah da böyle devam eder. 

Transfer konusuna girmişken, transfer 
döneminde genç yetenekler kadroya katıldı. 
Zaman zaman siz de mütevazı bir kadroya 
sahip olunduğunu dile getiriyorsunuz. 
Sezon başında bu performansı bekliyor 
muydunuz?

Tabi transfer yaparken, fiyat ve futbol-
cunun takıma katkılarını iyi değerlendirmek, 
iyi tartmak gerekiyor. Yoksa transfer yapmak 
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çok da zor bir şey değil. İmza atarsınız milyon 
dolarlara ve bir şekilde ödenir gider diyebilirsi-
niz. Bu düşünceyle hareket edilince borç hanesi 
kabarmış. Dolayısıyla biz buna çok dikkat ettik. 
Transfer yaparken 4-5 ekip ayrı ayrı inceledi. 
Biri inceledikten sonra başka bir ekibin de 
incelemesini sağlıyorduk. Birbirinden bağımsız 
olan ekiplerin verdiği raporlara göre hocamızla 
da istişare ederek sonuca ulaşıyorduk. Bugün 
Konyaspor’un performansı iyi durumda ama 
başarı olarak bugünün sonuçlarını baz almak 
da doğru olmaz. Ortada devam eden bir süreç 
var. Başarının düzeyi ve kalıcılığı bir bu kadar 
maç daha yaptıktan sonra netleşecektir. Biz 
antrenmanlara gidiyoruz. Oyuncularımızı izliyo-
ruz. Bir ışık olduğunu görüyoruz. Burada bizim 
yapabileceğimiz en önemli şey bir kolej havasını 
oluşturabilmekti. Bunu da gözlemlediğim kada-
rıyla başardık. Dolayısıyla lig başlamadan önce 
yaptığımız antrenmanlardaki oyuncuların oyun 
grafikleri, hırsları, sonrasında yaptığımız hazırlık 
maçlarındaki performansları bize bugünkü ba-
şarının geleceğine dönük önemli işaretler verdi. 

Ligin 10 haftası geride kaldı sizinle 
röportajımızı yaptığımız an itibariyle. 
Konyaspor 4 galibiyet, 5 beraberlik ve 1 de 
mağlubiyet aldı. Hanemize yazdırdığımız 17 
puan var. Bu grafiğe bakarak gelecek adına 
bir şeyler söylemek mümkün mü?

Buna şöyle bakmak lazım, 10 maç yaparsı-
nız, 9’unu kazanırsınız. Ama ortada oyun yok-
tur. Şansınız yaver gitmiştir, sonucu almışsınız-
dır. Futbol olmadan bir şeyler olmuş olur. Yine 
10 maç yaparsınız çok iyi top oynarsınız ama 
9’unu kaybedersiniz. Bunun da skora bir etkisi 
olmadığı için taraftar nezdinde ya da sıralamada 
bir katkısı olmaz. Bizim burada baktığımız ve 
bakacağımız en önemli gösterge 90 dakika, 38 
maç ve gösterilen mücadelenin yansımaları. 
Geride kalan 10 maça baktığımızda da bir belki 
iki maç hariç Konyaspor’un performansının 
gayet iyi olduğunu görüyoruz. Hakikaten çok 
güzel ve göze hoş gelen bir futbol var. Bunu 

Konyaspor camiası, taraftarı görüyor olsa 
sadece yeterli olmayabilir. Özellikle bağımsız 
izleyiciler, spor yorumcuları tarafından yapılan 
yorumlarda da Konyaspor’un göz dolduran 
bir futbol oynadığı söyleniyor. Bu, en azından 
oyun olarak bir başarı olduğunu gösteriyor. 
Tabi bunu sonuca yansıtmak lazım. Uzun süren 
beraberlikler döneminin ardından Kayseri ma-
çında aldığımız puan inşallah bir milat olur, bir 
serinin başlangıcı olur. Esas başarı iyi futbolu 3 
puanla süsleyebilmek. 

Geçtiğimiz hafta sonu oynan 
Kayserispor maçında biletlerde indirime 
gidildi. Tabi burada beklenti taraftarı 
stadyuma getirebilmekti. Taraftarın genel 
olarak Konyaspor’a bu yıl ilgisinin daha 
az olduğunu gözlüyoruz. Bunu nasıl 
yorumlarsınız?

İşin aslı bu noktada taraftarımıza biraz 
sitemde bulunmam lazım. Bilet fiyatlarıyla 
ilgiliyse eğer bu ilgisizlik, indirime gittiğimiz 
Kayserispor maçında bununla bir ilgisinin 
olmadığını gördük. Kale arkası bilet fiyatları 15 
liraydı ve yine ilgi azdı. Benim kanaatim, aşıdan 
kaynaklı olduğu yönde. Bununla ilgili bizim de 
yapabileceğimiz bir şey yok. Aşı yaptırın çağrısı 
yapabiliriz en fazla. Gençlerdeki aşı oranı biraz 
düşük sanki. 

Şimdi ne olursa olsun bu takımı burada bir 
şölen havasında izlemek var, bir de televizyon 
karşısında izlemek var. Dolu olduğunda stadyu-
mumuz yarı yarıya seyirci aldığımız durumda 
bile 21 bin taraftarı kucaklayabiliyor. Buraya 21 
bin kişi gelse bu takım şov yapar. Güzel tezahü-
ratlar takımı gerçekten etkiler, tetikler. Burada 
taraftarların da elini taşın altına koyması lazım. 
Çünkü bu takım taraftarıyla güzel. Buradan da 
çağrım taraftarlarımızın maçı Konyaspor’un 
yuvasında takip etmesi yönündedir. 

Maç saatleriyle ilgili de bir eleştiri vardı. 
Cumartesi günü saat 16:00’da oynanacak olan 
bir müsabaka aslında taraftarlar için de en uy-
gun zaman dilimi. Kayseri maçında bu anlamda 
da bir eksiklik hissettik. İnşallah tribünlerimiz 
tamamen dolar ve bu şöleni hep birlikte yaşarız. 

Taraftar gruplarıyla bu konuda bir 
görüşmeniz oldu mu?

Biz taraftar liderlerini buraya çağırıp ken-
dileriyle görüştük. Türkiye Futbol Federasyonu 
da aşı ile ilgili kararını belki biraz geç açıkladı 
ama lig başlamadan önce açıklamıştı. Üzerinden 
3-4 ay geçti. Bu süreç içerisinde aşı eksiği olan 
aşısını yaptırabilirdi. Burada benim anlama-
dığım aşıyla ilgili endişeler var. Kural belli, aşı 
eksiği alan maça giremez. Ben bunu her zaman 
söylüyorum, aşıyla alakalı bizim yapabileceği-
miz bir şey yok. Dolayısıyla aşı deniyorsa ve aşı 
olmadan stada giriş yapılamaz deniyorsa bu 
şartlara haiz olmak lazım. Yani insan sevdiği 
için çok şey yapar. Konyaspor’u seviyoruz, Kon-
yaspor’la yatıp Konyaspor’la kalkıyoruz deniliyor 
ya. Bu sözle olmaz. Gereklerini yerine getirip 
maça gelmek gerekiyor. 

Tatlıcak Tesisleri’nin satışı da bir 
dönem gündemde çok yer almıştı. Yeni 
tesisler yapılıp tamamlanmadan Tatlıcak 
Tesisleri’nin satılmaması yönünde 
söylemler üretiliyordu. Bu süreç nasıl işledi?
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çok da zor bir şey değil. İmza atarsınız milyon 
dolarlara ve bir şekilde ödenir gider diyebilirsi-
niz. Bu düşünceyle hareket edilince borç hanesi 
kabarmış. Dolayısıyla biz buna çok dikkat ettik. 
Transfer yaparken 4-5 ekip ayrı ayrı inceledi. 
Biri inceledikten sonra başka bir ekibin de 
incelemesini sağlıyorduk. Birbirinden bağımsız 
olan ekiplerin verdiği raporlara göre hocamızla 
da istişare ederek sonuca ulaşıyorduk. Bugün 
Konyaspor’un performansı iyi durumda ama 
başarı olarak bugünün sonuçlarını baz almak 
da doğru olmaz. Ortada devam eden bir süreç 
var. Başarının düzeyi ve kalıcılığı bir bu kadar 
maç daha yaptıktan sonra netleşecektir. Biz 
antrenmanlara gidiyoruz. Oyuncularımızı izliyo-
ruz. Bir ışık olduğunu görüyoruz. Burada bizim 
yapabileceğimiz en önemli şey bir kolej havasını 
oluşturabilmekti. Bunu da gözlemlediğim kada-
rıyla başardık. Dolayısıyla lig başlamadan önce 
yaptığımız antrenmanlardaki oyuncuların oyun 
grafikleri, hırsları, sonrasında yaptığımız hazırlık 
maçlarındaki performansları bize bugünkü ba-
şarının geleceğine dönük önemli işaretler verdi. 

Ligin 10 haftası geride kaldı sizinle 
röportajımızı yaptığımız an itibariyle. 
Konyaspor 4 galibiyet, 5 beraberlik ve 1 de 
mağlubiyet aldı. Hanemize yazdırdığımız 17 
puan var. Bu grafiğe bakarak gelecek adına 
bir şeyler söylemek mümkün mü?

Buna şöyle bakmak lazım, 10 maç yaparsı-
nız, 9’unu kazanırsınız. Ama ortada oyun yok-
tur. Şansınız yaver gitmiştir, sonucu almışsınız-
dır. Futbol olmadan bir şeyler olmuş olur. Yine 
10 maç yaparsınız çok iyi top oynarsınız ama 
9’unu kaybedersiniz. Bunun da skora bir etkisi 
olmadığı için taraftar nezdinde ya da sıralamada 
bir katkısı olmaz. Bizim burada baktığımız ve 
bakacağımız en önemli gösterge 90 dakika, 38 
maç ve gösterilen mücadelenin yansımaları. 
Geride kalan 10 maça baktığımızda da bir belki 
iki maç hariç Konyaspor’un performansının 
gayet iyi olduğunu görüyoruz. Hakikaten çok 
güzel ve göze hoş gelen bir futbol var. Bunu 

Konyaspor camiası, taraftarı görüyor olsa 
sadece yeterli olmayabilir. Özellikle bağımsız 
izleyiciler, spor yorumcuları tarafından yapılan 
yorumlarda da Konyaspor’un göz dolduran 
bir futbol oynadığı söyleniyor. Bu, en azından 
oyun olarak bir başarı olduğunu gösteriyor. 
Tabi bunu sonuca yansıtmak lazım. Uzun süren 
beraberlikler döneminin ardından Kayseri ma-
çında aldığımız puan inşallah bir milat olur, bir 
serinin başlangıcı olur. Esas başarı iyi futbolu 3 
puanla süsleyebilmek. 

Geçtiğimiz hafta sonu oynan 
Kayserispor maçında biletlerde indirime 
gidildi. Tabi burada beklenti taraftarı 
stadyuma getirebilmekti. Taraftarın genel 
olarak Konyaspor’a bu yıl ilgisinin daha 
az olduğunu gözlüyoruz. Bunu nasıl 
yorumlarsınız?

İşin aslı bu noktada taraftarımıza biraz 
sitemde bulunmam lazım. Bilet fiyatlarıyla 
ilgiliyse eğer bu ilgisizlik, indirime gittiğimiz 
Kayserispor maçında bununla bir ilgisinin 
olmadığını gördük. Kale arkası bilet fiyatları 15 
liraydı ve yine ilgi azdı. Benim kanaatim, aşıdan 
kaynaklı olduğu yönde. Bununla ilgili bizim de 
yapabileceğimiz bir şey yok. Aşı yaptırın çağrısı 
yapabiliriz en fazla. Gençlerdeki aşı oranı biraz 
düşük sanki. 

Şimdi ne olursa olsun bu takımı burada bir 
şölen havasında izlemek var, bir de televizyon 
karşısında izlemek var. Dolu olduğunda stadyu-
mumuz yarı yarıya seyirci aldığımız durumda 
bile 21 bin taraftarı kucaklayabiliyor. Buraya 21 
bin kişi gelse bu takım şov yapar. Güzel tezahü-
ratlar takımı gerçekten etkiler, tetikler. Burada 
taraftarların da elini taşın altına koyması lazım. 
Çünkü bu takım taraftarıyla güzel. Buradan da 
çağrım taraftarlarımızın maçı Konyaspor’un 
yuvasında takip etmesi yönündedir. 

Maç saatleriyle ilgili de bir eleştiri vardı. 
Cumartesi günü saat 16:00’da oynanacak olan 
bir müsabaka aslında taraftarlar için de en uy-
gun zaman dilimi. Kayseri maçında bu anlamda 
da bir eksiklik hissettik. İnşallah tribünlerimiz 
tamamen dolar ve bu şöleni hep birlikte yaşarız. 

Taraftar gruplarıyla bu konuda bir 
görüşmeniz oldu mu?

Biz taraftar liderlerini buraya çağırıp ken-
dileriyle görüştük. Türkiye Futbol Federasyonu 
da aşı ile ilgili kararını belki biraz geç açıkladı 
ama lig başlamadan önce açıklamıştı. Üzerinden 
3-4 ay geçti. Bu süreç içerisinde aşı eksiği olan 
aşısını yaptırabilirdi. Burada benim anlama-
dığım aşıyla ilgili endişeler var. Kural belli, aşı 
eksiği alan maça giremez. Ben bunu her zaman 
söylüyorum, aşıyla alakalı bizim yapabileceği-
miz bir şey yok. Dolayısıyla aşı deniyorsa ve aşı 
olmadan stada giriş yapılamaz deniyorsa bu 
şartlara haiz olmak lazım. Yani insan sevdiği 
için çok şey yapar. Konyaspor’u seviyoruz, Kon-
yaspor’la yatıp Konyaspor’la kalkıyoruz deniliyor 
ya. Bu sözle olmaz. Gereklerini yerine getirip 
maça gelmek gerekiyor. 

Tatlıcak Tesisleri’nin satışı da bir 
dönem gündemde çok yer almıştı. Yeni 
tesisler yapılıp tamamlanmadan Tatlıcak 
Tesisleri’nin satılmaması yönünde 
söylemler üretiliyordu. Bu süreç nasıl işledi?
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Önce şunu belirtelim, biz göreve geldiği-
mizden bu yana yapıcı eleştirilerin hepsine açık 
olduğumuzu söylüyoruz. Tabi kötü niyet olma-
mak kaydıyla. Ortada bir vaka var. 330 milyon 
lira gibi bir borç söz konusu. Bu borcu nasıl 
kapatacağız? Bunun için çeşitli yöntemler araş-
tırdık ve bir fikir birliği oluşturmaya çalıştık. 
Bunlardan bir tanesi arsa satışı. Konyaspor’un 
arsa satmasını kim ister ki, ben de istemem. 
Keşke imkanlarımız el versin de satmayalım. 
Ama maksimum faydayı nasıl sağlayabilece-
ğimizi de düşünüyoruz. Elinizde başka satışa 
uygun gayrimenkul yok. Yer çok değerli. Bu 
gayrimenkulün nasıl alındığını en iyi bilen-
lerden biri de, bunun alınma sürecinde en 
çok pay sahibi olan isimlerden biri de benim. 
Geçen sene alındı bu arsa. Bunun için büyük 
mücadeleler verdik ama fiilen başkan ben 
değildim. Şimdi bu kadar zorluğu yaşayarak bu 
arsayı Konyaspor’a kazandıran birinin kolayca 
satış yapabileceğini düşünmemek gerekir. 
Madem dedik burası satılmak durumunda, 
yeni tesis yapalım dedim. Kayacık’ta şimdi yeni 
tesislerin yapım sürecini başlattık. Tatlıcak 
Tesisleri’ni Kayacık’a taşıyoruz. Yeni tesisi A 
takımımız kullanacak. Mevcutta kullanılan 
binayı da alt takımlar kullanacak. Buraya 4-5 
tane saha yapıyoruz. Basketbol için kapalı bir 
saha yapmayı planlıyoruz. Burası tam bir spor 
kompleksi olsun istiyoruz. Tesislerin dağınık 
yapısının da bu anlamda bir yerde toplanma-
sını sağlamaya çalışıyoruz. Tatlıcak arazisi-
nin satılmasının nedeni bizden önce her ne 
sebeple oluşturulmuşsa ortaya çıkan borçları 
kapatmak içindir. 3 parsel halinde bir arsa 
burası. 330 milyon liraya ulaşan borcun 100 
milyona yakın bir bölümünü ödedik biz. Bu 
arsanın parası bu kadar da tutmuyor. Biz gidip 
çalışıyoruz, Konyaspor için şehri aktif hale 
getirmek için mücadele veriyoruz. Bu görevi 
aldıysak bunları yapmakla da mükellefiz. 3 par-
selden birinin satışını gerçekleştirdik, diğer 2 
parsel duruyor. İlerleyen süreç bize ne gösterir 
bilemiyoruz. Ama gönül isterdi ki keşke sat-
mayalım, üzerine kendimiz bir şeyler yapalım. 
Yap sat olsun, işletme vesaire olsun, burayı 
Konyaspor’a sürekli gelir getiren bir yapıya 
kavuşturalım. Bugünün şartlarında olabilecek 
en iyi şeyi yaptık. Bu konuda sosyal medyada 
konuşuluyormuş, yazılıp çiziliyormuş. Sonuçta 
buranın bir yönetim kurulu var. Herkes fikrini 
beyan eder, kararı buradaki yönetim verir. Bu 
yönetimin de tek kaygısı Konyaspor’un çıkarla-
rını korumaktır. 

Konyaspor üzerinde çokça konuşulan 
konulardan bir tanesi de Artem Kravets 
olayı. Konyaspor’un Kravets konusunda bir 
tasarrufu olacak mı?

Kravets sonuç itibariyle bizim sözleş-
meli futbolcumuz. Ama kim olursa olsun, 
5 Haziran’da göreve gelip 10 Haziran’da 
İlhan Hoca’yla görüştük. Hani genel manada 
yöneticilerin futbolcular üzerinde etkili olduğu 
kulağıma geliyor. İlhan Hoca’ya ‘Ben de dahil 
kim şu futbolcuyu oynat, bunu oynatma ya da 
alt takımda falan futbolcu var. Onu A takıma 
al derse ve bunu yaparsan hakkımı kesinlikle 
helal etmiyorum. Kim hak ediyorsa bu formayı 
o terletecek” dedim ilk konuşmamızda. Tabi 
Hoca da bu yaklaşımımızdan dolayı teşekkür 
etti. 

Bizim arkadaşlarımız antrenmanları izliyor. 
Hocamız zaten her zaman takımın başında. 
Futbolcular, antrenmanlarda izleniyor. Kravets, 
geçen yıl sakatlandı. Ameliyat geçirmiş. Belli 
bir süre kendine gelemedi. Şu an büyük bir 
gayretle çalışıyor. Futbolcularımızın hepsi çok 
çalışıyor ama Artem, sakatlığı ve ameliyat 
süreci nedeniyle biraz daha geriden geldiği 
için santrafor noktasında takıma girmesi biraz 
daha zorlaştı. Bugün Ahmet Hassan, Sokol 
daha iyi mücadele ediyorlar. Sokol düşer, 
Hassan düşer, formayı Kravets alır. Herkes 
mücadele ediyor dediğim gibi ama kimse de 
vazgeçilmez değildir. Doğru zamanı beklemek 
gerekir. Netice itibariyle Konyaspor camiasını 
en üstte tutmak lazım. Ben bugün varım, yarın 
yokum, futbolcu bugün var, yarın yok. Dola-
yısıyla Kravets’in kadroya ya da oyuna alınıp 
alınmaması konusu yöneticiler olarak bizim 
takdirimizde olan bir konu değil. Hocamız nasıl 
takdir etmişse öyle olur. Şu da var, Kravets 
kendini hızla toparlar ve tamamen hazır hale 
gelir, o zaman Hocamız da onu kadroya alır. Ki 
çok iyi çalıştığı ve kendisini hızla toparladığı da 
arkadaşlarımız tarafından söyleniyor. 

Peki Ahmet ve Abdülkerim’in 
sözleşmeleri de bitiyor sezon sonunda. Her 
iki ismin sözleşmeleriyle ilgili bir gelişme 
var mı?

Belirli bir aşamaya geldi. Bu kadarını 
söyleyeyim. Daha önceki transferlerde de 
söylediğim şey şuydu, imza atmadan hiçbir 
futbolcunun transferini açıklamayız. Sözleşme 
imzalamadan ortada bir şey yokmuş gibi gözü-
kür ki öyledir. Biz kendi içimizde belirli aşama-
lar kaydettikten sonra süreci olgunlaştırıyoruz. 
Ahmet de Abdülkerim de kendi çocuklarımız. 
Gayet de başarılı bir grafikleri var. Marifet ilti-
fata tabidir denir. Bu başarıyı ödüllendirmek de 
gerekir. Süreç belli bir aşamaya geldi. Yakında 
inşallah neticelenir. Transferde taraftarımı-
zın hemen olsun baskısına karşı biz aceleci 
davranmamaya ve elimizden geldiğince titiz 
davranmaya çalışıyoruz. Konyaspor’un ekono-
misini düşünerek çalışanın hakkını vermek bu 
noktada da bizim genel prensibimiz. 

100 yaşını doldurmak üzere olan 
bir Konyaspor var ve bu özel dönemde 
de Konyaspor’un başında siz varsınız. 
Geçmişe dönüp baktığımızda alt ligden 
yükselme mücadeleleri veren, sonrasında 
Avrupa gören, Türkiye Kupası ve Süper 
Kupa’yı alan bir Konyaspor var. Siz 
Konyaspor’un bu özel yılı için neler 
söylersiniz?

100 yaşındaki Konyaspor’a şehir olarak 
bakmak lazım. Önemli olan burada bu büyük 
şehrin Konyaspor ekseninde bir sinerji oluş-
turabilmesi. Her yerde olduğu gibi Konya’da 
da siyasetinde, sanayisinde, bürokrasisinde bir 
birlik sağlansa Konyaspor daha iyi yerlere gelir. 
Bu sene baktığımızda bu birlikteliğin daha çok 
sağlandığını, bağların güçlendiğini görüyoruz. 
Adını 100. yıl koyarsınız, 500. yıl koyarsınız. 
Önemli olan Konyaspor markasının gücü adına 
bu önemli tarihlerde önemli başarıları elde 
edebilmek. 100. yılında Türkiye Kupası’nı ka-
zanmış bir Konyaspor güzel bir şey olur. 100. 
yılın nişanesi olur. Konyaspor’un daha çok dil-
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Önce şunu belirtelim, biz göreve geldiği-
mizden bu yana yapıcı eleştirilerin hepsine açık 
olduğumuzu söylüyoruz. Tabi kötü niyet olma-
mak kaydıyla. Ortada bir vaka var. 330 milyon 
lira gibi bir borç söz konusu. Bu borcu nasıl 
kapatacağız? Bunun için çeşitli yöntemler araş-
tırdık ve bir fikir birliği oluşturmaya çalıştık. 
Bunlardan bir tanesi arsa satışı. Konyaspor’un 
arsa satmasını kim ister ki, ben de istemem. 
Keşke imkanlarımız el versin de satmayalım. 
Ama maksimum faydayı nasıl sağlayabilece-
ğimizi de düşünüyoruz. Elinizde başka satışa 
uygun gayrimenkul yok. Yer çok değerli. Bu 
gayrimenkulün nasıl alındığını en iyi bilen-
lerden biri de, bunun alınma sürecinde en 
çok pay sahibi olan isimlerden biri de benim. 
Geçen sene alındı bu arsa. Bunun için büyük 
mücadeleler verdik ama fiilen başkan ben 
değildim. Şimdi bu kadar zorluğu yaşayarak bu 
arsayı Konyaspor’a kazandıran birinin kolayca 
satış yapabileceğini düşünmemek gerekir. 
Madem dedik burası satılmak durumunda, 
yeni tesis yapalım dedim. Kayacık’ta şimdi yeni 
tesislerin yapım sürecini başlattık. Tatlıcak 
Tesisleri’ni Kayacık’a taşıyoruz. Yeni tesisi A 
takımımız kullanacak. Mevcutta kullanılan 
binayı da alt takımlar kullanacak. Buraya 4-5 
tane saha yapıyoruz. Basketbol için kapalı bir 
saha yapmayı planlıyoruz. Burası tam bir spor 
kompleksi olsun istiyoruz. Tesislerin dağınık 
yapısının da bu anlamda bir yerde toplanma-
sını sağlamaya çalışıyoruz. Tatlıcak arazisi-
nin satılmasının nedeni bizden önce her ne 
sebeple oluşturulmuşsa ortaya çıkan borçları 
kapatmak içindir. 3 parsel halinde bir arsa 
burası. 330 milyon liraya ulaşan borcun 100 
milyona yakın bir bölümünü ödedik biz. Bu 
arsanın parası bu kadar da tutmuyor. Biz gidip 
çalışıyoruz, Konyaspor için şehri aktif hale 
getirmek için mücadele veriyoruz. Bu görevi 
aldıysak bunları yapmakla da mükellefiz. 3 par-
selden birinin satışını gerçekleştirdik, diğer 2 
parsel duruyor. İlerleyen süreç bize ne gösterir 
bilemiyoruz. Ama gönül isterdi ki keşke sat-
mayalım, üzerine kendimiz bir şeyler yapalım. 
Yap sat olsun, işletme vesaire olsun, burayı 
Konyaspor’a sürekli gelir getiren bir yapıya 
kavuşturalım. Bugünün şartlarında olabilecek 
en iyi şeyi yaptık. Bu konuda sosyal medyada 
konuşuluyormuş, yazılıp çiziliyormuş. Sonuçta 
buranın bir yönetim kurulu var. Herkes fikrini 
beyan eder, kararı buradaki yönetim verir. Bu 
yönetimin de tek kaygısı Konyaspor’un çıkarla-
rını korumaktır. 

Konyaspor üzerinde çokça konuşulan 
konulardan bir tanesi de Artem Kravets 
olayı. Konyaspor’un Kravets konusunda bir 
tasarrufu olacak mı?

Kravets sonuç itibariyle bizim sözleş-
meli futbolcumuz. Ama kim olursa olsun, 
5 Haziran’da göreve gelip 10 Haziran’da 
İlhan Hoca’yla görüştük. Hani genel manada 
yöneticilerin futbolcular üzerinde etkili olduğu 
kulağıma geliyor. İlhan Hoca’ya ‘Ben de dahil 
kim şu futbolcuyu oynat, bunu oynatma ya da 
alt takımda falan futbolcu var. Onu A takıma 
al derse ve bunu yaparsan hakkımı kesinlikle 
helal etmiyorum. Kim hak ediyorsa bu formayı 
o terletecek” dedim ilk konuşmamızda. Tabi 
Hoca da bu yaklaşımımızdan dolayı teşekkür 
etti. 

Bizim arkadaşlarımız antrenmanları izliyor. 
Hocamız zaten her zaman takımın başında. 
Futbolcular, antrenmanlarda izleniyor. Kravets, 
geçen yıl sakatlandı. Ameliyat geçirmiş. Belli 
bir süre kendine gelemedi. Şu an büyük bir 
gayretle çalışıyor. Futbolcularımızın hepsi çok 
çalışıyor ama Artem, sakatlığı ve ameliyat 
süreci nedeniyle biraz daha geriden geldiği 
için santrafor noktasında takıma girmesi biraz 
daha zorlaştı. Bugün Ahmet Hassan, Sokol 
daha iyi mücadele ediyorlar. Sokol düşer, 
Hassan düşer, formayı Kravets alır. Herkes 
mücadele ediyor dediğim gibi ama kimse de 
vazgeçilmez değildir. Doğru zamanı beklemek 
gerekir. Netice itibariyle Konyaspor camiasını 
en üstte tutmak lazım. Ben bugün varım, yarın 
yokum, futbolcu bugün var, yarın yok. Dola-
yısıyla Kravets’in kadroya ya da oyuna alınıp 
alınmaması konusu yöneticiler olarak bizim 
takdirimizde olan bir konu değil. Hocamız nasıl 
takdir etmişse öyle olur. Şu da var, Kravets 
kendini hızla toparlar ve tamamen hazır hale 
gelir, o zaman Hocamız da onu kadroya alır. Ki 
çok iyi çalıştığı ve kendisini hızla toparladığı da 
arkadaşlarımız tarafından söyleniyor. 

Peki Ahmet ve Abdülkerim’in 
sözleşmeleri de bitiyor sezon sonunda. Her 
iki ismin sözleşmeleriyle ilgili bir gelişme 
var mı?

Belirli bir aşamaya geldi. Bu kadarını 
söyleyeyim. Daha önceki transferlerde de 
söylediğim şey şuydu, imza atmadan hiçbir 
futbolcunun transferini açıklamayız. Sözleşme 
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Geçmişe dönüp baktığımızda alt ligden 
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Önemli olan Konyaspor markasının gücü adına 
bu önemli tarihlerde önemli başarıları elde 
edebilmek. 100. yılında Türkiye Kupası’nı ka-
zanmış bir Konyaspor güzel bir şey olur. 100. 
yılın nişanesi olur. Konyaspor’un daha çok dil-
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lendirilmesini sağlar. Şu anda futbol açısından 
bakıldığında iyi giden bir Konyaspor var. Tabi 
1922 Konyaspor da bizim önemli bir parçamız, 
yine Konyaspor Basketbol Takımı da… Her 
iki takımla ilgili de bazı çalışmalarımız var. 
Basketbol takımımızı da üst lige çıkardık mı 
bunları 100. yılın başarı hanesine yazabiliriz. 

1922 Konyaspor konusuna gelince, 
tam anlamıyla bir pilot takım hüviyetine 
büründü mü bu takım?

Konyaspor’a tam faydalı olabilmesi için 
1922’nin üst ligde yani 1. Ligde olması lazım. 
Sizde oynayamayan, yabancı kontenjanına 
takılan ya da görmek istediğiniz futbolcuları 
1. Ligde oynatabiliyorsunuz. Şimdi biz mesela 
transfer çalışmalarına hızlı bir şekilde başladık. 
Belki ara dönemde gelecek futbolcular olacak. 
Ekiplerimiz durmuyor, dünyayı dolaşıyor. Ne 
kadar az maliyetle ne kadar iyi futbolcu bulur-
sak bizim kârımızadır. Şimdi bazı futbolcular 
gelecek. Bazılarıyla belki sözleşme yapmak 
durumunda kalacaksınız. Ama kadroya 
giremeyecekler, biraz daha pişmeleri gelecek. 
İşte bunları nerede pişirebilirsiniz? 1. Ligde. 
1922’nin mevcut bulunduğu ligde yabancı 
oynatamıyorsunuz. Şu durumda çok büyük 
faydalar bekleyemeyiz 1922’den. O yüzden üst 
lige çıkarmak lazım 1922’yi. İnşallah başarılı 
olur da çıkarsa tam bir pilot takım olur. 

1922 Konyaspor’u 1. Lig’e çıkarmanın 
da tabi bir maliyeti var. Bugünün şartlarında 
35-40 milyon lira en asgari harcama yapmak 
gerekiyor. Tabi takımın başarılı olamama riski 
de var. Bütün bunları düşünerek bugünün 
şartlarında bu parayı 1922’ye ayıramayız. Ama 
devran döner, Konyaspor Türkiye Kupası’nı 
alır, Avrupa’ya gider, oradan önemli gelirler 
elde eder. O zaman 1922 ile ilgili olumlu ma-
nada başka şeyler düşünürüz. 

Konyaspor’un mevcut kadrosuyla 
oynanan futbola baktığımızda yerli 
yabancı ayrımı yapmaksızın neredeyse her 
futbolcu öne çıkıyor. Genel anlamda size 
transfer teklifleri geliyor mu?

Resmi teklif şu an yapılamaz ama gayri 
resmi teklifler var. Bizim kulağımıza gelen şeyler 
oluyor. Takip edildiklerini biliyoruz. Maçlarımızı 
izlemeye geliyorlar. Bu bize gurur veriyor. Netice 
itibariyle futbolcularımız iyi oynuyor ki kendilerini 
takip ettiriyor. Konyaspor’un menfaatine uygun 
olmadığı müddetçe kimseyle sözleşme yapma-
yız. Toplam faydaya bakıyoruz. Bizimle oynadığı 
dönemdeki performansı mı yoksa futbolcunun 
transferinden elde edilecek gelir mi? Bu dengeyi 
korumak lazım. Burada temel amaç Kon-
yaspor’un çıkar ve menfaatleri olacak. 

Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat 
Kurum’un da iyi bir Konyasporlu olduğunu 
biliyoruz. Yine Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay da Konyaspor sevdalısı. 
Konya’ya her anlamda fayda sağlamaya 
çalışan Sayın Bakan’ın katkısı oldu mu?

Bir kere bizim Konyaspor’a başkan olma-
mızdaki en büyük etken Çevre ve Şehircilik Baka-
nımız Murat Kurum. Murat Kurum olmasaydı 
Konyaspor Başkanı olur muydunuz diye soracak 
olursanız, olmazdım. Çünkü biraz önce dedik 
ya Konyaspor ekseninde şehrin birleşmesi, bir 
araya gelmesi lazım diye. Yani Murat Kurum 
ismi bu birlikteliğin en önemli aktörüydü. Burada 
Konyaspor için yaptıkları da zaten kamuoyunun 
malumu. Böyle hizmetler yapıldıktan sonra 
kişisel olarak da Bakan Bey kendine bir güven 
oluşturdu. Herkesi etrafında toplayabiliyor. 
Birlik ve beraberliği sağlayacak ana öge ve biraz 
da bizim şahsi ilişkilerimiz beni buraya getirdi. 
Biz genel kuruldan bir gün önce bizim evde 

Bakan beyle oturup konuştuk. Ciddi istişarelerde 
bulunduk. Sonrasında bu işin olacağı noktasında 
beraber karar verdik. Konyaspor’a verdiği katkı 
hakikaten çok kıymetli. Bütün bu olanlar bir 
başın sayesinde olur. 

Yine Büyükşehir Belediye Başkanımız Uğur 
İbrahim Altay’ın da önemli katkıları oldu takımı-
mıza. Olmaya da devam ediyor. Sonuçta şehrin 
emini o. Bu takım da Konya’nın bir markası. Bu-
rayı da unutmamak lazım ki unutmadı sağ olsun. 
Kendisine bağlı olarak diğer merkez ilçe belediye 
başkanlarımız da takımımızın yanında durdu. 
Yani takımı sahiplenmek önemliydi. Burayla 
dertlenmek gerekiyordu, biz hakikaten dertleni-
yoruz burayı. Sonrasında başarı geliyor. 

Son olarak önümüzdeki yıl Konya’da 
gerçekleştirilecek olan 2021 İslami 
Dayanışma Oyunları’nda Konyaspor’un bir 
dahili olacak mı?

Uluslararası düzeyde gerçekleştirilecek olan 
bu organizasyon genel anlamda Konya’nın tanı-
tımına büyük katkı sağlayacak. Tabi bu oyunların 
yapılabilmesi için altyapının da uygun olması 
lazım. Konya bu anlamda bir spor şehri olarak 
da kendini en iyi şekilde tanıtacak. Bu şehrin 
markası, bu şehrin takımı olan Konyaspor da 
üzerine düşeni yapacak. Stadımızda şimdi İslami 
Dayanışma Oyunları için bir hazırlık süreci var. 
Led ışıklandırmalar yapılacak. Dışarıdaki kartal 
figürünün olduğu yere bir çalışma yapılacak. 
Fransa, Almanya, İngiltere, İspanya ve Avustur-
ya’dan bir heyet stada geldi geçtiğimiz Cumar-
tesi günü. Dünya Spor Başkentleri 2023’te bir 
organizasyon için hazırlık yapıyor. Bu anlamda 
bizim stadyumumuz da çok beğenildi. Hakikaten 
buranın çok güzel bir ambiyansı var. Zamanında 
Tahir Akyürek burayı yaparken çok eleştirilmişti 
Büyükşehir yaptı diye. Şimdi Konyaspor’un da 
Konya’nın da önemli bir değeri oldu bu stadyum. 
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2021 İslami Dayanışma Oyunları için geri sayım başladı. Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, “Sabırsızlıkla ve heyecanla oyunların başlamasını bekliyoruz. 

Altyapımızla ve tesislerimizle organizasyona en iyi şekilde hazırlanıyoruz” dedi

İSLAMİ DAYANIŞMA OYUNLARI 
İÇİN GERİ SAYIM BAŞLADI

Pandemi nedeniyle ertelenen 2021 
İslami Dayanışma Oyunları’nın 
beşincisi 2022 yılında 9-18 Ağustos 

tarihleri arasında Konya’nın ev sahipliğinde 
gerçekleştirilecek.

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, 2021 İslami Dayanışma Oyun-
larının şehirde bu zamana kadar düzenlenmiş 
en büyük organizasyon olacağını söyledi. 
Normal şartlarda bu yaz başlaması gereken 
oyunları pandemi nedeniyle 2022 yılı Ağustos 
ayına ertelendiğini hatırlatan Başkan Altay, 

“56 ülkeden 3 bine yakın sporcunun katılımı 
ile 10 gün sürecek oyunlar, İslam dünyası-
nın en kapsamlı ve en büyük organizasyonu 
olarak kabul ediliyor. İslam ülkeleri arasında 
kardeşliği, birliği ve beraberliği tesis etme 
adına bu organizasyonun önemi çok büyük. 
Oyunların ülkemize ve şehrimize kazandırıl-
masını sağlayan Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan’a ve Gençlik ve Spor 
Bakanımız Sayın Mehmet Kasapoğlu’na şük-
ranlarımı sunuyorum.” diye konuştu.

Konya’nın uluslararası büyük organizas-

yonlara ev sahipliği yapmaya alışık bir şehir 
olduğunu da kaydeden Başkan Altay, “Sabır-
sızlıkla ve heyecanla oyunların başlamasını 
bekliyoruz. Altyapımızla, mevcut ve inşası 
devam eden tesislerimizle organizasyona 
en iyi şekilde hazırlanıyoruz. İnşallah 1 yıl 
sonra tüm dünya hoşgörü ve kardeşliğin şehri 
Konya’nın muhteşem misafirperverliğini daha 
yakından görmüş olacak. Beşincisi şehrimiz-
de düzenlenecek bu önemli organizasyonun 
hayırlar getirmesini diliyorum.” ifadelerini 
kullandı.
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Konyaspor camiasının önemli ve 
tecrübeli isimlerinden biri olan 
başarılı işadamı Zeki Çimen, 

Konyaspor’a ve spora dair önemli açık-
lamalar yaptı. Konyaspor’un her zaman 
destekçisi olduğunu belirten Çimen, futbol 
takımlarının ayakta kalabilmesi için denk 
bütçeyle yönetilmesi gerektiğini söyledi.

Konya’da iş dünyasının önemli isimleri, 
her zaman Konyaspor’un yanında yer 
alarak takımına destek veriyor. Bu konuda 
öncülerden olan ve Konyaspor için önemli 
çalışmalar yürüten İşadamı Zeki Çimen, 
Konyaspor ve Türk futbolu adına önemli 
açıklamalarda bulundu. Konyaspor sevgisi-
nin küçük yaşlara dayandığını, o dönemden 
beri de Konyaspor sevgisinin hiç bitme-
diğini dile getiren Çimen, “2005 yılında 
ilk kez Konyaspor yönetimine girdim. 2-3 
dönem yöneticilik yaptım.  Konyaspor 
yöneticiliği yaparken iyi kötü birçok hatı-
ramız oldu. Son yöneticiliğimiz de transfer 
yasağı olduğu dönemdeydi. Konyaspor’un 
14 futbolcusu vardı ve ilk yıl 2 puanla şam-
piyonluğu kaçırdı, 2. yıl ise aynı kadroyla 
şampiyon olduk, Süper Lig’e çıktık. Sonraki 
dönemde Konyaspor’un Süper Lig’de başa-

rılı olduğu ve kupa aldığı dönem, bu kemik 
kadro sayesinde oldu” dedi. 

İMKANSIZLIĞA RAĞMEN 
BAŞARI GELDİ 

Transfer yasağı olmasına karşın geçmiş-
te yakalanan başarıya dair değerlendirme 
yapan Çimen, “Transfer yasağına rağmen o 
dönem Süper Lig’e çıkmayı başarmıştık. Bu 
başarının sırrı aslında imkansızlıktı. Oyun-
cumuz yoktu ve maç esnasında oyuncu bile 
değiştiremiyorduk. Hocamız bu tabloya 
göre yöntem izliyordu. Elimizdeki kadroya 
sıkı sıkıya sarılıyorduk. Müthiş bir arkadaş-
lık ortamı oluştu. Bir de altyapıdan gelen 
oyuncularımız o dönem fazlaydı ve Kon-
yaspor başarılı oldu. O dönemde Konyaspor 
altyapısı çok daha başarılıydı. Transfer 
yasağı alan farklı takımlar, ligden düştü. 
Ama Konyaspor’un demek ki altyapıdan ge-
len bir başarısı varmış ve altyapıdan gelen 
7-8 futbolcuyla başarı kazandı” ifadelerini 
kullandı. 

‘YÖNETİMİ TEBRİK EDİYORUM’

Kulüp yöneticiliğinin oldukça zor ve fe-
dakarlık isteyen bir iş olduğunu dile getiren 
Çimen, mevcut yönetimi bu anlamda tebrik 
etti. Yeni yönetimle ilgili değerlendirme-
lerde bulunan Çimen, “Yönetime gelen 
arkadaşlarımız iyi niyetle bir şey yapmaya 

Türk futbolundaki en büyük sorunun borçlanma ve altyapı olduğuna dikkat çeken 
başarılı iş ve spor adamı Zeki Çimen, özellikle Anadolu takımlarının ayakta kalması için 

denk bütçeyle yönetilmesi gerektiğini söyledi 

ANADOLU TAKIMLARI DENK 
BÜTÇEYLE AYAKTA KALIR

çalışıyorlar. Gerçekten bu arka-
daşları tebrik etmek lazım. Çün-
kü kimse böyle bir riske girmez. 
Çünkü kulüp yöneticiliği çok ayrı 
bir şey. Kulübü döndürülebilir 
hale getirmeye çalışıyorlar. Bu 
anlamda mevcut başkanı ve 
yönetimi tebrik ediyorum” şek-
linde konuştu. 

TAKIM BAŞARILI GİDİYOR

Konyaspor’un bu sezon başa-
rılı başladığını ve bu başarısını 
da sürdürdüğünü kaydeden 
Çimen, “Konyaspor şuan başarılı 
gidiyor. İnşallah sezon sonuna 
kadar bu çizgide devam eder. İyi bir hoca-
mız var. Bizim şehrimize uyacak, Anadolu 
takımlarına uyan bir hocamız var” dedi. 

PLAY-OFF DÖNEMİ UNUTULMAZ

Konyaspor yönetiminde olduğu dönem-
lerde unutamadığı anıları paylaşan Çimen, 
şunları söyledi, “Yönetici olduğumuz dö-
nemlerde birçok anımız oldu. Özellikle son 
dönemde zorlu bir süreç yaşadık. Transfer 
yasağımız vardı, yoldayken otobüsümüze 
haciz geliyordu. Deplasmanda hacizler ge-
liyordu. Bunlar ibretlik olaylardı. O yüzden 
Konyaspor gibi takımlar her zaman ayağını 
denk almalı. Mesela bizim playoff süreci, en 
heyecanlı, en stresli dönemdi. Sonu başarılı 

bitti, ayrı bir haz kattı ama o dönem çok 
stresli geçmişti. Eskişehir’deki final maçı 
unutulmaz bir maçtı. Futbolun, yöneticili-
ğin her anı, her haftası bir anı. Her maçın 
kendine özel hatıraları var. Ama bizim en 
unutamadığımız anıları o playoff sürecinde 
yaşadık.”

TARAFTAR OLMAZSA OLMAZ

Konyaspor’un başarılı bir sezon geçir-
mesine rağmen taraftarın istenilen düzeyde 
olmadığını dile getiren Çimen, “Taraftar 
futbolun olmazsa olmazıdır. Bu sene bilet 
fiyatları mı yüksek yoksa pandemiden mi 
bilmiyorum ama bu sene taraftar konu-
sunda büyük sorun var. Gelen rakibe baskı 
olabilecek bir taraftar kitlesi yakalayamadık 

bu sene. 3-5 bin kişiyle oyun oy-
nanıyor, bu da Konyaspor’a ya-
kışmıyor. Bu anlamda Konyaspor 
yönetiminin bazı önlemler al-
ması gerektiğini düşünüyorum” 
ifadelerini kullandı. 

DENK BÜTÇE ŞART 

Çimen, Türk futbolunda 
yaşanan sorunlara da değindi. 
Özellikle altyapı ve borçlan-
ma konusunda ciddi sorunlar 
olduğuna dikkat çeken Çimen, 
şunları kaydetti, “Türk futbolun 
geldiği noktaya bakınca, altya-
pıların zayıf kaldığını görüyoruz. 

Kulüpler borç batağında. Altyapılar güçlü 
olsa külüler bu kadar borç yüküne girmez, 
dışarıdan futbolcu almak zorunda kalmaz. 
Kulüplerin borç yapmaması için denk bütçe 
yapması gerekiyor. Bu hayatın akışında da 
böyledir. Nasıl ki bir kişi ailesini geçindirir-
ken evde denk bütçe yapıyor, futbolda da 
böyle olmalı. Ama maalesef şuan böyle bir 
şey göremiyoruz. Bütün kulüpler borç bata-
ğında. Futbolda gelirler yükseliyor. Gelirler 
yükseliyor ama giderler de yükseliyor. Bu 
anlamda özellikle Anadolu kulüpleri denk 
bütçe yapmalı. Borç batağında yüzmekten-
se küme düşmeyi yeğlerim ben. Çevrilebilir 
bir borç olması lazım. Şuan belediyeler 
gibi kulüpleri destekleyenler olmasa, bu iş 
yürümez.”
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Konyaspor camiasının önemli ve 
tecrübeli isimlerinden biri olan 
başarılı işadamı Zeki Çimen, 

Konyaspor’a ve spora dair önemli açık-
lamalar yaptı. Konyaspor’un her zaman 
destekçisi olduğunu belirten Çimen, futbol 
takımlarının ayakta kalabilmesi için denk 
bütçeyle yönetilmesi gerektiğini söyledi.

Konya’da iş dünyasının önemli isimleri, 
her zaman Konyaspor’un yanında yer 
alarak takımına destek veriyor. Bu konuda 
öncülerden olan ve Konyaspor için önemli 
çalışmalar yürüten İşadamı Zeki Çimen, 
Konyaspor ve Türk futbolu adına önemli 
açıklamalarda bulundu. Konyaspor sevgisi-
nin küçük yaşlara dayandığını, o dönemden 
beri de Konyaspor sevgisinin hiç bitme-
diğini dile getiren Çimen, “2005 yılında 
ilk kez Konyaspor yönetimine girdim. 2-3 
dönem yöneticilik yaptım.  Konyaspor 
yöneticiliği yaparken iyi kötü birçok hatı-
ramız oldu. Son yöneticiliğimiz de transfer 
yasağı olduğu dönemdeydi. Konyaspor’un 
14 futbolcusu vardı ve ilk yıl 2 puanla şam-
piyonluğu kaçırdı, 2. yıl ise aynı kadroyla 
şampiyon olduk, Süper Lig’e çıktık. Sonraki 
dönemde Konyaspor’un Süper Lig’de başa-

rılı olduğu ve kupa aldığı dönem, bu kemik 
kadro sayesinde oldu” dedi. 

İMKANSIZLIĞA RAĞMEN 
BAŞARI GELDİ 

Transfer yasağı olmasına karşın geçmiş-
te yakalanan başarıya dair değerlendirme 
yapan Çimen, “Transfer yasağına rağmen o 
dönem Süper Lig’e çıkmayı başarmıştık. Bu 
başarının sırrı aslında imkansızlıktı. Oyun-
cumuz yoktu ve maç esnasında oyuncu bile 
değiştiremiyorduk. Hocamız bu tabloya 
göre yöntem izliyordu. Elimizdeki kadroya 
sıkı sıkıya sarılıyorduk. Müthiş bir arkadaş-
lık ortamı oluştu. Bir de altyapıdan gelen 
oyuncularımız o dönem fazlaydı ve Kon-
yaspor başarılı oldu. O dönemde Konyaspor 
altyapısı çok daha başarılıydı. Transfer 
yasağı alan farklı takımlar, ligden düştü. 
Ama Konyaspor’un demek ki altyapıdan ge-
len bir başarısı varmış ve altyapıdan gelen 
7-8 futbolcuyla başarı kazandı” ifadelerini 
kullandı. 

‘YÖNETİMİ TEBRİK EDİYORUM’

Kulüp yöneticiliğinin oldukça zor ve fe-
dakarlık isteyen bir iş olduğunu dile getiren 
Çimen, mevcut yönetimi bu anlamda tebrik 
etti. Yeni yönetimle ilgili değerlendirme-
lerde bulunan Çimen, “Yönetime gelen 
arkadaşlarımız iyi niyetle bir şey yapmaya 

Türk futbolundaki en büyük sorunun borçlanma ve altyapı olduğuna dikkat çeken 
başarılı iş ve spor adamı Zeki Çimen, özellikle Anadolu takımlarının ayakta kalması için 

denk bütçeyle yönetilmesi gerektiğini söyledi 

ANADOLU TAKIMLARI DENK 
BÜTÇEYLE AYAKTA KALIR

çalışıyorlar. Gerçekten bu arka-
daşları tebrik etmek lazım. Çün-
kü kimse böyle bir riske girmez. 
Çünkü kulüp yöneticiliği çok ayrı 
bir şey. Kulübü döndürülebilir 
hale getirmeye çalışıyorlar. Bu 
anlamda mevcut başkanı ve 
yönetimi tebrik ediyorum” şek-
linde konuştu. 

TAKIM BAŞARILI GİDİYOR

Konyaspor’un bu sezon başa-
rılı başladığını ve bu başarısını 
da sürdürdüğünü kaydeden 
Çimen, “Konyaspor şuan başarılı 
gidiyor. İnşallah sezon sonuna 
kadar bu çizgide devam eder. İyi bir hoca-
mız var. Bizim şehrimize uyacak, Anadolu 
takımlarına uyan bir hocamız var” dedi. 

PLAY-OFF DÖNEMİ UNUTULMAZ

Konyaspor yönetiminde olduğu dönem-
lerde unutamadığı anıları paylaşan Çimen, 
şunları söyledi, “Yönetici olduğumuz dö-
nemlerde birçok anımız oldu. Özellikle son 
dönemde zorlu bir süreç yaşadık. Transfer 
yasağımız vardı, yoldayken otobüsümüze 
haciz geliyordu. Deplasmanda hacizler ge-
liyordu. Bunlar ibretlik olaylardı. O yüzden 
Konyaspor gibi takımlar her zaman ayağını 
denk almalı. Mesela bizim playoff süreci, en 
heyecanlı, en stresli dönemdi. Sonu başarılı 

bitti, ayrı bir haz kattı ama o dönem çok 
stresli geçmişti. Eskişehir’deki final maçı 
unutulmaz bir maçtı. Futbolun, yöneticili-
ğin her anı, her haftası bir anı. Her maçın 
kendine özel hatıraları var. Ama bizim en 
unutamadığımız anıları o playoff sürecinde 
yaşadık.”

TARAFTAR OLMAZSA OLMAZ

Konyaspor’un başarılı bir sezon geçir-
mesine rağmen taraftarın istenilen düzeyde 
olmadığını dile getiren Çimen, “Taraftar 
futbolun olmazsa olmazıdır. Bu sene bilet 
fiyatları mı yüksek yoksa pandemiden mi 
bilmiyorum ama bu sene taraftar konu-
sunda büyük sorun var. Gelen rakibe baskı 
olabilecek bir taraftar kitlesi yakalayamadık 

bu sene. 3-5 bin kişiyle oyun oy-
nanıyor, bu da Konyaspor’a ya-
kışmıyor. Bu anlamda Konyaspor 
yönetiminin bazı önlemler al-
ması gerektiğini düşünüyorum” 
ifadelerini kullandı. 

DENK BÜTÇE ŞART 

Çimen, Türk futbolunda 
yaşanan sorunlara da değindi. 
Özellikle altyapı ve borçlan-
ma konusunda ciddi sorunlar 
olduğuna dikkat çeken Çimen, 
şunları kaydetti, “Türk futbolun 
geldiği noktaya bakınca, altya-
pıların zayıf kaldığını görüyoruz. 

Kulüpler borç batağında. Altyapılar güçlü 
olsa külüler bu kadar borç yüküne girmez, 
dışarıdan futbolcu almak zorunda kalmaz. 
Kulüplerin borç yapmaması için denk bütçe 
yapması gerekiyor. Bu hayatın akışında da 
böyledir. Nasıl ki bir kişi ailesini geçindirir-
ken evde denk bütçe yapıyor, futbolda da 
böyle olmalı. Ama maalesef şuan böyle bir 
şey göremiyoruz. Bütün kulüpler borç bata-
ğında. Futbolda gelirler yükseliyor. Gelirler 
yükseliyor ama giderler de yükseliyor. Bu 
anlamda özellikle Anadolu kulüpleri denk 
bütçe yapmalı. Borç batağında yüzmekten-
se küme düşmeyi yeğlerim ben. Çevrilebilir 
bir borç olması lazım. Şuan belediyeler 
gibi kulüpleri destekleyenler olmasa, bu iş 
yürümez.”
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Selçuklu Belediyesi tarafından, Selçuk Mahallesi’nde yapımı tamamlanan Bisiklet ve 
Kaykay Parkı’nın açılışı düzenlenen törenle gerçekleşti. Başkan Pekyatırmacı; “Her yaştan 

hemşehrimizin yararlanacağı projeler üretmeye devam edeceğiz” dedi

SELÇUKLU’DAN BISIKLET 
ŞEHRINE YAKIŞIR BIR YATIRIM DAHA
Selçuklu’da yaşam kalitesini art-

tıran ve tüm sakinlerinin ihti-
yaçlarını gözeterek yatırımlarını 

sürdüren Selçuklu Belediyesi, ikincisini 
Selçuk Mahallesi’nde inşa ettiği Bisiklet ve 
Kaykay Parkını düzenlediği programla açtı. 
Konya’nın bir bisiklet şehri olduğuna dikkat 
çeken Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, Türkiye’de en uzun bisiklet 
yollarının bulunduğu, en fazla bisiklet kul-
lanımının olduğu şehir Konya. Bu noktada 
başta Konya Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Uğur İbrahim Altay olmak üzere emeği 
geçenlere teşekkür ediyorum. Selçuklu 
Belediyesi olarak biz de spora ve sporcuya 
her daim önem veriyoruz. Bu çerçevede ata 
sporumuz olan bisiklet için de gerekli ya-
tırımları ilçemize yapıyoruz.  Bisiklet kenti 
olan şehrimize geçtiğimiz yıl Konya’nın ilk 
bisiklet ve kaykay parkını kazandırmıştık. 
Sancak Mahallemizdeki bu parkımız büyük 
ilgi gördü. Biz de bunun devamı olarak Sel-
çuk Mahallemize bu parkımızı kazandırdık. 
İnşallah diğer mahallelerimizde de bu güzel 
projemizi sürdüreceğiz” ifadelerini kullandı.

 ‘PARK BİRÇOK AKTİVİTENİN 
GERÇEKLEŞTİRİLEBİLECEĞİ ÇOK 

KAPSAMLI BİR PARK NİTELİĞİNDE’

Parkın toplam maliyetinin 1 milyon 200 
bin TL olduğunu söyleyen Pekyatırmacı, 
“Park toplam 5 bin 283 metrekarelik bir 
alana sahip. İçerisinde bisiklet, kaykay, sco-
oter ve paten kullanıcıları için 400 metre 
uzunluğunda bir parkur yer alıyor. Seyir 
tepesi ve oturma alanlarının da bulunduğu 
parkımızda ayrıca; her yaştan insanımızın 
faydalanabileceği akrilik koşu yolu, içi kum 
dolu yalınayak yolu, bocce oyun alanı, çizgi 
oyun alanı, tenis masaları, satranç masa-
ları ve trambolinler yer alıyor. Etrafı bitki 
çeşitlerinin bulunduğu yeşil alanla çevrili 
olan parkımızın 41 araç kapasitesine sahip 
bir de otopark alanı bulunuyor. İsim olarak 
her ne kadar bisiklet ve kaykay parkı olsa 
da bu parkımız aslında birçok aktivitenin 

gerçekleştirilebileceği, çok kapsamlı bir 
park niteliğinde. İnşallah vatandaşlarımız 
burada güzel vakitler geçirecekler. Proje-
mizde emeği geçen herkesi tebrik ediyo-
rum” şeklinde konuştu.

‘MAZERET DEĞİL HİZMET ÜRETİYORUZ’

Geçen zamanda birlikte şehrin ve insan-
ların ihtiyaçlarının da güncellenip çeşit-
lendiğini ifade eden AK Parti Selçuklu İlçe 
Başkanı Mustafa Hakan Özer, “Bizler de Ak 
kadrolar olarak insanımızın güncellenen 
bu ihtiyaçlarını zamanında karşılayabilmek 
için durmadan çalışmaya devam ediyoruz.  
Hemen her gün şehrimizin bir başka nokta-
sında yeni bir açılışla, yeni bir projeyle bir 
araya geliyoruz. 20 senelik anlayışımızın 
gereği mazeret değil hizmet üretiyoruz. 
En büyük gücümüz de hemşehrilerimizin 
milletimizin bizlere vermiş olduğu destek. 
Bu desteğin sorumluluğunun bilinci ile de 
durmadan gayret etmeye devam ediyoruz 
ve devam edeceğiz. İnşallah önümüzde de 
Selçuklumuzda yeni açılışlarda bir araya 
gelmeye devam edeceğiz. Ben bu güzel 

parkın yapımında emeği olan başta Selçuklu 
Belediye Başkanımız ve ekibine teşekkür 
ediyor, parkımızın hayırlı olmasını diliyo-
rum” dedi. 

‘İSABETLİ BİR YATIRIM’

Açılışı yapılacak olan bisikletle kaykay 
parkının Konya’ya ve Selçukluya hayır-
lı olması temennisinde bulunan Karatay 
Belediye Başkanı Hasan Kılca, “Her gün 
neredeyse bir açılış ve temel atma progra-
mı ile karşınızdayız. Başkanımız ve ekibini 
tebrik ediyorum. Tabi Uğur Başkanımızın 
da bir projesi vardı. “Ekranla Oynama, 
Akranla Oyna”. Hakikaten bu proje bu 
projenin altını dolduruyor. Zaten çocukları-
mın gözlerindeki o heyecandan buranın ne 
kadar önemli bir proje olduğunu, ne kadar 
isabetli bir yatırım olduğunu görüyoruz. 
İnşallah bundan sonraki projelerde de bu 
şekilde İsabetli yatırımlarla da şehrimize ve 
Selçuklumuza değer katmaya devam ederiz, 
devam edeceğiz. Başkanımızı ve ekibini 
kutluyorum, tebrik ediyor, parkımızın hayır-
lı olmasını diliyorum” şeklinde konuştu. 

Uğur İbrahim Altay Ahmet Pekyatırmacı

Hasan Kılca Mustafa Hakan Özer Ömer Hilmi Yamlı Hasan Angı

‘YATIRIMLAR ŞEHRİMİZE DEĞER 
KATIYOR’

Bir şehrin kıymetini artık binaların değil 
şehirdeki yeşil alanların, park ve aktivite 
alanlarının belirlediğini ifade eden Selçuk-
lu Kaymakamı Ömer Hilmi Yamlı, “Gün 
geçmiyor ki biz de ilimizde ilçemizde bu 
tür yapıları görmeyelim. Çok şükür bunları 
gördükçe de şehrimizin kıymetinin ne 
kadar artmış olduğunu görüyoruz. Yapılan 
bisikletle kaykay parkının başta şehri-
mize, ilçemize, mahallemize ve mahalle 
sakinlerimize hayırlar getirmesini temenni 
ediyorum. Parkın yapımında emeği geçen 
başta belediye başkanımız olmak üzere tüm 
Selçuklu Belediye çalışanlarımıza ve meclis 
üyelerimize tekrar şükranlarımı sunuyo-
rum” diye konuştu. 

‘YATIRIMLAR ŞEHRİMİZİ GÜÇLÜ 
KILIYOR’ 

Güzel bir program için bir araya geldik-
lerini ifadeden AK Parti Konya İl Başkanı 
Hasan Angı, “Hamdolsun şehrimizde her 
geçen gün çok daha önemli işlere imza 
atılıyor. Bu şehirde yaşayanların hayatını 
kolaylaştırmak, geleceğe çok da umutla 
bakmak için her türlü seferberliği yapan 
başta Büyükşehir Belediye Başkanımız 
olmak üzere tüm ilçe belediye başkanları-
mıza, meclis üyelerimize teşekkür ediyoruz. 
Eğitimden, sağlığa parklardan, her türlü 
altyapı üst yapıya her alana dokunuyorlar. 
Valimizden, kaymakamlarımızdan tüm 
kurum amirlerimize kadar bu şehri huzurlu 
kılmak, bu şehri büyütmek adına bu çaba 
devam ediyor. Onun için emeği geçen 
7’den 77’ye herkese teşekkür ediyoruz. 
Mahallemiz ve ilçemiz için önemli bir tesis. 
Örnekleri yaygınlaşıyor. Burada kendini 
genç hissedenler başta olmak üzere sev-
gili yavrularımıza gençlerimize büyük bir 
imkan. Mahallenin nefes alacağı, oturup 
dinleneceği, spor yapacağı, tartan pistin-
den, kaykay pistine kadar güzel bir konsept 
yakalanmış. Ben başta Selçuklu Belediye 
Başkanımız olmak üzere tüm ekibine teşek-
kür ediyorum. Çünkü bu şehirde yaşıyo-
ruz. Bu şehri güçlü kılmak adına, ülkeye 
örnek kılma ve ülkemizin güçlenmesi adına 
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Selçuklu Belediyesi tarafından, Selçuk Mahallesi’nde yapımı tamamlanan Bisiklet ve 
Kaykay Parkı’nın açılışı düzenlenen törenle gerçekleşti. Başkan Pekyatırmacı; “Her yaştan 

hemşehrimizin yararlanacağı projeler üretmeye devam edeceğiz” dedi

SELÇUKLU’DAN BISIKLET 
ŞEHRINE YAKIŞIR BIR YATIRIM DAHA
Selçuklu’da yaşam kalitesini art-

tıran ve tüm sakinlerinin ihti-
yaçlarını gözeterek yatırımlarını 

sürdüren Selçuklu Belediyesi, ikincisini 
Selçuk Mahallesi’nde inşa ettiği Bisiklet ve 
Kaykay Parkını düzenlediği programla açtı. 
Konya’nın bir bisiklet şehri olduğuna dikkat 
çeken Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, Türkiye’de en uzun bisiklet 
yollarının bulunduğu, en fazla bisiklet kul-
lanımının olduğu şehir Konya. Bu noktada 
başta Konya Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Uğur İbrahim Altay olmak üzere emeği 
geçenlere teşekkür ediyorum. Selçuklu 
Belediyesi olarak biz de spora ve sporcuya 
her daim önem veriyoruz. Bu çerçevede ata 
sporumuz olan bisiklet için de gerekli ya-
tırımları ilçemize yapıyoruz.  Bisiklet kenti 
olan şehrimize geçtiğimiz yıl Konya’nın ilk 
bisiklet ve kaykay parkını kazandırmıştık. 
Sancak Mahallemizdeki bu parkımız büyük 
ilgi gördü. Biz de bunun devamı olarak Sel-
çuk Mahallemize bu parkımızı kazandırdık. 
İnşallah diğer mahallelerimizde de bu güzel 
projemizi sürdüreceğiz” ifadelerini kullandı.

 ‘PARK BİRÇOK AKTİVİTENİN 
GERÇEKLEŞTİRİLEBİLECEĞİ ÇOK 

KAPSAMLI BİR PARK NİTELİĞİNDE’

Parkın toplam maliyetinin 1 milyon 200 
bin TL olduğunu söyleyen Pekyatırmacı, 
“Park toplam 5 bin 283 metrekarelik bir 
alana sahip. İçerisinde bisiklet, kaykay, sco-
oter ve paten kullanıcıları için 400 metre 
uzunluğunda bir parkur yer alıyor. Seyir 
tepesi ve oturma alanlarının da bulunduğu 
parkımızda ayrıca; her yaştan insanımızın 
faydalanabileceği akrilik koşu yolu, içi kum 
dolu yalınayak yolu, bocce oyun alanı, çizgi 
oyun alanı, tenis masaları, satranç masa-
ları ve trambolinler yer alıyor. Etrafı bitki 
çeşitlerinin bulunduğu yeşil alanla çevrili 
olan parkımızın 41 araç kapasitesine sahip 
bir de otopark alanı bulunuyor. İsim olarak 
her ne kadar bisiklet ve kaykay parkı olsa 
da bu parkımız aslında birçok aktivitenin 

gerçekleştirilebileceği, çok kapsamlı bir 
park niteliğinde. İnşallah vatandaşlarımız 
burada güzel vakitler geçirecekler. Proje-
mizde emeği geçen herkesi tebrik ediyo-
rum” şeklinde konuştu.

‘MAZERET DEĞİL HİZMET ÜRETİYORUZ’

Geçen zamanda birlikte şehrin ve insan-
ların ihtiyaçlarının da güncellenip çeşit-
lendiğini ifade eden AK Parti Selçuklu İlçe 
Başkanı Mustafa Hakan Özer, “Bizler de Ak 
kadrolar olarak insanımızın güncellenen 
bu ihtiyaçlarını zamanında karşılayabilmek 
için durmadan çalışmaya devam ediyoruz.  
Hemen her gün şehrimizin bir başka nokta-
sında yeni bir açılışla, yeni bir projeyle bir 
araya geliyoruz. 20 senelik anlayışımızın 
gereği mazeret değil hizmet üretiyoruz. 
En büyük gücümüz de hemşehrilerimizin 
milletimizin bizlere vermiş olduğu destek. 
Bu desteğin sorumluluğunun bilinci ile de 
durmadan gayret etmeye devam ediyoruz 
ve devam edeceğiz. İnşallah önümüzde de 
Selçuklumuzda yeni açılışlarda bir araya 
gelmeye devam edeceğiz. Ben bu güzel 

parkın yapımında emeği olan başta Selçuklu 
Belediye Başkanımız ve ekibine teşekkür 
ediyor, parkımızın hayırlı olmasını diliyo-
rum” dedi. 

‘İSABETLİ BİR YATIRIM’

Açılışı yapılacak olan bisikletle kaykay 
parkının Konya’ya ve Selçukluya hayır-
lı olması temennisinde bulunan Karatay 
Belediye Başkanı Hasan Kılca, “Her gün 
neredeyse bir açılış ve temel atma progra-
mı ile karşınızdayız. Başkanımız ve ekibini 
tebrik ediyorum. Tabi Uğur Başkanımızın 
da bir projesi vardı. “Ekranla Oynama, 
Akranla Oyna”. Hakikaten bu proje bu 
projenin altını dolduruyor. Zaten çocukları-
mın gözlerindeki o heyecandan buranın ne 
kadar önemli bir proje olduğunu, ne kadar 
isabetli bir yatırım olduğunu görüyoruz. 
İnşallah bundan sonraki projelerde de bu 
şekilde İsabetli yatırımlarla da şehrimize ve 
Selçuklumuza değer katmaya devam ederiz, 
devam edeceğiz. Başkanımızı ve ekibini 
kutluyorum, tebrik ediyor, parkımızın hayır-
lı olmasını diliyorum” şeklinde konuştu. 

Uğur İbrahim Altay Ahmet Pekyatırmacı

Hasan Kılca Mustafa Hakan Özer Ömer Hilmi Yamlı Hasan Angı

‘YATIRIMLAR ŞEHRİMİZE DEĞER 
KATIYOR’

Bir şehrin kıymetini artık binaların değil 
şehirdeki yeşil alanların, park ve aktivite 
alanlarının belirlediğini ifade eden Selçuk-
lu Kaymakamı Ömer Hilmi Yamlı, “Gün 
geçmiyor ki biz de ilimizde ilçemizde bu 
tür yapıları görmeyelim. Çok şükür bunları 
gördükçe de şehrimizin kıymetinin ne 
kadar artmış olduğunu görüyoruz. Yapılan 
bisikletle kaykay parkının başta şehri-
mize, ilçemize, mahallemize ve mahalle 
sakinlerimize hayırlar getirmesini temenni 
ediyorum. Parkın yapımında emeği geçen 
başta belediye başkanımız olmak üzere tüm 
Selçuklu Belediye çalışanlarımıza ve meclis 
üyelerimize tekrar şükranlarımı sunuyo-
rum” diye konuştu. 

‘YATIRIMLAR ŞEHRİMİZİ GÜÇLÜ 
KILIYOR’ 

Güzel bir program için bir araya geldik-
lerini ifadeden AK Parti Konya İl Başkanı 
Hasan Angı, “Hamdolsun şehrimizde her 
geçen gün çok daha önemli işlere imza 
atılıyor. Bu şehirde yaşayanların hayatını 
kolaylaştırmak, geleceğe çok da umutla 
bakmak için her türlü seferberliği yapan 
başta Büyükşehir Belediye Başkanımız 
olmak üzere tüm ilçe belediye başkanları-
mıza, meclis üyelerimize teşekkür ediyoruz. 
Eğitimden, sağlığa parklardan, her türlü 
altyapı üst yapıya her alana dokunuyorlar. 
Valimizden, kaymakamlarımızdan tüm 
kurum amirlerimize kadar bu şehri huzurlu 
kılmak, bu şehri büyütmek adına bu çaba 
devam ediyor. Onun için emeği geçen 
7’den 77’ye herkese teşekkür ediyoruz. 
Mahallemiz ve ilçemiz için önemli bir tesis. 
Örnekleri yaygınlaşıyor. Burada kendini 
genç hissedenler başta olmak üzere sev-
gili yavrularımıza gençlerimize büyük bir 
imkan. Mahallenin nefes alacağı, oturup 
dinleneceği, spor yapacağı, tartan pistin-
den, kaykay pistine kadar güzel bir konsept 
yakalanmış. Ben başta Selçuklu Belediye 
Başkanımız olmak üzere tüm ekibine teşek-
kür ediyorum. Çünkü bu şehirde yaşıyo-
ruz. Bu şehri güçlü kılmak adına, ülkeye 
örnek kılma ve ülkemizin güçlenmesi adına 
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yapılan bu çalışmalar yüzümüzü ak ediyor. Ben 
yüzümüzü ağartan bütün ekibimize huzurlarınızda 
teşekkür ediyorum” dedi. 

 ‘BU PARKUR BİSİKLET ŞEHRİ 
OLDUĞUMUZUN BİR KANITIDIR’

Bisiklete binme oranın arttıkça sağlık ve çevre 
için bir o kadar katkı sağlanılacağına vurgu yapan 
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbra-
him Altay: “Selçuklu Belediye Başkanımız Ahmet 
Pekyatırmacı’yı tebrik ediyorum. Belediyeler olarak 
açılış ve temel atma törenleri için bir toplantı 
gerçekleştirdik günleri arkadaşlarımızla bölüşmek 
zorunda kaldılar çünkü her hafta Karatay, Meram, 
Selçuklu belediyelerimizin bir temel atma ya da 
açılış programı var. Pandemiden daha tam kurtu-
lamadık ama Büyükşehir Belediyesi ve ilçe beledi-
yeleri olarak hizmetlerimizi bir bir hayata geçirme 
konusunda adeta yarışılıyor. Ben tüm belediye 
başkanlarımıza huzurlarınızda teşekkür ediyorum.  
Konyamız gün geçtikçe güzelleşiyor ve çok önemli 
bir mesafe kat ediyor. Bugün Selçuklu ilçemizde-
yiz burası imar olarak çok yoğun bir alan birçok 
çocuğumuz bu mahallede buralarda yaşıyorlar. 
Bu parkta belki alan olarak küçük ama fonksiyon 
olarak herkesin kendine ait yer bulacağı önemli 
bir çalışma olmuş.  İnşallah devamını beklediği-
mizi burada belediye başkanımıza ifade ediyoruz.  
Biz de birçok hizmet yürütüyoruz ama inanın en 
çok hoşumuza giden çocuklarımız ve gençlerimi-
zin kullanacağı işler çünkü onlar geleceğimizin 
teminatı 20 yılda AK Parti hükümeti Cumhurbaş-
kanımızın liderliğinde Türkiye’yi çok önemli bir 
mesafeye getirdik ama çok yapacak işimiz var onun 
için yeni nesil çok daha enerjik çok daha güçlü 
arkamızdan geliyor bizlerde görevlerimizi onlara 
gönül rahatlığıyla devredeceğiz.  Bugün Bisiklet 
ve Kaykay Parkı’nın açılışındayız Konya bir bisiklet 
şehri 550 kilometrelik bisiklet yoluyla Konya açık 
ara Türkiye’de birinci sırada İnşallah 2024 yılına 
kadar 80 kilometre daha ilave edilerek herkesin 
bisikletle ulaşımını sağlayacak bir ağ oluşturmayı 
planlıyoruz. Ne kadar çok bisiklete binersek, ne 
kadar çok hareket edersek o kadar sağlıklı yaşa-
yacağımız ve çevreye saygılı olacağımız için bu 
konuda hep birlikte hareket etmemiz gerekiyor. Bu 
programımızın Avrupa Hareketlilik Haftasının son 
gününe denk geliyor olması da büyük bir tevafuk 
oldu. Ben tesisimizin özellikle çocuklarımıza tekrar 
hayırlı olmasını temenni ediyor emeği geçen başta 
Selçuklu Belediye Başkanımız olmak üzere tüm 
çalışma arkadaşlarına tekrar teşekkür ediyorum. 
Hepinizi saygıyla, muhabbetle selamlıyorum hayırlı 
mübarek olsun inşallah.”

Protokol konuşmalarının ardından Selçuk 
Kaykay ve Bisiklet Parkı’nın açılışı gerçekleşti-
rildi. Açılışın ardından bisiklet ve paten gösterisi 
gerçekleştirilirken protokol üyeleri de bisiklete 
binerek parkurda gezdi.  Etkinlik sonrası parkta 
vakit geçiren çevre sakinleri ise parktan duydukları 
memnuniyeti dile getirdi.  Selçuk Bisiklet ve Kay-
kay Parkı açılış törenine Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı’nın yanı sıra AK Parti Konya 
İl Başkanı Hasan Angı, Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca, Konya İl Müftüsü Doç.Dr. Ali 
Öge, Selçuklu Kaymakamı Ömer Hilmi Yamlı, AK 
Parti Selçuklu İlçe Başkanı Mustafa Hakan Özer, 
MHP İlçe Başkanı Süleyman Savran, Selçuklu İlçe 
Müftüsü Bekir Derin, Selçuklu Muhtarlar Derneği 
Başkanı Mustafa Avcıoğlu ve muhtarlar, Selçuklu 
Belediye Meclis Üyeleri, Belediye Başkan yardımcı-
ları ve mahalle sakinleri katıldı. 
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yapılan bu çalışmalar yüzümüzü ak ediyor. Ben 
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Selçuklu belediyelerimizin bir temel atma ya da 
açılış programı var. Pandemiden daha tam kurtu-
lamadık ama Büyükşehir Belediyesi ve ilçe beledi-
yeleri olarak hizmetlerimizi bir bir hayata geçirme 
konusunda adeta yarışılıyor. Ben tüm belediye 
başkanlarımıza huzurlarınızda teşekkür ediyorum.  
Konyamız gün geçtikçe güzelleşiyor ve çok önemli 
bir mesafe kat ediyor. Bugün Selçuklu ilçemizde-
yiz burası imar olarak çok yoğun bir alan birçok 
çocuğumuz bu mahallede buralarda yaşıyorlar. 
Bu parkta belki alan olarak küçük ama fonksiyon 
olarak herkesin kendine ait yer bulacağı önemli 
bir çalışma olmuş.  İnşallah devamını beklediği-
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çok hoşumuza giden çocuklarımız ve gençlerimi-
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arkamızdan geliyor bizlerde görevlerimizi onlara 
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kadar 80 kilometre daha ilave edilerek herkesin 
bisikletle ulaşımını sağlayacak bir ağ oluşturmayı 
planlıyoruz. Ne kadar çok bisiklete binersek, ne 
kadar çok hareket edersek o kadar sağlıklı yaşa-
yacağımız ve çevreye saygılı olacağımız için bu 
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çalışma arkadaşlarına tekrar teşekkür ediyorum. 
Hepinizi saygıyla, muhabbetle selamlıyorum hayırlı 
mübarek olsun inşallah.”

Protokol konuşmalarının ardından Selçuk 
Kaykay ve Bisiklet Parkı’nın açılışı gerçekleşti-
rildi. Açılışın ardından bisiklet ve paten gösterisi 
gerçekleştirilirken protokol üyeleri de bisiklete 
binerek parkurda gezdi.  Etkinlik sonrası parkta 
vakit geçiren çevre sakinleri ise parktan duydukları 
memnuniyeti dile getirdi.  Selçuk Bisiklet ve Kay-
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Öge, Selçuklu Kaymakamı Ömer Hilmi Yamlı, AK 
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Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, “3.Sınıflar yüzme öğreniyor” projesi 
kapsamında Beyhekim Yüzme Havuzunda eğitim alan öğrencilerle bir araya geldi. Başkan 

Pekyatırmacı, “Selçuklu’da yüzme bilmeyen çocuk kalmayacak” dedi

SELÇUKLU’DA YÜZME 
BILMEYEN KALMAYACAK

Selçuklu Belediyesi çocukları sporla 
buluşturmaya devam ediyor. Sel-
çuklu Belediyesi tarafından üçüncü 

sınıf öğrencilerinin yüzme öğrenmesi ama-
cıyla hazırlanan 3. Sınıflar Yüzme Öğreniyor 
projesi kapsamında öğrenciler Beyhekim ve 
Sancak yüzme havuzlarında 20 antrenörden 
yüzme eğitimi alıyor. 7 okuldan 503 öğrenci 
haftalık iki saat eğitim alarak 8 haftada top-
lam 16 saat yüzme eğitimi görüyor. Öğren-
ciler görevlendirilen 21 öğretmenle birlikte 
yüzme havuzlarına servislerle götürülerek 
eğitimlerini almaları sağlanıyor. 2017 yılın-
dan bu yana devam eden proje geçtiğimiz 
yıl pandemi nedeniyle yapılamamıştı, bu yıl 
proje kapsamında iki binden fazla öğrenciye 
yüzme eğitim verilmesi planlanıyor. Selçuk-

lu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
Beyhekim yüzme havuzunda eğitim alan 
öğrencileri ziyaret etti. Öğrencilerle bir süre 
sohbet eden Başkan Pekyatırmacı, öğrenci-
lere projenin önümüzdeki yıllarda da devam 
edeceğinin müjdesini verdi. Başkan Pek-
yatırmacı’ya ziyaretinde Selçuklu İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Turan Kayacılar da eşlik etti.

ÖNCELİĞİMİZ ÇOCUKLARIMIZ

Selçuklu’da yüzme bilmeyen çocuk 
kalmasın hedefiyle başlanan “3.sınıflar 
yüzme öğreniyor” projesiyle binlerce çocu-
ğun yüzme öğrendiğini ifade eden Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı: 
“Çocuklarımızla ilgili her projede önceliği-

miz var çünkü onlar bizim için çok değerli. 
Yine çocuklarımızın geleceğe daha güvenilir, 
daha sağlıklı hazırlanmaları adına önemli 
bir yere sahip olan yüzme sporu için 2017 
yılından bu yana bir seferberlik başlatmıştık 
ve bu kapsamda binlerce çocuğumuz yüzme 
öğrendi. Geçtiğimiz yıl pandemi sebebiyle 
ara verdiğimiz projemiz bu yıl aynı heyecan 
ve yoğun ilgiyle yeniden başladı. 2019-2020 
yılında 2 bin öğrencimize kazandırdığımız 
yüzme kabiliyetini bu yıl ki eğitim öğretim 
yılında 2 binin üzerine taşıyarak hedefimizi 
büyütmeyi planlıyoruz. Bu konuda ant-
renörlerimize ve çocuklarımıza başarılar 
diliyorum. Bizlere güvenerek çocuklarını 
teslim eden ailelerimize de ayrıca teşekkür 
ediyorum” dedi.
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Çocukların sadece yaz dönemin-
de değil kış döneminde de spordan 
kopmamaları adına Kış Spor Okulla-
rının önemli olduğuna dikkat çeken 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “Spor alışkanlığının 
küçük yaşlarda kazandırılması büyük 
önem taşıyor. Çocuklarımızın sadece 
yaz dönemlerinde değil, seçtikleri 
branşta yıl boyu spor yapmaların çok 
önemsiyoruz. Her yıl binlerce öğrenci-
mizin burada sporla tanışması bizleri 
çok mutlu ediyor. Selçuklu Belediyesi 
Kış Spor Okullarında eğitimlerimiz 
2 Ekim tarihinde başladı. 29 Mayıs 
2022 tarihine kadar devam edecek. 
Kış spor okullarında 13 branş, 19 tesis 
ve 28 salonda 102 antrenörle, 5-15 
yaş arasındaki çocuklarımıza hizmet 
veriyoruz. Toplamda 4 bin 71 sporcu-
muz şuanda tesislerimizden hizmet 
alıyor. Öğrencilerimize aynı zamanda 
ulaşım için servis imkanı sağlıyo-
ruz. Spor malzemeleri ve kıyafetleri 
de belediyemiz tarafından ücretsiz 
olarak verilmekte. Spor okullarımıza 
katılan çocuklarımızı özellikle tebrik 
ediyorum. Bizlere güvenerek çocukla-
rını emanet ailelerimize de teşekkür 
ediyorum” ifadelerini kullandı.

GELECEĞIN ŞAMPIYONLARI

Türkiye’nin en kapsamlı ve en 
büyük spor okullarından biri 
olan Selçuklu Spor Okulları Kış 

döneminde de aileler tarafından büyük ilgi 
gördü. Geçtiğimiz hafta eğitimlerin başladı-
ğı Kış Spor Okullarını ziyaret eden Selçuk-
lu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı 
öğrencilerle bir araya geldi. Spor Okulla-
rında eğitim gören öğrencilerin antrenma-
nını izleyen Başkan Ahmet Pekyatırmacı, 
çocuklar ve aileler ile bir süre sohbet etti. 
Ziyarette Başkan Pekyatırmacı’ya Selçuklu 
Belediye Başkan Yardımcısı Mehmet Ali Ça-
kar, Selçuklu Belediyespor Kulübü Başkanı 
Mustafa Yavuz Tezcan ve Yönetim Kurulu 
üyeleri eşlik etti. 

Yaz ve Kış olmak üzere iki sezondan 
oluşan Spor Okulları eğitimleri, Selçuklu 
Belediyesine ait ulusal standartlara uygun 
toplam 35 tesis ve 56 salonda gerçekleş-
tiriliyor. 2 Ekim de eğitimleri başlayan Kış 
Spor Okulları 29 Mayıs 2022 tarihine kadar 
devam edecek.  Pandemi dönemi nedeniyle 
sınırlı sayıda başvuruların kabul edildiği 
Kış Spor Okullarında 13 branşta toplam 4 
bin 71 öğrenci eğitim görüyor. Çocukların 
yıl boyu spor yapmalarına imkan sağlayan 
Selçuklu Belediyesi Kış Spor Okulların-
da sporculara branşlarında profesyonel 
antrenörler eşliğinde, Yüzme, Basketbol, 
Futbol, Tekvando, Cimnastik, Tenis, Vo-
leybol, Wushu, Karate, Kick Boks, Satranç, 
Okçuluk ve Masa Tenisi branşlarında eğitim 
veriliyor.

PEKYATIRMACI: 
ŞEHRİMİZİ VE ÜLKEMİZİ GURURLA 

TEMSİL EDECEK SPORCULAR 
YETİŞTİRMEK İSTİYORUZ 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, Selçuklu Belediyesi Kış Spor 
Okullarında eğitim gören öğrencileri ziyaret etti
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Çocukların sadece yaz dönemin-
de değil kış döneminde de spordan 
kopmamaları adına Kış Spor Okulla-
rının önemli olduğuna dikkat çeken 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “Spor alışkanlığının 
küçük yaşlarda kazandırılması büyük 
önem taşıyor. Çocuklarımızın sadece 
yaz dönemlerinde değil, seçtikleri 
branşta yıl boyu spor yapmaların çok 
önemsiyoruz. Her yıl binlerce öğrenci-
mizin burada sporla tanışması bizleri 
çok mutlu ediyor. Selçuklu Belediyesi 
Kış Spor Okullarında eğitimlerimiz 
2 Ekim tarihinde başladı. 29 Mayıs 
2022 tarihine kadar devam edecek. 
Kış spor okullarında 13 branş, 19 tesis 
ve 28 salonda 102 antrenörle, 5-15 
yaş arasındaki çocuklarımıza hizmet 
veriyoruz. Toplamda 4 bin 71 sporcu-
muz şuanda tesislerimizden hizmet 
alıyor. Öğrencilerimize aynı zamanda 
ulaşım için servis imkanı sağlıyo-
ruz. Spor malzemeleri ve kıyafetleri 
de belediyemiz tarafından ücretsiz 
olarak verilmekte. Spor okullarımıza 
katılan çocuklarımızı özellikle tebrik 
ediyorum. Bizlere güvenerek çocukla-
rını emanet ailelerimize de teşekkür 
ediyorum” ifadelerini kullandı.

GELECEĞIN ŞAMPIYONLARI

Türkiye’nin en kapsamlı ve en 
büyük spor okullarından biri 
olan Selçuklu Spor Okulları Kış 

döneminde de aileler tarafından büyük ilgi 
gördü. Geçtiğimiz hafta eğitimlerin başladı-
ğı Kış Spor Okullarını ziyaret eden Selçuk-
lu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı 
öğrencilerle bir araya geldi. Spor Okulla-
rında eğitim gören öğrencilerin antrenma-
nını izleyen Başkan Ahmet Pekyatırmacı, 
çocuklar ve aileler ile bir süre sohbet etti. 
Ziyarette Başkan Pekyatırmacı’ya Selçuklu 
Belediye Başkan Yardımcısı Mehmet Ali Ça-
kar, Selçuklu Belediyespor Kulübü Başkanı 
Mustafa Yavuz Tezcan ve Yönetim Kurulu 
üyeleri eşlik etti. 

Yaz ve Kış olmak üzere iki sezondan 
oluşan Spor Okulları eğitimleri, Selçuklu 
Belediyesine ait ulusal standartlara uygun 
toplam 35 tesis ve 56 salonda gerçekleş-
tiriliyor. 2 Ekim de eğitimleri başlayan Kış 
Spor Okulları 29 Mayıs 2022 tarihine kadar 
devam edecek.  Pandemi dönemi nedeniyle 
sınırlı sayıda başvuruların kabul edildiği 
Kış Spor Okullarında 13 branşta toplam 4 
bin 71 öğrenci eğitim görüyor. Çocukların 
yıl boyu spor yapmalarına imkan sağlayan 
Selçuklu Belediyesi Kış Spor Okulların-
da sporculara branşlarında profesyonel 
antrenörler eşliğinde, Yüzme, Basketbol, 
Futbol, Tekvando, Cimnastik, Tenis, Vo-
leybol, Wushu, Karate, Kick Boks, Satranç, 
Okçuluk ve Masa Tenisi branşlarında eğitim 
veriliyor.

PEKYATIRMACI: 
ŞEHRİMİZİ VE ÜLKEMİZİ GURURLA 

TEMSİL EDECEK SPORCULAR 
YETİŞTİRMEK İSTİYORUZ 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, Selçuklu Belediyesi Kış Spor 
Okullarında eğitim gören öğrencileri ziyaret etti
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Konya Spor Lisesi’nde öğrencilerle 
bir araya gelen Selçuklu Belediye 

Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
Selçuklu Belediyesi tarafından okula 

kazandırılacak olan kapalı spor 
salonunun müjdesini verdi

KONYA SPOR 
LISESI’NE 

KAPALI 
SPOR SALONU 

MÜJDESI

Öğrencilerle ve gençlerle bir araya gelmeye büyük 
önem veren Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı Konya Spor Lisesi’ni ziyaret ederek 

incelemelerde bulundu. Başkan Pekyatırmacı’nın öğrenciler-
le birlikte spor faaliyetlerine eşlik ettiği anlar ise renkli gö-
rüntülere sahne oldu. Ziyaret esnasında öğrencilere seslenen 
Başkan Pekyatırmacı Konya Spor Lisesi bahçesine Selçuklu 
Belediyesi tarafından yapılacak kapalı spor salonu müjdesini 
de paylaştı. Konya Spor Lisesi ziyaretinde Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı’ya Selçuklu İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Turan Kayacılar, okul idarecileri ve öğretmenler 
eşlik etti. 

‘BAŞARILARINIZLA GURUR DUYUYORUZ’

Selçuklu Belediyesi’nin her zaman eğitime destek 
verdiğini ifade eden Selçuklu İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Turan Kayacılar, “Belediye başkanımız ile birlikte yerinde 
incelemeler yapmak, öğrencilerimizi dinlemek ve onların 
ortamlarını görmek ve yanlarında olduğumuzu hissettirmek 
için Konya Spor Lisesindeyiz. Tabii burası bizim için çok 
önemli çok özel bir okulumuz. Sporun sadece sağlıklı yaşam 
için değil bir disiplin olması hasebiyle bedenimizin yanında 
ruhumuzu da disipline eden bir özelliği olması hasebiyle son 
derece önemli olduğunu düşünüyoruz.  Sporcularla bir araya 
geldiğimiz zaman Atatürk’ün bir sözünü hatırlatıyorum 
diyor ki; “Ben sporcunun zeki çevik aynı zamanda ahlaklı-
sını severim” İnşallah sizler de zeki çevik ve ahlaklı nesiller 
olarak yetişeceksiniz. Spor başarılarınızı dikkatle takip 
ediyor, takdirle karşılıyor ve başarılarınızla gurur duyuyoruz. 
İnşallah belediyemizin desteğiyle Milli Eğitim Bakanlığımızın 
sunduğu imkanlarla daha güzel ortamları oluşturmak, sizi 
daha güzel ortamlarla buluşturmak ve başarılarınıza bizler 
de katkı sunmak istiyoruz başarılarınız daim olsun her şey 
gönlünüzce olsun” dedi.

‘SPORUN MERKEZİ SELÇUKLU’

Selçuklu Belediyesi’nin yatırımlarının spora olan ilgiyi 
daha da artırdığına vurgu yapan Başkan Ahmet Pekyatırma-
cı: “Spor lisemizde 400’ün üzerinde öğrenci var. Karatay’da 
yeni bir spor lisemiz açıldı ve orada da 400 civarında öğren-
cimiz var. Spor lisesinde okuyan öğrencilerimizin sayısının 
artması bizi ayrıca mutlu ediyor. Selçuklu olarak sporun 
merkezi olduğumuzu iddia ediyoruz. Konya’da sporun 

46



gelişmesi için ve daha fazla kişi tarafından benimsenmesi 
ve yapılması için elimizden gelen gayreti gösteriyoruz. Spor 
kulübümüz de 15 bin kayıtlı sporcumuz, 100’ün üzerinde 
lisanslı sporcumuz var. Spor liselerimizin sayılarının artması 
gerekiyor.  Bu manada da güzel çalışmalar yapılıyor. Milli 
Eğitim Müdürlüğümüzün çok güzel faaliyetleri var. Okul 
sayımız İnşallah önümüzdeki süreçte de artmaya devam 
eder. İstiyoruz ki Konya’mızda iki değil daha fazla spor 
lisesi olsun ve bütün öğrencilerimiz spor yapmak isteyen 
spor lisesine gitmek isteyen bütün öğrencilerimiz de bu 
imkana sahip olsun. Burada hem içeride hem dışarıda farklı 
branşlarda faaliyette bulunan öğrencilerimizin gösterilerini 
izledik.  Onların hem bireysel anlamda hem takım olarak 
elde ettikleri başarıları öğrendik. Tabii bunlar bizi gururlan-
dırıyor. Bireysel anlamda da takım sporlarında da çok ciddi 
başarılar var. Türkiye şampiyonlukları var yurt dışında elde 
edilmiş olan başarılar var. Bu başarıların artarak devam et-
mesi hepimizin arzusu. Bunun içinde biz her zaman sizlerle 
beraberiz her zaman sizin destekçiniziz. Size buradan bir 
müjde vermek istiyorum. İnşallah en kısa sürede burada 
spor lisemizin bahçesinde kapalı bir spor salonu Selçuklu 
Belediyesi olarak yapacağız. Bununla ilgili proje çalışmaları-
mızı tamamladık.  Proje sürecinde hocalarımızla da istişare 
ederek güzel fikirler oluştu. Bireysel sporlar anlamda yapı-
lacak faaliyetler ve farklı branşların icra edileceği güzel bir 
kapalı spor salonunu Konya’nın en güzel okuluna en güzel 
spor lisesine kazandıracağız. Bunun müjdesini şimdiden 
veriyorum. Projesi tamamlandı. İhalesi ile ilgili hazırlıklar 
devam ediyor. En kısa sürede ihalesini gerçekleştirip yapı-
mına başlayacağız” dedi.

‘SPORCU SEÇME MERKEZİMİZ 
OLİMPİYATLARA İMZA ATACAK’

Sporla alakalı olarak büyük bir hedef ortaya koyduklarını 
ifade eden Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı: 
“Biz artık olimpiyatlara sporcu yetiştirip, gönderen bir ilçe 
olacağız. Böyle bir hedefimiz var ve bu hedef doğrultusunda 
da yeni bir çalışma başlattık. Türkiye’ye de belki örnek ola-
bilecek bir tesisin yapımına başladık. 18 branşta aynı anda 
içerisinde spor yapılabilecek toplam 22 bin metrekare kapalı 
alana sahip büyük bir Sporcu Seçme ve Yetiştirme Merke-
zinin inşaat faaliyetlerine başladık. İnşallah bir yıl içersinde 
de faaliyete geçirmeyi planlıyoruz. İstiyoruz ki Konya’mızda, 
Selçuklumuzda herkes spor yapsın, bütün gençlerimiz spor 
yapsın, herkes ilgisine, yeteneğine, kabiliyetine uygun şe-
kilde branşını seçsin ve istediği branşta istediği şekilde ken-
disini ilerletebilsin.  Hedefimiz temel manada branş seçimi 
noktasında öğrencilerimize rehberlik yapmak, sonrasında da 
özel çalışmalara öncülük etmek ve sonunda da olimpiyatlara 
hazırlık merkezlerinde TOHM’lara buradan sporcularımızı 
göndermek istiyoruz ki sporcularımız TOHM’lardan olimpi-
yatlara gitsinler ve orada ülkemizi temsil etsinler. Türkiye 
güçlü bir ülke, Türkiye büyük bir ülke Türkiye’nin her alan-
da güçlü olması gerekiyor her alanda kendini en iyi şekilde 
ifade etmesi gerekiyor bu noktada size de büyük görevler 
düşüyor. Çünkü bütün uluslararası müsabakalarda sizler 
İnşallah ülkemizi temsil eden ülkemizin temsilcisi birer 
Türk vatandaşı olarak orada bulunacaksınız ve en iyi şekilde 
de hem sportif başarılarınızla ülkemizi temsil edeceksiniz. 
O yüzden biz sizin her alanda en iyisi olmanız için gayret 
ediyoruz çaba sarf ediyoruz ama sizin de mutlaka kendinizi 
geliştirme noktasında kendinizi ifade etme noktasında mut-
laka donanımlı olmanız gerekiyor. Öğretmenlerimize, okul 
yönetimimize, İlçe Milli Eğitim müdürümüze teşekkür edi-
yorum. Hakikaten burada neredeyse bütün branşlarda elde 
edilmiş güzel başarılar var. Buradan üniversiteye akademik 
kademeye ve ondan sonra da antrenörlük seviyesinde hem 
milli takımlarda görev alarak hem de yetiştirici olarak görev 
yapan çok sayıda öğrencilerimiz var. Bütün görev alan yö-
neticilerimize idarecilerimize, hocalarımıza hepsine ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum. Sizlere de hem okul hayatınızda hem de 
müsabakalarda üstün başarılar diliyorum” şeklinde konuştu.

Konya Spor Lisesi’nde öğrencilerle 
bir araya gelen Selçuklu Belediye 

Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
Selçuklu Belediyesi tarafından okula 

kazandırılacak olan kapalı spor 
salonunun müjdesini verdi

KONYA SPOR 
LISESI’NE 

KAPALI 
SPOR SALONU 

MÜJDESI

Öğrencilerle ve gençlerle bir araya gelmeye büyük 
önem veren Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı Konya Spor Lisesi’ni ziyaret ederek 

incelemelerde bulundu. Başkan Pekyatırmacı’nın öğrenciler-
le birlikte spor faaliyetlerine eşlik ettiği anlar ise renkli gö-
rüntülere sahne oldu. Ziyaret esnasında öğrencilere seslenen 
Başkan Pekyatırmacı Konya Spor Lisesi bahçesine Selçuklu 
Belediyesi tarafından yapılacak kapalı spor salonu müjdesini 
de paylaştı. Konya Spor Lisesi ziyaretinde Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı’ya Selçuklu İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Turan Kayacılar, okul idarecileri ve öğretmenler 
eşlik etti. 

‘BAŞARILARINIZLA GURUR DUYUYORUZ’

Selçuklu Belediyesi’nin her zaman eğitime destek 
verdiğini ifade eden Selçuklu İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Turan Kayacılar, “Belediye başkanımız ile birlikte yerinde 
incelemeler yapmak, öğrencilerimizi dinlemek ve onların 
ortamlarını görmek ve yanlarında olduğumuzu hissettirmek 
için Konya Spor Lisesindeyiz. Tabii burası bizim için çok 
önemli çok özel bir okulumuz. Sporun sadece sağlıklı yaşam 
için değil bir disiplin olması hasebiyle bedenimizin yanında 
ruhumuzu da disipline eden bir özelliği olması hasebiyle son 
derece önemli olduğunu düşünüyoruz.  Sporcularla bir araya 
geldiğimiz zaman Atatürk’ün bir sözünü hatırlatıyorum 
diyor ki; “Ben sporcunun zeki çevik aynı zamanda ahlaklı-
sını severim” İnşallah sizler de zeki çevik ve ahlaklı nesiller 
olarak yetişeceksiniz. Spor başarılarınızı dikkatle takip 
ediyor, takdirle karşılıyor ve başarılarınızla gurur duyuyoruz. 
İnşallah belediyemizin desteğiyle Milli Eğitim Bakanlığımızın 
sunduğu imkanlarla daha güzel ortamları oluşturmak, sizi 
daha güzel ortamlarla buluşturmak ve başarılarınıza bizler 
de katkı sunmak istiyoruz başarılarınız daim olsun her şey 
gönlünüzce olsun” dedi.

‘SPORUN MERKEZİ SELÇUKLU’

Selçuklu Belediyesi’nin yatırımlarının spora olan ilgiyi 
daha da artırdığına vurgu yapan Başkan Ahmet Pekyatırma-
cı: “Spor lisemizde 400’ün üzerinde öğrenci var. Karatay’da 
yeni bir spor lisemiz açıldı ve orada da 400 civarında öğren-
cimiz var. Spor lisesinde okuyan öğrencilerimizin sayısının 
artması bizi ayrıca mutlu ediyor. Selçuklu olarak sporun 
merkezi olduğumuzu iddia ediyoruz. Konya’da sporun 
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Gençlerin yeteneklerini keşfetmelerine imkan sağlayacak olan merkezin olimpiyatlara 
sporcu yetiştireceğini ifade eden Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, “Yatırımımız 

Konya’ya ve bölgemize değer katacak” dedi

SPORCU SEÇME VE YETIŞTIRME 
MERKEZI KONYA’YA DEĞER KATACAK
Selçuklu Belediyesi ülkemizin spor 

altyapısına katkı sunacak Kon-
ya’nın ilk, Türkiye’nin de en kap-

samlı spor tesislerinden biri olacak Sporcu 
Seçme ve Yetiştirme Merkezi’ni Konya’ya 
kazandırıyor. Sancak Mahallesi’nde yapımı-
na başlanan tesis 2022 yılında tamamlana-
rak hizmete açılacak. 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekya-
tırmacı, kendi enerjisinin yüzde 90’ını çatı-
sında kurulacak olan GES ile güneşten temin 
edecek olan Türkiye’nin ilk Yeşil Sertifikalı 
(LEED) sporcu yetiştirme merkezi inşaatında 
incelemelerde bulundu. İnşaat alanını gezen 
Başkan Pekyatırmacı sürdürülen çalışmalar 
hakkında yetkililerden bilgi aldı.

‘HEDEFİMİZ OLİMPİYATLARA SPORCU 
YETİŞTİRMEK’

Türkiye’nin en büyük sporcu merkez-
lerinden birinin yatırımına başladıklarını 
ifade eden Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı, “Yaklaşık 45 bin m² alan 
üzerinde 23 bin 500 m² toplam kapalı alanı 
olan, 18 branşta aynı anda sporcuların bu-
rada hem eğitim faaliyetlerini hem de spor 
faaliyetlerini yürütebilecekleri Türkiye’nin 
en büyük en kapsamlı sporcu merkezlerin-
den birinin yatırımını şuanda Konya’mızda 
yapıyoruz. İnşallah 2022 yılı içerisinde bu 
yatırımımızı tamamlayıp Konyalıların hiz-

metine sunmak istiyoruz. Burada yaptığı-
mız yatırım sadece Selçuklu ilçemize değil 
bütün Konya’ya hatta bölgemize değer ka-
tacak bir yatırım olacak. Çünkü burada hem 
gençlerimizin yeteneklerini, kabiliyetlerini 
keşfedeceğiz hem de hedefimiz olimpiyatla-
ra sporcu yetiştirmek. Bu manada Selçuklu 
Belediyesi Spor Kulübümüz bu zamana 
kadar yaptığı faaliyetler ve elde ettiği başa-
rılar buradaki yapacağımız yatırımın altını 
dolduruyor. İnşallah önümüzdeki süreçte 
hedefimiz 

tüm gençlerimizin burada yapacağımız 
tesiste yeteneklerini kabiliyetlerini, özel 
usullerle, özel bilimsel yöntemlerle keşfet-
mek” dedi.     
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KONYASPOR’DAN 
BAŞKA BİR TAKIMIM OLMADI

Konyaspor’la yollarımız 1967-1968 yıllarında 
kesişti…

Yani, 54-55 sene önce…

Allah rahmet etsin, Halamın eşi Mustafa Eniştem 
elimden tutmuş, maça götürmüştü…

Seyircilerinden birisi olduğum Konyaspor-
Kocaelispor maçıydı…

Kapalının soluna oturmuştuk…

Hafızam beni yanıltmıyorsa Hafız Hikmet, takımın 
kaptanı Çetin Taşpınar, bana futbolu sevdiren adam 
Sarı Mehmet, yani Mehmet Aktan ve kaleci olarak ya 
Yüksel, ya da Muzaffer abi (Evren) sahadaydı…

O maçta penaltı olmuş, topun başına Sarı Mehmet 
geçmiş tribünlerdeki coşku da almış başını 
gitmişti…

Mehmet Abi, topa öyle bir vurdu ki, Kocaelispor 
kalecisi çaresiz kalmıştı…

İlk maç ilk heyecan…

Sonrası mı?

Siyah-beyazlı Konyaspor’a sevdalanmış, Sarı 
Mehmet’in en büyük hayranlarından birisi 
olmuştum…

Her maç sonrası, 15-20 çocuk Mehmet Abinin 
peşine takılır, ona eşlik ederdik…

Mehmet Abi, stadın karşısındaki, Horozlu 
apartmanının altındaki İngiliz Kemal’in dükkanına 
girer, orada tost veya simitle karnını doyurur, 
arada bir dışarı çıkar bizlere “evinize gidin artık, 
ben burada kalacağım” der, bizler de evlerimize 
giderdik…

O günden bugüne kadar Mehmet Abiyle ne selamı 
kestik, ne de sabahı…

Bu yazının arasında bile aradım kendisini, halini 
hatırını sordum…

Yakın zamanda hayat arkadaşını kaybetti Mehmet 
Abi…

Sıkıntılı, ama ayakta duracak kadar da güçlü…

İnsanın anası babası, yakını ölür, zor olur…

Ama eşinin ölmesi hiçbir şeye benzemez…

Yıllarca aynı yastığa baş koymuş, iyi ve kötü 
günde herşeyi paylaşmış hayat arkadaşını, eşini 
kaybetmenin yaşattığı acının ya da travmanın tarifi 
yoktur…

Mehmet Abiye sabırlar dilemekten başka da 

yapacak bir şey yok…

Evet…

Tekrar Konyaspor’a dönelim…

Konyaspor’la yolculuğum; önce taraftar, sonra 
gazeteci, sonra da yönetici olarak devam etti…

Konyaspor’un 100 yılının 50-55 yılında ben varım…

Bir çeyreği siyah-beyazlı, geri kalan kısmı yeşil-
beyazlı bir taraftar olarak, Konyaspor ile yol 
arkadaşlığımız devam ediyor…

Hayatım boyunca, yüreğim sadece Konyaspor için 
çarptı, bundan sonra da Konyaspor için çarpacak…

Ayık Veysel’in güzel bir şiiri var, “Saklarım gözümde 
güzelliğini, her neye bakarsam sen varsın orda, 
kalbimde gizlerim muhabbetini, koymam yabancıyı 
sen varsın orda” diye…

Benim de kalbimde sadece Konyaspor sevgisi var 
ve başka hiçbir takıma ne göz kırptım, ne de gönül 
verdim…

Bugünün Konyaspor’u 1981’de doğdu…

Konya İdmanyurdu ve Konyaspor’un tek çatı altında 
buluştuğu gecenin de canlı tanığıyım…

Birleşmenin çok, ama çok uzun bir hikayesi var, o 
hikayeye sayfalar yetmez…

Kısacıkta olsa, bu hikayeyi ifade etmekte yarar var, 
çünkü hikayenin içinde varım…

1980’lerin başında Konya Futbolunda yaşanan 
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tıkanma 1980-81 sezonunda tüm çıplaklığıyla gözler 
önüne serilirken, artık kati birleşme için düğmeye 
basıldı…

Çünkü, bir evde iki kardeşten birisi Konyaspor’lu, 

diğeri Konya İdmanyurtlu’ydu ve bu da ana babalar 
için sorun teşkil ediyordu…

Kendimden örnek verecek olursam, ben Konyaspor, 
abim idmanyurtlu idi, dolayısıyla da kesinlikle her 
gün yumruk yumruğa kavga ediyorduk…

Bazen evden beraber çıkıyor, stada gidiyor, 
abim kapalının İdmanyurdu, yani sağ tarafında, 
ben Konyaspor, yani sol tarafında karşılıklı 
küfürleşiyorduk…

Abartmıyorum, komşu komşuyla, akraba akrabayla, 
arkadaş arkadaşla futbol yüzünden çatışma 
halindeydi…

Spor basını, yani gazeteciler de yan yana değil, karşı 
karşıyaydı…

Unutmuyorum; Konyaspor-İdmanyurdu maçlarında 
spor basını olarak bölünmüştük, Konyasporlular, 
Konya İdmanyurdu’nun kalesinin arkasında, Konya 
İdmanyurtlular da Konyaspor kalesi arkasında 
mevzilenirdik…

Konyaspor’lu spor gazetecileri daha çoğunluktaydı, 
onu da ıskalamamak lazım…

12 Eylül İhtilali’nin ardından askeri yönetim 
işbaşındaydı…

 2. Ordu Komutanlığı, Vali, Belediye mülki amirler 
ve hepsinden önemlisi tüm Konya halkı birleşmenin 
daha yararlı olacağı kanaatini taşıyordu…

Gününü hatırlamıyorum akşamın ilerleyen 
saatlerinde Belediye binasından çıktık, en önde 
Bedrettin Paşa, Vali Lütfi Tuncel ve şehrin diğer ileri 
gelenleri, Konya İdmanyurdu’nun kulüp binasına 
gittik…

Tabi ki, Konya İdmanyurtlu bazı taraftarlar, 
bu birleşmeyi istemedikleri için suratları asık, 
bunlardan birisi Allah rahmet eylesin Nazif 
abi (Sırıt), Malzemeci Müdür Hüseyin ve Çene 
Abdurrahman gibi arkadaşlar…

Sonuç olarak iki takım birleşti ve bugünlere 
gelindi…

Bugün düşünüyorum da, keşke birleşme 
olmasaymış…

Konyaspor’u bilmem, ama Konya İdmanyurdu 
kulübü çok daha iyi noktalara gelirdi…

Çünkü, siyah-beyazlı Konyaspor’lular alınmasın, 

İdmanyurdu’nu yönetenler daha aristokrat, 
daha temsil eden, mali durumları daha iyi olan 
insanlardı…

Fenerbahçe, Galatasaray ve Beşiktaş kulüplerinin 
dikili ağacı yokken, Konya İdmunyurdu’nun çarşısı 
vardı…

Boru değil çarşı…

Bugünkü Konyaspor lokali…

Birleşmeden sonra Konyaspor’da hedef hep 
şampiyonluk oldu…

Bu şampiyonluk ne Halamın oğlu Süleyman Çınar’a, 
ne Mustafa Bülbül’e nasip olmadı…

Ahmet Öksüz Başkanla Konyaspor tarihinde ilk kez 
1. lige çıktı…

Bugünkü Süper Lige…

Konyaspor ilk kez yurtdışı kampına Algün Tunçalp’in 
başkanlık döneminde gitti…

15 günlük Yugoslavya kampına, gazeteci olarak 
Yeni Meram’dan ben, Yeni Konya’dan da Mehmet 
Yenikaynak takımla birlikte olduk…

Futbolcularla birlikte aynı otobüste yolculuk ettik…

Konyaspor bugünlere kolay gelmedi…

Daha doğrusu 100. Yıla gelirken, ne badirelerden 
geçti…

Kulübü büyüten başkanlar çok olmadı, ama kulüp 
üzerinden kendini büyüten çok başkan ve yönetici 
oldu…

Bazıları yaşıyor, bazıları rahmetli oldu…

Konyaspor’la o kadar çok anı var ki, kitap yazmak 
lazım…

Allah emanetini almazsa, bu anılar benimle 
gitmeyecek…

Kimler Konyaspor’u sırtında taşımış, Konyaspor 
kimleri sırtında taşımış hepsi bedenimin üzerinde 
taşıdığım bilgisayarda yazılı…

Sonuç olarak; Konyaspor, bu şehrin dünyaya 
açılan penceresidir, hiçbir zaman kapanmaz ve 
kapanmayacaktır…

Ancak, bu kulüp, kendi siyasi ya da maddi çıkarları 
için kullananların kulübü olmamalı!

Bu konuda maalesef sıkıntı var... 

Mevcut başkan 100. Yılında Konyaspor’a mı sınıf 
atlatacak, yoksa kendine mi?

Bekleyip göreceğiz…

Umarım ki, Konyaspor’a sınıf atlatır.
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Konyaspor bu yıl 100 
yaşını dolduruyor. Konya, 
sadece futbol alanında 

değil, sporun birçok dalında önemli 
başarılar elde eden insanların yetişip 
büyüdüğü, Türkiye’ye önemli başa-
rılar kazandırdığı bir şehir oldu. Bu 
önemli isimlerden biri de Prof. Dr. 
Metin Şahin’di. 

Adı tekvando ile birlikte anılan, 
elde ettiği ulusal ve uluslararası 
çaptaki başarılarla ay yıldızlı bayrağı 
gururla dalgalandıran, aynı zaman-
da Konya’nın da büyük bir gururu 
olan Türkiye Tekvando Federasyonu 
Başkanı Prof. Dr. Metin Şahin, spor 
dalındaki başarılarını akademideki 
başarılarıyla perçinledi. 

Her ne kadar ilgi alanı futbol 
olmasa da konu Konyaspor olunca 
her Konyalı gibi Metin Şahin’de de 
birçok anı birikmiş. 

Geçmişe yolculuk yapan Prof. 
Dr. Metin Şahin, “Konyaspor bizim, 
Konyamızın, Konya halkının takımı. 
Geçmişten bugüne hep Konyaspor 
ile içiçe olduk. Kümede kalmak için 
verdiği mücadelelerde de şampi-
yonluk ipini göğüslediği ve büyük 
zaferler elde ettiği dönemlerde de 
hep yanında olduk. 

1970’li yıllarda yolum Kon-
yaspor ile kesişti. 1980’li yıllarda 
özel bir spor salonu açmıştım. Bütün 
Konyasporlu sporcular spor salonu-
ma gelir ve kondisyon çalışırlardı. 
Beraber antrenmanlar yapardık. 
Özellikle Özkan Sümer zamanında ki 
o zaman benim de Avrupa ve Dünya 
Şampiyonu olduğum zamanlardı. 
Bizzat kondisyon ve bazı ağırlık 
antrenmanlarını benim salonumda 
yaparlardı. 

Konyaspor kulübü de beni her 
zaman destekledi. Gerek Türkiye 
içindeki müsabakalarda, gerek Avru-
pa ve gerekse Olimpiyat müsabaka-
larında ben hem Konya’nın hem de 
Konyaspor’un desteğini her zaman 
yanımda hissettim. 

Tabi bütün bunlarla beraber 
Konyaspor’un çok büyük başarılar 

‘KONYASPOR’UN 
BENDEKI YERI BAŞKA’

Konya’nın yetiştirdiği, ulusal ve uluslararası düzeyde 
önemli başarılar elde eden ve ilgi alanı olan tekvandoda 

Konya’nın gururu olan Prof. Dr. Metin Şahin, Konyaspor’u 
her zaman gönlünde başka bir yere koyduğunu söylüyor

elde ettiği zamanlar da oldu, büyük 
düşüşler yaşadığı zamanlar da… Ve 
Konyaspor en nihayetinde 100 yılını 
devirdi. İnşallah nice başarılarla dolu 
100 yılları devirsin bu takım. Biz her 
zaman Konyasporumuzun yanında-
yız. 

Ben özellikle Konya’da olduğum 
zamanlar Konyaspor’un maçlarını 
kaçırmamak için özen gösterirdim. 
Deplasmanda olduğu zamanlarda 
da yine iştirak etmeye çalışıyordum. 
Benim kendi alanımla ilgili herhangi 
bir müsabakam yoksa, Konya’day-
sam ya da Konya’da olmasam da ta-
kıma ulaşabilecek bir konumdaysam, 
kesinlikle maçlara katılırdım. Çünkü 
sporculardan ve antrenörlerden de 
çok yakın ve samimi dostlarım oldu. 
Bugünkü antrenörlerden birçoğu 
benim sporculuk yaptığım dönemler-
de futbolcuydu. Onlarla Konyaspor 
ortak paydasında biraraya gelebili-
yorduk. Bazen ben onların kampları-
nı ziyaret ediyordum. 

Bugün Konyaspor’a baktığımızda 
çok güzel ve büyük spor tesisleri var. 
Yeni yatırımlar da devam ediyor. 
Dünden bugüne baktığımız zaman 
tabi imkanların ne kadar geliştiğini 
görüyoruz. Konyaspor bunların en 
güzelini ve en iyisini hak ediyor. 
Konyaspor bizim kulübümüz. Çalış-
malarımız devam edecek. Her zaman 
destekçileri olacağız. 

Bir Konyalı olarak, bir Konyaspor 
sevdalısı olarak, bir spor olarak, bir 
akademisyen olarak ve Ankara’da 
üstlendiğim görevler itibariyle 
Konyaspor’un çıkarlarını ve menfa-
atlerini her zaman gözetmek gayreti 
içinde olacağım. Ben Konyaspor’un 
önceki yönetimlerini olduğu gibi 
şimdi iş başında olan yönetimlerini 
de takip ediyorum. Fatih Özgök-
çen’in başkanlığındaki Konyaspor’a 
da üniversite olarak kondisyon 
vesair anlamında her türlü desteği 
vereceğimizi ifade ettim. Hatta Spor 
Bilimleri Fakültesi’nde bir de yer 
açmak istiyoruz. Desteğimiz devam 
edecek” ifadelerini kullandı. 
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Ekrem Coşkun’u döner anlamında nasıl 
marka haline getirdiniz?

“Çalışan yorulmaz diye bir laf vardır. Bizler 
de işimizi her zaman severek yaptık. Aşkla 
çalıştık, maddi ve manevi bir şekilde ilerledik. 
Hiçbir zaman pes etmedik. Marka olma yolun-
da da çalışmalarımız devam ediyor.”

Etliekmek ve Konyaspor’u stadyumda 
birleştirdiniz neler söylersiniz?

“Belediyelerin yaptığı 2 tane stadyum var. 
Gerisini bakanlıklar yaptı. Birisi Medaş Konya 
Büyükşehir Stadyumu diğeri ise Bursaspor’un 
stadyumu. Konyaspor ile iç içe olmama rağ-
men stadyumun içerisinde yer alan restorana 
hiç gitmemiştim. Geçen sezon yönetimde 
olduğum süreçte de buraya hiç gelmedim. O 
süreçte Hilmi başkan bana buradaki işletmeci 
kapattı. ‘Burayı Konya’ya kazandıralım.” dedi. 
Benim de böyle bir planım vardı ama lokas-
yon açısından neresinin olacağı konusunda 
kararsızdım. Etliekmeğin de yeterli saygıyı 
görmediğini düşünüyorum. Dışardan gelen 
misafirlerimize ve kendi aramızda etliekmek 
yapıyorduk ve beğeniliyordu. Fatih başkana 
da bir etliekmek yaptırdık o da beğenmişti. 
Hilmi başkan hem etliekmeğin hem de stadın 
tanıtımı açısından burada yer almamı çok 
istedi. Ben ilk başta buraya çok sıcak bakma-

mıştım. Kanaat önderlerimizle istişare ettik 
ve bu doğrultuda hizmet sektöründe benim 
yapabileceğim kararı alındı biz de kırmadık. 
Böyle bir başlangıç yaptık. Güzel bir kad-
ro oluşturduk ve şimdi baktığımızda iyi ki 
burada yer almışım diyorum. Burası bana 
ayrı bir heyecan veriyor. İnsanların da buraya 
geldiğinde mutlu olduğunu görüyorum. Bu 
durumu görünce ben de mutlu oluyorum. 
Konyaspor’un futbol mabedinde yer almak 
oldukça güzel bir durum. Konya’nın yarısından 
fazlası stadyumun içerisini görmemiştir. Resto-

ran ile beraber stadyumu da görme imkanları 
oldu. Etliekmek’in tadına da bakıyor. Doğru bir 
iş yaptığımızı düşünüyorum. Biz bu yola çıktık 
ve ilerliyoruz. Türkiye’nin en iyi stadında hem 
etliekmeği  hem de stadımızı tanıtmak bizlere 
ayrı bir şevk veriyor. Gereken çalışmalarımız 
da inşallah etliekmeği dünyaya tanıtmak adına 
girişimlerimizi yapacağız.” 

Konyaspor sevdanız nereden geliyor?

“Yeşil-Beyaz ve Konyaspor sevdamız 
babam Zühtü Coşkun’dan kalma. O da geç-
mişte Konya İdmanyurdu’nda yöneticiydi. O 
zamanlarda İdmanyurdu elit bir kulüptü. Kü-
çük yaşlarda ben maçlara gittiğimi hatırlarım. 
1981 yılında Konya Gençlerbirliği ile Konya 
İdmanyurdu birleşti. Ben o süreçte 14-15 
yaşlarındaydım. O günün şartlarında birleşme 
elzem oldu. Çünkü çok kavgalar yaşanıyordu. 
1984 senesinde Konyaspor’da kaptanlık yap-
tım. Allah bana Konyaspor’da forma giymeyi, 
tribünde yer almayı ve yönetici olmayı nasip 
etti. 3.Hilmi Kulluk döneminde 10 aylık bir 
görev sürecim oldu. 5 Haziran’da da görevi 
Fatih başkana devrettik.”

Son yöneticilik döneminiz hakkında 
düşünceleriniz nelerdir?

“Konyaspor’da yöneticilik yapmak ateşten 

‘KONYASPOR SEVDALISIYIM’
Konyaspor eski futbolcusu, yöneticisi ve sevdalısı Ekrem Coşkun, 

10Lar Dergisi’ne özel açıklamalarda bulundu. Kendisi hakkında bilinmeyenleri, Ekrem 
Coşkun Döner ve Etlekmeği anlatan Coşkun, Konyaspor sevdasının nereden geldiğini ve 

takımın bu sezonki performansına yönelik konuştu

gömlek giymektir. Göründüğü 
gibi kolay bir durum değil. En 
son 2009-2010 döneminde bir 
yöneticilik yaptım 10 senenin 
ardından tekrardan görev aldım. 
Futbol ile siyaseti birbirine çok 
benzetirim. Fatih başkan ve 
yönetiminin Allah yardımcıları 
olsun. Her zaman destekçileri-
yiz ve elimizden geleni yaparız. 
Emaneti devretmek en güzeliydi. 
Bizde onu devrettik.”

Konyaspor’un 99 yıllık 
tarihini nasıl açıklarsınız?

Kendimi bildim bileli 
Konyaspor’un içindeyim. Ben 
bu işin sevdalısıyım. İyi günler 
de oldu, kötü günler de oldu. 
2007 yılında Konyaspor derne-
ğini kurduk. Hep şunun hayali 
içerisinde oldum; Konya futbol 
şehri olsun. Konya’ya taraftar 
olarak gelen müsabaka yapmak 
için gelen takımlar Konya’da 
rahat bir hava ile karşılaşıyordu 
ve keyif alıyordu. Yeni stadyumla 
da beraber bu hava yakalandı. 
Türkiye Kupası, Süper Kupa, 
lig üçüncülüğü ve Avrupa’da 
mücadele etme… Konyaspor 
taraftarının hayaliydi bu durum-
lar. Futbolda oldum dediğin gün 
bittiğin gündür. Bana Konyaspor 
tarihinin en başarılı başkanı 
kim diye sorarsanız ben Ahmet 
Şan derim. O zamanda yapılan 
bazı hatalar yapılmasaydı kartal 
heykelinin olduğu yerde Ahmet 
Şan’ın heykeli vardı.”

Konyaspor’un bu 
sezonki performansını nasıl 
buluyorsunuz?

“Konyaspor özelinde bu 
bütçe ile ligde kalmak bir başa-
rıdır. Şartlar, imkanlar dahilinde 
Konyaspor 47-48 puanla ligi 
tamamlarsa bu başarıdır. Lige 
iyi bir başlangıç yapıldı ama son 
süreçte bir düşüş yaşandı. Son-
rasında da Kayserispor galibiyeti 
ilaç gibi geldi. Burada önemli 
olan lige nasıl başlandığının yanı 
sıra ligi nasıl noktalayacağınız-
dır. Tabi maçlar kazanılacak ve 
kaybedilecek. Konyaspor ilk 6 
haftadaki puan ortalamasıyla 
giderse şampiyon bile olur. Bu 
şartlarla dediğim gibi ligde kal-
mak başarıdır. Konyaspor’un bu 
sezon ligde sıkıntı yaşayacağını 
düşünmüyorum ama insanlar-
da çok fazla beklenti içerisine 
girmesin. Bir oyun düzeni ve 
mantalite var. İllaki bazı maçlar-
da zorlanmalar olacaktır.” 

Yöneticilik döneminizde 
1922 Konyaspor’da neler 
yaşadınız?

“Geçen sezon 1922 Kon-
yaspor beni Konyaspor’dan daha 
yordu. Konya’da beni sevenim 
de vardır sevmeyenim de. Kimse 
kimseyi sevmek zorunda da de-
ğil. Zaten herkes seni seviyorsa 
bir sıkıntı vardır. Sağ olsun Hilmi 
başkan 1922 Konyaspor’u bize 
emanet etti. Biz de yakınlarımıza 
emanet ettik. Acaba A takıma 
oyuncu kazandırabilir miyiz 
dedik. Çok zor kazandırmamız 
güç oldu. Yöneticilik anlamında 
da bir devamlılık olması lazım. 
İnsanlar küçük işlerle uğraşıyor. 
Sosyal medyada yazılanlardan 
çok etkilenmedim. Konyaspor 
kulübünün bir anayasası olması 
lazım. Pilot takım, genç takım, 
A takım şeklinde bir düzen 
oluşması gerekiyor. Ama geçmiş 
ile şimdiyi kıyasladığımızda çok 
daha iyi durumdayız.” 

Tatlıcak Tesisleri’nin 
satılması hakkında 
düşünceleriniz neler?

“Tatlıcak Tesisleri’nin sa-
tılması konusunda eleştirilerde 
bulunanların bir tane lisanslı 
ürünü var mı ona bakarım. Hilmi 
Kulluk’un hataları oldu mu oldu 
ancak Konyaspor’a çok özel bir 
tesis kazandırdı. Hilmi Kulluk, 
Konyaspor’u itibarlı bir kulüp 
haline getirdi. Konyaspor’a bir 
katkı sağlamayan kişiler sosyal 
medyadan kulübü çok kolay 
eleştirebiliyor. Şahsen ben olsam 
tesisleri satmazdım ama bu 
noktada takdir yönetimindir. Ben 
Hilmi Kulluk’a teşekkürlerimi 
iletiyorum. Bize yakışan mevcut 
yönetime destek vermektir.” 

Konyaspor altyapısı 
hakkında neler söylerisiniz?

“Türk futbolunun kurtuluşu 
altyapı. Bu noktada Konyaspor 
Koleji planlamasının hayata 
geçmesi lazım. Yeni tesisler ya-
pılacak ve burada iyi bir eğitim 
ve sportif anlamda çalışmaların 
olması gerek. Bu çocuklardan 
500 tanesinin 50’si sporcu 
olursa geriye kalan 450 tanesi 
ülkesine karşı bilinçli bir vatan-
daş olur.” 

Yeşil-Beyaz giyinmenizi 
nasıl açıklarsınız?

“Yeşil-Beyaz giyinmem 
benim adıma bir hayat felse-
fesi yaşam biçimi oldu. Başka 
renkleri giyince kendimi rahatsız 
hissediyorum. Uzun zamandır 
Yeşil-Beyaz haricinde başka bir 
renk giymedim. Ben Yeşil-Beyaz 
renklere sevdalıyım. Başka renk 
giyemem.” 
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Ekrem Coşkun’u döner anlamında nasıl 
marka haline getirdiniz?

“Çalışan yorulmaz diye bir laf vardır. Bizler 
de işimizi her zaman severek yaptık. Aşkla 
çalıştık, maddi ve manevi bir şekilde ilerledik. 
Hiçbir zaman pes etmedik. Marka olma yolun-
da da çalışmalarımız devam ediyor.”

Etliekmek ve Konyaspor’u stadyumda 
birleştirdiniz neler söylersiniz?

“Belediyelerin yaptığı 2 tane stadyum var. 
Gerisini bakanlıklar yaptı. Birisi Medaş Konya 
Büyükşehir Stadyumu diğeri ise Bursaspor’un 
stadyumu. Konyaspor ile iç içe olmama rağ-
men stadyumun içerisinde yer alan restorana 
hiç gitmemiştim. Geçen sezon yönetimde 
olduğum süreçte de buraya hiç gelmedim. O 
süreçte Hilmi başkan bana buradaki işletmeci 
kapattı. ‘Burayı Konya’ya kazandıralım.” dedi. 
Benim de böyle bir planım vardı ama lokas-
yon açısından neresinin olacağı konusunda 
kararsızdım. Etliekmeğin de yeterli saygıyı 
görmediğini düşünüyorum. Dışardan gelen 
misafirlerimize ve kendi aramızda etliekmek 
yapıyorduk ve beğeniliyordu. Fatih başkana 
da bir etliekmek yaptırdık o da beğenmişti. 
Hilmi başkan hem etliekmeğin hem de stadın 
tanıtımı açısından burada yer almamı çok 
istedi. Ben ilk başta buraya çok sıcak bakma-

mıştım. Kanaat önderlerimizle istişare ettik 
ve bu doğrultuda hizmet sektöründe benim 
yapabileceğim kararı alındı biz de kırmadık. 
Böyle bir başlangıç yaptık. Güzel bir kad-
ro oluşturduk ve şimdi baktığımızda iyi ki 
burada yer almışım diyorum. Burası bana 
ayrı bir heyecan veriyor. İnsanların da buraya 
geldiğinde mutlu olduğunu görüyorum. Bu 
durumu görünce ben de mutlu oluyorum. 
Konyaspor’un futbol mabedinde yer almak 
oldukça güzel bir durum. Konya’nın yarısından 
fazlası stadyumun içerisini görmemiştir. Resto-

ran ile beraber stadyumu da görme imkanları 
oldu. Etliekmek’in tadına da bakıyor. Doğru bir 
iş yaptığımızı düşünüyorum. Biz bu yola çıktık 
ve ilerliyoruz. Türkiye’nin en iyi stadında hem 
etliekmeği  hem de stadımızı tanıtmak bizlere 
ayrı bir şevk veriyor. Gereken çalışmalarımız 
da inşallah etliekmeği dünyaya tanıtmak adına 
girişimlerimizi yapacağız.” 

Konyaspor sevdanız nereden geliyor?

“Yeşil-Beyaz ve Konyaspor sevdamız 
babam Zühtü Coşkun’dan kalma. O da geç-
mişte Konya İdmanyurdu’nda yöneticiydi. O 
zamanlarda İdmanyurdu elit bir kulüptü. Kü-
çük yaşlarda ben maçlara gittiğimi hatırlarım. 
1981 yılında Konya Gençlerbirliği ile Konya 
İdmanyurdu birleşti. Ben o süreçte 14-15 
yaşlarındaydım. O günün şartlarında birleşme 
elzem oldu. Çünkü çok kavgalar yaşanıyordu. 
1984 senesinde Konyaspor’da kaptanlık yap-
tım. Allah bana Konyaspor’da forma giymeyi, 
tribünde yer almayı ve yönetici olmayı nasip 
etti. 3.Hilmi Kulluk döneminde 10 aylık bir 
görev sürecim oldu. 5 Haziran’da da görevi 
Fatih başkana devrettik.”

Son yöneticilik döneminiz hakkında 
düşünceleriniz nelerdir?

“Konyaspor’da yöneticilik yapmak ateşten 

‘KONYASPOR SEVDALISIYIM’
Konyaspor eski futbolcusu, yöneticisi ve sevdalısı Ekrem Coşkun, 

10Lar Dergisi’ne özel açıklamalarda bulundu. Kendisi hakkında bilinmeyenleri, Ekrem 
Coşkun Döner ve Etlekmeği anlatan Coşkun, Konyaspor sevdasının nereden geldiğini ve 

takımın bu sezonki performansına yönelik konuştu

gömlek giymektir. Göründüğü 
gibi kolay bir durum değil. En 
son 2009-2010 döneminde bir 
yöneticilik yaptım 10 senenin 
ardından tekrardan görev aldım. 
Futbol ile siyaseti birbirine çok 
benzetirim. Fatih başkan ve 
yönetiminin Allah yardımcıları 
olsun. Her zaman destekçileri-
yiz ve elimizden geleni yaparız. 
Emaneti devretmek en güzeliydi. 
Bizde onu devrettik.”

Konyaspor’un 99 yıllık 
tarihini nasıl açıklarsınız?

Kendimi bildim bileli 
Konyaspor’un içindeyim. Ben 
bu işin sevdalısıyım. İyi günler 
de oldu, kötü günler de oldu. 
2007 yılında Konyaspor derne-
ğini kurduk. Hep şunun hayali 
içerisinde oldum; Konya futbol 
şehri olsun. Konya’ya taraftar 
olarak gelen müsabaka yapmak 
için gelen takımlar Konya’da 
rahat bir hava ile karşılaşıyordu 
ve keyif alıyordu. Yeni stadyumla 
da beraber bu hava yakalandı. 
Türkiye Kupası, Süper Kupa, 
lig üçüncülüğü ve Avrupa’da 
mücadele etme… Konyaspor 
taraftarının hayaliydi bu durum-
lar. Futbolda oldum dediğin gün 
bittiğin gündür. Bana Konyaspor 
tarihinin en başarılı başkanı 
kim diye sorarsanız ben Ahmet 
Şan derim. O zamanda yapılan 
bazı hatalar yapılmasaydı kartal 
heykelinin olduğu yerde Ahmet 
Şan’ın heykeli vardı.”

Konyaspor’un bu 
sezonki performansını nasıl 
buluyorsunuz?

“Konyaspor özelinde bu 
bütçe ile ligde kalmak bir başa-
rıdır. Şartlar, imkanlar dahilinde 
Konyaspor 47-48 puanla ligi 
tamamlarsa bu başarıdır. Lige 
iyi bir başlangıç yapıldı ama son 
süreçte bir düşüş yaşandı. Son-
rasında da Kayserispor galibiyeti 
ilaç gibi geldi. Burada önemli 
olan lige nasıl başlandığının yanı 
sıra ligi nasıl noktalayacağınız-
dır. Tabi maçlar kazanılacak ve 
kaybedilecek. Konyaspor ilk 6 
haftadaki puan ortalamasıyla 
giderse şampiyon bile olur. Bu 
şartlarla dediğim gibi ligde kal-
mak başarıdır. Konyaspor’un bu 
sezon ligde sıkıntı yaşayacağını 
düşünmüyorum ama insanlar-
da çok fazla beklenti içerisine 
girmesin. Bir oyun düzeni ve 
mantalite var. İllaki bazı maçlar-
da zorlanmalar olacaktır.” 

Yöneticilik döneminizde 
1922 Konyaspor’da neler 
yaşadınız?

“Geçen sezon 1922 Kon-
yaspor beni Konyaspor’dan daha 
yordu. Konya’da beni sevenim 
de vardır sevmeyenim de. Kimse 
kimseyi sevmek zorunda da de-
ğil. Zaten herkes seni seviyorsa 
bir sıkıntı vardır. Sağ olsun Hilmi 
başkan 1922 Konyaspor’u bize 
emanet etti. Biz de yakınlarımıza 
emanet ettik. Acaba A takıma 
oyuncu kazandırabilir miyiz 
dedik. Çok zor kazandırmamız 
güç oldu. Yöneticilik anlamında 
da bir devamlılık olması lazım. 
İnsanlar küçük işlerle uğraşıyor. 
Sosyal medyada yazılanlardan 
çok etkilenmedim. Konyaspor 
kulübünün bir anayasası olması 
lazım. Pilot takım, genç takım, 
A takım şeklinde bir düzen 
oluşması gerekiyor. Ama geçmiş 
ile şimdiyi kıyasladığımızda çok 
daha iyi durumdayız.” 

Tatlıcak Tesisleri’nin 
satılması hakkında 
düşünceleriniz neler?

“Tatlıcak Tesisleri’nin sa-
tılması konusunda eleştirilerde 
bulunanların bir tane lisanslı 
ürünü var mı ona bakarım. Hilmi 
Kulluk’un hataları oldu mu oldu 
ancak Konyaspor’a çok özel bir 
tesis kazandırdı. Hilmi Kulluk, 
Konyaspor’u itibarlı bir kulüp 
haline getirdi. Konyaspor’a bir 
katkı sağlamayan kişiler sosyal 
medyadan kulübü çok kolay 
eleştirebiliyor. Şahsen ben olsam 
tesisleri satmazdım ama bu 
noktada takdir yönetimindir. Ben 
Hilmi Kulluk’a teşekkürlerimi 
iletiyorum. Bize yakışan mevcut 
yönetime destek vermektir.” 

Konyaspor altyapısı 
hakkında neler söylerisiniz?

“Türk futbolunun kurtuluşu 
altyapı. Bu noktada Konyaspor 
Koleji planlamasının hayata 
geçmesi lazım. Yeni tesisler ya-
pılacak ve burada iyi bir eğitim 
ve sportif anlamda çalışmaların 
olması gerek. Bu çocuklardan 
500 tanesinin 50’si sporcu 
olursa geriye kalan 450 tanesi 
ülkesine karşı bilinçli bir vatan-
daş olur.” 

Yeşil-Beyaz giyinmenizi 
nasıl açıklarsınız?

“Yeşil-Beyaz giyinmem 
benim adıma bir hayat felse-
fesi yaşam biçimi oldu. Başka 
renkleri giyince kendimi rahatsız 
hissediyorum. Uzun zamandır 
Yeşil-Beyaz haricinde başka bir 
renk giymedim. Ben Yeşil-Beyaz 
renklere sevdalıyım. Başka renk 
giyemem.” 
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Tokyo 2020 Paralimpik Oyunları 
sona ererken ülkemizi başarıyla 
temsil eden Meram Beledi-

yesporlu sporcular ülkemizin, Konya’nın 
ve Meram’ın gururu oldular. Olimpiyat-
larda Para Halter branşında ülkemizi 
temsil eden beş sporcudan dördünün 
Meram Belediyesporlu olması ve bu 
sporculardan Besra Duman’ın Kadınlar 
Para Halter 55 kilo kategorisinde 3. ola-
rak bronz madalya kazanması bu gururu 
madalya ile de süsledi. Ülkemizi başa-
rıyla temsil eden Sibel Çam ve Yasemin 
Ceylan Baydar Meram’a döner dönmez 
Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş’u 
ziyaret ederek mutluluklarını paylaşmış-
lardı. 

MERAM BELEDİYESPOR’DAN 4 
SPORCU OLİMPİYATLARA KATILDI

Meram Belediye Başkanı Mustafa Ka-
vuş, Meram Belediyespor’un olimpiyatlarda 
ve diğer uluslararası ve ulusal turnuvalarda 
sporcuların aldıkları başarılarla ilgili yaptığı 
açıklamada, olimpiyatlarda para halter 
branşında mücadele eden 5 milli sporcudan 
dördünün Meram Belediyespor sporcusu 
olduğunu belirterek, “Spora ve sporcuya 
verdiğimiz destek bundan önce olduğu gibi 
bundan sonra da devam edecek. Onlara 
verdiğimiz her destek bizlere büyük bir 
gurur olarak geri dönüyor. Çocuklarımızın, 
gençlerimizin ahlaklı ve sağlıklı bireyler 
olarak yetişmesinde sporun katkısı büyük. 
Meram Belediyespor bünyesinde uzman 
eğitimcilerimizle birlikte onların hayatla-
rına dokunmak için çalışıyoruz. Onlar da 
gerek yurt içi gerekse uluslararası müsaba-
kalarda gösterdikleri başarıyla göğsümüzü 
kabartıyor” şeklinde görüş belirtti.

MERAM SPORCULARI 
ÜLKENIN GURURU OLDU

Meram Belediyesi spora ve sporcuya verdiği desteğin meyvelerini toplamaya devam 
ediyor. Bunun son örneği  Tokyo 2020 Paralimpik Oyunları’nda yaşandı. Olimpiyatlarda 

para halter branşında ülkemizi temsil eden  5 milli sporcudan dördünün Meram 
Belediyespor sporcusu olması ve bu sporculardan Besra Duman’ın bronz madalya 

kazanması Meram’a ve Konya’ya büyük gurur yaşattı

“GENÇLERİMİZ MERAM’I YİNE 
GURURLANDIRDI”

Tokyo’da verilen mücadelenin ve 
gösterilen başarının bu ülkenin gençliği 
adına umut verdiğini dile getiren Başkan 
Mustafa Kavuş, “Sporcularımızın dünya-
nın en büyük olimpiyat organizasyonunda 
mücadele etmesinden büyük mutluluk 
duyduk. Besra kızımızın aldığı madalya 
ise hem milletimizi hem de Meramlıları 
ayrıca gururlandırdı. Besra’ya, Sibel’e 
Yasemin’e ve Nazmiye’ye, Meram Be-
lediyespor adına olimpiyatlara katılarak 
ülkemizi başarıyla temsil ettikleri için te-
şekkür ederim. Yeni olimpiyatlardan daha 
fazla madalya ile döneceklerine yürekten 
inanıyorum” dedi. 

“MUSTAFA BAŞKANIMA SÖZÜM VARDI”

Türkiye’ye yaşattıkları gurur dolayısıy-
la mutlu olduklarını belirten Besra Duman 
ise “Meram Belediyespor sporcusu olarak 
milli müsabakalarda mücadele etmek 
bizleri çok mutlu ediyor. Hırs ve azimle 
ülkemizde yaşayan herkesi gururlandır-
mak için çok çalışıyoruz. Bu emeğimizin 
karşılığını madalyalarla alıyoruz. Mustafa 
Kavuş Başkan’ıma Tokyo 2020 Paralimpik 
Oyunları’ndan madalya ile döneceğime 
dair sözüm vardı. Çok şükür bronz ma-
dalya kazanmak nasip oldu. İnşallah daha 
çok çalışarak gelecek olimpiyatlarda altın 
madalya kazanmak istiyorum. Bizlerden 
desteğini hiçbir zaman esirgemeyen, her 
zaman arkamızda bir güç olan Meram 
Belediyemize ve Meram Belediye Baş-
kanımız Mustafa Kavuş’a çok teşekkür 
ediyorum” şeklinde konuştu. 
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Tokyo 2020 Paralimpik Oyunları 
sona ererken ülkemizi başarıyla 
temsil eden Meram Beledi-

yesporlu sporcular ülkemizin, Konya’nın 
ve Meram’ın gururu oldular. Olimpiyat-
larda Para Halter branşında ülkemizi 
temsil eden beş sporcudan dördünün 
Meram Belediyesporlu olması ve bu 
sporculardan Besra Duman’ın Kadınlar 
Para Halter 55 kilo kategorisinde 3. ola-
rak bronz madalya kazanması bu gururu 
madalya ile de süsledi. Ülkemizi başa-
rıyla temsil eden Sibel Çam ve Yasemin 
Ceylan Baydar Meram’a döner dönmez 
Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş’u 
ziyaret ederek mutluluklarını paylaşmış-
lardı. 

MERAM BELEDİYESPOR’DAN 4 
SPORCU OLİMPİYATLARA KATILDI

Meram Belediye Başkanı Mustafa Ka-
vuş, Meram Belediyespor’un olimpiyatlarda 
ve diğer uluslararası ve ulusal turnuvalarda 
sporcuların aldıkları başarılarla ilgili yaptığı 
açıklamada, olimpiyatlarda para halter 
branşında mücadele eden 5 milli sporcudan 
dördünün Meram Belediyespor sporcusu 
olduğunu belirterek, “Spora ve sporcuya 
verdiğimiz destek bundan önce olduğu gibi 
bundan sonra da devam edecek. Onlara 
verdiğimiz her destek bizlere büyük bir 
gurur olarak geri dönüyor. Çocuklarımızın, 
gençlerimizin ahlaklı ve sağlıklı bireyler 
olarak yetişmesinde sporun katkısı büyük. 
Meram Belediyespor bünyesinde uzman 
eğitimcilerimizle birlikte onların hayatla-
rına dokunmak için çalışıyoruz. Onlar da 
gerek yurt içi gerekse uluslararası müsaba-
kalarda gösterdikleri başarıyla göğsümüzü 
kabartıyor” şeklinde görüş belirtti.

MERAM SPORCULARI 
ÜLKENIN GURURU OLDU

Meram Belediyesi spora ve sporcuya verdiği desteğin meyvelerini toplamaya devam 
ediyor. Bunun son örneği  Tokyo 2020 Paralimpik Oyunları’nda yaşandı. Olimpiyatlarda 

para halter branşında ülkemizi temsil eden  5 milli sporcudan dördünün Meram 
Belediyespor sporcusu olması ve bu sporculardan Besra Duman’ın bronz madalya 

kazanması Meram’a ve Konya’ya büyük gurur yaşattı

“GENÇLERİMİZ MERAM’I YİNE 
GURURLANDIRDI”

Tokyo’da verilen mücadelenin ve 
gösterilen başarının bu ülkenin gençliği 
adına umut verdiğini dile getiren Başkan 
Mustafa Kavuş, “Sporcularımızın dünya-
nın en büyük olimpiyat organizasyonunda 
mücadele etmesinden büyük mutluluk 
duyduk. Besra kızımızın aldığı madalya 
ise hem milletimizi hem de Meramlıları 
ayrıca gururlandırdı. Besra’ya, Sibel’e 
Yasemin’e ve Nazmiye’ye, Meram Be-
lediyespor adına olimpiyatlara katılarak 
ülkemizi başarıyla temsil ettikleri için te-
şekkür ederim. Yeni olimpiyatlardan daha 
fazla madalya ile döneceklerine yürekten 
inanıyorum” dedi. 

“MUSTAFA BAŞKANIMA SÖZÜM VARDI”

Türkiye’ye yaşattıkları gurur dolayısıy-
la mutlu olduklarını belirten Besra Duman 
ise “Meram Belediyespor sporcusu olarak 
milli müsabakalarda mücadele etmek 
bizleri çok mutlu ediyor. Hırs ve azimle 
ülkemizde yaşayan herkesi gururlandır-
mak için çok çalışıyoruz. Bu emeğimizin 
karşılığını madalyalarla alıyoruz. Mustafa 
Kavuş Başkan’ıma Tokyo 2020 Paralimpik 
Oyunları’ndan madalya ile döneceğime 
dair sözüm vardı. Çok şükür bronz ma-
dalya kazanmak nasip oldu. İnşallah daha 
çok çalışarak gelecek olimpiyatlarda altın 
madalya kazanmak istiyorum. Bizlerden 
desteğini hiçbir zaman esirgemeyen, her 
zaman arkamızda bir güç olan Meram 
Belediyemize ve Meram Belediye Baş-
kanımız Mustafa Kavuş’a çok teşekkür 
ediyorum” şeklinde konuştu. 
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DEVAMI GELİR Mİ...
Konyaspor..

Neredeyse hayatımızın vazgeçilmezleri arasında.

Hem işimiz gereği, hem de spor sevdamızdan 
dolayı çoğu zaman sohbetlerimizin ana konusu…

Güzel günlerine, başarılı sezonlarına tanıklık 
ettiğimiz gibi, zor süreçlerde acı günlerini de 
yaşadık hep birlikte.

Bu sezonun ikinci yarısında Konyaspor’umuzun 
100. kuruluş yılına da tanıklık edeceğiz. 

Öyle çok büyük beklentilerim yok ama olursa da 
tadından yenmez elbette..!

Yeni yönetimle birlikte Konyaspor bu sezona çok iyi 
başladı. Kimse böyle bir başarı beklemiyordu açık 
söylemek gerekirse.

Oynanan 8 maçlık periyotta Trabzonspor ile birlikte 
namağlup olarak sezona devam ediyor. Ancak, son 
4 haftadaki performansı can sıkmıyor değil elbette.

İyi başladığı hem de önde olduğu bazı maçlardaki 
puan kayıpları gelecek maçlar için de endişe 
yaratmadı değil.

Konyaspor, genç, istekli arzulu ve başarılı olmak 
isteyen İlhan Palut hoca ile yoluna devam ederken, 
çoğu eski olan futbolcuların göstermiş oldukları 
performansları ile bugün puan sıralamasında iyi bir 
konumda.   Ne yazık ki, yedek kulübesinin zengin 
olmaması hocanın elini kolunu bağlarken, hemen 
hemen 8 haftalık süreçte aynı futbolcularla sahada 
yer alması ideal 11 açısından çok önemli. Ama yarın 
kış şartları, hafta içi maçları ve arzu etmediğimiz 
sakatlıklar ve cezalılarla birlikte ne olacağını 
her halde bizim gibi yönetim ve teknik kadroda 
düşünüyor olmalı.

Çünkü, kurtlar sofrası olan Süper Lig’de alınacak 
olan her puanın kıymeti tartışılmaz.  Bir de 
beraberinde gelen yüklü kazanç.

Konyaspor’un borçlu olduğu aşikar.

Borcu olmayan kulüp var mı? 

Onu sorgulamak lazım.

Ki, Konyaspor’un borcu bana göre Süper Lig 
kategorisinde çevrilecek olan bir borç. İki-üç sezon 
ilk beş içerisinde yer almak, sıralama veya kupa 
sayesinde de Avrupa’ya gitmek tüm kulüplerin 
hayali. Çünkü, kazanılacak olan paralar gerçekten 
büyük paralar.

Olur mu?

Neden olmasın…

Çünkü daha önce böyle bir tecrübe yaşadık.

Hem de iki kez.

Bugüne gelecek olursak, Ne kadar eleştiri yapsak da 
dediğimiz gibi bu sezon Konyaspor başarılı gidiyor. 

Devamı gelir mi?

Gelmesinden yanayız. Çünkü, Konya bunu hak 
ediyor. Ülkemizin sayılı kentlerinden biri olan 
Konya’nın dışa açılan pencerelerinden biri olan 
Konyaspor’un her zaman başarılı olması en büyük 
dileğimiz. Tabii başarı kuru kuru dilekle olmuyor. 
Konya’mızın büyük büyük sanayicilerinin de taşın 
altına ellerini atmaları gerekiyor. Maddi destek 
sağlaması çok önemli. Sponsor olmaları çok önemli. 
İş yaptıkları insanların spora olan merakları öğrenip 
kiraladıkları ya da kiralayacakları locada misafir 
etmeleri, anlaşma yapmaları açısından önemli 
olduğunu düşünüyorum.                                                                                                

Bir etliekmek, bir furun kebabı her halükarda ikram 
edilir...!

Bir de taraftara seslenmek istiyorum.
Türkiye çapında ses getiren taraftarlarımız var. 
Yaklaşık 1,5 yıldır maçlara giremiyorlardı pandemi 
yüzünden. Şu an için belli şartlar oluşmasına 
rağmen, ne yazık ki Konyaspor’u destekleyen 
taraftarlarımızın sayısı oldukça çok düşük.  Elbette 
bazı zorluklar var. Aşı şartı mecburi. Bir de bilet 

MURAT DÖNMEZ
Türkiye Spor Yazarları Derneği (TSYD) Konya Şube Başkanı
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fiyatları. Ekonomik şartların her geçen gün zorlaştığı 
günümüzde bilet fiyatları mutlaka ki, cepleri 
zorluyor.

İnsanlar ekmek mi- maç bileti mi diye mutlaka 
düşünüyor. Bu konuda da iyileştirmeler mutlaka 
yapılmalı...

Tekrar Konyaspor’a gelecek olursak...

Teknik heyetten oldukça memnunum. Yukarda 
da belirttiğim gibi İlhat Palut ve ekibinin başarılı 
olmasını, bunu hem Konyaspor açısından hem 
de hem ülke futbolu açısından istiyorum. Türk 
futbolunun başında olan ve başarılı olmuş, bugün 
belli yaşta olanların artık gençlere yer açması 
gerektiğine inanıyorum.

Sürekli, olarak genç nüfusumuzla övünmüyor 
muyuz?

Ne yazık ki, bugün A Milli Futbol Takımımızın 
başında Türk değil, bir Alman hocanın olması açık 
söylemek gerekirse beni rahatsız ediyor.

Futbolculara gelecek olursak:

Sehic: Başarılı takımı sırtlıyor diyebiliriz. Bazen 
hatalar yapsa da kurtarışları o hataları telefi ediyor.

Skubic: Geldiği günden bu yana neredeyse maç 
kaçırmadı diyebiliriz. Sakatlandığını hatırlamıyorum. 
Bir iki maç cezalı olduğu için oynamadı. 
Ülkemizdeki yabancılar arasında en başarılı sağ 
beklerden birisi. 

Ahmet Çalık: Takımı için mücadele eden, köşe 
vuruşlarında gol arayan, defansın bel kemiğinden 
birisi. Allah nazarlardan saklasın.

Aldülkerim Bardakçı: Takım kaptanlığını hak eden 
isimlerden birisi. Canla başla oynuyor. Gol atıyor, 
attırıyor. Oynadığı mevkii dolayısıyla hata yapmaya 
müsait. Milli takıma da yakışacağına inanıyorum.

Guilherme Sitya: Geldiği günden buya oldukça 
başarılı bir performansı gösteriyor. Sol kanatta 
oldukça başarılı. Konya’ya da çok güzel uyum 
sağladı. Yaptığı sosyal destelerde de iyi bir insan 
olduğunu gösteriyor.

Amir Hadziahmetovic: O da 2-3 maçtır elinde bir 
sakatlık olmasına rağmen, görevden kaçmayan bir 
isim. Orta sahada önemli işler yapıyor. Bu sezon 

yanındaki isimler değişinde bocalasa da o da 
Konyaspor için önemli isimlerin başında geliyor. 

Soner Dikmen: Yeni isimlerden biri. Son iki maç 
hariç diğer maçlarda iyi performans gösterdi. 
Kulübenin zengin olmamasından dolayı çok maç 
oynayınca gücü yeterli olmayınca, 90 dakikayı 
tamamlayamıyor.

Endri Çekici: Beklentilerin çok olduğu isimlerden 
birisi. İyi olduğu, vasatı aşamadığı haftalarda var. 
Beklentiler çok yüksek. 

Serdar Gürler: Hızına yetişmek neredeyse mümkün 
değil. Ama bazen bencilleşiyor. Beklentim çok 
yüksek. İlerleyen haftalarda Konyaspor’a büyük 
katkılar sağlayacağına inanıyorum.

Zymer Bytyq: Sol kanattan bazen öyle ortalar 
çıkarıyor ki; akıl sır ermiyor. O da son haftalarda bir 
düşüş içinde.

Sokol Cikalleshi: Konyaspor’u sırtlayan isimlerin 
başında geliyor. Gol atıyor, mücadele ediyor, 
kanatlarda top tutuyor, hatta defans bile yardım 
ediyor. Son iki maçta olduğu gibi yedek bekletilmesi 
doğru değil…

Ahmed Hassan: Büyük golcü diye geldi ama şu 
ana kadar yaptığı bir şey yok. Evet bir gol attı, ama 
oynadığı anlarda takıma hiçbir destek vermiyor. 
Takımını 10 kişi bırakıyor.

Rahmanovic: Çok ağır gibi. Süper lig de başka bir 
takımda oynar mı bana göre zor. Aynı dili konuşan 
çok arkadaşı olmasına rağmen, takıma çok büyük 
bir katkısı olmadı şu ana kadar.

Mpoku: İyi mi değil mi henüz anlaşılmadı. Uyum 
sorunu yaşıyor gibi. Bekleyip göreceğiz…

Henüz şans bulamayanlardan ise Kaleci Eray, 
geçen sezon üzerine düşeni yaptı, Alper Uludağ’ın 
hırsını şu anda ilk on birde oynayanlarda maalesef 
göremedim. Adil görev verilirse yapmaya çalışan 
isimlerden. Oğulcan’ı da tam olarak göremedik. 
Barış Yardımcı kulübede beklemeye mahkum, 
Genç Ahmet ise 2-3 farklı maçlarda oyuna girmeye 
namzet isim...

Not: (Bu yazı Galatasaray maçı öncesinde 
yazılmıştır.)
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Anadolu takımları içerisinde 
ortaya koyduğu istikrarla dikkat 
çeken İttifak Holding Kon-

yaspor, şehrin önemli bir markası olarak 
başarıyı hedefliyor. Bu serüven içerisinde 
İttifak Holding Konyaspor’un başarısı için 
büyük mücadele eden yöneticiler de tarihin 
sayfalarında yerini almış durumda. Bu 
isimlerden biri de hiç kuşkusuz İşadamı 
Hasan Dağlı. Çocukluk yıllarından buyana 
spor ve Konyaspor sevdalısı olan Dağlı, bu 
sevdasını takımına verdiği maddi-mane-
vi destekle göstermek için gayret ediyor. 
Şehrinin takımına sahip çıkmak adına elini 
taşın altına koymaktan kaçınmayan Dağlı, 
İttifak holding Konyaspor’da uzun bir dö-
nem yöneticilik yaptı. Bu süreç içerisindeki 
unutamadığı anılarını ve Konyaspor’un bu 
sezonki durumunu değerlendiren Dağlı, 
Konyaspor’un kendisi için bir sevda oldu-
ğunu söyledi.

Spor ve Konyaspor sevdalısı bir 
isimsiniz. Bunun perde arkasında ne 
var? Ne zamandır bu tutku devam 
ediyor? 

Spor sevdalısı biriyim. Konyaspor 
sevgisinin kökünde de bu var. 
Mahallede her gün futbol 
oynardık. Sonrasında 
Ladikspor’u kurduk. 
Orada saha yaptık. 
Ahşaptan kale direk-
leri yaptık. Yani bu 
spor sevgisi çocuklu-
ğumuza dayanıyor. 
10 yaşından beri 
futbolu seven biri-
yim. Amatör olarak 
da futbol oynadım. 
Sanayispor’da 
yöneticilik yaptım. 

Amatör branşlarla da ilgilendim. Futbol 
sevgisi olduğu için, şehrimizin takımına da 
hep ilgi duydum, hala da bu ilgim devam 
ediyor. 

Konyaspor maçlarını sürekli takip 
ediyor musunuz? 

Konyaspor’u takip etmediğim zaman 
yoktu. Bu sevda hep oldu. Konyaspor ma-
çında çekirdek satmış biriyim. Üniversite 

yıllarında maçlara 
girebilmek için 

çekirdek 
satardım. 
Hem para 
kazanır-
dım hem 
de maçı 
izlerdim. 
Böyle bir 
Konyaspor 
sevgim 
var. Şu-
anda da 

maçları 

sürekli takip ediyorum. Yeni stadyuma 
geçtikten sonra da loca almaya başladık. 
Dolayısı ile maçları sürekli takip ediyorum. 

Konyaspor’un şuan gördüğünüz 
sıkıntıları var mı? Bu sıkıntılar nasıl 
aşılabilir? 

Türk futboluna özgü sıkıntılar var. Bu 
sıkıntılar elbette Konyaspor’u da etkiliyor. 
Bu sorunları Konyaspor sorunu, taraftar so-
runu veya farklı bir kulübün sorunu olarak 
değerlendirmemek lazım. Türk futbolunun 
sorunu olarak bakmak lazım. Bu anlamda 
en büyük sorunlar şuan genel bütçe yöne-
timi ve altyapı sorunu. Türk futbolunun ta-
mamında bu iki sorun var. Bu sorunlar milli 
takıma kadar yansıyor. Altyapıdan futbolcu 
yetişmiyor. Şuan Milli Takım’da Avrupa kö-
kenli olan Türk futbolcular ağırlıkta. Sadece 
Türk futbolcular için değil Afrika’daki fut-
bolcularda da bu böyledir. Afrika’da yetişen 
ve Afrika milli takımlarında oynayan çok 
fazla futbolcu yoktur. Afrika kökenli olup 
da, Avrupa’da yetişenler daha çok başarılı 
oluyor. Altyapıyı Avrupa’da alan futbolcular 
üst düzeye gelebiliyor. Türk futbolunun bu 

anlamda büyük sıkıntısı var. Do-
layısı ile Konyaspor’da bu genel 
sorundan payını alıyor. Diğer 
taraftan bütçe konusunda 
sorunlar var. Bütçe disiplini 
tüm kulüplerde sıfır. Genel 
anlamda yöneticiler, kendi 
dönemlerinde sportif 
başarıyı en üst düzeyde 
tutma adına, bütçeden 
taviz veriyorlar. Bu 
tavizlerde kulüpleri borç 
içine sokuyor. Bu da 
yine tüm kulüplerin ol-
duğu gibi Konyaspor’un 
da sorunu. Bu sorunu 

KONYASPOR’A SEVDALIYIM
Çocukluk yıllarından buyana spor ve Konyaspor sevdalısı olan İşadamı Hasan Dağlı, uzun 

süre yaptığı Konyaspor yöneticiliği dönemlerini ve Konyaspor’un bugününü anlattı. 
“Konyaspor sevdalısıyım” diyen Dağlı, şehrin takımına sahip çıkmanın önemini vurguladı 

Konyaspor kendi başına çözemez. Federas-
yon’un çalışması gereken bir konu. Hem 
bütçe konusunda hem de altyapı konusun-
da Federasyon’un çalışması gerekiyor. 

Konyaspor’un borçlarıyla 
alakalı ne tür değerlendirmelerde 
bulunursunuz? 

Ben kulüplerin borç yap-
ması taraftarı değilim. Şehir 
takımları olarak borçtan dolayı 
dip görmemiş nadir kulüplerden 
biriyiz. Birçok şehir takımı borçların-
dan dolayı 3. Lig’e kadar düştü. 3. Lig’de 
isim değiştirerek yoluna devam etti. Bu 
anlamda, borç konusunda son 3-4 yıldır 

Konyaspor da sıkıntıya girmiş durum-
da. Mevcut yönetimin en önemli görevi, 
takımı ligde tutmakla birlikte borcunu 
makul bir yere getirmektir. En önemli 
görev bence budur. Anadolu takımlarının 
yıllık geliri ortalama 100 milyondur. Bu 
miktar 10-20 artar veya azalır. Borç, geliri 
aşarsa sıkıntı başlar. Şimdi Konyaspor’a 
130 milyon TL futbolcu için para harcama 
limiti veriliyor. Konyaspor’un yıllık geliri 
100 milyon TL. Sadece futbolcuya har-
canan para 130 milyon TL ama bu gideri 
diğerlerini de hesaba katarsak 260 bin 
TL olarak düşünmek lazım. Yani kulübe 
borçlanın diyor federasyon. Bu tamamen 
yanlış. Federasyon burada bütçe disipli-
nini ortaya koyacak ve diyecek ki; senin 
gelirin yıllık 100 milyon hadi 120 milyon 
TL, en fazla futbolcusuyla, deplasman 
masrafıyla, primiyle, hocasıyla vs. 130 
milyon TL harcayabilirsin diyecek. Borç 
yapma yetkisi olmamalı en fazla bütçenin 
yüzde 10’u kadar borç yapmalı. Bütçe 
ve sportif başarı birbirini tamamlayan 
şeylerdir. 300 milyon TL borç yapıp, ligi 3. 
Bitirmek bence bir başarı değildir. O bor-
cu yaparak gelecekteki krediyi yiyorsunuz. 
Konyaspor’un borcu olmasaydı, yapacağı 
transferler farklı olurdu. Borcunuz varsa, 
alacağınız oyuncularda maliyetsiz olanı 
düşünmeniz gerekiyor. Bu anlamda borç 
300’de kalsın, 8. Bitirsin daha başarılı 
olarak görürüm ben. 

Özellikle Anadolu takımlarında 
futbolcudan para kazanmak oldukça 
zor gibi görünüyor. Siz bu olaya nasıl 
bakıyorsunuz? 

İyi futbolcu bulup para kazanmak 
definecilik gibidir. Çok zor bir iştir. O 
yüzden sporu sportif bir faaliyet olarak 
düşünüp, gelir gider dengesini koruyarak, 
borca girmeden başarıyı elde etmek lazım. 
Diğer türlüsü, bir hayalle oyuncular alınır, 
omuzlarda getiririz, giderken de oyuncu-
yu kovalamak için uğraşırız. Bu mantık 
kulüpleri zor duruma sokan bir mantıktır. 
Makul bir bütçeyle gelirleri artırma gay-
retinde olarak, harcayacağınız parayı da 
yine makul bir şekilde harcayarak bütçe 
disiplinini sağlamak gerekiyor. 

Konyaspor’un 100. Yılıyla
 ilgili neler söylersiniz? 

Konyaspor’un 100. Yılı da güzel, 99. Yılı da güzel, 101. 
Yılı da güzel: Bu sadece sembolik bir değerdir. Bu yıl kaza-
nılacak bir başarı, taraftar için, vatandaş için, Konyalı için 

güzel bir motivasyon kaynağı olacaktır. 
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Anadolu takımları içerisinde 
ortaya koyduğu istikrarla dikkat 
çeken İttifak Holding Kon-

yaspor, şehrin önemli bir markası olarak 
başarıyı hedefliyor. Bu serüven içerisinde 
İttifak Holding Konyaspor’un başarısı için 
büyük mücadele eden yöneticiler de tarihin 
sayfalarında yerini almış durumda. Bu 
isimlerden biri de hiç kuşkusuz İşadamı 
Hasan Dağlı. Çocukluk yıllarından buyana 
spor ve Konyaspor sevdalısı olan Dağlı, bu 
sevdasını takımına verdiği maddi-mane-
vi destekle göstermek için gayret ediyor. 
Şehrinin takımına sahip çıkmak adına elini 
taşın altına koymaktan kaçınmayan Dağlı, 
İttifak holding Konyaspor’da uzun bir dö-
nem yöneticilik yaptı. Bu süreç içerisindeki 
unutamadığı anılarını ve Konyaspor’un bu 
sezonki durumunu değerlendiren Dağlı, 
Konyaspor’un kendisi için bir sevda oldu-
ğunu söyledi.

Spor ve Konyaspor sevdalısı bir 
isimsiniz. Bunun perde arkasında ne 
var? Ne zamandır bu tutku devam 
ediyor? 

Spor sevdalısı biriyim. Konyaspor 
sevgisinin kökünde de bu var. 
Mahallede her gün futbol 
oynardık. Sonrasında 
Ladikspor’u kurduk. 
Orada saha yaptık. 
Ahşaptan kale direk-
leri yaptık. Yani bu 
spor sevgisi çocuklu-
ğumuza dayanıyor. 
10 yaşından beri 
futbolu seven biri-
yim. Amatör olarak 
da futbol oynadım. 
Sanayispor’da 
yöneticilik yaptım. 

Amatör branşlarla da ilgilendim. Futbol 
sevgisi olduğu için, şehrimizin takımına da 
hep ilgi duydum, hala da bu ilgim devam 
ediyor. 

Konyaspor maçlarını sürekli takip 
ediyor musunuz? 

Konyaspor’u takip etmediğim zaman 
yoktu. Bu sevda hep oldu. Konyaspor ma-
çında çekirdek satmış biriyim. Üniversite 

yıllarında maçlara 
girebilmek için 

çekirdek 
satardım. 
Hem para 
kazanır-
dım hem 
de maçı 
izlerdim. 
Böyle bir 
Konyaspor 
sevgim 
var. Şu-
anda da 

maçları 

sürekli takip ediyorum. Yeni stadyuma 
geçtikten sonra da loca almaya başladık. 
Dolayısı ile maçları sürekli takip ediyorum. 

Konyaspor’un şuan gördüğünüz 
sıkıntıları var mı? Bu sıkıntılar nasıl 
aşılabilir? 

Türk futboluna özgü sıkıntılar var. Bu 
sıkıntılar elbette Konyaspor’u da etkiliyor. 
Bu sorunları Konyaspor sorunu, taraftar so-
runu veya farklı bir kulübün sorunu olarak 
değerlendirmemek lazım. Türk futbolunun 
sorunu olarak bakmak lazım. Bu anlamda 
en büyük sorunlar şuan genel bütçe yöne-
timi ve altyapı sorunu. Türk futbolunun ta-
mamında bu iki sorun var. Bu sorunlar milli 
takıma kadar yansıyor. Altyapıdan futbolcu 
yetişmiyor. Şuan Milli Takım’da Avrupa kö-
kenli olan Türk futbolcular ağırlıkta. Sadece 
Türk futbolcular için değil Afrika’daki fut-
bolcularda da bu böyledir. Afrika’da yetişen 
ve Afrika milli takımlarında oynayan çok 
fazla futbolcu yoktur. Afrika kökenli olup 
da, Avrupa’da yetişenler daha çok başarılı 
oluyor. Altyapıyı Avrupa’da alan futbolcular 
üst düzeye gelebiliyor. Türk futbolunun bu 

anlamda büyük sıkıntısı var. Do-
layısı ile Konyaspor’da bu genel 
sorundan payını alıyor. Diğer 
taraftan bütçe konusunda 
sorunlar var. Bütçe disiplini 
tüm kulüplerde sıfır. Genel 
anlamda yöneticiler, kendi 
dönemlerinde sportif 
başarıyı en üst düzeyde 
tutma adına, bütçeden 
taviz veriyorlar. Bu 
tavizlerde kulüpleri borç 
içine sokuyor. Bu da 
yine tüm kulüplerin ol-
duğu gibi Konyaspor’un 
da sorunu. Bu sorunu 

KONYASPOR’A SEVDALIYIM
Çocukluk yıllarından buyana spor ve Konyaspor sevdalısı olan İşadamı Hasan Dağlı, uzun 

süre yaptığı Konyaspor yöneticiliği dönemlerini ve Konyaspor’un bugününü anlattı. 
“Konyaspor sevdalısıyım” diyen Dağlı, şehrin takımına sahip çıkmanın önemini vurguladı 

Konyaspor kendi başına çözemez. Federas-
yon’un çalışması gereken bir konu. Hem 
bütçe konusunda hem de altyapı konusun-
da Federasyon’un çalışması gerekiyor. 

Konyaspor’un borçlarıyla 
alakalı ne tür değerlendirmelerde 
bulunursunuz? 

Ben kulüplerin borç yap-
ması taraftarı değilim. Şehir 
takımları olarak borçtan dolayı 
dip görmemiş nadir kulüplerden 
biriyiz. Birçok şehir takımı borçların-
dan dolayı 3. Lig’e kadar düştü. 3. Lig’de 
isim değiştirerek yoluna devam etti. Bu 
anlamda, borç konusunda son 3-4 yıldır 

Konyaspor da sıkıntıya girmiş durum-
da. Mevcut yönetimin en önemli görevi, 
takımı ligde tutmakla birlikte borcunu 
makul bir yere getirmektir. En önemli 
görev bence budur. Anadolu takımlarının 
yıllık geliri ortalama 100 milyondur. Bu 
miktar 10-20 artar veya azalır. Borç, geliri 
aşarsa sıkıntı başlar. Şimdi Konyaspor’a 
130 milyon TL futbolcu için para harcama 
limiti veriliyor. Konyaspor’un yıllık geliri 
100 milyon TL. Sadece futbolcuya har-
canan para 130 milyon TL ama bu gideri 
diğerlerini de hesaba katarsak 260 bin 
TL olarak düşünmek lazım. Yani kulübe 
borçlanın diyor federasyon. Bu tamamen 
yanlış. Federasyon burada bütçe disipli-
nini ortaya koyacak ve diyecek ki; senin 
gelirin yıllık 100 milyon hadi 120 milyon 
TL, en fazla futbolcusuyla, deplasman 
masrafıyla, primiyle, hocasıyla vs. 130 
milyon TL harcayabilirsin diyecek. Borç 
yapma yetkisi olmamalı en fazla bütçenin 
yüzde 10’u kadar borç yapmalı. Bütçe 
ve sportif başarı birbirini tamamlayan 
şeylerdir. 300 milyon TL borç yapıp, ligi 3. 
Bitirmek bence bir başarı değildir. O bor-
cu yaparak gelecekteki krediyi yiyorsunuz. 
Konyaspor’un borcu olmasaydı, yapacağı 
transferler farklı olurdu. Borcunuz varsa, 
alacağınız oyuncularda maliyetsiz olanı 
düşünmeniz gerekiyor. Bu anlamda borç 
300’de kalsın, 8. Bitirsin daha başarılı 
olarak görürüm ben. 

Özellikle Anadolu takımlarında 
futbolcudan para kazanmak oldukça 
zor gibi görünüyor. Siz bu olaya nasıl 
bakıyorsunuz? 

İyi futbolcu bulup para kazanmak 
definecilik gibidir. Çok zor bir iştir. O 
yüzden sporu sportif bir faaliyet olarak 
düşünüp, gelir gider dengesini koruyarak, 
borca girmeden başarıyı elde etmek lazım. 
Diğer türlüsü, bir hayalle oyuncular alınır, 
omuzlarda getiririz, giderken de oyuncu-
yu kovalamak için uğraşırız. Bu mantık 
kulüpleri zor duruma sokan bir mantıktır. 
Makul bir bütçeyle gelirleri artırma gay-
retinde olarak, harcayacağınız parayı da 
yine makul bir şekilde harcayarak bütçe 
disiplinini sağlamak gerekiyor. 

Konyaspor’un 100. Yılıyla
 ilgili neler söylersiniz? 

Konyaspor’un 100. Yılı da güzel, 99. Yılı da güzel, 101. 
Yılı da güzel: Bu sadece sembolik bir değerdir. Bu yıl kaza-
nılacak bir başarı, taraftar için, vatandaş için, Konyalı için 

güzel bir motivasyon kaynağı olacaktır. 
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Konyaspor’u bu sezon nasıl 
görüyorsunuz oyun ve takım 
anlamında? 

Konyaspor oyun olarak keyif veren 
bir futbol ortaya koyuyor. Bundan önce-
ki oynana futbola göre bu yıl daha böyle 
keyif veren bir oyun sergileniyor. Ben biraz 
futbolun futbol gibi oynanmasını isteyen-
lerdenim. Televizyondan izleyen insanlar 
da futbol izlerken keyif almak ister. Mesela 
Konyaspor-Trabzonspor maçını izleyenler 
90 dakika boyunca keyif aldı. İki tarafta 
bir şeyler yapmaya çalıştı ve keyif ver-
di. Dolayısı ile, puandan bağımsız olarak 
söylemek gerekirse, Konyaspor maçları bu 
yıl keyif veriyor. Sonuç ayrı bir konu. Ama 
Konyaspor bu yıl keyif veriyor. Hocanın 
bu konuda büyük katkısı olduğunu düşü-
nüyorum. Demek ki oyuncularla mental 
bağını iyi oluşturmuş. Hocanın hırsı var, gol 
yediği zaman tepki veriyor. Tepki vermek 
önemli bir şey. Bunlar iyi şeyler. Futbolcu 
oyundayken tepki verebiliyor. Pes etmeyen, 
mücadele eden bir takım var. Namağlupken 
tepki veren, berabere kalabilen veya yene-
bilen bir takım var. Bu da keyif veriyor.

Şuana kadar Konyaspor taraftarı 
istenileni vermedi gibi görünüyor. 
Bununla ilgili değerlendirmeniz ne 
olur? 

Taraftarları bu yıl çok zayıf görüyorum. 
Bunun etkilerine bakmak lazım. Pandemi mi 
etkiliyor, aşılama mı etkiliyor, bilet parası 
mı pahalı geliyor bilmiyorum ama seyircimi-
zin durumu çok kötü. Şuan maçlarda en az 
15-20 bin seyirci olması gerekiyordu. Ama 

bu yıl 2-3 bin seyirciyle maç oynanıyor. Or-
talamanın çok çok altındayız seyirci olarak. 
Yönetiminin taraftar konusuna özel eğilmesi 
gerekiyor. Burada bir sorun var, bunun 
üzerine düşünülmesi lazım. Trabzonspor 
maçının saati uygundu mesela, bir de rakip 
iddialı bir takım. Normal bir şartlarda orada 
30 bin seyirci olması gerekiyordu ama 3 bin 
seyirci vardı. Burada bir eksiklik var bunu 
iyi analiz edip sorunu çözmek gerekiyor. Bu 
konunun üzerinde çalışılmalı. 

Yöneticilik yaptığınız dönemlerde 
hiç unutamadığınız iyi veya kötü 
anılarınız varsa bahseder misiniz? 

Konyaspor’la ilgili acı yönüyle en büyük 
anım; transfer yasağı döneminde Tatlı-
cak’taki spor aletlerinin 7-8 kez arabaya 

binip inmesidir. İş artık bir komediye 
dönmüştü. Alacaklı gelir, tahrik etmek için 
spor aletlerini yüklerdi, baktılar alacak-
lı alamayacak, biz veremeyeceğiz tekrar 
indirirlerdi. Spor aletleri laçkalaşmıştı bu 
nedenle. Bir de Buca maçını hiç unutmam. 
Buca maçı öncesinde moraller bozuk. Ye-
nilirsek son maç bizim için. Zeki Çimen’le 
birlikte futbolcuların yanına gittik. Herke-
sin gardı düşük. Tüm futbolcuları topladık 
bir tatlı aldık. Selim bu maçı alacağız filan 
dedi atmosfer biranda değişti. Gerçekten de 
o maçı aldık. Orada oluşan 15-20 dakikalık 
atmosferi hiç unutmuyorum. Selim’in takım 
içerisinde böyle bir etkisi vardı. Takıma 
enerji ve moral verebilen bir futbolcuydu. 
Bu tür kişilikler önemlidir. Kulüp içerisinde 
bu tür birkaç futbolcunun olması, takım 
içerisindeki birlikteliği sağlıyor. 
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Konyaspor’u bu sezon nasıl 
görüyorsunuz oyun ve takım 
anlamında? 

Konyaspor oyun olarak keyif veren 
bir futbol ortaya koyuyor. Bundan önce-
ki oynana futbola göre bu yıl daha böyle 
keyif veren bir oyun sergileniyor. Ben biraz 
futbolun futbol gibi oynanmasını isteyen-
lerdenim. Televizyondan izleyen insanlar 
da futbol izlerken keyif almak ister. Mesela 
Konyaspor-Trabzonspor maçını izleyenler 
90 dakika boyunca keyif aldı. İki tarafta 
bir şeyler yapmaya çalıştı ve keyif ver-
di. Dolayısı ile, puandan bağımsız olarak 
söylemek gerekirse, Konyaspor maçları bu 
yıl keyif veriyor. Sonuç ayrı bir konu. Ama 
Konyaspor bu yıl keyif veriyor. Hocanın 
bu konuda büyük katkısı olduğunu düşü-
nüyorum. Demek ki oyuncularla mental 
bağını iyi oluşturmuş. Hocanın hırsı var, gol 
yediği zaman tepki veriyor. Tepki vermek 
önemli bir şey. Bunlar iyi şeyler. Futbolcu 
oyundayken tepki verebiliyor. Pes etmeyen, 
mücadele eden bir takım var. Namağlupken 
tepki veren, berabere kalabilen veya yene-
bilen bir takım var. Bu da keyif veriyor.

Şuana kadar Konyaspor taraftarı 
istenileni vermedi gibi görünüyor. 
Bununla ilgili değerlendirmeniz ne 
olur? 

Taraftarları bu yıl çok zayıf görüyorum. 
Bunun etkilerine bakmak lazım. Pandemi mi 
etkiliyor, aşılama mı etkiliyor, bilet parası 
mı pahalı geliyor bilmiyorum ama seyircimi-
zin durumu çok kötü. Şuan maçlarda en az 
15-20 bin seyirci olması gerekiyordu. Ama 

bu yıl 2-3 bin seyirciyle maç oynanıyor. Or-
talamanın çok çok altındayız seyirci olarak. 
Yönetiminin taraftar konusuna özel eğilmesi 
gerekiyor. Burada bir sorun var, bunun 
üzerine düşünülmesi lazım. Trabzonspor 
maçının saati uygundu mesela, bir de rakip 
iddialı bir takım. Normal bir şartlarda orada 
30 bin seyirci olması gerekiyordu ama 3 bin 
seyirci vardı. Burada bir eksiklik var bunu 
iyi analiz edip sorunu çözmek gerekiyor. Bu 
konunun üzerinde çalışılmalı. 

Yöneticilik yaptığınız dönemlerde 
hiç unutamadığınız iyi veya kötü 
anılarınız varsa bahseder misiniz? 

Konyaspor’la ilgili acı yönüyle en büyük 
anım; transfer yasağı döneminde Tatlı-
cak’taki spor aletlerinin 7-8 kez arabaya 

binip inmesidir. İş artık bir komediye 
dönmüştü. Alacaklı gelir, tahrik etmek için 
spor aletlerini yüklerdi, baktılar alacak-
lı alamayacak, biz veremeyeceğiz tekrar 
indirirlerdi. Spor aletleri laçkalaşmıştı bu 
nedenle. Bir de Buca maçını hiç unutmam. 
Buca maçı öncesinde moraller bozuk. Ye-
nilirsek son maç bizim için. Zeki Çimen’le 
birlikte futbolcuların yanına gittik. Herke-
sin gardı düşük. Tüm futbolcuları topladık 
bir tatlı aldık. Selim bu maçı alacağız filan 
dedi atmosfer biranda değişti. Gerçekten de 
o maçı aldık. Orada oluşan 15-20 dakikalık 
atmosferi hiç unutmuyorum. Selim’in takım 
içerisinde böyle bir etkisi vardı. Takıma 
enerji ve moral verebilen bir futbolcuydu. 
Bu tür kişilikler önemlidir. Kulüp içerisinde 
bu tür birkaç futbolcunun olması, takım 
içerisindeki birlikteliği sağlıyor. 
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‘LIGE DAMGA
VURMAK ISTIYORUZ’

İttifak Holding Konyaspor Teknik Direktörü İlhan Palut, 
Konyaspor ve Konya şehrine yönelik konuştu. Konyaspor 

kültürünün kendisine uygun olduğunu söyleyen Palut, “Bu 
sezon Anadolu takımı olarak lige damga vurmak istiyoruz. 

İyi bir başlangıç yaptık. Daha da iyisi olabilirdi.” dedi 

Süper Lig temsilcimiz İttifak 
Holding Konyaspğor Teknik 
Direktörü İlhan Palut, gün-

deme dair açıklamalarda bulundu. 
Sorulan sorulara içtenlikle cevap veren 
Konyaspor Teknik patronu İlhan Palut, 
Konyaspor’a geliş sürecini, tesislerin 
durumunu, transfer sürecini ve taraf-
tarların stadyumdaki etkisine yönelik 
birçok konuya değindi.  

Konyaspor’un teklifini nasıl kabul 
ettiniz?

“2 tane Süper Lig takımından 
teklif aldım. Belki başarılı olacaktım 
ama motivasyonum yoktu ve teklifleri 
reddettim. Konyaspor’dan teklif aldığım 
anda diğer kulüplerden teklif geldiğinde 
oluşmayan heyecan istek bir an geldi. 
Konyaspor’u kendime uygun gördüm ve 
başarabileceğimi düşündüm. Sonrasında 
tereddüt etmeden Konyaspor’un teklifi-
ni kabul ettim. Ben istikrarlı ve düzenli 
bir insanım. Konyaspor’da da bu durum 
var. Aynı zamanda oyuncu kadrosunda 
baktığımız süreçte, çalışmayı seven, 
Disiplinli oyunculardan kurulu takımdı 
Konyaspor. Bu sebepler Konyaspor’u 
tercih etmemde önemli oldu.” 

Konyaspor’un tesisleri hakkında 
düşünceleriniz neler?

“Süper Lig’in birkaç tanesinden 
birine sahibiz. Hal böyleyken yeni bir 
tesisin projesi bitti. Daha modern daha 
bir tesis daha yapılacak. Konyaspor Ku-
lübü tesisleşme anlamında çok ön plan-
da. Bizim çok kolaylıkla çalışmalarımızı 
gerçekleştirdiğimiz tesis altyapıya tahsis 
edilecek. Altyapı içinde çok önemli bir 
durum. A takım olarak daha da imkan-
ları yüksek bir tesise geçeceğiz tabi ki 
de çalışmalarımız başka bir seviyede 

olacaktır. Çok modern bir stadımız var. 
Birçok şehirde yeni stadyumlar yapıldı 
ama bizim stadımız sıralama yapacak-
sak çok üst bir seviyede. Bu durumu 
Konyaspor Teknik Direktörü olduğum 
için değil konuk ettiğimiz takımların 
yetkilileri de bundan bahsediyor. Zemin 
konusu çok önemli. İlginçtir sezon 
başlarında zeminler iyi olur sonrasında 
bozulmalar meydana gelir ancak şu ana 
kadar gittiğimiz deplasmanlarda kendi 
stadımızın zeminine yakın bir sahada 
oynamadık. Şampiyonlar Ligi oynanan 
Vodafone Park’ın bile durumu ortada. 
Galatasaray yeni yeni stadına gidebildi.” 

Transfer sürecini değerlendirebilir 
misiniz? 

“Fatih başkanla ilk tanışmaya 
geldiğimizden beri sürekli iletişim 
halindeydik ve listemizle yeni yöne-
time geldik. Transfer çok dinamik bir 
süreç. Transferde en üstteki oyuncuları 
almak gerçekten zor bir süreç. Takıma 
katılan oyuncularla hepsini başkanla 
istişare ettik. Transferin birçok süreci 
var. Takımımıza gelebilecek oyuncuları 
istememiz, görüşmemiz gerekiyordu. 
Verimli bir transfer dönemi geçirdiğimi-
zi düşünüyorum.” 

Beklediğiniz bir başlangıç 
yaptınız mı? 

“Başarmamız gereken çok şey var 
ama kabul edilebilir bir başlangıç yaptık 
ve daha iyisi de olabilirdi. İyi bir oyuncu 
grubuyla çalışıyoruz. Her sezon lige 
damga vuran bir Anadolu takımı olur. 
Bizde bu sezon bunu başarabileceğimizi 
konuştuk. Hem saha çalışmaları hem de 
motivasyonumuzu şu ana kadar böyle 
geldik. Bundan sonra da bunu sürdür-
meyi planlıyoruz.” 

Yedek kulübesini yeterli bir şekilde 
kullanabildiniz mi?  

“Bütün oyuncularımıza güveniyoruz. 
Genelde orta saha ver hücum oyuncularını 
değiştiriyoruz. Orta alanda ofansif oyuncu-
ları tercih ediyoruz. Oğulcan’ı az kullana-
bildik ama ben Oğulcan’a güveniyorum. 
Konyaspor ve Türk futbolunu önemli 
katkıları olacağını düşünüyorum. İlerleyen 
dönemlerde de daha fazla süre alacağını 
düşünüyorum.”

 Artem Kravets hakkında 
tasarrufunuz nedir? 

“Artem Kravets, bizimle antrenmanlara 
devam ediyor. Tamamen benim tercihim-
den dolayı kadroda yer almıyor. Ahmed 
Hassan ve Sokol Cikalleshi’nin gerisinde. 
İstediğimiz seviyeye geldiği zaman kadro-
da yer alacaktır.” 

Taraftarlar hakkında neler 
söylersiniz? 

“Belki sayısal anlamda az taraftarımız 
geliyor ama o duyguyu o baskıyı taraf-
tarlarımızdan alabiliyorsunuz. 20 bin kişi 
olduğunda nasıl bir ambiyans olduğunu 
düşünemiyorum. İyi giden bir takımımız 
var. Gerekli desteği taraftarlarımızdan gör-
mek istiyoruz. İç sahada beklediğimizden 
az bir taraftar oldu ama özlediğimiz bir 
ambiyanstı.”
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‘LIGE DAMGA
VURMAK ISTIYORUZ’

İttifak Holding Konyaspor Teknik Direktörü İlhan Palut, 
Konyaspor ve Konya şehrine yönelik konuştu. Konyaspor 

kültürünün kendisine uygun olduğunu söyleyen Palut, “Bu 
sezon Anadolu takımı olarak lige damga vurmak istiyoruz. 

İyi bir başlangıç yaptık. Daha da iyisi olabilirdi.” dedi 

Süper Lig temsilcimiz İttifak 
Holding Konyaspğor Teknik 
Direktörü İlhan Palut, gün-

deme dair açıklamalarda bulundu. 
Sorulan sorulara içtenlikle cevap veren 
Konyaspor Teknik patronu İlhan Palut, 
Konyaspor’a geliş sürecini, tesislerin 
durumunu, transfer sürecini ve taraf-
tarların stadyumdaki etkisine yönelik 
birçok konuya değindi.  

Konyaspor’un teklifini nasıl kabul 
ettiniz?

“2 tane Süper Lig takımından 
teklif aldım. Belki başarılı olacaktım 
ama motivasyonum yoktu ve teklifleri 
reddettim. Konyaspor’dan teklif aldığım 
anda diğer kulüplerden teklif geldiğinde 
oluşmayan heyecan istek bir an geldi. 
Konyaspor’u kendime uygun gördüm ve 
başarabileceğimi düşündüm. Sonrasında 
tereddüt etmeden Konyaspor’un teklifi-
ni kabul ettim. Ben istikrarlı ve düzenli 
bir insanım. Konyaspor’da da bu durum 
var. Aynı zamanda oyuncu kadrosunda 
baktığımız süreçte, çalışmayı seven, 
Disiplinli oyunculardan kurulu takımdı 
Konyaspor. Bu sebepler Konyaspor’u 
tercih etmemde önemli oldu.” 

Konyaspor’un tesisleri hakkında 
düşünceleriniz neler?

“Süper Lig’in birkaç tanesinden 
birine sahibiz. Hal böyleyken yeni bir 
tesisin projesi bitti. Daha modern daha 
bir tesis daha yapılacak. Konyaspor Ku-
lübü tesisleşme anlamında çok ön plan-
da. Bizim çok kolaylıkla çalışmalarımızı 
gerçekleştirdiğimiz tesis altyapıya tahsis 
edilecek. Altyapı içinde çok önemli bir 
durum. A takım olarak daha da imkan-
ları yüksek bir tesise geçeceğiz tabi ki 
de çalışmalarımız başka bir seviyede 

olacaktır. Çok modern bir stadımız var. 
Birçok şehirde yeni stadyumlar yapıldı 
ama bizim stadımız sıralama yapacak-
sak çok üst bir seviyede. Bu durumu 
Konyaspor Teknik Direktörü olduğum 
için değil konuk ettiğimiz takımların 
yetkilileri de bundan bahsediyor. Zemin 
konusu çok önemli. İlginçtir sezon 
başlarında zeminler iyi olur sonrasında 
bozulmalar meydana gelir ancak şu ana 
kadar gittiğimiz deplasmanlarda kendi 
stadımızın zeminine yakın bir sahada 
oynamadık. Şampiyonlar Ligi oynanan 
Vodafone Park’ın bile durumu ortada. 
Galatasaray yeni yeni stadına gidebildi.” 

Transfer sürecini değerlendirebilir 
misiniz? 

“Fatih başkanla ilk tanışmaya 
geldiğimizden beri sürekli iletişim 
halindeydik ve listemizle yeni yöne-
time geldik. Transfer çok dinamik bir 
süreç. Transferde en üstteki oyuncuları 
almak gerçekten zor bir süreç. Takıma 
katılan oyuncularla hepsini başkanla 
istişare ettik. Transferin birçok süreci 
var. Takımımıza gelebilecek oyuncuları 
istememiz, görüşmemiz gerekiyordu. 
Verimli bir transfer dönemi geçirdiğimi-
zi düşünüyorum.” 

Beklediğiniz bir başlangıç 
yaptınız mı? 

“Başarmamız gereken çok şey var 
ama kabul edilebilir bir başlangıç yaptık 
ve daha iyisi de olabilirdi. İyi bir oyuncu 
grubuyla çalışıyoruz. Her sezon lige 
damga vuran bir Anadolu takımı olur. 
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Hassan ve Sokol Cikalleshi’nin gerisinde. 
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100. yılını kutlayan Konyaspor, 
bu sezon lige tarihinin en iyi 
başlangıcını yaparak başlamış 

ve Konyaspor sevdalılarının gönlünü bir 
kez daha kazanmayı başarmıştı. Yeşil 
beyaz renklere gönülden bağlanmış olan 
tüm Konyaspor sevdalıları gibi başarılı 
iş adamı, Adem Bulut İnşaat Yönetim 
Kurulu Başkanı ve KOMÜT Başkanı Adem 
Bulut da Konyaspor sevgisinin ne bugün 
başladığını ne de yarın biteceğini söylü-
yor. Konyaspor’a olan sevgisinin babası 
Seyit Bulut’tan kendisine bir miras, bir 
armağan olduğunu dile getiren Adem 
Bulut, “Bu sevgiyi babam bana daha 
küçücük çocukken aşıladı. Haftasonu 
geldiğinde babam elimden tutar, doğru 
stadyuma götürürdü. O günleri anarken, 
eskiyi hatırlarken güzel anılar biriktirmiş 
olmanın mutluluğunu yaşıyorum. Aynı 
anıları yaşatabilmek için ben de kendi ço-
cuklarıma Konyaspor sevgisini aşılamaya 
çalışıyorum” diyor. 

Konya’nın başarılı işadamlarından, Adem Bulut İnşaat Yönetim Kurulu Başkanı ve 
KOMÜT Başkanı Adem Bulut, Konyaspor’a olan sevgisini anlatırken, “Bu sevgi bana 

küçükken elini tutup stadın yolunu tuttuğum babamdan miras kaldı” diyor

KONYASPOR SEVGISI
BABADAN MIRAS KALDI

FUTBOL SEVGİMİN TEMELİ SOKAK 
FUTBOLUYLA ATILDI

“Her erkek çocuğunun mahalle ara-
sında, sokaklarda top oynamasıyla başla-
yan süreç benim için de geçerliydi” diyen 
Adem Bulut, “Komşularımızın çocukları, 
arkadaşlarımızla birlikte sokakta top pe-
şinde koşardık küçükken. Futbol sevgimiz 
çocukluğumuz dönemlerinden geliyor 
diyebilirim. 

Ayağımıza giydiğimiz kara lastiklerle 
top oynadığımız dönemleri, sonrasında 
babamızın aldığı sarı renkteki mekapları 
giyip top peşinde yılmadan, yorulmadan 
koşmalarımızı hiç unutamam. Top oynar-
ken düştüğümüz zaman da pantolonlarımız 
diz bölgesinden yırtılırdı. Babamız yeni bir 
pantolon alırdı, onu giyip top oynamaya 
gittiğimizde pantolon yırtılmadan gelmez-
di. Annem oraya ya yama yapardı, ya da 
dikiş makinesiyle üzerdi. Yani bu sevginin 
temelleri sokak futboluyla atıldı.

Küçüklüğümde her pazar Muhacir 
Pazarı’na giderdik babamla birlikte. Evi-
mizin haftalık iaşesini buradan karşılardık. 
Oradaki balık pazarına da uğrar, annemin 
akşama pişirip hazır etmesi için eve bıra-

kır, sonra tekrar çıkıp stadyuma gider ve 
Konyaspor’un maçını izlerdik. Konyaspor’a 
olan sevdam, sevgim de buradan geliyor” 
ifadelerini kullandı.  

SAHANIN ATMOSFERİ BENİ BÜYÜLERDİ

“Bazen babamın işi olur maça gide-
mezdi, ya da beni götürmediği zamanlar 
olurdu” diyen Adem Bulut İnşaat Yönetim 
Kurulu Başkanı Adem Bulut, “O zaman da 
arkadaşlarla birlikte maç saatinden önce 
eski stadyumun yolunu tutardık. Tabi bilet 
de alamazdık. Biletini alıp sıra halinde 
kapının açılmasını bekleyen amcalara 
gider, ‘Bizi de yanınıza katın, biz de sizinle 
girelim’ derdik. Kimisi alır kimisi almazdı, 
bazen sevinir, bazen üzülürdük. 

Maçın ilk yarısı bittikten sonra ise kapı-
lar açılırdı. Giremediysek ilk yarı bittikten 
sonra koşar adım merdivenleri çıkardık. 
Kapıdan içeri girip yeşil sahayı gördüğüm 
andaki o atmosfer beni adeta büyülerdi.  

Eski futbolcuların bazıları da hafızama 
kazınmış durumda. Kayhan, Nedim, Ali, 
Büyük Metin… Hiç unutmam, bir Ada-
naspor maçı vardı. Kış günüydü, 1-0 yen-
miştik. Bize Adana’dan gelen bir Ali vardı, 

golü de o atmıştı” diyerek hatırına gelen 
anılara giriş yaptı.

UNUTAMADIĞIM MAÇLAR VE SAHA 
ANILARI VAR

Konyaspor ile ilgili bir çok anı biriktir-
diğini dile getiren Adem Bulut, şunlar söy-
ledi: “Yine unutmadığım maçlardan biri de 
Tarsus İdmanyurdu maçıydı. 8-0 almamız 
gereken maçı, 4 ya da 5-0 ile bitirmiştik. 
O sene Sakaryaspor şampiyon olmuştu. 
1980’li yıllarda başlayan bu sevgi bende 
hiç bitmedi. Adana’ya üniversite okumaya 
gittim. Adana – Konya maçı olurdu, ben 
maça giderdim. Bir defa Konyaspor taraf-
tarlarının arasına oturmuştum ama pişman 
da olmuştum. Biraz taşkınlık olmuştu. 
Bir defa da yine başka bir Adana – Konya 
maçında Adanaspor taraftarının içinde 
oturmuştum. Konyaspor gol atınca bir 
anda refleksle yerimden kalkıp sevinecek 
oldum, sonra aklıma geldi nerede oldu-
ğum. Hemen oturdum yerime. Sevincim 
içimde kaldı.”

DEPLASMAN MAÇLARINA GİDİYORUM 

Gençlik yıllarında Konyaspor’un ev 
sahibi olduğu maçları kaçırmadığını ama 
deplasmana da çok fazla gitmediğini söy-
leyen Başkan Bulut, “Adana’da okudu-
ğum yıllarda Adana’da oynanan maçlar 
harici çok deplasmana gitmişliğim yoktur. 
Deplasman kültürü bende son zamanlarda 
oluşmaya başladı. Ben sadece deplasmana 
gidip maçı seyretmekle sınırlı kalmıyo-
rum. Gittiğim ildeki inşaatları geziyorum, 
oradaki meslektaşlarımızla görüşüyorum. 
Tabi maçı izlemeden de kesinlikle dönmü-
yorum. 

Konyaspor sevgisi içimde büyüyüp 
gidiyor. Ben şunu açık yüreklilikle söyle-
yebilirim ki, Konyaspor hangi şartlarda 
olursa olsun her zaman arkasında durmaya 
çalıştım. Bir birey, bir taraftar olarak Kon-
yaspor’u elimden geldiğince desteklemeye 
gayret ettim. 2. ligde transfer zamanının 
olduğu dönemde iyi hatırlıyorum, o zaman 
Osman Özdemir Hoca vardı, antrenör ola-
rak. Biz de takımı birkaç maçta deplasma-
na götürmüştük. Hatta o günkü yönetim 
bize plaket vererek onure etmişti. Yani 
maddi ve manevi olarak Konyasporumuzu 
destekliyor ve arkasında durmaya çalışı-
yorum. Başarılı olduğu zaman seviniyor, 
başarısızlık durumunda da haliyle üzülüyo-
rum” diye konuştu. 

EVLATLARIM DA FUTBOLA VE 
KONYASPOR’A İLGİ GÖSTERİYOR

Çocuklarının da futbola ve Konyaspor’a 
büyük bir sevgi gösterdiğini kaydeden 
Adem Bulut, “Hatta bir tanesi yaklaşık 7 
yıl futbol oynadı. Liseye başladıktan sonra 
ya okulu ya da futbolu tercih edecekti, 
tercihini okuldan yana kullandı. Diğer ço-
cuğum da futbolu çok seviyor ama benim 
de teşviklerimle basketbola yönlendi. Biraz 
daha elit görüyorum o sporu. Kendisi Bü-
yükşehir Belediyesi Basketbol Takımı’nda. 

Ben sporu biraz farklı görüyorum. Bir 
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insanın hayatında en az bir spor dalı olma-
lı. Maçlara gitmeli, izlemeli, diğer yandan 
spor yapmalı. Aile içinde de bu kültür 
oluşmalı, ailecek de spor yapılabilmeli. 
Ailecek gidilebilecek maçlar olmalı. 

Futbola sadece Konyaspor olarak da 
bakmıyorum. Türkiye liglerini takip edi-
yorum, Avrupa liglerini ve özellikle İtalya, 
İspanya, Almanya, İngiltere liglerini takip 
ediyorum. Bu benim hobim aslında. Ora-
daki futbolcuları da takip ediyorum” dedi.  

KİTLELERİ SÜRÜKLEYEN BU ALANI İYİ 
KULLANMAK LAZIM

Futbolu sadece sahada oynan bir spor 
oyunu olarak görmediğini dile getiren 
Adem Bulut, “Futbolun zararları ve fay-
daları var noktasında herkes farklı şeyler 
söyleyebilir. Ama ben futbol bugün olduğu 
konuma geldiyse, bunu iyi yönleriyle 
değerlendirmek gerektiğini ve gençleri sü-
rükleyen bu alanı iyi kullanmak gerektiğini 
düşünüyorum. İşte Liverpool’da oynayan 
Muhammed Salah… Müslüman bir oyun-
cu, çıkıp kitleleri arkasından sürükleyebi-
liyor. O yüzden bizim böyle futbolculara 
da ihtiyacımız var. Bu açıdan yaklaşınca 
futbol yöneticiliği yapacak kişilerin de doğ-
ru insanlar olması gerekiyor. Örnek teşkil 
etmesi lazım onların. Çünkü çocukları-
mız bunlarla büyüyor, rol model 
olarak alıyor. Konyaspor’un 
da bu anlamda önem-
li örnekleri vardı. 
Mesela Kaleci Necat, 
Namık, Ali, Mete, 
Varol, Büyük Metin, 
hafızamda kalan bazı 
isimler. 

Futbol bir tutku, 
bırakılamıyor. Ben gazeteyi elime 
aldığım zaman önce birinci sayfasına 
bakarım. Sonra iç sayfaları açmadan 
hemen arka sayfaya geçer ve spor 
sayfalarına bakarım. Tabi şu da var, 
futbol hayatımızın birinci noktasın-
da değil. Çok da tutkun olmamak 
lazım” ifadelerine yer verdi. 

YENİ STATLA BİRLİKTE 
KONYA’NIN SEYİRCİ KÜLTÜRÜ 

DEĞİŞTİ

Gittiği farklı ülkelerde de 
maçları sahada izlemeye gayret 
ettiğini söyleyen Adem Bulut, 

“Mesela Paris’te Paris Saint-Germain 
maçına gittim. Barcelona maçına gittim. 
Orada insanlar olaya kültür olarak bakıyor. 
Dede, baba, torun hep birlikte maça geli-
yor. Mesela alınan koltukların hiç değişme-
diğini öğrenince hayret etmiştim. Dededen 
babaya, babadan oğula geçen kombineler 
var mesela. Aynı koltuk 30-40 yıldır aynı 
ailede yer alıyor. Maça giderken bir festi-
vale gider gibi gidiyor. Etkinlik bittikten 
sonra da yense de yenilse de çıktıktan 
sonra normal hayatına dönüyor. Bu yeni 
stadyumla birlikte yavaş yavaş Konya’da 
da oluşmaya başladı aslında. Küfürsüz, 
kavganın olmadığı, ailecek gidilebilecek, 
nezih bir ortamda maç izlenebilecek bir 
ortam oluşmaya başladı” dedi. 

KONYASPOR, KONYA’NIN BİR MARKASI

Konyaspor’un 100. yılına ilişkin de 
değerlendirmelerde bulunan Adem Bulut, 
“100. yıl denince belli beklentiler oluyor. 
Bunu çok yüksek tutmak da doğru değil 
bence. Büyük başarılar elde edebilmenin 
temelinde birçok nokta yatıyor. Yönetim, 
para, istikrar, süreklilik, hoca, medya, 
taraftar, futbolcu… Birçok bileşenle oluşan 

bir yapı var ortada. Burada hayal ettiğimiz 
başarıyı elde edebilmemiz için tüm bile-
şenlerin aynı noktaya bakması lazım. Aynı 
düşünüp, aynı gayreti sarf etmek lazım. 
Konyaspor başarılı olabilir ama başarısız 
da olabilir. Her başarısızlıkta takımı yer-
den yere vurmak, yöneticileri eleştirmek 
çok da doğru değil. Şu an yeni bir yönetim 
oluştu. Güzel bir atmosfer var. Başkan Fa-
tih Özgökçen gayretli. Bildiğimiz, tanıdığı-
mız bir arkadaş. Etrafındaki yöneticiler de 
öyle. İnşallah başarılı olsunlar, olmalılar 
da. Konyaspor, Konya’nın bir markası olma 
noktasında emin adımlarla ilerliyor” diye 
konuştu. 

YAYGIN BASININ KONYA’YA BAKIŞ AÇISI 
DA DEĞİŞMELİ

Medyanın da spordaki başarıya doğ-
rudan etki ettiğini kaydeden Adem Bulut, 
“Konyaspor’a 4 büyükler diye addedilen 
takımlar ve diğer büyük kulüpler ölçeğin-
de baktığımızda basında bir şekilde konu 
olduğunu ama hakkıyla yer almadığını 
görüyoruz. Yani yaygın basında Konya, 
hak ettiği değeri bulmuş değil. Burada 
Konya’ya bir üvey evlat muamelesi yapılı-
yor. Ben Konyaspor bu yıl ilk 10 içerisinde 
yerini alırsa başarı olarak görüyorum. Tabi 

yerimizde saymamamız, ilerleyen za-
manlara da bir hedef koyma-

mız gerekiyor. Bunun 
temeli şimdiden 
atılmalı. Altyapı-

yı da sürece dahil 
ederek, akademiden 

gelen futbolcularla, 
kendi oyuncularımı-

zı çıkararak bu takımı 
ileriye taşımamız lazım 

diye düşünüyorum. 100. yıl 
için şampiyonluk hedefini 100. yıla gi-
rerken dillendirirsek netice alamayız. 
Bunu en az 5 yıl önce yapmış olmamız 
gerekiyordu. Bu anlamda biraz geç 
kaldık. Ama 100. yılda bazı köklü 
değişikliklerin temeli atmak ve önü-
müzdeki 5 yılın planlamasını yapmak 
için geç kalmış değiliz. Önümüzde bir 
Başakşehir örneği var bununla ilgili. 
2. ligden başlayıp Süper Lig şampi-
yonluğuna uzanan bir serüvenleri 
var ki, bunu başarabilmek için ilmek 
ilmek işlediler takımı. Bence doğru 
bir modeldi bu” diyerek sözlerini 
tamamladı. 
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İttifak Holding Konyaspor, sanal 
mecralarda harekete geçerken resmi 
Youtube kanalında yeni bir projeye 

imza attı. ‘Hayata Dair Her Şey’ adı altında 
Konyaspor Youtube kanalında yayınlanan 
programın konuğu milli futbolcu Serdar 
Gürler oldu. Kayacık Tesisleri’nde ger-
çekleştirilen programda Konyaspor 
İletişim Direktörü Mustafa Göksu 
soruları sorarken Serdar Gürler, 
yanıtladı. Önemli açıklamalar-
da bulunan başarılı futbolcu 
birçok konuya değindi.”

Altyapılar hakkında 
neler söylersin?

“Yabancı 
altyapılar ile 
Türkiye’de 

altyapılar arasında hem tesisler bakımından 
hem de koordinasyon anlamında ciddi farklar 
var. Türkiye’de A takıma nasıl bakılıyorsa 
yurt dışında altyapıdan itibaren sana öyle ba-
kıyorlar. Disiplin ve psikoloji anlamında çok 
iyi hazırlıyorlar ve bunu da başarıyorlar.” 

İlk maçına ne zaman 
çıktın?

“Sochoux’da oynarken 

ilk maçıma Saint-Etienne 
karşısında çıkmıştı. Henüz 17 

yaşındaydım ve çok gururlan-
mıştım. O süreçte Türk olarak 

Mevlüt Erdinç ve ben oynuyor-
dum.” 

Unutamadığın maç var mı?

“Bu sezon için şu ana kadar 
unutamadığım maçlar yok ama 

üzüldüğüm iki maç var. Bunlar Trabzonspor 
ve Kasımpaşa maçları o maçlarda galibiyete 
yakın taraftık ama berabere sonuçlandır-
dık. 8 hafta boyunca iyi bir oyun ortaya 
koyduğumuzu düşünüyorum. Trabzonspor 
ile birlikte yolumuza namağlup bir şekilde 
devam ediyoruz. Trabzonspor’un şampi-
yonluk yarışında da bir numara olacağını 
düşünüyorum.”

İspanya senin için doğru tercih 
miydi?

“18 yaşında Fransa’da oynarken yaptı-
ğım röportajda hayalimin İspanya’da futbol 
oynamak olduğunu söylemiştim. Doğru lige 
gittim ancak doğru takıma gitmedim. Ben 
oynayınca mutlu olan birisiyim. Huesca’da 
ilk 11’de oynadım yedekte başladım. Yeri 
geldi son 10-15 dakika oyuna girdim. Tür-
kiye’ye çok alışmışken, İspanya’ya transfer 
oldum. Ben oynamıyorken, mutsuz olan biri-
siyim. 4 yıllık sözleşmem vardı yatıp paramı 
alabilirdim ama oynayarak mutlu olan birisi 
olduğum için oradan ayrılma kararı aldım.”

Diğer ligleri takip ediyor musun?

“Yabancı ligleri takip ediyorum. Özellikle 
İngiltere ve Fransa Ligi’ni takip ediyorum. 
Sabah, akşam futbol izleyen birisiyim. Maçı-
mızı oynadıktan sonra hemen hemen bütün 
maçları izlerim.” 

Messi ve Ronaldo hakkında ne 
söylersin?

“Messi Allah’tan gelen bir yetenek ne 
kadar çalışırsanız çalışın onun seviyesine 
gelemezsiniz. Ronaldo’nun ise çalışma 
yeteneği var. Onun kadar çalışanını kimse 
görmemiş. Çok farklı profiller. Tüm hayatını 

Süper Lig temsilcimiz İttifak Holding Konyaspor’un başarılı futbolcusu Serdar Gürler, Konyaspor 
Youtube kanalında yayınlanan ‘Hayata Dair Her Şey’ programının konuğu oldu. Kariyeri boyunca 

merak edilen konuları yanıtlayan Gürler, A Milli Takım’a oyuncu seçme konusunda da ‘Sen bu 
Konyaspor’dan hiçbir şey çıkaramadın mı? Bunu anlamak istiyorum” dedi

‘KONYASPOR’DAN HIÇBIR
ŞEY ÇIKARAMADIN MI?’

futbola adamış ve efsane olmuş en iyi iki 
oyuncu. Ronaldinho daha çok şova dönük bir 
oyuncuydu. Ronaldo bunu istatistiğe çevirdi. 
Biz idmanda Ronaldo kadar gol atmadık. 
Messi ve Ronaldo’nun da kariyerlerinin biti-
mine az kaldı. Başka Messi ve Ronaldo’nun 
geleceğini sanmıyorum ama inşallah onların 
seviyesinde birileri gelir.” 

Rol modelin kimdi?

“Rol model olarak Thierry Henry’nin 
Arsenal dönemiydi ama ben küçükken, 10 
numara Hagi formasını giyerdim. Avrupa’da 
herkes küçükken Galatasaraylıydı. Çünkü, 
Avrupa kupasını kazanmış Türkiye’yi temsil 
etmiş gözüyle bakılıyordu. Ancak şu an her 
şey değişti profesyoneliz ve işimize bakıyo-
ruz”. 

Beraber oynamak istediğin oyuncu 
var mı?

“Bir Belhanda ile oynamak isterim. 
Bence Türkiye’nin en iyi 10 numarası. 
Geçen sezon sakatlığım sürecinde hemen 
hemen tüm maçları izledim. Belhanda 
maçta 10 tane top kaybetsin ancak öne 
attığı 2 topta kaleciyle karşı karşıya kalabi-
liyorsun. Özel bir yeteneği ve zarif bilekleri 
var. Göztepe-Galatasaray maçında yüzüne 
de söyledim. Futboluna ve kendisine saygı 
duyduğumu ilettim. Bunu açıkladığımda 
linç yemiştim ancak kasıntı birisi değilim. 
Neyse yüzüne söylerim herkesin. Mesut 
Özil dünya yıldızı zaten Türkiye’ye de 
yeni geldi. Fenerbahçe’yi yukarıya taşıdığı 
zaman yorum yapabilirim. 10 yıldır Süper 
Lig’de oynuyorum gördüğüm en iyi 10 
numara Belhanda’dır.” 

Kariyerinde unutamadığın maç 
hangisi?

“Elazığspor’a ilk geldiğim sezonda Ga-
latasaray ile oynuyorduk. Sahada Drogba, 
Sneijder, Melo, Burak Yılmaz gibi isimlere 
karşı mücadele etmiştim. Ben tünelden her 
zaman en son çıkarım. Tünelden çıkarken, 
yan tarafımda Drogba vardı. Onun Chelsea 
döneminde Playstation alırdık ve oynardık. 
Herkes sahaya çıkmaya başladı bende Drog-
ba’ya bakakaldım dondum adeta. Baktım 
önümde kimse yok İstiklal Marşı’na yetişmek 
adına koşa koşa sahaya çıkmıştım.” 

Konyaspor İletişim Direktörü Mustafa 
Göksu’nun sorularını yanıtlayan Serdar Gür-
ler, Göksu’nun sorduğu sorularda cevapları 

şu şekilde:
Gol mü, asist mi ? Gol
Aşk mı, para mı ? Aşk
Film mi, Dizi mi ? Dizi
Fransa mı, Türkiye mi? Türkiye 
Twitter mı, İnstagram mı? İnstagram 
FIFA mı, PES mi? FIFA
Ronaldo mu, Messi mi? Messi
Etliekmek mi, Tandır Kebabı mı? Etliek-

mek
Uçak mı, Araba mı? Araba. Çünkü, uçak-

lardan çok korkarım.
Aşk? Eşim ve annem
Aile? Çocuklarım.
İlhan Palut? Yeniden doğma
Anne? Hayatım
Kaleci? İbrahim Sehic
Antrenman? Maç
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İttifak Holding Konyaspor, sanal 
mecralarda harekete geçerken resmi 
Youtube kanalında yeni bir projeye 

imza attı. ‘Hayata Dair Her Şey’ adı altında 
Konyaspor Youtube kanalında yayınlanan 
programın konuğu milli futbolcu Serdar 
Gürler oldu. Kayacık Tesisleri’nde ger-
çekleştirilen programda Konyaspor 
İletişim Direktörü Mustafa Göksu 
soruları sorarken Serdar Gürler, 
yanıtladı. Önemli açıklamalar-
da bulunan başarılı futbolcu 
birçok konuya değindi.”

Altyapılar hakkında 
neler söylersin?

“Yabancı 
altyapılar ile 
Türkiye’de 

altyapılar arasında hem tesisler bakımından 
hem de koordinasyon anlamında ciddi farklar 
var. Türkiye’de A takıma nasıl bakılıyorsa 
yurt dışında altyapıdan itibaren sana öyle ba-
kıyorlar. Disiplin ve psikoloji anlamında çok 
iyi hazırlıyorlar ve bunu da başarıyorlar.” 

İlk maçına ne zaman 
çıktın?

“Sochoux’da oynarken 

ilk maçıma Saint-Etienne 
karşısında çıkmıştı. Henüz 17 

yaşındaydım ve çok gururlan-
mıştım. O süreçte Türk olarak 

Mevlüt Erdinç ve ben oynuyor-
dum.” 

Unutamadığın maç var mı?

“Bu sezon için şu ana kadar 
unutamadığım maçlar yok ama 

üzüldüğüm iki maç var. Bunlar Trabzonspor 
ve Kasımpaşa maçları o maçlarda galibiyete 
yakın taraftık ama berabere sonuçlandır-
dık. 8 hafta boyunca iyi bir oyun ortaya 
koyduğumuzu düşünüyorum. Trabzonspor 
ile birlikte yolumuza namağlup bir şekilde 
devam ediyoruz. Trabzonspor’un şampi-
yonluk yarışında da bir numara olacağını 
düşünüyorum.”

İspanya senin için doğru tercih 
miydi?

“18 yaşında Fransa’da oynarken yaptı-
ğım röportajda hayalimin İspanya’da futbol 
oynamak olduğunu söylemiştim. Doğru lige 
gittim ancak doğru takıma gitmedim. Ben 
oynayınca mutlu olan birisiyim. Huesca’da 
ilk 11’de oynadım yedekte başladım. Yeri 
geldi son 10-15 dakika oyuna girdim. Tür-
kiye’ye çok alışmışken, İspanya’ya transfer 
oldum. Ben oynamıyorken, mutsuz olan biri-
siyim. 4 yıllık sözleşmem vardı yatıp paramı 
alabilirdim ama oynayarak mutlu olan birisi 
olduğum için oradan ayrılma kararı aldım.”

Diğer ligleri takip ediyor musun?

“Yabancı ligleri takip ediyorum. Özellikle 
İngiltere ve Fransa Ligi’ni takip ediyorum. 
Sabah, akşam futbol izleyen birisiyim. Maçı-
mızı oynadıktan sonra hemen hemen bütün 
maçları izlerim.” 

Messi ve Ronaldo hakkında ne 
söylersin?

“Messi Allah’tan gelen bir yetenek ne 
kadar çalışırsanız çalışın onun seviyesine 
gelemezsiniz. Ronaldo’nun ise çalışma 
yeteneği var. Onun kadar çalışanını kimse 
görmemiş. Çok farklı profiller. Tüm hayatını 

Süper Lig temsilcimiz İttifak Holding Konyaspor’un başarılı futbolcusu Serdar Gürler, Konyaspor 
Youtube kanalında yayınlanan ‘Hayata Dair Her Şey’ programının konuğu oldu. Kariyeri boyunca 

merak edilen konuları yanıtlayan Gürler, A Milli Takım’a oyuncu seçme konusunda da ‘Sen bu 
Konyaspor’dan hiçbir şey çıkaramadın mı? Bunu anlamak istiyorum” dedi

‘KONYASPOR’DAN HIÇBIR
ŞEY ÇIKARAMADIN MI?’

futbola adamış ve efsane olmuş en iyi iki 
oyuncu. Ronaldinho daha çok şova dönük bir 
oyuncuydu. Ronaldo bunu istatistiğe çevirdi. 
Biz idmanda Ronaldo kadar gol atmadık. 
Messi ve Ronaldo’nun da kariyerlerinin biti-
mine az kaldı. Başka Messi ve Ronaldo’nun 
geleceğini sanmıyorum ama inşallah onların 
seviyesinde birileri gelir.” 

Rol modelin kimdi?

“Rol model olarak Thierry Henry’nin 
Arsenal dönemiydi ama ben küçükken, 10 
numara Hagi formasını giyerdim. Avrupa’da 
herkes küçükken Galatasaraylıydı. Çünkü, 
Avrupa kupasını kazanmış Türkiye’yi temsil 
etmiş gözüyle bakılıyordu. Ancak şu an her 
şey değişti profesyoneliz ve işimize bakıyo-
ruz”. 

Beraber oynamak istediğin oyuncu 
var mı?

“Bir Belhanda ile oynamak isterim. 
Bence Türkiye’nin en iyi 10 numarası. 
Geçen sezon sakatlığım sürecinde hemen 
hemen tüm maçları izledim. Belhanda 
maçta 10 tane top kaybetsin ancak öne 
attığı 2 topta kaleciyle karşı karşıya kalabi-
liyorsun. Özel bir yeteneği ve zarif bilekleri 
var. Göztepe-Galatasaray maçında yüzüne 
de söyledim. Futboluna ve kendisine saygı 
duyduğumu ilettim. Bunu açıkladığımda 
linç yemiştim ancak kasıntı birisi değilim. 
Neyse yüzüne söylerim herkesin. Mesut 
Özil dünya yıldızı zaten Türkiye’ye de 
yeni geldi. Fenerbahçe’yi yukarıya taşıdığı 
zaman yorum yapabilirim. 10 yıldır Süper 
Lig’de oynuyorum gördüğüm en iyi 10 
numara Belhanda’dır.” 

Kariyerinde unutamadığın maç 
hangisi?

“Elazığspor’a ilk geldiğim sezonda Ga-
latasaray ile oynuyorduk. Sahada Drogba, 
Sneijder, Melo, Burak Yılmaz gibi isimlere 
karşı mücadele etmiştim. Ben tünelden her 
zaman en son çıkarım. Tünelden çıkarken, 
yan tarafımda Drogba vardı. Onun Chelsea 
döneminde Playstation alırdık ve oynardık. 
Herkes sahaya çıkmaya başladı bende Drog-
ba’ya bakakaldım dondum adeta. Baktım 
önümde kimse yok İstiklal Marşı’na yetişmek 
adına koşa koşa sahaya çıkmıştım.” 

Konyaspor İletişim Direktörü Mustafa 
Göksu’nun sorularını yanıtlayan Serdar Gür-
ler, Göksu’nun sorduğu sorularda cevapları 

şu şekilde:
Gol mü, asist mi ? Gol
Aşk mı, para mı ? Aşk
Film mi, Dizi mi ? Dizi
Fransa mı, Türkiye mi? Türkiye 
Twitter mı, İnstagram mı? İnstagram 
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Etliekmek mi, Tandır Kebabı mı? Etliek-

mek
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İlhan Palut? Yeniden doğma
Anne? Hayatım
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A Milli Takım’da oyuncu tercihleri 
açısından neler söylersin?

“Türkiye Milli Takımı’na oyuncu alına-
caksa bemce o dönemin en formda oyun-
cuları alınır. Çağırılacak banko oyuncular 
bellidir. Örneğin sen 1 ayda 3 gol, 4 asist 
yapıyorsan sen milli takımı hak ediyorsun-
dur. Bütün Türk futbolcular nerede oynarsa 
oynasın, milli takım aday kadrosunun me-
rakla açıklanmasını bekler. Belki bir sürpriz 
yapmıştır ve beni de almıştır der. Çalışıyor-
sun, çabalıyorsun ve formdasın. Milli takıma 
çağrılmayınca kırılıyor insan. Şükürler olsun 
ki 8 haftadır namağlup bir şekilde yolumu-
za devam ediyoruz. Sen bu Konyaspor’dan 
hiçbir şey çıkaramadın mı? Bunu anlamak is-
tiyorum. Abdülkerim Bardakcı, Ahmet Çalık, 
Soner Dikmen ve ben sakatlıktan döndüm 5 
haftadır oynuyorum. Hiç mi bir şey çıka-
ramadık. Ya izlemediler ya da kafalarında 
bizleri davet etmek yoktur. Benim için milli 
takıma en çok hak eden bir kişi vardır. O da 
Sivasspor forması giyen sol bek Uğur Çiftçi. 
Adam, 3 yıldır sürekli ve üstüne koya koya 
oynuyor ve sen bir kere dahi olsa çağırma-
dın.” 

Elindeki dövmelerin anlamı ne?

“Ben normalde dövme yaptırmazdım. 
Sakatlıktan sonra 1 yıl boyunca inanılmaz 
bir boşluğa düştüm. Sakatlığımdan dolayı 
sürekli tedaviye gidip gelemem gerekiyordu. 
Ailem 1 yıl boyunca Fransa ‘da kaldı ve ben 
1 yıl boyunca otel odasında yaşadım. Do-
layısıyla dövme yaptırdım. Elimin üzerinde 
oğlum, eşim ve kızımın isimleri yazıyor.” 

Kaç dil biliyorsun?

“Türkçe, Fransızca, İngilizce ve İspanyol-
ca dillerini biliyorum. Takımda Guilherme ve 
Ahmed Hassan ile İspanyolca konuşuyorum. 
İspanya’da oynarken, takım arkadaşlarımla 
konuşarak İspanyolca öğrendim. Onu da 
şimdi devam ettirmeye çalışıyorum.” 
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A Milli Takım’da oyuncu tercihleri 
açısından neler söylersin?
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yapmıştır ve beni de almıştır der. Çalışıyor-
sun, çabalıyorsun ve formdasın. Milli takıma 
çağrılmayınca kırılıyor insan. Şükürler olsun 
ki 8 haftadır namağlup bir şekilde yolumu-
za devam ediyoruz. Sen bu Konyaspor’dan 
hiçbir şey çıkaramadın mı? Bunu anlamak is-
tiyorum. Abdülkerim Bardakcı, Ahmet Çalık, 
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“Ben normalde dövme yaptırmazdım. 
Sakatlıktan sonra 1 yıl boyunca inanılmaz 
bir boşluğa düştüm. Sakatlığımdan dolayı 
sürekli tedaviye gidip gelemem gerekiyordu. 
Ailem 1 yıl boyunca Fransa ‘da kaldı ve ben 
1 yıl boyunca otel odasında yaşadım. Do-
layısıyla dövme yaptırdım. Elimin üzerinde 
oğlum, eşim ve kızımın isimleri yazıyor.” 

Kaç dil biliyorsun?

“Türkçe, Fransızca, İngilizce ve İspanyol-
ca dillerini biliyorum. Takımda Guilherme ve 
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şimdi devam ettirmeye çalışıyorum.” 
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KOYUNCU, 55. YILINDA YINE 
KONYASPOR’UN YANINDA

Konya’nın önemli markalarından 
biri olan Konyaspor, şehrin guru-
ru olmayı sürdürüyor. Konyaspor 

başarılı bir sezon geçirirken, Konyalıların da 
takımına olan desteği artarak devam ediyor. 
Bu desteklerin en büyüğünü gösteren ku-
rumların biri de Koyuncu Grup. Konya’nın 
köklü markalarından olan Koyuncu Grup, 
yıllardır spora ve sporcuya verdiği desteği 
bugün de sürdürüyor. Daha önce birçok kez 
Konyaspor için elini taşın altına koyarak 
maddi-manevi takımının yanında olan Ko-
yuncu Grup, bu yıl bu desteği biraz daha ar-
tırdı. Konyaspor’un Kayacık Tesisleri’ne isim 

sponsoru olarak takını ana sponsorlarından 
biri olan Koyuncu Grup, Konyaspor’a olan 
desteğini artırarak sürdürmeyi hedefliyor.

KOYUNCU, SPORUN VE 
SPORCUNUN YANINDA 

Konuyla ilgili açıklamalarda bulunan 
Koyuncu Grup Kurumsal İletişim Yöne-
ticisi Erol Barış, Koyuncu Grup’un uzun 
yıllardır spora ve sporcuya önemli destek-
ler verdiğini, bu desteklerini de artırarak 
sürdürdüklerini söyledi. Barış, “Yıllardır 
sponsor olduğumuz engelli sporcular var. 

Bunlardan Abdullah Ilgaz, serbest atlamada 
Avrupa 3.’sü oldu. Şuan Konya’da düzenle-
necek 2021 İslami Dayanışma Oyunları’na 
hazırlanıyor, orada yarışacak. Spor geçmişte 
Koyuncu Grup için hep var olan bir olgu” 
dedi. 

KONYASPOR ŞEHRİN MARKASI 

Şehrin önemli markalarından biri olan 
Konyaspor’un da Koyuncu Grup adına 
önemli olduğunu bildiren Barış, şöy-
le devam etti, “Konyaspor bu şehrin en 
büyük markalarından biri. Geçmişte de 

Konya’nın önemli 
markalarından biri olan 
Koyuncu Grup, spora ve 
sporcuya destek vermeyi 

sürdürüyor. Yıllardır 
Konyaspor’a maddi ve 

manevi desteklerini sürdüren 
koyuncu Grup, 55. yılına 
girdiği bu yıl Konyaspor’a 

olan desteğini artırmak için 
Kayacık Tesisleri’ne isim 

sponsoru oldu 

Konyaspor adına yardımlar düzenlenmiş ve 
birim şirket yöneticilerimiz hep buralarda 
katkılar sağlamış. Konyaspor’a her yıl farklı 
yöntemlerle biz her zaman destek olduk. 
Geçtiğimiz yıl forma satın aldık, bu forma-
ları sosyal medyada takipçilerimize hediye 
ettik. Konyaspor’un sadece Türkiye’de değil, 
uluslararası arenada da mücadele etmesini 
istiyoruz yıllardır. Bu doğrultuda katkımızı 
biraz daha artırmak istedik. Konyaspor’un 
antrenmanlarını gerçekleştirdiği Kayacık 
Tesisleri’nin isim sponsoru olduk. Bu anlaş-
mamız 2 yılı kapsıyor dolayısı ile sponsor-
luğumuz önümüzdeki yıl da devam edecek. 
Daha önceki yıllarda da stadyum ve saha içi 
reklam anlaşmalarımız da vardır. Tabi bu 
reklamlar, işin sadece görüntüsü. Bu rek-
lamlarla bizim ticari hiçbir beklentimiz yok. 
Ana sponsorlardan biri olduk ve bunun için 
çok mutluyuz. Umarım bu desteğimiz büyük 
başarılarla taçlanır. Anadolu takımlarının 
çoğu ekonomik zorluklarla mücadele ediyor. 
Şehrin ekonomisi çok güçlü de olsa, maa-
lesef spor kulüplerine olan destek henüz 
istenilen seviyede değil. Biz bu konuda da 
öncü olmak için destek oluyoruz. 2 sene biz 
oluruz, 2 sene bir başkası olur. Bu bayrağı 
bir şekilde birbirimize devrederiz, O yüzden 
sponsor olmaya karar verdik.”

BİZİM İÇİN ANLAMLI BİR YIL 

Konyaspor’un 100. yılı, Koyuncu 
Grup’un ise 55. yılı olduğunu anımsatan Ba-
rış, bu nedenle yapılan Kayacık Tesisleri’yle 
ilgili isim sponsorluğunun daha bir anlam 
kazandığını söyledi. Konuya açıklık getiren 
Barış, şunları kaydetti, “Konyaspor şehrin 
en köklü markalarından biri. 100. yılını 
yaşayan bir takım var. Konyaspor’u ziyaret 
ettiğiniz zaman orada gördüğünüz fotoğ-
rafları görüp de duygulanmamak mümkün 
değil. Nice verilen emekler, mücadeleler 
var. Geçmişte gerek ekonomik şartlar gerek 
fiziki şartlar bugünden çok daha farklıydı. 
Bugünlere kolay gelinmedi. Konyaspor belli 
bir çizgiye geldi artık. Bu çizgiyi daha yukarı 
taşımak için mücadele ediyor. Koyuncu 
Grup olarak bu yıl 55. yılımız. Dolayısı ile 
kuruluş yıldönümümüzü pekçok etkinlik-
le kutladık, pekçok faaliyetimiz oldu. 55. 
yılımızda, Konyaspor’u 100. Yılında daha 
büyük bir sponsorlukla desteklemek, bizim 
açımızdan daha anlamlı oldu diye düşünü-
yorum.”

TARAFTARA ÇAĞRI 

Konyaspor’un ortaya koyduğu per-
formansı da değerlendiren Barış, “Kon-
yaspor’un her maçını izliyoruz. Hop oturup 
hop kalkıyoruz. Geçmiş yıllarda da önemli 
başarı elde edildi ama bu yıl yakalanan 
takım ruhu çok başka. Takımıyla, yöneticile-

riyle, hocasıyla iyi bir ruh yakalandı. Bundan 
çok memnunuz. İnanılmaz bir mücadele 
var” dedi. Konyaspor’un bu sezon çok iyi 
futbol ortaya koymasına karşın taraftar 
konusunda sıkıntılar olduğuna dikkat çeken 
Barış, “Tek üzüldüğümüz nokta var, taraftar 
desteği yeteri kadar değil. Pandeminin 
getirdiği tedirginlikler olabilir ama belli ko-
şullarla stada giriş yapılabiliyor. Bu anlamda 
takımın her alanda yanında olmak için 
sürekli çalışanlarımıza, iş ortaklarımıza Kon-
yaspor maçına gitmek konusunda çağrılarda 
bulunuyoruz. Buradan sizin aracılığınızla 
taraftarımıza da çağrı yapıyoruz” değerlen-
dirmesi yaptı. 

SPOR KÜLTÜRÜ OLUŞMALI

Konya’nın önemli ve güzel bir şehir 
olduğunu ancak spor kültürünün yeteri ka-
dar oturmadığını dile getiren Barış, şunları 
söyledi, “Konyaspor bizim için çok önemli. 
Ama biz her dalda spora destek verilmesi 
gerektiğini düşünüyoruz. Konya çok güzel 
bir şehir. Spor tesisleri adına önemli yatı-
rımlar yapıldı, yapılıyor da ama bir Avru-
pa’yla karşılaştırınca hala yeterli düzeyde 
değil. Hem bu altyapıyı desteklemek adına 
hem de bu tesislerin içini doldurmak adına 
önemli çalışmalar yapmak gerekiyor. Av-
rupa’da bir spor kültürü var ama biz bunu 
oturtamadık.”
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KOYUNCU, 55. YILINDA YINE 
KONYASPOR’UN YANINDA

Konya’nın önemli markalarından 
biri olan Konyaspor, şehrin guru-
ru olmayı sürdürüyor. Konyaspor 

başarılı bir sezon geçirirken, Konyalıların da 
takımına olan desteği artarak devam ediyor. 
Bu desteklerin en büyüğünü gösteren ku-
rumların biri de Koyuncu Grup. Konya’nın 
köklü markalarından olan Koyuncu Grup, 
yıllardır spora ve sporcuya verdiği desteği 
bugün de sürdürüyor. Daha önce birçok kez 
Konyaspor için elini taşın altına koyarak 
maddi-manevi takımının yanında olan Ko-
yuncu Grup, bu yıl bu desteği biraz daha ar-
tırdı. Konyaspor’un Kayacık Tesisleri’ne isim 

sponsoru olarak takını ana sponsorlarından 
biri olan Koyuncu Grup, Konyaspor’a olan 
desteğini artırarak sürdürmeyi hedefliyor.

KOYUNCU, SPORUN VE 
SPORCUNUN YANINDA 

Konuyla ilgili açıklamalarda bulunan 
Koyuncu Grup Kurumsal İletişim Yöne-
ticisi Erol Barış, Koyuncu Grup’un uzun 
yıllardır spora ve sporcuya önemli destek-
ler verdiğini, bu desteklerini de artırarak 
sürdürdüklerini söyledi. Barış, “Yıllardır 
sponsor olduğumuz engelli sporcular var. 

Bunlardan Abdullah Ilgaz, serbest atlamada 
Avrupa 3.’sü oldu. Şuan Konya’da düzenle-
necek 2021 İslami Dayanışma Oyunları’na 
hazırlanıyor, orada yarışacak. Spor geçmişte 
Koyuncu Grup için hep var olan bir olgu” 
dedi. 

KONYASPOR ŞEHRİN MARKASI 

Şehrin önemli markalarından biri olan 
Konyaspor’un da Koyuncu Grup adına 
önemli olduğunu bildiren Barış, şöy-
le devam etti, “Konyaspor bu şehrin en 
büyük markalarından biri. Geçmişte de 

Konya’nın önemli 
markalarından biri olan 
Koyuncu Grup, spora ve 
sporcuya destek vermeyi 

sürdürüyor. Yıllardır 
Konyaspor’a maddi ve 

manevi desteklerini sürdüren 
koyuncu Grup, 55. yılına 
girdiği bu yıl Konyaspor’a 

olan desteğini artırmak için 
Kayacık Tesisleri’ne isim 

sponsoru oldu 

Konyaspor adına yardımlar düzenlenmiş ve 
birim şirket yöneticilerimiz hep buralarda 
katkılar sağlamış. Konyaspor’a her yıl farklı 
yöntemlerle biz her zaman destek olduk. 
Geçtiğimiz yıl forma satın aldık, bu forma-
ları sosyal medyada takipçilerimize hediye 
ettik. Konyaspor’un sadece Türkiye’de değil, 
uluslararası arenada da mücadele etmesini 
istiyoruz yıllardır. Bu doğrultuda katkımızı 
biraz daha artırmak istedik. Konyaspor’un 
antrenmanlarını gerçekleştirdiği Kayacık 
Tesisleri’nin isim sponsoru olduk. Bu anlaş-
mamız 2 yılı kapsıyor dolayısı ile sponsor-
luğumuz önümüzdeki yıl da devam edecek. 
Daha önceki yıllarda da stadyum ve saha içi 
reklam anlaşmalarımız da vardır. Tabi bu 
reklamlar, işin sadece görüntüsü. Bu rek-
lamlarla bizim ticari hiçbir beklentimiz yok. 
Ana sponsorlardan biri olduk ve bunun için 
çok mutluyuz. Umarım bu desteğimiz büyük 
başarılarla taçlanır. Anadolu takımlarının 
çoğu ekonomik zorluklarla mücadele ediyor. 
Şehrin ekonomisi çok güçlü de olsa, maa-
lesef spor kulüplerine olan destek henüz 
istenilen seviyede değil. Biz bu konuda da 
öncü olmak için destek oluyoruz. 2 sene biz 
oluruz, 2 sene bir başkası olur. Bu bayrağı 
bir şekilde birbirimize devrederiz, O yüzden 
sponsor olmaya karar verdik.”

BİZİM İÇİN ANLAMLI BİR YIL 

Konyaspor’un 100. yılı, Koyuncu 
Grup’un ise 55. yılı olduğunu anımsatan Ba-
rış, bu nedenle yapılan Kayacık Tesisleri’yle 
ilgili isim sponsorluğunun daha bir anlam 
kazandığını söyledi. Konuya açıklık getiren 
Barış, şunları kaydetti, “Konyaspor şehrin 
en köklü markalarından biri. 100. yılını 
yaşayan bir takım var. Konyaspor’u ziyaret 
ettiğiniz zaman orada gördüğünüz fotoğ-
rafları görüp de duygulanmamak mümkün 
değil. Nice verilen emekler, mücadeleler 
var. Geçmişte gerek ekonomik şartlar gerek 
fiziki şartlar bugünden çok daha farklıydı. 
Bugünlere kolay gelinmedi. Konyaspor belli 
bir çizgiye geldi artık. Bu çizgiyi daha yukarı 
taşımak için mücadele ediyor. Koyuncu 
Grup olarak bu yıl 55. yılımız. Dolayısı ile 
kuruluş yıldönümümüzü pekçok etkinlik-
le kutladık, pekçok faaliyetimiz oldu. 55. 
yılımızda, Konyaspor’u 100. Yılında daha 
büyük bir sponsorlukla desteklemek, bizim 
açımızdan daha anlamlı oldu diye düşünü-
yorum.”

TARAFTARA ÇAĞRI 

Konyaspor’un ortaya koyduğu per-
formansı da değerlendiren Barış, “Kon-
yaspor’un her maçını izliyoruz. Hop oturup 
hop kalkıyoruz. Geçmiş yıllarda da önemli 
başarı elde edildi ama bu yıl yakalanan 
takım ruhu çok başka. Takımıyla, yöneticile-

riyle, hocasıyla iyi bir ruh yakalandı. Bundan 
çok memnunuz. İnanılmaz bir mücadele 
var” dedi. Konyaspor’un bu sezon çok iyi 
futbol ortaya koymasına karşın taraftar 
konusunda sıkıntılar olduğuna dikkat çeken 
Barış, “Tek üzüldüğümüz nokta var, taraftar 
desteği yeteri kadar değil. Pandeminin 
getirdiği tedirginlikler olabilir ama belli ko-
şullarla stada giriş yapılabiliyor. Bu anlamda 
takımın her alanda yanında olmak için 
sürekli çalışanlarımıza, iş ortaklarımıza Kon-
yaspor maçına gitmek konusunda çağrılarda 
bulunuyoruz. Buradan sizin aracılığınızla 
taraftarımıza da çağrı yapıyoruz” değerlen-
dirmesi yaptı. 

SPOR KÜLTÜRÜ OLUŞMALI

Konya’nın önemli ve güzel bir şehir 
olduğunu ancak spor kültürünün yeteri ka-
dar oturmadığını dile getiren Barış, şunları 
söyledi, “Konyaspor bizim için çok önemli. 
Ama biz her dalda spora destek verilmesi 
gerektiğini düşünüyoruz. Konya çok güzel 
bir şehir. Spor tesisleri adına önemli yatı-
rımlar yapıldı, yapılıyor da ama bir Avru-
pa’yla karşılaştırınca hala yeterli düzeyde 
değil. Hem bu altyapıyı desteklemek adına 
hem de bu tesislerin içini doldurmak adına 
önemli çalışmalar yapmak gerekiyor. Av-
rupa’da bir spor kültürü var ama biz bunu 
oturtamadık.”
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Genç Değirmen Yönetim 
Kurulu Başkanı Remzi Mert 

Selek, küçük yaşlardan 
buyana Konyaspor’a destek 
veriyor. Bu desteğini maddi 
anlamda da sürdüren Selek, 

stadyuma saha içi LED 
ekran alanı kazandırarak, 
Konyaspor’a yeni bir gelir 

kapısı açtı

KONYASPOR SEVGISI HEP VARDI
Konya’nın alanındaki öncü marka-

sı Genç Değirmen, şehrin takı-
mını destekleyen önemli firma-

lardan. Adeta spor ve Konyaspor aşığı olan, 
genç yaşta Hakk’a yürüyen Genç Değirmen 
Eski yönetim Kurulu Başkanı Abdülke-
rim Selek, Konyaspor’a destek olmak için 
büyük gayretler göstermiş, Konyaspor Eski 
Başkanı Hilmi Kulluk’un da yönetiminde 
yer almıştı. Abdülkerim Selek’in hayatını 
kaybetmesinin ardından şirketin başına 
geçen genç patron Remzi Mert Selek de, 
babası gibi iyi bir Konyasporlu. Küçük yaş-
lardan buyana Konyaspor maçlarını takip 
eden Genç Değirmen Yönetim Kurulu Baş-
kanı Remzi Mert Selek, manevi desteğin 
yanında takımına maddi anlamda da yalnız 
bırakmıyor. Şehrin takımını desteklemek 
gerektiğini belirten Selek, “Konyaspor şeh-
rimizin markası ve Genç Değirmen olarak 
takımımızın her zaman yanındayız” dedi. 

KONYASPOR BİR TUTKU 

Konyaspor sevgisinin küçük yaşla-
ra dayandığını belirten Genç Değirmen 
Yönetim Kurulu Başkanı Remzi Mert Selek, 
“Küçüklükten beri Konyaspor’u takip 
ediyorum. Eski stadyumda da kombinemiz 
vardı, maçlara gidiyordum. Eski stadyum-
daki son maça da gitmiştim, sahaya falan 
da girmiştim. O yüzden şehrimizin takımını 
tutuyoruz ve her maçta destekliyorum. 
Yeni stadyuma geçtikten sonra da Genç 
Değirmen olarak takımımıza destek olmak 

amacıyla her sene loca alıyoruz. Rahmetli 
babam da iyi bir Konyasporluydu. Zaten 
bir dönem Konyaspor yönetiminde de yer 
almıştı. Sadece futbol değil basketbolla da 
ilgiliydi. Orada da yöneticilik yaptı. Ondan 
dolayı ben de basketbol maçlarına da gidi-
yordum” dedi. 

TAKIMIMIZIN HER ZAMAN 
YANINDAYIZ

Konyaspor’un bu şehir için 
önemli olduğunu bu yüzden 
Genç Değirmen olarak Kon-
yaspor’un yanında oldukla-
rını belirten Selek, “Maddi 
anlamda Konyaspor’a sürekli 
destek veriyoruz. Aynı za-
manda manevi anlamda da 
takımımızı hiç yalnız bırakmı-
yoruz. Sürekli maçlara gidiyo-
ruz. Burada çalışanlarımızın da 
maçlara gitmesini sağlıyoruz. 
25 yıldır her maça gi-
den personeli-

miz var mesela. Bu anlamda Konyaspor’un 
hep yanındayız” diye konuştu. 

KONYASPOR’A REKLAM ALANI 
KAZANDIRDI

Konyaspor’un gelirlerini artırmak için 
mücadele ettiklerini, bu konuda 

ellerinden geleni yapmaya 
çalıştıklarını dile getiren 

Selek, Genç Değirmen 
olarak Konyaspor’a 
saha içi LED reklam 
alanı kazandırdıkla-
rını söyledi. Bu yolla 
Konyaspor’a büyük 
katkı sağladıklarını dile 
getiren Selek, şunları 
söyledi, “Bu yıl Kon-

yaspor’a farklı bir yolla 
destek oluyoruz. Saha 
içi LED ekran faaliyeti 

gösteriyoruz. Bu reklam bedelini 
biz üstlendik ve Konyaspor adına 
işletelim dedik. Buradaki reklam 
geliri Konyaspor’a gidiyor. Böyle-
ce Konyaspor bir mal sahibi oldu 
ve yeni bir reklam alanı kazanmış 
oldu. Bu faaliyeti biz Ünlü Grup 
adındaki şirketimizle yürütüyo-
ruz. Bu alana reklam almakta çok 
zorlanmadık açıkçası. Konyaspor’a 
sürekli destek olan abilerimiz var, 
firmalarımız var. Onlar bu alana 
da girdiler. Onların da büyük 
emekleri ve destekleri var bu ko-
nuda. Biz de çevremizi kullandık 
biraz ve şuan reklam alanımız 90 
dakika boyunca doldurduk. Böy-
lece Konyaspor’a güzel bir gelir 
kapısı olmuş oldu.”

KONYA TAKIMINA SAHİP 
ÇIKIYOR

Konyaspor’a Konya iş dünya-
sının sahip çıktığına dikkat çeken 
Selek, “Konyaspor şehrimizin 
önemli bir markası. Şehrimiz 
adına ayakta durması gereken 
ve desteklenmesi gereken bir 
markamız. Bu kapsamda Konyalı 
işadamları Konyaspor’u sahip-
leniyor. Konyaspor’a herkes 
elinden geldiğince destek olmaya 
çalışıyor. Eğer zaten bu destek-
ler olmamış olsaydı, Konyaspor 
büyük sıkıntı içerisine girerdi. Bu 
anlamda Konya’daki işadamları-
na da teşekkür etmek gerekiyor. 
Şehrinin takımını destekleyen 
bu insanlar, büyük bir alkışı hak 
ediyor diye düşünüyorum” ifade-
lerini kullandı. 

İYİ BİR HAVA YAKALADIK

Selek, Konyaspor’un ortaya 
koyduğu performansla ilgili de 
değerlendirmelerde bulundu. 
Konyaspor’un sezona iyi bir 
başlangıç yaptığını ve bu başarıyı 
sürdürdüğünü dile getiren Selek, 

“Konyaspor şuan iyi 
gidiyor. Yenilmiyoruz ama yene-
miyoruz da. Biraz daha iyi olmak 
gerek ve 3 puan almamız lazım. 
Ama takım olarak gayet iyiyiz. 
Takım oyunu oynuyoruz ve güzel 
bir hava yakaladık. Bu havanın 
devam etmesi gerekiyor” dedi. 
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Genç Değirmen Yönetim 
Kurulu Başkanı Remzi Mert 

Selek, küçük yaşlardan 
buyana Konyaspor’a destek 
veriyor. Bu desteğini maddi 
anlamda da sürdüren Selek, 

stadyuma saha içi LED 
ekran alanı kazandırarak, 
Konyaspor’a yeni bir gelir 

kapısı açtı

KONYASPOR SEVGISI HEP VARDI
Konya’nın alanındaki öncü marka-

sı Genç Değirmen, şehrin takı-
mını destekleyen önemli firma-

lardan. Adeta spor ve Konyaspor aşığı olan, 
genç yaşta Hakk’a yürüyen Genç Değirmen 
Eski yönetim Kurulu Başkanı Abdülke-
rim Selek, Konyaspor’a destek olmak için 
büyük gayretler göstermiş, Konyaspor Eski 
Başkanı Hilmi Kulluk’un da yönetiminde 
yer almıştı. Abdülkerim Selek’in hayatını 
kaybetmesinin ardından şirketin başına 
geçen genç patron Remzi Mert Selek de, 
babası gibi iyi bir Konyasporlu. Küçük yaş-
lardan buyana Konyaspor maçlarını takip 
eden Genç Değirmen Yönetim Kurulu Baş-
kanı Remzi Mert Selek, manevi desteğin 
yanında takımına maddi anlamda da yalnız 
bırakmıyor. Şehrin takımını desteklemek 
gerektiğini belirten Selek, “Konyaspor şeh-
rimizin markası ve Genç Değirmen olarak 
takımımızın her zaman yanındayız” dedi. 

KONYASPOR BİR TUTKU 

Konyaspor sevgisinin küçük yaşla-
ra dayandığını belirten Genç Değirmen 
Yönetim Kurulu Başkanı Remzi Mert Selek, 
“Küçüklükten beri Konyaspor’u takip 
ediyorum. Eski stadyumda da kombinemiz 
vardı, maçlara gidiyordum. Eski stadyum-
daki son maça da gitmiştim, sahaya falan 
da girmiştim. O yüzden şehrimizin takımını 
tutuyoruz ve her maçta destekliyorum. 
Yeni stadyuma geçtikten sonra da Genç 
Değirmen olarak takımımıza destek olmak 

amacıyla her sene loca alıyoruz. Rahmetli 
babam da iyi bir Konyasporluydu. Zaten 
bir dönem Konyaspor yönetiminde de yer 
almıştı. Sadece futbol değil basketbolla da 
ilgiliydi. Orada da yöneticilik yaptı. Ondan 
dolayı ben de basketbol maçlarına da gidi-
yordum” dedi. 

TAKIMIMIZIN HER ZAMAN 
YANINDAYIZ

Konyaspor’un bu şehir için 
önemli olduğunu bu yüzden 
Genç Değirmen olarak Kon-
yaspor’un yanında oldukla-
rını belirten Selek, “Maddi 
anlamda Konyaspor’a sürekli 
destek veriyoruz. Aynı za-
manda manevi anlamda da 
takımımızı hiç yalnız bırakmı-
yoruz. Sürekli maçlara gidiyo-
ruz. Burada çalışanlarımızın da 
maçlara gitmesini sağlıyoruz. 
25 yıldır her maça gi-
den personeli-

miz var mesela. Bu anlamda Konyaspor’un 
hep yanındayız” diye konuştu. 

KONYASPOR’A REKLAM ALANI 
KAZANDIRDI

Konyaspor’un gelirlerini artırmak için 
mücadele ettiklerini, bu konuda 

ellerinden geleni yapmaya 
çalıştıklarını dile getiren 

Selek, Genç Değirmen 
olarak Konyaspor’a 
saha içi LED reklam 
alanı kazandırdıkla-
rını söyledi. Bu yolla 
Konyaspor’a büyük 
katkı sağladıklarını dile 
getiren Selek, şunları 
söyledi, “Bu yıl Kon-

yaspor’a farklı bir yolla 
destek oluyoruz. Saha 
içi LED ekran faaliyeti 

gösteriyoruz. Bu reklam bedelini 
biz üstlendik ve Konyaspor adına 
işletelim dedik. Buradaki reklam 
geliri Konyaspor’a gidiyor. Böyle-
ce Konyaspor bir mal sahibi oldu 
ve yeni bir reklam alanı kazanmış 
oldu. Bu faaliyeti biz Ünlü Grup 
adındaki şirketimizle yürütüyo-
ruz. Bu alana reklam almakta çok 
zorlanmadık açıkçası. Konyaspor’a 
sürekli destek olan abilerimiz var, 
firmalarımız var. Onlar bu alana 
da girdiler. Onların da büyük 
emekleri ve destekleri var bu ko-
nuda. Biz de çevremizi kullandık 
biraz ve şuan reklam alanımız 90 
dakika boyunca doldurduk. Böy-
lece Konyaspor’a güzel bir gelir 
kapısı olmuş oldu.”

KONYA TAKIMINA SAHİP 
ÇIKIYOR

Konyaspor’a Konya iş dünya-
sının sahip çıktığına dikkat çeken 
Selek, “Konyaspor şehrimizin 
önemli bir markası. Şehrimiz 
adına ayakta durması gereken 
ve desteklenmesi gereken bir 
markamız. Bu kapsamda Konyalı 
işadamları Konyaspor’u sahip-
leniyor. Konyaspor’a herkes 
elinden geldiğince destek olmaya 
çalışıyor. Eğer zaten bu destek-
ler olmamış olsaydı, Konyaspor 
büyük sıkıntı içerisine girerdi. Bu 
anlamda Konya’daki işadamları-
na da teşekkür etmek gerekiyor. 
Şehrinin takımını destekleyen 
bu insanlar, büyük bir alkışı hak 
ediyor diye düşünüyorum” ifade-
lerini kullandı. 

İYİ BİR HAVA YAKALADIK

Selek, Konyaspor’un ortaya 
koyduğu performansla ilgili de 
değerlendirmelerde bulundu. 
Konyaspor’un sezona iyi bir 
başlangıç yaptığını ve bu başarıyı 
sürdürdüğünü dile getiren Selek, 

“Konyaspor şuan iyi 
gidiyor. Yenilmiyoruz ama yene-
miyoruz da. Biraz daha iyi olmak 
gerek ve 3 puan almamız lazım. 
Ama takım olarak gayet iyiyiz. 
Takım oyunu oynuyoruz ve güzel 
bir hava yakaladık. Bu havanın 
devam etmesi gerekiyor” dedi. 
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‘KONYA HOŞGÖRÜ ŞEHRI’
Kendinizi tanıtır mısınız?

“1977’de Amasya’da doğdum. Lise 
öğrenimime kadar Amasya’da okudum. 
Üniversiteyi Manisa Celal Bayar Üniversite-
si’nde Beden Eğitimi Öğretmenliği okudum. 
Sonrasında Konya Selçuk Üniversitesi’ne 
atandım. 2000 yılında Konya’ya geldiğimde 
3.Lig hakemiydim ve burada antrenörlük 
alanında master yaptım. Süper Lig ha-
kemliğine Konya’da yükseldim. Hakemliği 
bıraktıktan sonra Fanatik Gazetesi’nde yazı 
yazmaya başladım. 4 yıldır da Beinsports’ta 
yorumculuk yapıyorum. Aynı zamanda Be-
den Eğitimi Öğretmenliği yapıyorum.” 

Hakemliğe nasıl başladınız?

“İnsanlar küçük yaştan mesleklerini 
seçmeye başlıyorlar. “Ben doktor, öğ-
retmen, polis olacağım” derler. Manisa 
Celal Bayar Üniversitesi’ne başladığımda 
hakemlik yapmak aklımın ucundan bile geç-
miyordu. Sınıfımızda hakem bir arkadaşımız 
vardı. Birkaç maçını izlemiştim ve sonrasın-
da bizde gidelim kurslara bakalım ne oluyor 
diye başladım. Ama hakemlik öyle bir şey 
ki bir maçı yönettiğinizde bir kez daha yö-
netmek istiyorsunuz. Bu meslek sizi içinize 
çekiyor ve hedefler bitmiyor.” 

Hakemliğe dönmek istediniz mi?

“Ben hakemliği bıraktım gün bir daha 
da dönmeme kararı aldım. Zaman içerisinde 
gözlemci, temsilci ve Merkez Hakem Kurulu 

Başkanlığı teklifleri geldi ancak ben bir kere 
yönümü çevirdim ve şu an yaptığım alanda 
ilerlemek istedim. Yayında olmak gazetede 
olmak beni daha mutlu ediyor.”

Sizin döneminizdeki hakemlik mi? 
Şimdiki hakemlik mi daha zor?

“Dünya sürekli değişiyor. Bizim zama-
nımızda şartlar biraz daha farklıydı şu an 
daha da farklı. Bizim hakemlik yaptığımız 
süreçte de baskı vardı ancak şimdiki gibi bir 
baskı yoktu. Şu an baskı daha fazla. Şimdiki 
bir karar daha fazla yankı uyandırıyor. Tek-
noloji futbolun içine girdikçe ben futbolun 
eski heyecanını bitireceğini düşünüyorum 
ve böyle de düşünmeye devam edeceğim. 
Futbol da eski heyecanda yok. Bir oyuncu 
gol attı ancak ekrandan baktın 2 cm ofsayt 
o süreçte futbolcu, takım, seyirci herkes 
seviniyor. 2 dakika sonra bakıyorsun karar 
ofsayt. Gol atıldıktan sonra sevinemiyorsun 
bile. VAR geldikten sonra hakem tartışma-
ları bitti mi? Hayır. Hani VAR hakem tar-
tışmalarını bitirecekti. Maçın 5.dakikasında 
hakem konuşulmaya başlanıyor. Eskiden 
hakemler eleştiriliyordu. Şimdi VAR moni-
törünün başındaki hakemler eleştiriliyor. 
Yurt dışında da VAR tartışmaları var ancak 
ülkemizdeki gibi değil. Çünkü fazlasıyla 
taraflıkla izliyoruz maçları. VAR uygulama-
sının futbola girmesi tartışmaları daha da 
arttırdı. 

Öte yandan VAR uygulaması iyi bir 
şekilde öğretilmedi. Bu uygulamanın bir 
protokolü var. Kural aynı şu şekilde: “VAR 

Eski hakem, 
şimdilerin ise 

hakem yorumcusu 
Deniz Çoban, 

kariyeri hakkında 
bilinmeyenleri, 

Türk futbolundaki 
hakem problemi 
ve Konyaspor’un 

bu sezonki 
performansına 

ilişkin açıklamalarda 
bulundu. 10Lar 

Dergisi’ne konuşan 
Çoban, Konyaspor 
hakkında “Konya 
hoşgörü şehri ve 

herkes işini yapıyor. 
İlerleyen süreçte 

Konyaspor’un daha 
da başarılı olacağını 
düşünüyorum.” dedi 

asla kusursuz bir maç yönetimini vadetmi-
yor. VAR en doğru kararı bulmak için yok. 
VAR, uzun süre konuşulan hataların önüne 
geçmesi için kullanılıyor. Örnek, Marado-
na’nın eli, Henry’nin Fransa Milli Takımı’n-
da topu eliyle düzeltip pas verdiği pozisyon. 
Bizim beklediğimiz ise herhangi bir maçta 
penaltı pozisyonun verilmemesini konuşu-
yoruz. Birinin VAR’ın prensibini anlatması 
lazım. Skandal bir hata olacak ve hakem 
VAR’ı dinleyecek. 

Oyun kuralları içerisinde hakemin per-
formansı aynı pozisyonlara verdiği standart 
kararlarla ölçülür. Başarısı da başarısızlığı 
da farklı maçlarda verdiği aynı kararlara 
değerlendirilir. Rize’de Diagne’nin attığı 
gol nizami, Trabzon’da Kim’in atılması 
farklı şekilde değerlendiriliyorsa burada bir 
standartsızlık vardır. O golse, bu kırmızı 
kart değil. Bu kırmızıysa, o gol değil. Ha-
kem 90 dakikayı bitirir. Gözlemci sonrasın-
da hakemi değerlendirir. 5.dakikada verdiği 

faulü vermiyor, 70.dakikada veriyorsa 
sorun vardır.”

Hakemler atmosferden etkileniyor 
mu?

“Bilinç ve bilinçaltı vardır. Bir hakem 
sahaya, ‘Ben bu takımın lehine kararla 
vereceğim’ diye çıkamaz. Maçın atmosferi 
maçın kararlarını etkiler. Mesela 10.da-
kikada verdiğin karar ev sahibi takımın 
lehine olsa, 80 dakika verilen tepkiler daha 
yumuşak olur. Bu kararı 89.dakikada verse 
1 dakika bu baskıya maruz kalacak. İşte 
hakem bu baskıya ne kadar dayanıklı olursa 
o kadar başarılı bir hakem olur. Bir maça çı-
kıyorsun kafadan 3’ü buluyor. Ondan sonra 
da hakem kararları göze bile batmıyor.”

Türk takımlarının 
Avrupa’daki performansını nasıl 
değerlendiriyorsunuz?

“Galatasaray bir dönem Avrupa’da 
iyiydi ve kupa aldı. Sonrasında Fenerbah-
çe iyi yerlere geldi ve son olarak Beşiktaş 
Avrupa’da iyi bir derece elde etti. Artık 
bunları eskide bırakmamız lazım. Avru-
pa’dan tamamen koptuk. Federasyon ve 
kulüpler ne yapmamız gerekiyor iye bir 
adım atılması gerekiyor ancak bizler çok sığ 
tartışmalar olan hakem kararlarını tartışı-
yoruz. Öte yandan yabancı sınırı konusu 
olmalı olmamalı mı diye tartışıyoruz. Karar 
verilmiş ve uygulanıyor artık. Önemli bir 
konu var mesela taraftarlar stadyuma 
gitmiyor. Hakemler açısından bakalım. Bir 
maça 5 bin taraftar gidiyorsa hakem şunu 
der: “Benim düşündüğüm kadar önemli bir 
maç değilmiş.” Ama 20 bin 30 bin kişinin 
gittiği bir maça hakem daha fazla konsantre 
olur. Rüyadan artık uyanmamız lazım.

Avrupa’da takımlarımız maça çıkıyor 
hakem hataları yapılıyor ama kulüpler 
gerekli tepkiyi vermiyor. Aynısı ülkemizde 
olduğunda herkesi ayağa kaldırıyorlar. Av-
rupa’da farklı ruh hali varken, Türkiye’de 
farklı bunun da değişmesi lazım.”

Konyaspor hakkında neler 
söylersiniz?

“Benim Anadolu kulüplerine ait bir 
görüşüm vardır. Beşiktaş, Fenerbahçe, Ga-
latasaray ve Trabzonspor’un dışındaki Ana-
dolu takımları eğer Süper Lig’de kalıyorsa 
bu benim için başarıdır. Ekonomik anlamda 
daha gerideler, seyirci anlamında gerideler. 
Ancak hoca, takım, şehir ve taraftarların 
kan bağı sinerjisi oluşur o zaman çok farklı 
noktada ligi noktalarsın. Ancak ligin ba-
şında ‘Ben şampiyon olacağım, Avrupa’ya 
gideceğim’ şeklinde hedef koyarsan hem 
maddi anlamda hem de manevi anlamında 
beklenmedik sonuçlarla karşılaşabilirsin. 

Konyaspor’u çok başarılı buluyorum. 
Sezon başında bu haftada bu kadar puan 
toplanacak deseler herkes kabul ederdi. 
Bazı maçlarında şanssızlık yaşamasa belki 
de daha çok puan toplayacaktı ama sonuç 
olarak ben Konyaspor’u çok başarılı bulu-
yorum. Konyaspor sezonu 9.sırada bitirse 
ben başarı olarak görürüm. Şu ekonomik 
ortamda şu sıralarda yer buluyorsa ben ba-
şarı olarak görürüm. Öte yandan Konyaspor 
Teknik Direktörü İlhan Palut ile şehrin, 
taraftarların yönetimin kafası uyuştu. Her-
kes işini yapıyor. Yönetim görevini, hoca 
ve futbolcular kendi işlerine odaklanmış 
durumda. Bir tane Konyaspor yöneticisinin 
maç sonunda hakemlere, federasyona veya 
başka birine sert, kötü bir açıklama yaptı-
ğını gördünüz mü? Ben görmedim. Konya 
hoşgörü şehri. Kimseyi incitemeden, kırma-
dan herkes işini yapıyor ve bu da ilerleyen 
süreçte başarıyı getirecektir.”

Süper Lig’de ve 1.Lig’de bazı takım-
ların kendisine ait tesisleri ve stadyumu 
yok. Konumu itibariyle de Konyaspor’un 
stadı çok iyi yerde. Tesislere bakıyorsunuz. 
Çoğu Süper lig takımından iyi tesisler var. 
Şehrin dinamiklerine göz çevirdiğinizde 
Konyaspor’a herkes sahip çıkıyor. Adım 
adım ilerlenirse de Konyaspor’un ilerleyen 
süreçte başarılı olacağını düşünüyorum.”     
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‘KONYA HOŞGÖRÜ ŞEHRI’
Kendinizi tanıtır mısınız?

“1977’de Amasya’da doğdum. Lise 
öğrenimime kadar Amasya’da okudum. 
Üniversiteyi Manisa Celal Bayar Üniversite-
si’nde Beden Eğitimi Öğretmenliği okudum. 
Sonrasında Konya Selçuk Üniversitesi’ne 
atandım. 2000 yılında Konya’ya geldiğimde 
3.Lig hakemiydim ve burada antrenörlük 
alanında master yaptım. Süper Lig ha-
kemliğine Konya’da yükseldim. Hakemliği 
bıraktıktan sonra Fanatik Gazetesi’nde yazı 
yazmaya başladım. 4 yıldır da Beinsports’ta 
yorumculuk yapıyorum. Aynı zamanda Be-
den Eğitimi Öğretmenliği yapıyorum.” 

Hakemliğe nasıl başladınız?

“İnsanlar küçük yaştan mesleklerini 
seçmeye başlıyorlar. “Ben doktor, öğ-
retmen, polis olacağım” derler. Manisa 
Celal Bayar Üniversitesi’ne başladığımda 
hakemlik yapmak aklımın ucundan bile geç-
miyordu. Sınıfımızda hakem bir arkadaşımız 
vardı. Birkaç maçını izlemiştim ve sonrasın-
da bizde gidelim kurslara bakalım ne oluyor 
diye başladım. Ama hakemlik öyle bir şey 
ki bir maçı yönettiğinizde bir kez daha yö-
netmek istiyorsunuz. Bu meslek sizi içinize 
çekiyor ve hedefler bitmiyor.” 

Hakemliğe dönmek istediniz mi?

“Ben hakemliği bıraktım gün bir daha 
da dönmeme kararı aldım. Zaman içerisinde 
gözlemci, temsilci ve Merkez Hakem Kurulu 

Başkanlığı teklifleri geldi ancak ben bir kere 
yönümü çevirdim ve şu an yaptığım alanda 
ilerlemek istedim. Yayında olmak gazetede 
olmak beni daha mutlu ediyor.”

Sizin döneminizdeki hakemlik mi? 
Şimdiki hakemlik mi daha zor?

“Dünya sürekli değişiyor. Bizim zama-
nımızda şartlar biraz daha farklıydı şu an 
daha da farklı. Bizim hakemlik yaptığımız 
süreçte de baskı vardı ancak şimdiki gibi bir 
baskı yoktu. Şu an baskı daha fazla. Şimdiki 
bir karar daha fazla yankı uyandırıyor. Tek-
noloji futbolun içine girdikçe ben futbolun 
eski heyecanını bitireceğini düşünüyorum 
ve böyle de düşünmeye devam edeceğim. 
Futbol da eski heyecanda yok. Bir oyuncu 
gol attı ancak ekrandan baktın 2 cm ofsayt 
o süreçte futbolcu, takım, seyirci herkes 
seviniyor. 2 dakika sonra bakıyorsun karar 
ofsayt. Gol atıldıktan sonra sevinemiyorsun 
bile. VAR geldikten sonra hakem tartışma-
ları bitti mi? Hayır. Hani VAR hakem tar-
tışmalarını bitirecekti. Maçın 5.dakikasında 
hakem konuşulmaya başlanıyor. Eskiden 
hakemler eleştiriliyordu. Şimdi VAR moni-
törünün başındaki hakemler eleştiriliyor. 
Yurt dışında da VAR tartışmaları var ancak 
ülkemizdeki gibi değil. Çünkü fazlasıyla 
taraflıkla izliyoruz maçları. VAR uygulama-
sının futbola girmesi tartışmaları daha da 
arttırdı. 

Öte yandan VAR uygulaması iyi bir 
şekilde öğretilmedi. Bu uygulamanın bir 
protokolü var. Kural aynı şu şekilde: “VAR 

Eski hakem, 
şimdilerin ise 

hakem yorumcusu 
Deniz Çoban, 

kariyeri hakkında 
bilinmeyenleri, 

Türk futbolundaki 
hakem problemi 
ve Konyaspor’un 

bu sezonki 
performansına 

ilişkin açıklamalarda 
bulundu. 10Lar 

Dergisi’ne konuşan 
Çoban, Konyaspor 
hakkında “Konya 
hoşgörü şehri ve 

herkes işini yapıyor. 
İlerleyen süreçte 

Konyaspor’un daha 
da başarılı olacağını 
düşünüyorum.” dedi 

asla kusursuz bir maç yönetimini vadetmi-
yor. VAR en doğru kararı bulmak için yok. 
VAR, uzun süre konuşulan hataların önüne 
geçmesi için kullanılıyor. Örnek, Marado-
na’nın eli, Henry’nin Fransa Milli Takımı’n-
da topu eliyle düzeltip pas verdiği pozisyon. 
Bizim beklediğimiz ise herhangi bir maçta 
penaltı pozisyonun verilmemesini konuşu-
yoruz. Birinin VAR’ın prensibini anlatması 
lazım. Skandal bir hata olacak ve hakem 
VAR’ı dinleyecek. 

Oyun kuralları içerisinde hakemin per-
formansı aynı pozisyonlara verdiği standart 
kararlarla ölçülür. Başarısı da başarısızlığı 
da farklı maçlarda verdiği aynı kararlara 
değerlendirilir. Rize’de Diagne’nin attığı 
gol nizami, Trabzon’da Kim’in atılması 
farklı şekilde değerlendiriliyorsa burada bir 
standartsızlık vardır. O golse, bu kırmızı 
kart değil. Bu kırmızıysa, o gol değil. Ha-
kem 90 dakikayı bitirir. Gözlemci sonrasın-
da hakemi değerlendirir. 5.dakikada verdiği 

faulü vermiyor, 70.dakikada veriyorsa 
sorun vardır.”

Hakemler atmosferden etkileniyor 
mu?

“Bilinç ve bilinçaltı vardır. Bir hakem 
sahaya, ‘Ben bu takımın lehine kararla 
vereceğim’ diye çıkamaz. Maçın atmosferi 
maçın kararlarını etkiler. Mesela 10.da-
kikada verdiğin karar ev sahibi takımın 
lehine olsa, 80 dakika verilen tepkiler daha 
yumuşak olur. Bu kararı 89.dakikada verse 
1 dakika bu baskıya maruz kalacak. İşte 
hakem bu baskıya ne kadar dayanıklı olursa 
o kadar başarılı bir hakem olur. Bir maça çı-
kıyorsun kafadan 3’ü buluyor. Ondan sonra 
da hakem kararları göze bile batmıyor.”

Türk takımlarının 
Avrupa’daki performansını nasıl 
değerlendiriyorsunuz?

“Galatasaray bir dönem Avrupa’da 
iyiydi ve kupa aldı. Sonrasında Fenerbah-
çe iyi yerlere geldi ve son olarak Beşiktaş 
Avrupa’da iyi bir derece elde etti. Artık 
bunları eskide bırakmamız lazım. Avru-
pa’dan tamamen koptuk. Federasyon ve 
kulüpler ne yapmamız gerekiyor iye bir 
adım atılması gerekiyor ancak bizler çok sığ 
tartışmalar olan hakem kararlarını tartışı-
yoruz. Öte yandan yabancı sınırı konusu 
olmalı olmamalı mı diye tartışıyoruz. Karar 
verilmiş ve uygulanıyor artık. Önemli bir 
konu var mesela taraftarlar stadyuma 
gitmiyor. Hakemler açısından bakalım. Bir 
maça 5 bin taraftar gidiyorsa hakem şunu 
der: “Benim düşündüğüm kadar önemli bir 
maç değilmiş.” Ama 20 bin 30 bin kişinin 
gittiği bir maça hakem daha fazla konsantre 
olur. Rüyadan artık uyanmamız lazım.

Avrupa’da takımlarımız maça çıkıyor 
hakem hataları yapılıyor ama kulüpler 
gerekli tepkiyi vermiyor. Aynısı ülkemizde 
olduğunda herkesi ayağa kaldırıyorlar. Av-
rupa’da farklı ruh hali varken, Türkiye’de 
farklı bunun da değişmesi lazım.”

Konyaspor hakkında neler 
söylersiniz?

“Benim Anadolu kulüplerine ait bir 
görüşüm vardır. Beşiktaş, Fenerbahçe, Ga-
latasaray ve Trabzonspor’un dışındaki Ana-
dolu takımları eğer Süper Lig’de kalıyorsa 
bu benim için başarıdır. Ekonomik anlamda 
daha gerideler, seyirci anlamında gerideler. 
Ancak hoca, takım, şehir ve taraftarların 
kan bağı sinerjisi oluşur o zaman çok farklı 
noktada ligi noktalarsın. Ancak ligin ba-
şında ‘Ben şampiyon olacağım, Avrupa’ya 
gideceğim’ şeklinde hedef koyarsan hem 
maddi anlamda hem de manevi anlamında 
beklenmedik sonuçlarla karşılaşabilirsin. 

Konyaspor’u çok başarılı buluyorum. 
Sezon başında bu haftada bu kadar puan 
toplanacak deseler herkes kabul ederdi. 
Bazı maçlarında şanssızlık yaşamasa belki 
de daha çok puan toplayacaktı ama sonuç 
olarak ben Konyaspor’u çok başarılı bulu-
yorum. Konyaspor sezonu 9.sırada bitirse 
ben başarı olarak görürüm. Şu ekonomik 
ortamda şu sıralarda yer buluyorsa ben ba-
şarı olarak görürüm. Öte yandan Konyaspor 
Teknik Direktörü İlhan Palut ile şehrin, 
taraftarların yönetimin kafası uyuştu. Her-
kes işini yapıyor. Yönetim görevini, hoca 
ve futbolcular kendi işlerine odaklanmış 
durumda. Bir tane Konyaspor yöneticisinin 
maç sonunda hakemlere, federasyona veya 
başka birine sert, kötü bir açıklama yaptı-
ğını gördünüz mü? Ben görmedim. Konya 
hoşgörü şehri. Kimseyi incitemeden, kırma-
dan herkes işini yapıyor ve bu da ilerleyen 
süreçte başarıyı getirecektir.”

Süper Lig’de ve 1.Lig’de bazı takım-
ların kendisine ait tesisleri ve stadyumu 
yok. Konumu itibariyle de Konyaspor’un 
stadı çok iyi yerde. Tesislere bakıyorsunuz. 
Çoğu Süper lig takımından iyi tesisler var. 
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adım ilerlenirse de Konyaspor’un ilerleyen 
süreçte başarılı olacağını düşünüyorum.”     
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Oldukça köklü bir spor kulübü 
olan Çumra Çatalhöyük Beledi-
yespor, sportif çalışmalara hız 

vermiş durumda. Çumra Belediye Başkanı 
Recep Candan’ın da büyük destek verdiği 
Çumra Çatalhöyük Belediyespor, açtığı yeni 
branşlarla, sporcu sayısını artırmaya dönük 
adımlar atıyor. Bisiklet ve futbol konusunda 
yakaladığı başarıyı diğer spor alanlarına 
da yaymayı hedefleyen kulüp, Çumra’daki 
gençleri sanal ortamlardan alıp spora yön-
lendirme konusunda özel bir amaca hizmet 
ediyor. 

‘YENİ BRANŞLAR KAZANDIRIYORUZ’

Faaliyetleri hakkında açıklamalarda 
bulunan Çumra Çatalhöyük Belediyespor 
Kulüp Başkanı Gökhan Şahin, önemli 
çalışmalar yürüttüklerini söyledi. Özellikle 
son 2 yıldır farklı bir yönetim şekli orta-
ya koyduklarını bu durumun da başarıya 
yansıdığını dile getiren Başkan Şahin, “Spor 
kulübümüze yeni branşlar kazandırıyoruz. 
Kulüpte aktif bir dönemdeyiz. Tekvando, 
bisiklet, basketbol branşlarımız aktif devam 
ediyor. Biz yönetime geleli 2 sene oldu. 2 
sene içerisinde Çumra tarihinde ilk defa 
basketbol branşı açıp, kulüpleşme yolun-

da ilerliyoruz. Gelecek sene inşallah U18 
takımımız mücadelesine başlayacak. Buna 
ilave olarak yeni branşlar açtık. Bocce dart 
açtık, voleybol açtık bunların da kulüpleş-
mesi yakın zamanda gerçekleştirilecek. 
Yakın zamanda hentbol takımı da açmayı 
planlıyoruz” dedi.  

FUTBOLDA YAŞ ORTALAMASINI 
DÜŞÜRDÜK 

Futbolda Bölgesel Amatör Lig’de ol-
duklarını belirten Başkan Şahin, “Bu yıl bir 
değişikliğe gittik ve Bölgesel Amatör Lig’de 
olmayan bir yaş ortalamasıyla mücadele 

GENÇLERI SANALDAN 
ALIP SPORA ÇEKIYORLAR

Çumra Çatalhöyük Belediyespor Kulüp Başkanı Gökhan Şahin, yeni nesillerin spora yönlenmesi 
için çalıştıklarını belirtirken, Çumra Belediye Başkanı Recep Candan da başta Çumra Çatalhüyük 

Belediyespor olmak üzere spora olan desteklerinin devam edeceğini söyledi 

Recep Candan Gökhan Şahin

edeceğiz. Çumra’dan yetişen ve dışarıdan 
aldığımız futbolcularla birlikte takımımızın 
yaş ortalaması 21.6. Bu rakam Bölgesel 
Amatör Lig’de bu yaş ortalaması çok düşük. 
Bu şekilde mücadelemiz devam edecek” 
diye konuştu. 

SPORCU SAYILARINI ARTIRACAĞIZ

Başkan Şahin, yeni branşlarla birlikte 
sporcu sayısını artırmaya dönük çalışmalar 
yürüttüklerini söyledi. Bu kapsamda farklı 
branşlarda yeni yapılanmalar gerçekleştir-
diklerini dile getiren Şahin, şöyle devam 
etti, “Tekvandoda yeni bir yapılanmaya 
girdik. Orada altyapıda yeni sporcular yetiş-
tirip, 2022-2023 sezonunda bir başarı elde 
etmeyi hedefliyoruz. Biz daha çok sporcu 
sayılarını artırmayı düşünüyoruz. Bisiklette 
Türkiye şampiyonluklarımız var. Bisiklet 
Çumra’da yıllardır bir başarı zaten. Bu 
başarımız devam ediyor. Basketbolda U18 
erkek kategorisinde yarışacağız. Az önce de 
dediğim gibi biz daha çok sporcu yetiştir-
meyi planlıyoruz. Sporun çocuklar ve genç-
ler için bir hayat tarzı olmasını amaçlıyoruz. 
Çocukların sanalda kaybolmasını önleyerek, 
spora yönlenmesini istiyoruz. Altyapıya 
çok önem veriyoruz. Daha önce kaybedilen 
altyapı geleneğini biz tekrar yakalamak 
istiyoruz. Orada yeni bir anlayış getirdik. 
Altyapıda şuan Çumra tarihinde olmayan 
bir şey başardık ve 4 antrenörle çalışıyo-
ruz. Nitelik arıyoruz ama niceliğe de önem 
veriyoruz. Yeni kuşak biraz daha telefondan 
başını kaldırmıyor. Onları saha içerisine 
çekmeye çalışıyoruz.”

BAŞKAN CANDAN’A TEŞEKKÜR

Kulüp olarak yürüttükleri faaliyetlerde 
en büyük destekçilerinin Çumra Belediye 
Başkanı Recep Candan olduğuna dikkat çe-
ken Başkan Şahin, “Çumra Belediyesi bize 
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ciddi destekler sağlıyor. Onun bize verdiği 
desteği yadsıyamayız. Onun da tek derdi 
Çumra gençliğini bir yerlere getirmek. Biz 
de buna göre çalışıyoruz. Malzeme hususu, 
antrenör hususu olsun her konuda bize des-
tek veriyor” diye konuştu. 

GÜZEL BİR KAMP DÖNEMİ GEÇİRDİK

Takım olarak 10 günlük verimli bir 
kamp dönemi yaşadıklarını belirten Şahin, 
“Büyükşehir Belediyesi’ne Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü’nden geçen bir tesis var Taş-
kent’te. Orada 10 günlük bir kamp yaptık. 
Gayet başarılı bir kamp dönemi geçirdik. 
Kampların amacı takım olgusu oluşturabil-
mektir. Bunu da biz kampla başardık. Çok 
güzel ve verimli bir kamp oldu bizim için. 
Bu konuda emeği geçen herkese teşekkür 
ediyoruz” ifadelerini kullandı. 

ÇUMRA ÇATALHÜYÜK BELEDİYESPOR 
ADINDAN SÖZ ETTİRİYOR

Kulüple ilgili değerlendirmelerde bu-
lunan Çumra Belediye Başkanı Av.Recep 
Candan ise, ilçede birçok alanda faaliyet 
yürüttüklerini dile getirdi. Ancak ülkenin 
geleceği olan gençler konusunda spor ve 
gençlik faaliyetlerinin özel bir yerde oldu-
ğuna dikkat çeken Başkan Candan, şunları 
kaydetti, “Çumra Çatalhüyük Belediyespor 
başta olmak üzere ilçede faaliyet gönderen 
tüm spor kulüplerimize de her anlamda des-
tek olmaya çalışıyoruz.  Çumra Çatalhüyük 
Belediyespor Kulübümüz bünyesinde Futbol, 
Bisikleti Basketbol, Bocce, Tekvando olmak 
üzere 5 ayrı branşta 400 lisanslı sporcumuz 
bulunmaktadır. Çumra Çatalhüyük Beledi-
yespor Kulübümüzde her yaştan gencimizin 
ve çocuğumuzun spor yapabileceği bireysel 
ve takım olarak branşlarımız mevcut bulun-
maktadır.  Çumra Çatalhüyük Belediyespor 
Kulübümüz sporcularıyla gerek bireysel 
gerekse takım olarak başarılarıyla ismi-
ni dünya çapında duyurmuş Çumra’mızı, 
Konya’mızı ve Türkiye’mizi başarıyla temsil 
etmiş bir kulüptür inşallah bu başarılar 
artarak devam edecektir. Bizlerde belediye 
olarak elimizden gelen desteği göstermeye 
devam edeceğiz. Çumra Çatalhüyük Bele-
diyespor Kulüp Başkanımız Gökhan Şahin 
başta olmak üzere yönetim kurulu üyeleri-
mize, teknik heyetlerimize ve en önemlisi 
tüm sporcularımızın bugüne kadar göster-
miş oldukları başarılardan dolayı teşekkür 
ediyorum inşallah bu başarılar artarak 
devam edecektir.”
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KTO Karatay 
Üniversitesi, akademik 

başarısının yanına 
sportif başarıyı da 

ekledi.
 Spora ve sporcuya 

büyük katkılar 
sağlayan üniversitede, 

200’ün üzerinde 
öğrenci, 20’den 

fazla sportif branşta 
Türkiye’de zirveye 

oynuyor

KTO KARATAY SPORUN 
VE SPORCUNUN YANINDA

Konya Ticaret Odası (KTO) Karatay 
Üniversitesi, KTO Karataylıların 
aktif yaşamlarını daha nitelikli 

hâle getirmeyi, kültürel ve sportif anlamda 
onları geliştirmeyi, çağın gerekliliklerine 
uygun, donanımlı bireyler olarak yetişmele-
rini amaçlıyor. Bu kapsamda, KTO Karatay 
Üniversitesi’nde 200’ün üzerinde öğrenci, 
20’den fazla sportif branşta Türkiye’de 
zirveye oynuyor. KTO Karatay Üniversitesi 
spor takımları basketbol, salon futbolu, 
masa tenisinde 1. Ligde temsil edilirken; 

kız-erkek voleybol, kız-erkek kort tenisi, 
hentbol branşlarında ise 2. ligde mücadele 
ediyor. KTO Karataylı öğrencilerin merak 
ettikleri ya da yetenekli oldukları branşlar-
da ise; kick boks, bilek güreşi, basketbol, 
taekwondo, yüzme branşları gibi alanlarda 
öğrencilere destek sağlıyor.

KTO Karatay Üniversitesi SKS Direktör-
lüğü bünyesinde aktif olarak bulunan spor 
takımları şöyle;

• Kick Boks (Erkek)

• Bilek Güreşi (Erkek)
• Basketbol (Erkek)
• Bilardo (Erkek)
• Futbol (Erkek)
• Hentbol (Erkek)
• Masa Tenisi (Bayan-Erkek)
• Salon Futbolu (Erkek)
• Satranç (Bayan-Erkek)
• Taekwondo (Erkek)
• Tenis (Erkek)
• Voleybol (Erkek)
• Yüzme (Erkek) 

MİLLİ SPORCULARA YÜZDE 100 BURS 
İMKÂNI KTO KARATAY’DA

KTO Karatay Üniversitesi ile Gençlik ve 
Spor Bakanlığı arasında imzalanan proto-
kol kapsamında öğrencilerin üniversiteye 
yerleşeceği tarihten geriye dönük son 
iki yılı kapsayan sürede bir spor dalında 
milli takım kadrosunda yer almaları veya 
üniversite öğrenimi sürecinde milli takıma 
girmeleri hâlinde öğrencilere “Sporcu 
Bursu” sağlanıyor. Daha sonra akademik 
dönem içerisinde bu sporcular, üniversi-
te takımlarında yer alarak müsabakalara 
katılım sağlıyor.

TÜRKİYE GENELİ E-SPOR 
TURNUVALARI KTO KARATAY’DA

Pandemi sürecinde de KTO Karatay 
Üniversitesi, gençlerin ilgi alanlarını dik-
katle takip ederek, 2020-2021 akademik 
yılında düzenlediği e-spor turnuvaları ile 
Türkiye’deki üniversiteler arasında adından 
sıkça söz ettirdi. Bugüne kadar 6 e-spor 
turnuvası düzenleyen üniversite, Konya 
Geneli Valorant Turnuvası ile üniversite 
öğrencilerinin yanında 495 lise öğrencisini 
de müsabakalara dahil etti. Üniversite öğ-
rencileri ile lise öğrencilerinin bir araya gel-
diği turnuvada 1. olan takım ödüllendirildi.

Türkiye’deki farklı üniversitelerden 
öğrencilerin de spor hayatlarına olumlu 
katkılar yapan KTO Karatay Üniversitesi 
tarafından, 20-21 Şubat 2021 tarihlerinde 
38 şehirden 345 kişi ve 120 üniversitenin 
katılım sağladığı Türkiye Geneli FIFA21 
Turnuvası; 27-28 Şubat 2021 tarihlerinde 
ise Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Plat-
formu üyesi üniversitelerin öğrencilerinin 
yer aldığı ve 45 kişinin katıldığı FIFA21 
turnuvası gerçekleştirildi. 

KTO KARATAY ÜNİVERSİTESİ YENİ 
AKADEMİK YILDA YENİ BAŞARILARA 

HAZIRLANIYOR

Başarıdan başarıya koşan KTO Karatay 
Üniversitesi spor takımları, 2021-2022 

akademik yılına ise 20 branşta fiziki, e-spor 
branşında ise dijital olarak büyük bir ekiple 
hazırlanıyor. Ayrıca KTO Karatay Üniversi-
tesi 1 basketbol sahası, 1 voleybol sahası, 
1 tenis kortu, 1 doğal çim halı sahası ile 
öğrencilerini kampüste de spor ile bir araya 
getiriyor. 

KTO KARATAY ÜNİVERSİTESİ SKS DİREKTÖRLÜĞÜ TURNUVA PROGRAMI

Turnuva Adı Birinci Turnuva İkinci Turnuva

Liseler Arası E- Spor Festivali Haziran 2022

Üniversite içi E-Spor Turnuvaları – Valorant Ekim 2021 Mayıs 2022

Üniversite içi E-Spor Turnuvaları – LOL Kasım 2021 Nisan 2022

Üniversite içi E-Spor Turnuvaları – CSGO-FİFA22 Kasım 2021 Mayıs 2022

Türkiye Geneli E-Spor Turnuvaları- Valorant Aralık 2021

Türkiye Geneli E-Spor Turnuvaları- LOL Ocak 2021

Türkiye Geneli E-Spor Turnuvaları- FIFA22 Şubat 2022

E-spor turnuvaları ile adını duyurmaya hazırlanan KTO Karatay Üniversitesi’nin turnu-
va takvimi şöyle:
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KTO Karatay 
Üniversitesi, akademik 

başarısının yanına 
sportif başarıyı da 

ekledi.
 Spora ve sporcuya 
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sağlayan üniversitede, 

200’ün üzerinde 
öğrenci, 20’den 

fazla sportif branşta 
Türkiye’de zirveye 

oynuyor
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TFF 2.Lig Beyaz Grup’ta mücadele 
eden Karatay Termal 1922 Kon-
yaspor’da Başkan Zahir Renk-

libay, Konya Yenigün Gazetesi’nin aylık 
olarak farklı konu ve konuklara çıkardığı 
10Lar Dergisi’ne çarpıcı açıklamalarda 
bulundu. 1922 Konyaspor’da başkanlık 
görevini, takımın bu sezonki hedeflerini ve 
Konyaspor Koleji hakkında düşüncelerini 
aktaran Renklibay birçok konuya da açıklık 
getirdi.  

1922 Konyaspor’da 3. döneminiz ne 
düşünüyorsunuz?

“1922 Konyaspor’un başına ilk baş-
kan olarak seçildiğimde takımımız düşme 
potasındaydı. Takımı üst sıralara çıkarmayı 
başardık ve rahmetli Ramazan Özbek’e pi-
lot takımımıza emanet ettik. Yönetimde de-
ğişikliğe gidildi ve Başkan Fatih Özgökçen 

oldu. O da tekrardan 1922 Konyaspor’un 
sorumluluğunu bana devretti. Bunun yanı 
sıra Konyaspor altyapı sorumlusuyum. 
1922 Konyaspor’un anlam kazanabilme-
si, pilot takımımızın Konyaspor’a fayda 
sağlaması için altyapıdaki futbolcularımızla 
1922 Konyaspor’u harmanlamamız gereki-
yordu. Altyapıda gelişimlerini tamamlamış 
isimleri sezon başında 1922 Konyaspor’a 
dahil ettik. Çünkü burada tecrübe kazan-
maları gerekiyor. Bütün amacımız her 
sezon Konyaspor’a en az 2-3 oyuncuyu 
verebilmek. 

Önümüzdeki sezonlarda 1922 Kon-
yaspor’un TFF 1.Lig’de mücadele etme-
si adına Fatih başkanla aynı görüşlere 
sahibiz. Gerek fiziksel gerekse de mental 
anlamda 1922 Konyaspor TFF 1.Lig’de yer 
aldığında oyuncuların Konyaspor’a geçiş 
süreci daha da hızlanacak. Aradaki fiziksel 
makasta daralacak. Bunun yanı sıra oyuncu 

izleme komitemiz yurt dışında yabancı ve 
genç oyuncuları izliyor. Bu isimleri 2.Lig’de 
oynatmamız mümkün değil. Dolayısıy-
la TFF 1.Lig’e çıktığımız durumunda bu 
futbolcuları az maliyetle 1922 Konyaspor’a 
transfer edip, oynatıp performanslarına 
göre Konyaspor’a vermek.” 

Genç bir kadroyla mücadele 
ediyorsunuz neler söylersiniz?

“Bu sene tamamen gençlerden oluşan 
bir takım kurduk. Geride kalan haftala-
ra baktığımızda bu genç oyuncularımıza 
şans verdiğimizde neler yapabileceklerini 
gördük. Günümüzde altyapılar oldukça 
önemli bir hal aldı. Milyon dolarların dön-
düğü futbol endüstrisinde bu rakamların 
önüne geçmenin en önemli yolu altyapılar. 
Konyaspor kulübü olarak da altyapıya çok 
önem veriyoruz. Alt yaş kategorilerinde 

RENKLIBAY: KURTULUŞ 
REÇETEMIZ ALTYAPI

Karatay Termal 1922 Konyaspor Başkanı Zahir Renklibay, 10Lar 
Dergisi’ne özel açıklamalarda bulundu. Genç bir takımla 
ligde mücadele ettiklerini söyleyen Zahir Renklibay, takıma 
destek verilmesi gerektiğini de ifade etti. Renklibay, “Kurtuluş 
reçetemiz altyapı. İnşallah ilerleyen süreçte Konyaspor’un 
dışardan oyuncu transfer etmesine gerek kalmayacak.” dedi

olan sporcularımız yakından takip ediyoruz 
ve gelişimlerini tamamladıktan sonra 1922 
Konyaspor’a almayı düşünüyoruz. Şu anki 
hedefimiz Play-Off’ları yakalayabilmek ve 
orada mücadele etmek. Ondan sonraki 
süreçte de oyuncularımızın oradaki perfor-
mansı kariyerlerinin gidişatını belirleyecek. 
Bir hoca değişikliği yaşadık ve iyi yolda 
ilerliyoruz. Takımımızda tam anlamıyla bir 
kolej havası oluştu.

Kurtuluş reçetimiz altyapı. Çok disip-
linli bir şekilde çalışıyoruz ve altyapıdaki 
oyuncularımıza yakından takip ediyoruz. 
İnşallah Kayacık’ta yapılacak olan tesisi-
mizle birlikte Konyaspor akademisi tam 
anlamıyla bir oyuncu yetiştirme fabrikası 
olur. İnşallah, ilerleyen süreçte Kon-
yaspor’un dışardan oyuncu transfer etme-
sine gerek kalmayacak. Bunları yapmak 
için de bütün gayretimiz devam ediyor.”  

Pilot takımın dezavantajları neler?

“TFF 2.Lig’de mücadele ediyoruz ve 
Konyaspor’umuzun pilot takımıyız. Zaman 
zaman pilot takım olmamızın dezavan-
tajlarını yaşıyoruz. Gerek taraftar anla-
mında gerekse de hakemler anlamında 
bu durumu çok sık yaşıyoruz. İç saha ve 
dış saha fark etmeksizin hakemler, tüm 
takdir haklarını rakip takımlara kullanıyor. 
Bu durumda bizleri üzüyor. Bunun yanı 
sıra taraftarlarımızı da maça getirmekte 
zorlanıyoruz. Altyapıdan gençlerden bir şey 
bekliyorsak bu oyuncularımızın arkasında 
durup destek çıkmamız gerek. Biz elimiz-

den gelen gayreti gösteriyoruz, taraftar-
larımızı da bütün maçlara davet ediyoruz. 
Oyuncularımıza da ‘gerekirse hakemi de 
yeneceksiniz’ şeklinde söylemler bulunu-
yoruz.”

Tatlıcak Tesisleri’nin satılması 
hakkında ne düşünüyorsunuz?

“Gönül isterdi ki yeni tesislerimiz yapıl-
dıktan sonra Tatlıcak Tesisleri’nden ayrıl-
mak ama bazen ekonomik durumlar buna 
izin vermiyor. Konyaspor’umuzun ekono-
mik anlamda durumu herkes tarafından 

biliniyor. Bizim konaklama veya antren-
mana gitmede herhangi bir problemimiz 
yok. Konya’da yer alan diğer sahalarımızı 
da rahatlıkla kullanabiliyoruz. Barınma an-
lamında gerek Tatlıcak Tesisleri’ni gerekse 
de Konyaspor’umuzun zafer Tesisleri’ni 
kullanıyoruz. Şu an Saraçoğlu Tesisleri’nde 
çalışmalarımızı yapıyoruz. Kışın havaların 
soğumasıyla birlikte Saraçoğlu’nda etrafın 
açık olmasından dolayı antrenmanlarımızı 
zor olabilir. O konu hakkında da gerekli 
istişarelerimizi yapıyoruz. Kayacık Tesisle-
ri’nde olduğu gibi sahanın etrafını kapatma 
gibi bir düşüncemiz var.” 

Konyaspor 100. yılının içerisinde 
ve şu ana kadarki performansı nasıl 
görüyorsunuz?

“Geçmiş yıllara göre değerlendirecek 
olursak Konyaspor’umuzun şu anki perfor-
mansı bizleri memnun ediyor. Konyaspor 
iyi yolda ve iyi şeyler yapacaklarını düşü-
nüyorum. Ligi de ilk 8 sıranın içerisinde 
tamamlayacağını öngörüyorum. Konyaspor 
camiasının çok köklü bir tarihi var. Kon-
yaspor, Konya’nın gözbebeğidir. Konya’yı 
dünyaya tanıtım açısından birinci sırada 
Mevlana, ikinci sırada ise Konyaspor gelir. 
İnşallah geçmiş yıllarda yaşanan dalgalı 
süreç bir daha başımıza gelmez. Kon-
yaspor, çok iyi bir yönetimle yoluna devam 
ediyor ve Kayacık Tesisleri’nde tamamla-
nacak tesislerin ardından bir de Konyaspor 
Koleji yapılabilirse Konyaspor’un geleceği-
nin çok parlak olduğunu düşünüyorum.” 
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da rahatlıkla kullanabiliyoruz. Barınma an-
lamında gerek Tatlıcak Tesisleri’ni gerekse 
de Konyaspor’umuzun zafer Tesisleri’ni 
kullanıyoruz. Şu an Saraçoğlu Tesisleri’nde 
çalışmalarımızı yapıyoruz. Kışın havaların 
soğumasıyla birlikte Saraçoğlu’nda etrafın 
açık olmasından dolayı antrenmanlarımızı 
zor olabilir. O konu hakkında da gerekli 
istişarelerimizi yapıyoruz. Kayacık Tesisle-
ri’nde olduğu gibi sahanın etrafını kapatma 
gibi bir düşüncemiz var.” 

Konyaspor 100. yılının içerisinde 
ve şu ana kadarki performansı nasıl 
görüyorsunuz?

“Geçmiş yıllara göre değerlendirecek 
olursak Konyaspor’umuzun şu anki perfor-
mansı bizleri memnun ediyor. Konyaspor 
iyi yolda ve iyi şeyler yapacaklarını düşü-
nüyorum. Ligi de ilk 8 sıranın içerisinde 
tamamlayacağını öngörüyorum. Konyaspor 
camiasının çok köklü bir tarihi var. Kon-
yaspor, Konya’nın gözbebeğidir. Konya’yı 
dünyaya tanıtım açısından birinci sırada 
Mevlana, ikinci sırada ise Konyaspor gelir. 
İnşallah geçmiş yıllarda yaşanan dalgalı 
süreç bir daha başımıza gelmez. Kon-
yaspor, çok iyi bir yönetimle yoluna devam 
ediyor ve Kayacık Tesisleri’nde tamamla-
nacak tesislerin ardından bir de Konyaspor 
Koleji yapılabilirse Konyaspor’un geleceği-
nin çok parlak olduğunu düşünüyorum.” 
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TFF 2.Lig Beyaz Grup’ta müca-
dele eden Karatay Termal 1922 
Konyaspor, bu sezon ligin en 

genç takımlarından biri olurken, müca-
delesi ve performansıyla ön plana çıkıyor. 
Gençlerin ve tecrübelilerin harmanlandığı 
1922 Konyaspor’da sezon başı konulan 
hedef en kötü Play-Off’lara kalmak iken, 
sezona iyi başlayamayan Yeşil-Beyazlılar, 
sonradan toparlayarak üst sıralara tırman-
dı. Takımın yaş ortalaması 21.8 olurken, 
genç oyunculardan başarılı sol bek Fatih 
Mankır, Konya’nın Yenigün Gazetesi’nin 
çıkardığı 10Lar Dergisi’ne özel açıklamalar-
da bulundu.  

‘BABAM SAYESİNDE BAŞLADIM’

Futbola nasıl başladığını ve şu ana 
kadarki futbol kariyerinden de bahseden 
1922 Konyaspor’un genç sol beki Fa-
tih Mankır, “Futbola 12 yaşında babam 
sayesinde başladım. Yeni Meramspor’la 
yarım dönem antrenmanlara çıktım. 
Ondan sonra Konyaspor U13’te antren-
mana çıktım. Sonrasında ani bir kararla 
Konyaspor U13 teknik direktörü Haldun 
Üstel Yeni Meramspor’dan lisansımı aldı ve 
beni Konyaspor U13 takımında oynatmaya 
başladı. Konyaspor’da U13’ten U19’a kadar 
bütün kategorilerde oynadım. U19’da son 
senemde ise profesyonelliğe geçiş yaptım.” 
diye konuştu.

‘TAKIMDA KOLEJ HAVASI VAR’ 

Takımın yaş ortalamasıyla ilgili düşün-
celerini aktaran 1922 Konyasporlu Fatih 
Mankır, “Özgüvenimi aldım. Çok genç bir 
kadromuz var. Takımımızın tecrübeli oyun-
cuları da bizleri çok iyi yönlendiriyorlar. 
Buraya ilk geldiğim ile şimdiki durumun 
arasında gerek fiziksel gerekse de mental 
anlamda çok farklılıklar var. Altyapıdan Şe-
ner, Ali, Fuat, Adem, Mehmet Ali ile bera-
ber oynamıştım. Şimdi 1922 Konyaspor’da 
beraber oynuyoruz. Maç oynadıkça gelişim 
sağlıyorum. Tam bir kolej havasındayız.” 
dedi. 

‘AYAKLARIM TİTRİYORDU’

Geçen sezonun son sürecinde sakatla-
nan ve uzun bir süre takımdan uzak kalan 
Fatih Mankır, sakatlık sürecini ve tekrardan 
sahalara dönüş sürecini anlattı. Fatih, ko-
nuyla ilgili şunları söyledi: “Geçen sezonun 
sonunda sakatlandım ve 9 hafta hiçbir şey 
yapamadım. Sezon öncesi hazırlık kam-
pında istediğimi gerçekleştiremedim. İlk 
4 haftada da forma giyemedim. 5.haftada 
Uşakspor maçıyla birlikte forma şansı bul-
maya başladım. Uzun bir aranın ardından 
ilk maçıma Uşak karşısında çıktım ve 
ayaklarım titriyordu. Aslında rahat olmam 
lazımdı geçen sezon 15 maça çıkmıştım. 
Uşakspor, Kırşehir Belediyespor ve Nazilli 

‘HEDEFIM KONYASPOR’Karatay Termal 1922 
Konyaspor’un 19 

yaşındaki genç sol 
beki Fatih Mankır, 
10Lar Dergisi’ne 

özel açıklamalarda 
bulundu. Futbola 

babasının tavsiyesiyle 
başladığını ifade eden 
başarılı isim, hedefinin 
Konyaspor’da forma 
giymek olduğunu 

söyledi. Mankır, “Bu 
sezon çok genç bir 

kadromuz var ve tam 
bir kolej havasındayız. 

Oynadıkça gelişim 
sağlıyorum. dedi

Belediyespor maçlarının üçünü aynı anda 
düşündüğümü hatırlıyorum. Bu süreci iyi 
atlatmamız gerektiğini sürekli kendime söy-
lüyor ve maçları kafamda oynuyordum.” 

‘ÖNCELİĞİM KONYASPOR’

Gelecek adına hedeflerinden de bah-
seden Fatih Mankır, “Genç bir kadromuz 
var ve ben bu kadroyla ilk olarak Play-Off 
oynamak istiyorum. Sonrasındaki hedefim 
şehrimin takımı olan Konyaspor’a hizmet 
etmek. Ondan sonraki hedeflerim ise Av-
rupa da futbol oynamak.” dedi. 

‘MARCELO’YU BEĞENİYORUM’ 

Örnek aldığı oyuncuyu da açıklayan 
1922 Konyasporlu Fatih Mankır, “Genel-
likle tüm ligleri takip ediyorum. Benim 
pozisyonumda oynayan tüm oyuncuları 
dikkatle izliyorum. Ama idol olarak gördü-
ğüm oyuncu Real Madridli Marcelo’dur.” 
ifadelerini kullandı.

‘UNUTAMAYACAĞIM BİR MAÇ OLDU’ 

1922 Konyaspor’la ilk maçına Baş-
kent Akademi maçıyla çıkan 19 yaşındaki 
sol bek, ilk maçında neler yaşadığını da 
anlattı. Fatih Mankır konuyla ilgili, “İlk 
profesyonel olduğum maçtı. Çok heyecan-
lıydım. Stat da oynadığım en iyi statlardan 
birisiydi. Osmanlıspor’un stadıydı. Benim 
için çok farklı duygulara sahip olan bir kar-
şılaşmaydı. Takımdaki tecrübeli isimlerle 
oynama fırsatı buldum. İlk 15 dakika he-
yecanım üst düzeydeydi. Ancak sonrasında 
hem sahaya hem de futbola alıştım. İyi bir 
performans sergilediğimi düşünüyorum. 
Maçı kaybettik ama unutamayacağım bir 
karşılaşma oldu.” dedi.

‘DUA EDERİM’ 

Maça çıkmadan önce özel bir hazırlı-
ğın var mı’ sorusuna cevap veren Fatih 
Mankır, “Çok özel bir hazırlığım yok 
ama maça çıkmadan önce dua ederim. 
Allah’a sığınarak maça çıkarım.” diye 
konuştu.

‘KİTAP OKUYORUM’

Boş zamanlarında neler yaptığını 
da açıklayan 19 yaşındaki genç sol bek, 
“Antrenman ve maç yoğunluğundan çok 
fazla boş vaktim olmuyor ama fırsat bul-
duğum zaman genelde kitap okuyorum 
ve ailemle vakit geçiriyorum.” dedi.
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Karatay Termal 1922 
Konyaspor’un başarılı 

futbolcusu Güray Gazioğlu, 
10Lar Dergisi’ne konuştu. 

Genç ve iyi bir takım 
olduklarını söyleyen 

Güray, sezonun ilk yarısını 
Play-Off’ların çevresinde 
bitirebileceklerini söyledi. 

Konyaspor taraftarıyla ilgili 
düşüncelerini de aktaran 

başarılı isim, “Trabzonspor 
maçındaki atmosferden 

büyülendim.” dedi

‘GENÇ VE IYI BIR TAKIM OLDUK’
TFF 2.Lig Beyaz Grup’ta mücadele 

eden Karatay Termal 1922 Kon-
yaspor’un 10 numarası Güray Ga-

zioğlu, Konya Yenigün Gazetesi’nin 10Lar 
Dergisi’ne çok özel açıklamalarda bulundu. 
2 sezon önce de Yeşil-beyazlı formayı giyen 
26 yaşındaki futbolcu, Konyaspor’a çağrılış 
sürecini, yaşadıklarını, 1922 Konyaspor’un 
bu sezonki performansını ve Konyaspor ta-
raftarlarıyla ilgili düşüncelerini de aktardı. 

‘GAZİANTEPSPOR’DA BAŞLADIM’

Kendisini tanıtarak konuşmasına başla-
yan Güray Gazioğlu, “Gaziantep’te doğdum 
ve 5 yaşında Gaziantepspor’un altyapısına 
başladım. Sonrasında çeşitli alt yaş katego-
rilerinde oynadım ve oradan ayrıldım. Bey-
lerbeyispor ile başladığım serüven çeşitli 
takımlarda oynamamla devam etti.” dedi. 

‘PARA KONUŞMADIM’

1922 Konyaspor’un kendisi için özel 
bir kulüp olduğunu dile getiren Güray, 
“1922 Konyaspor sürekli hedefleri olan bir 
kulüp. Hem bireysel anlamda hem de çıkış 
yakalamak adına önemli bir kulüp. 2 sezon 
önce buradaydım. Sözleşmem bittikten 
sonra anlaşamadık ve Amedspor’a gittim. 
Sezon başında Başkanımız ve Mesut hoca 
ile görüştük zaten Konya’ya gelmeden an-
laşmıştık. Para mevzusunu hiç konuşmadan 
imzayı attım.” ifadelerini kullandı.  

‘YANLIŞ ANTRENMANLAR YAPILDI’

Konyaspor’a çağrıldığında ve oradaki 
antrenman sürecinde yaşadıklarını anlatan 
Güray, şunları söyledi: “Her sporcunun 
fiziki anatomisi farklıdır. Konyaspor’a git-

tiğim sezonda bizim ligimiz erken bitmişti 
ve pandemiden kaynaklı ligler durdurul-
muştu. Biz Konyaspor ile antrenmanlara 
çıkmadan önce 2 ay boyunca yattık. Ligler 
durdurulduktan sonra sokağa çıkma yasak-
ları geldi ve dışarı çıkamadık. O dönemde 
izin kağıtları da yoktu sonradan izin kağıdı 
alarak dışarı çıkabileceğimizi ve antren-
man yapabileceğimizi söylediler. Normal 
olarak 2 ay içinde kilo almıştık. Süper Lig 
ise o dönemde yeni bitmişti ve kısa süre 
sonra Konyaspor antrenmanlara başladı. 
O dönemde Bülent hoca ve ekibi mevcut 
oyunculara göre bir antrenman programı 
hazırlamıştı. Bizim ise 2 aydır ayağımıza 
top değmiyordu. 2 ay antrenman yapma-
yan bir futbolcu fiziksel anlamda tamamen 
sıfırlanır. O dönemde Ekrem Kayılıbal ve 
Seydi Kayasoy da benimle birlikte antren-
manlara çıktılar ve onlarda benim yaşadı-
ğım sıkıntılar mevcuttu. Bizler direkt ligi 
yeni noktalamış Konyasporlu oyuncularla 
aynı antrenmanı gerçekleştirdik. O süreçte 
Ekrem de, Seydi de ben de iyi bir kamp 
dönemi geçirdik ancak antrenman progra-
mımız yanlış planlandı.” 

‘PLAY-OFF HATTINDA BİTİREBİLİRİZ’

Takımın performansını değerlendiren 
başarılı 10 numara, “Bu sezon çok genç 
bir kadroyla mücadele ediyoruz ve ligin en 
genç takımıyız. Daha yetenekli daha istekli 
bir takımımız var. Ne istediğini bilen bir 
takımımız var. Ligin başarından fikstür 
dezavantajını yaşadık. Bunun yanı sıra 
biz kamp dönemine çok erken başladık. 2 

aylık bir kamp süremiz oldu. Lige yorgun 
başladık ve kendimizi bulmamız 5.hafta-
yı buldu. Geçen sezon Amedspor’daydım 
lige istediğimiz gibi başlayamamıştık aynı 
bu sezonki gibi kamp dönemini de erken 
açmıştık 8.haftadan sonra 8’de 8 yapmıştık. 
Konya’ya ilk gelince oyuncular var aramız-
da ve adaptasyon sürecini arkadaşlarımız 
yeni yeni atlatıyor. Galibiyet, devamlılık ve 
özgüven getirir. Olumlu anlamda bu şekilde 

devam edersek sezonun ilk devresini Play-
Off hattında veya çevresinde bitireceğimize 
inanıyorum.” şeklinde konuştu. 

‘2.LİGDE PARA OYNAMIYOR’

İyi bir takım olduklarını söyleyen 1922 
Konyasporlu Güray Gazioğlu, “2.ligde para 
oynamıyor. Arkadaşlık, mücadele ve istek 
kazanıyor. Bazı maçları çok istersiniz ama 
şansınız yanınızda olmaz kazanamazsınız 
ancak bu ligde herkes herkesi yenebile-
cek potansiyelde. Rüzgarı arkasına alan 
takımlar bir engel ile karşılaşmadığı zaman 
sezonu mutlu bir şekilde bitirebiliyor. Aynı 
şekilde motivasyon anlamında iyi odakla-
namayan takımlar ise ligin dibini görebi-
liyor. Dolayısıyla biz iyi bir takım olduk. 
Belki tecrübe eksikliğini bazı maçlarımızda 
hissedebiliriz ama mücadele edersek bunu 
kapatabiliriz.” ifadelerini kullandı.   

‘GENÇ İSİMLER DAHA BİLİNÇLİLER’

Genç oyunculara ağabeylik yaptıkla-
rını ve yardımcı olmaya çalıştıklarını dile 
getiren Güray Gazioğlu konuşmasına şöyle 
devam etti: “Genç bir kadroya sahibiz ve 
bizler de bu dönemlerden geçtik. Biz zaten 
genç kardeşlerimize saha içinde ve saha 
dışında ağabeylik yapıyoruz. Şu anki genç 
isimler bizim dönemimize nazaran daha 
bilinçliler. Ne alacaklarını ve ne verecekle-
rini biliyorlar. 17-18 yaşındaki bir futbolcu 
oynamaya başladığında 20 yaşına geldiğin-
de tecrübeli bir isim olur. Çünkü havayı, 
saha içini ve ligi bilen bir oyuncu haline 
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26 yaşındaki futbolcu, Konyaspor’a çağrılış 
sürecini, yaşadıklarını, 1922 Konyaspor’un 
bu sezonki performansını ve Konyaspor ta-
raftarlarıyla ilgili düşüncelerini de aktardı. 

‘GAZİANTEPSPOR’DA BAŞLADIM’

Kendisini tanıtarak konuşmasına başla-
yan Güray Gazioğlu, “Gaziantep’te doğdum 
ve 5 yaşında Gaziantepspor’un altyapısına 
başladım. Sonrasında çeşitli alt yaş katego-
rilerinde oynadım ve oradan ayrıldım. Bey-
lerbeyispor ile başladığım serüven çeşitli 
takımlarda oynamamla devam etti.” dedi. 

‘PARA KONUŞMADIM’

1922 Konyaspor’un kendisi için özel 
bir kulüp olduğunu dile getiren Güray, 
“1922 Konyaspor sürekli hedefleri olan bir 
kulüp. Hem bireysel anlamda hem de çıkış 
yakalamak adına önemli bir kulüp. 2 sezon 
önce buradaydım. Sözleşmem bittikten 
sonra anlaşamadık ve Amedspor’a gittim. 
Sezon başında Başkanımız ve Mesut hoca 
ile görüştük zaten Konya’ya gelmeden an-
laşmıştık. Para mevzusunu hiç konuşmadan 
imzayı attım.” ifadelerini kullandı.  

‘YANLIŞ ANTRENMANLAR YAPILDI’

Konyaspor’a çağrıldığında ve oradaki 
antrenman sürecinde yaşadıklarını anlatan 
Güray, şunları söyledi: “Her sporcunun 
fiziki anatomisi farklıdır. Konyaspor’a git-

tiğim sezonda bizim ligimiz erken bitmişti 
ve pandemiden kaynaklı ligler durdurul-
muştu. Biz Konyaspor ile antrenmanlara 
çıkmadan önce 2 ay boyunca yattık. Ligler 
durdurulduktan sonra sokağa çıkma yasak-
ları geldi ve dışarı çıkamadık. O dönemde 
izin kağıtları da yoktu sonradan izin kağıdı 
alarak dışarı çıkabileceğimizi ve antren-
man yapabileceğimizi söylediler. Normal 
olarak 2 ay içinde kilo almıştık. Süper Lig 
ise o dönemde yeni bitmişti ve kısa süre 
sonra Konyaspor antrenmanlara başladı. 
O dönemde Bülent hoca ve ekibi mevcut 
oyunculara göre bir antrenman programı 
hazırlamıştı. Bizim ise 2 aydır ayağımıza 
top değmiyordu. 2 ay antrenman yapma-
yan bir futbolcu fiziksel anlamda tamamen 
sıfırlanır. O dönemde Ekrem Kayılıbal ve 
Seydi Kayasoy da benimle birlikte antren-
manlara çıktılar ve onlarda benim yaşadı-
ğım sıkıntılar mevcuttu. Bizler direkt ligi 
yeni noktalamış Konyasporlu oyuncularla 
aynı antrenmanı gerçekleştirdik. O süreçte 
Ekrem de, Seydi de ben de iyi bir kamp 
dönemi geçirdik ancak antrenman progra-
mımız yanlış planlandı.” 

‘PLAY-OFF HATTINDA BİTİREBİLİRİZ’

Takımın performansını değerlendiren 
başarılı 10 numara, “Bu sezon çok genç 
bir kadroyla mücadele ediyoruz ve ligin en 
genç takımıyız. Daha yetenekli daha istekli 
bir takımımız var. Ne istediğini bilen bir 
takımımız var. Ligin başarından fikstür 
dezavantajını yaşadık. Bunun yanı sıra 
biz kamp dönemine çok erken başladık. 2 

aylık bir kamp süremiz oldu. Lige yorgun 
başladık ve kendimizi bulmamız 5.hafta-
yı buldu. Geçen sezon Amedspor’daydım 
lige istediğimiz gibi başlayamamıştık aynı 
bu sezonki gibi kamp dönemini de erken 
açmıştık 8.haftadan sonra 8’de 8 yapmıştık. 
Konya’ya ilk gelince oyuncular var aramız-
da ve adaptasyon sürecini arkadaşlarımız 
yeni yeni atlatıyor. Galibiyet, devamlılık ve 
özgüven getirir. Olumlu anlamda bu şekilde 

devam edersek sezonun ilk devresini Play-
Off hattında veya çevresinde bitireceğimize 
inanıyorum.” şeklinde konuştu. 

‘2.LİGDE PARA OYNAMIYOR’

İyi bir takım olduklarını söyleyen 1922 
Konyasporlu Güray Gazioğlu, “2.ligde para 
oynamıyor. Arkadaşlık, mücadele ve istek 
kazanıyor. Bazı maçları çok istersiniz ama 
şansınız yanınızda olmaz kazanamazsınız 
ancak bu ligde herkes herkesi yenebile-
cek potansiyelde. Rüzgarı arkasına alan 
takımlar bir engel ile karşılaşmadığı zaman 
sezonu mutlu bir şekilde bitirebiliyor. Aynı 
şekilde motivasyon anlamında iyi odakla-
namayan takımlar ise ligin dibini görebi-
liyor. Dolayısıyla biz iyi bir takım olduk. 
Belki tecrübe eksikliğini bazı maçlarımızda 
hissedebiliriz ama mücadele edersek bunu 
kapatabiliriz.” ifadelerini kullandı.   

‘GENÇ İSİMLER DAHA BİLİNÇLİLER’

Genç oyunculara ağabeylik yaptıkla-
rını ve yardımcı olmaya çalıştıklarını dile 
getiren Güray Gazioğlu konuşmasına şöyle 
devam etti: “Genç bir kadroya sahibiz ve 
bizler de bu dönemlerden geçtik. Biz zaten 
genç kardeşlerimize saha içinde ve saha 
dışında ağabeylik yapıyoruz. Şu anki genç 
isimler bizim dönemimize nazaran daha 
bilinçliler. Ne alacaklarını ve ne verecekle-
rini biliyorlar. 17-18 yaşındaki bir futbolcu 
oynamaya başladığında 20 yaşına geldiğin-
de tecrübeli bir isim olur. Çünkü havayı, 
saha içini ve ligi bilen bir oyuncu haline 
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bürünüyor. Takımımızdaki oyuncuların perfor-
mansı oldukça iyi.”

‘GENELDE TESİSTEYİM’

Boş zamanlarında neler yaptığını açıklayan 26 
yaşındaki futbolcu, “Çok boş zamanımız olmuyor. 
Genelde antrenman-maç şeklinde günleri geçi-
riyoruz. Zaman zaman haftada 3 maç yapıyoruz. 
Çoğu zaman tesisteyim ve burada vakit geçiriyo-
rum. Kendimi diri hissettiğimde spor salonuna 
gidiyorum. İzin günlerimiz olduğunda da o vakti 
dışarıda geçiriyorum.” dedi.

‘NEDEN BİR ŞAMPİYONLUK GELMESİN?’

Konyaspor’un performansını deüğerlendiren 
Güray Gazioğlu, “Konyaspor çok büyük bir camia. 
Bu sezon içerisinde oynanan Trabzonspor maçına 
gittim. Çok fazla taraftar olmamasına karşın 
büyülendim. Taraftarların takıma, oyunculara ve 
armaya olan sevgisini gördüğümde ‘benim burada 
olmam lazım’ dedim. Galibiyetler, beraberlikler 
ve mağlubiyetler birer alışkanlıktır. Konyaspor, 
bu sezon lige çok iyi bir başlangıç yaptı. İnşal-
lah bu performans sezona yayılır. Yayılırsa da 
neden bir şampiyonluk gelmesin.” şeklinde görüş 
belirtti.  
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Süper Lig temsilcimiz İttifak Hol-
ding Konyaspor’un başarılı sol bek 
oyuncusu Guilherme Sitya Youtu-

be’da Rota Futbol Kanalı’nın konuğu oldu. 
Gündeme dair açıklamalarda bulunan Gu-
ilherme, ilk geldiği günden bugüne kadarki 
süreci anlattı. Konya’dan ve Konyaspor’dan 
övgüyle bahseden Brezilyalı sol bek konuş-
masına şöyle başladı: “Daha önce İstanbul’a 
gelmiştim ve İstanbul’a yakın olacağımdan 
ötürü heyecanlanmıştım. İstanbul’a ve 
Ankara’ya 1 saat uzaklıktayım. 3,5 yıl sene 
Polonya’da kaldım ve artık değişim vakti-
nin geldiğine inanıyordum. Türkiye’den de 
teklif geldiğinde benim için tartışmasız en 
iyi bir fırsattı. Türkiye ligi, kaliteli futbol-
culara sahip olan bir yer ve kendini daha 
iyi gösterebileceğiniz bir lig. Benim daha 
yüksek seviyede futbol oynayabileceğimi 
göstermem için doğru bir yerdi. Geldiğimde 
ilk olarak kültürel farklılıktan dolayı bir şok 
yaşadım. Pandemi döneminde de evde kilitli 
kaldık ve ziyaret etmek istediğim hiçbir 
yere gidemedim. Ancak sonra yavaş yavaş 
ve iyi bir şekilde adapte olduğumu söyleye-
bilirim”

‘BİRLİKTEN GÜÇ DOĞAR’

Takımın iyi gidişatını değerlendiren 
Brezilyalı futbolcu, “İlk geldiğimde Kon-
yaspor sıkıntılı ve çok kötü bir durumdaydı. 
Zorlu 2 sene geçirdik. Şu anda sahip oldu-
ğumuz teknik ekip, futbolcular herkesin 
anladığı ortak bir nokta var. Ayrıca takımın 
şehir ile bütünleşerek büyük bir aile oldu. 
İyi futbolcularımız var ama dünyaca ünlü 
yıldızımız yok. Brezilya’da söylediğimiz bir 
söz var; ‘Birlikten güç doğar’. Biz de takım 
olarak beraber koşup beraber savaşında iyi 
sonuçlar alıyoruz” diye konuştu.

‘TARAFTAR OLMAZSA OYNAMANIN 
ANLAMI YOK’

Galatasaray’a karşı oynadığı ilk maçı 
unutamadığını belirten Guilherme, “Benim 
için Konyaspor kariyeri minnet duyacağım 
bir sürpriz ile başladı. İlk maçım Galatasa-
ray’a karşıydı. Stadyum neredeyse tama-
men doluydu. Takım zor bir pozisyonda 
olmasına karşın taraftar sonuna kadar 
destekliyordu. Umarım en kısa zamanda 
yeniden dolu tribünlere oynarız. Bence 

‘SADECE KONYASPOR’A 
ODAKLANDIM’

İttifak Holding Konyaspor’un Brezilyalı sol beki Guilherme Sitya, bir sosyal medya 
platformunda gündeme dair açıklamalarda bulundu. Konyaspor’a ilk geldiğinde takımın 
sıkıntılı bir durumda olduğunu ifade eden Guilherme, “Şu an iyi futbolcularımız var ama 

dünyaca ünlü yıldızlarımız yok. Konya, sakin bir şehir ve sadece Konyaspor’a odaklandım. 
Burada huzur buluyorum.” dedi

futbol halkın oyunu. Eğer tribünde taraftar 
olmazsa futbol oynamanın bir anlamı yok” 
ifadelerini kullandı.

‘KONYA’YI SEVİYORUM’

Deneyimli sol bek, Konya şehrini de 
beğendiğini sözlerine ekleyerek şunları 
söyledi: “Şehri tanıma açısından yavaş bir 
ilerleme kaydediyorum. Şehrin ufak bir 
kısmını tanıyorum. Bunda pandeminin de 
etkisi var. Ailemin Brezilya’dan gelmesi-
ni bekliyorum. Onlarla beraber gezece-
ğim. Ancak beni mutlu eden bir şehir. 2 
milyondan fazla nüfusu olmasına rağmen 
sakin bir şehir. Büyük şehirlerin yaşattığı 
bir stres yok. Güzel ve turistik mekanlara 
sahip. Türkiye’deki ziyaret ettiğim diğer 
noktalarla karşılaştırdığımda bazı noktalar 
var ki sadece Konya’da huzur bulabiliyor-
sun. Gerçekten Konya’yı çok seviyorum.”

‘NELERİN OLACAĞINI TAHMİN 
EDEMİYORSUNUZ’

 “Süper Lig’in kaliteli bir lig olduğunu 
düşünüyorum” diyen Guilherme Sitya, 
sözlerini şöyle sürdürdü: “Ekonomik olarak 
Avrupa’da futbolu bırakmamış ve kendi-
ni göstermek isteyen kaliteli futbolcular 
gelebiliyor. Balotelli gibi. İsimli futbolcu-
lar var ve bu da ligin kalitesini artırıyor. 
Avrupa’nın büyük liglerinden çok geride 
olduğunu düşünmüyorum. Avrupa ve 
Şampiyonlar Ligi’nde oynayan takımlara 
baktığımızda da mücadelenin aynı seviye-
de olduğunu görüyorsunuz. Ayrıca Süper 
Lig’de nelerin olacağını tahmin edemiyor-
sunuz. Bu bilinmezlik izleyenler için olduk-
ça heyecanlı oluyor.”

‘ÇOK İYİ KARŞILANDIM’

Guilherme Sitya, son olarak uzun 
yıllarda yeşil-beyazlı formayı giymek is-
tediğini de belirterek, “Bugün tek odağım 

kesinlikle Konyaspor. Bana kapılarını 
açtılar ve sahiplendiler. Burada mutlu-
yum. Hem şehir hem de taraftar olarak 
çok iyi karşılandım. Kariyerimin en iyi 
dönemlerinden birini yaşıyorum. Daha 
da iyisi olabilir ama şu an için sahada iyi 
performans gösterdiğimi düşünüyorum. 

Daha iyi olması için de çalışıyorum. Takım 
olarak da iyi gidiyoruz. Her şey çok güzel 
ve mutluyum. Umarım uzun süre Kon-
yaspor forması giyebilirim. Sözleşmem de 
sürüyor. Sadece Konyaspor’a odaklanmış 
durumdayım. Ayrılmayı hiç düşünmüyo-
rum” şeklinde konuştu.
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Süper Lig temsilcimiz İttifak Hol-
ding Konyaspor’un başarılı sol bek 
oyuncusu Guilherme Sitya Youtu-

be’da Rota Futbol Kanalı’nın konuğu oldu. 
Gündeme dair açıklamalarda bulunan Gu-
ilherme, ilk geldiği günden bugüne kadarki 
süreci anlattı. Konya’dan ve Konyaspor’dan 
övgüyle bahseden Brezilyalı sol bek konuş-
masına şöyle başladı: “Daha önce İstanbul’a 
gelmiştim ve İstanbul’a yakın olacağımdan 
ötürü heyecanlanmıştım. İstanbul’a ve 
Ankara’ya 1 saat uzaklıktayım. 3,5 yıl sene 
Polonya’da kaldım ve artık değişim vakti-
nin geldiğine inanıyordum. Türkiye’den de 
teklif geldiğinde benim için tartışmasız en 
iyi bir fırsattı. Türkiye ligi, kaliteli futbol-
culara sahip olan bir yer ve kendini daha 
iyi gösterebileceğiniz bir lig. Benim daha 
yüksek seviyede futbol oynayabileceğimi 
göstermem için doğru bir yerdi. Geldiğimde 
ilk olarak kültürel farklılıktan dolayı bir şok 
yaşadım. Pandemi döneminde de evde kilitli 
kaldık ve ziyaret etmek istediğim hiçbir 
yere gidemedim. Ancak sonra yavaş yavaş 
ve iyi bir şekilde adapte olduğumu söyleye-
bilirim”

‘BİRLİKTEN GÜÇ DOĞAR’

Takımın iyi gidişatını değerlendiren 
Brezilyalı futbolcu, “İlk geldiğimde Kon-
yaspor sıkıntılı ve çok kötü bir durumdaydı. 
Zorlu 2 sene geçirdik. Şu anda sahip oldu-
ğumuz teknik ekip, futbolcular herkesin 
anladığı ortak bir nokta var. Ayrıca takımın 
şehir ile bütünleşerek büyük bir aile oldu. 
İyi futbolcularımız var ama dünyaca ünlü 
yıldızımız yok. Brezilya’da söylediğimiz bir 
söz var; ‘Birlikten güç doğar’. Biz de takım 
olarak beraber koşup beraber savaşında iyi 
sonuçlar alıyoruz” diye konuştu.

‘TARAFTAR OLMAZSA OYNAMANIN 
ANLAMI YOK’

Galatasaray’a karşı oynadığı ilk maçı 
unutamadığını belirten Guilherme, “Benim 
için Konyaspor kariyeri minnet duyacağım 
bir sürpriz ile başladı. İlk maçım Galatasa-
ray’a karşıydı. Stadyum neredeyse tama-
men doluydu. Takım zor bir pozisyonda 
olmasına karşın taraftar sonuna kadar 
destekliyordu. Umarım en kısa zamanda 
yeniden dolu tribünlere oynarız. Bence 

‘SADECE KONYASPOR’A 
ODAKLANDIM’

İttifak Holding Konyaspor’un Brezilyalı sol beki Guilherme Sitya, bir sosyal medya 
platformunda gündeme dair açıklamalarda bulundu. Konyaspor’a ilk geldiğinde takımın 
sıkıntılı bir durumda olduğunu ifade eden Guilherme, “Şu an iyi futbolcularımız var ama 

dünyaca ünlü yıldızlarımız yok. Konya, sakin bir şehir ve sadece Konyaspor’a odaklandım. 
Burada huzur buluyorum.” dedi

futbol halkın oyunu. Eğer tribünde taraftar 
olmazsa futbol oynamanın bir anlamı yok” 
ifadelerini kullandı.

‘KONYA’YI SEVİYORUM’

Deneyimli sol bek, Konya şehrini de 
beğendiğini sözlerine ekleyerek şunları 
söyledi: “Şehri tanıma açısından yavaş bir 
ilerleme kaydediyorum. Şehrin ufak bir 
kısmını tanıyorum. Bunda pandeminin de 
etkisi var. Ailemin Brezilya’dan gelmesi-
ni bekliyorum. Onlarla beraber gezece-
ğim. Ancak beni mutlu eden bir şehir. 2 
milyondan fazla nüfusu olmasına rağmen 
sakin bir şehir. Büyük şehirlerin yaşattığı 
bir stres yok. Güzel ve turistik mekanlara 
sahip. Türkiye’deki ziyaret ettiğim diğer 
noktalarla karşılaştırdığımda bazı noktalar 
var ki sadece Konya’da huzur bulabiliyor-
sun. Gerçekten Konya’yı çok seviyorum.”

‘NELERİN OLACAĞINI TAHMİN 
EDEMİYORSUNUZ’

 “Süper Lig’in kaliteli bir lig olduğunu 
düşünüyorum” diyen Guilherme Sitya, 
sözlerini şöyle sürdürdü: “Ekonomik olarak 
Avrupa’da futbolu bırakmamış ve kendi-
ni göstermek isteyen kaliteli futbolcular 
gelebiliyor. Balotelli gibi. İsimli futbolcu-
lar var ve bu da ligin kalitesini artırıyor. 
Avrupa’nın büyük liglerinden çok geride 
olduğunu düşünmüyorum. Avrupa ve 
Şampiyonlar Ligi’nde oynayan takımlara 
baktığımızda da mücadelenin aynı seviye-
de olduğunu görüyorsunuz. Ayrıca Süper 
Lig’de nelerin olacağını tahmin edemiyor-
sunuz. Bu bilinmezlik izleyenler için olduk-
ça heyecanlı oluyor.”

‘ÇOK İYİ KARŞILANDIM’

Guilherme Sitya, son olarak uzun 
yıllarda yeşil-beyazlı formayı giymek is-
tediğini de belirterek, “Bugün tek odağım 

kesinlikle Konyaspor. Bana kapılarını 
açtılar ve sahiplendiler. Burada mutlu-
yum. Hem şehir hem de taraftar olarak 
çok iyi karşılandım. Kariyerimin en iyi 
dönemlerinden birini yaşıyorum. Daha 
da iyisi olabilir ama şu an için sahada iyi 
performans gösterdiğimi düşünüyorum. 

Daha iyi olması için de çalışıyorum. Takım 
olarak da iyi gidiyoruz. Her şey çok güzel 
ve mutluyum. Umarım uzun süre Kon-
yaspor forması giyebilirim. Sözleşmem de 
sürüyor. Sadece Konyaspor’a odaklanmış 
durumdayım. Ayrılmayı hiç düşünmüyo-
rum” şeklinde konuştu.
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2021 yılında Konya’da yapılması plan-
lanan ancak pandemi süreci nedeniyle 
bir yıl gecikmeli olarak gerçekleştirile-

cek olan 2021 İslami Dayanışma Oyunları için 
geri sayım başladı. 2022 yılının Ağustos ayında 
gerçekleştirilecek olan İslami Dayanışma Oyunları 
için şehirde hem fiziki altyapı hem de tanıtım an-
lamında şimdiden hummalı bir çalışma başlatıldı. 

Konya’da uluslararası düzeyde yapılacak en 
büyük spor organizasyonu olan İslami Dayanış-
ma Oyunları hakkında Yenigün’e özel açıkla-
malarda bulunan Spor Genel Müdürü ve TFF 
Başkanvekili Mehmet Baykan, Konya’nın bu dev 
organizasyona titizlikle hazırlandığını dile getirdi. 
Sporun birleştirici, tanıtıcı, turistik ve ekonomik 
kazanım yönlerinin de olduğuna dikkat çeken 
Spor Genel Müdürü Mehmet Baykan, Konya’nın 
bu büyük organizasyona ev sahipliği yapma-

sının Konya adına önemli bir fırsat olduğuna 
işaret etti. Baykan, “Bu olimpiyatların en büyük 
kazananı hiç şüphesiz Konya olacak. Olimpiyatlar 
sürecinde Konya on binlerce misafiri ağırlayacak. 
Şehir hareketlenecek. Taksicisinden otelcisine, 
restoranından hediyelik eşya satıcısına kadar her 
alanda esnaf büyük kazanımlar edinecek. Diğer 
yandan yapılan spor yatırımları da olimpiyatlar 
döneminde sporculara hizmet edecek. Sonrasında 
ise Konya’ya kazandırılmış spor merkezleri olarak 
varlığını sürdürecek. Bu süreci iyi değerlendirmeli 
ve kazanımlarımızı artırmaya çalışmalıyız” dedi. 

‘BELKİ KÜÇÜK AKSAKLIKLAR AMA BÜYÜK 
KAZANIMLAR OLACAK’

2021 İslami Dayanışma Oyunları için bir 
ara verildi, ismi aynı kalmak kaydıyla 2022 yılı 

Ağustos ayında yapılacak. Bunun için şehir-
de geri sayım başladı. “Hem Gençlik ve Spor 
Bakanlığımız, hem Genel Müdürlüğünüz, hem de 
başta Büyükşehir Belediyemiz olmak üzere yerel 
yönetimlerimiz olarak hummalı bir hazırlık süreci 
başlattık” diyen Spor Genel Müdürü ve Türkiye 
Futbol Federasyonu (TFF) Başkanvekili Mehmet 
Baykan, “Gerek ulusal, gerekse uluslararası 
organizasyonların şehre ciddi getirisi var. Oteller, 
lokantalar, kafeler, eğlence yerleri, dolmuşlar, 
taksiler vesaire. Ama Mevlana Bisiklet Turu’nun 
iki gün boyunca Konya’da koşulduğu dönemde 
trafikte küçük aksaklıklar olunca hemşerilerimizin 
ortaya tepkiler de var. 

Şimdi, aslında dolmuşun içinde gideceği yere 
geciktiği için sinirlenen Konyalı, o turun bir takım 
getirilerinden faydalandığını da bilmeli. İslami 
Dayanışma Oyunları, Konya’da şimdiye kadar 

‘KAZANAN KONYA OLACAK’

2021 İslami Dayanışma Oyunları için Gençlik ve Spor Bakanlığı Spor Genel Müdürlüğü ve 
yerel yönetimler nezdinde hummalı bir hazırlık sürecinin başladığına işaret eden Mehmet 
Baykan, “Bu olimpiyatların en büyük kazananı hiç kuşkusuz ekonomi, tanıtım ve yatırım 

anlamında Konya olacak” dedi

yapılan en büyük organizasyon olacak. Bakın bir 
Satranç Turnuvası yapıldı geçtiğimiz günlerde, 4 
bin kişi Konya’da konakladı. Bu otellerde çalışan 
aileler var. Yemek yediği restoranlar var. Bizim 
toplam getiriye bakmamız lazım. 

Belki İslam Oyunları’na giden süreçte ve bu 
oyunların yapıldığı dönemde belli başlı küçük ak-
saklıklar yaşanacak ama şehri tanıtmak adına çok 
büyük bir organizasyon olacak. Şehir ekonomi-
sine büyük katkılar sağlayacak. Oteller şimdiden 
dolmaya başlamış bakın o dönemler için” diye 
konuştu. 

‘ÖYLE BİR HAZIRLANALIM Kİ, 
BİR GELEN BİR DAHA GELSİN’

Olimpiyatların yapıldığı dönemin Konya 
için bir şölen havasında geçmesi gerektiğini dile 
getiren Spor Genel Müdürü Mehmet Baykan, 
“Bunun çalışmalarını zaten biz yapıyoruz. Bu 
müsabakaları öyle canlı tutmalıyız ki o oyunlara 
gelenlerin daha sonra tekrar Konya’ya gelme-
sini sağlayacak bir ortam oluşturmalıyız. Bunu 
sağlayabilme noktasında meslek örgütlerimize, 
STK temsilcilerimize, yerel yöneticilerimize büyük 
görevler düşüyor. Ben Büyükşehir Belediye Baş-
kanımız Uğur İbrahim Altay’a teşekkür ediyorum. 
Şimdiden billboard çalışmalarına ve duyurulara 
başladı. Şehirde bir heyecan uyandırdı. Tanıtım 
da önemli bu anlamda. Yani sadece Konya’yla 

sınırlı kalmamak gerekiyordu. Uğur Bey, Ankara, 
İstanbul, İzmir gibi metropol şehirlerde de İslami 
Dayanışma Oyunları’nın Konya’da yapılacağını 
duyuran tanıtım çalışmalarına başladı. Bütün 
bunları üst üste koyduğunuz zaman küçük 
sıkıntıların yanında çok büyük kazanımlar geliyor” 
ifadelerini kullandı. 

KONYA’YA KALICI, DEV SPOR 
YATIRIMLARI YAPILIYOR

Olimpiyatlar için kalan sürenin göz açıp 
kapayıncaya kadar geçecek düzeyde yaklaştığını, 
tüm yatırım ve hazırlıkların ise planlanan şekliyle 
ilerlediğini dile getiren Mehmet Baykan, Konya’ya 
kalıcı, dev spor yatırımları için çalışmaların devam 
ettiğini belirtti. Spor Genel Müdürü Baykan, 
“Konya’nın neredeyse 50 yıllık hayali olan 
velodrom yapılıyor. Konya, Türkiye’nin üçüncü 
büyük atlama kuleli olimpik yüzme havuzuna 
sahip olacak. Konya, müstakil bir atletizm stadı 
kazanıyor. Konya, bir olimpik jimnastik salonu 
kazanıyor. Şu anda Millet Bahçesi olarak yapımı 
devam eden eski stadyum kompleksinin içeri-
sinde tribün altlarında yapılan branşlar, müstakil 
hale getiriliyor. Dutlukır’da velodrom, 12 salonlu 
sporcu fabrikası, 150 kişilik kamp eğitim merkezi, 
altında yüzme havuzu yapılacak. Saraçoğlu’nda 
Türkiye’nin ilk çim hokeyi sahası yapıldı ki burada 
3 tane saha var. Yine bu bölgede kros parkuru ve 

atletizm stadı var. 3 nolu sahada oynanan amatör 
küme maçları artık Konya’nın dört bir yanına 
dağıldı. Yanlış hatırlamıyorsam, 7-8 tane sentetik 
çim futbol sahası oldu. İlçelerin hepsinde farklı 
branşlarda spor merkezleri yapıldı. Çumra’da 
yüzme havuzu, Beyşehir’de yüzme havuzu, spor 
salonları, gençlik merkezleri vesaire. Yani elimizi 
değmediğimiz yer kalmadı. Bakın bunu Türkiye 
geneline yayacak olursak şu sonuç çıkıyor, Tür-
kiye’nin 2002 sonrası dönemde kazandığı spor 
tesisi, Cumhuriyet döneminde yapılan tesislerin 
toplamına denk. Bunun ağırlığı da 2011 yılından 
sonra oldu. Konya’ya yapılan ve yapılmakta olan 
bu tesisler, İslami Dayanışma Oyunları bittikten 
sonra sırtlanıp götürülmeyecek. Bu şehrin bir 
spor şehri olduğunu gösteren tüm bu değerler 
Konya’nın ve Konyalı gençlerin hizmetinde 
olacak. Bu anlamda Konyalı hemşerilerimize 
tavsiyem, bu büyük organizasyonu sahiplenme-
leri olacak. Biraz dişimizi sıkalım. İlgi gösterelim. 
Müsait olanlar müsabakaları takip etsin. İslam 
ülkelerinden gelecek sporcu veya seyirci tüm 
kardeşlerimize ilgi gösterelim. Daha önce bu 
organizasyon Endonezya ve Azerbaycan’da da 
yapılmıştı. Bakın Bakü’yü öyle bir hazırlamışlardı 
ki, sanki olimpiyat yapıyorlar. Onların ilk uluslara-
rası organizasyonuydu. Tabi biz Türkiye’de birçok 
uluslararası organizasyonu yaptık. Tecrübe sahi-
biz. İslami Dayanışma Oyunları da çok rahatlıkla 
altından kalkabileceğimiz bir organizasyon.  
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2021 yılında Konya’da yapılması plan-
lanan ancak pandemi süreci nedeniyle 
bir yıl gecikmeli olarak gerçekleştirile-

cek olan 2021 İslami Dayanışma Oyunları için 
geri sayım başladı. 2022 yılının Ağustos ayında 
gerçekleştirilecek olan İslami Dayanışma Oyunları 
için şehirde hem fiziki altyapı hem de tanıtım an-
lamında şimdiden hummalı bir çalışma başlatıldı. 

Konya’da uluslararası düzeyde yapılacak en 
büyük spor organizasyonu olan İslami Dayanış-
ma Oyunları hakkında Yenigün’e özel açıkla-
malarda bulunan Spor Genel Müdürü ve TFF 
Başkanvekili Mehmet Baykan, Konya’nın bu dev 
organizasyona titizlikle hazırlandığını dile getirdi. 
Sporun birleştirici, tanıtıcı, turistik ve ekonomik 
kazanım yönlerinin de olduğuna dikkat çeken 
Spor Genel Müdürü Mehmet Baykan, Konya’nın 
bu büyük organizasyona ev sahipliği yapma-

sının Konya adına önemli bir fırsat olduğuna 
işaret etti. Baykan, “Bu olimpiyatların en büyük 
kazananı hiç şüphesiz Konya olacak. Olimpiyatlar 
sürecinde Konya on binlerce misafiri ağırlayacak. 
Şehir hareketlenecek. Taksicisinden otelcisine, 
restoranından hediyelik eşya satıcısına kadar her 
alanda esnaf büyük kazanımlar edinecek. Diğer 
yandan yapılan spor yatırımları da olimpiyatlar 
döneminde sporculara hizmet edecek. Sonrasında 
ise Konya’ya kazandırılmış spor merkezleri olarak 
varlığını sürdürecek. Bu süreci iyi değerlendirmeli 
ve kazanımlarımızı artırmaya çalışmalıyız” dedi. 

‘BELKİ KÜÇÜK AKSAKLIKLAR AMA BÜYÜK 
KAZANIMLAR OLACAK’

2021 İslami Dayanışma Oyunları için bir 
ara verildi, ismi aynı kalmak kaydıyla 2022 yılı 

Ağustos ayında yapılacak. Bunun için şehir-
de geri sayım başladı. “Hem Gençlik ve Spor 
Bakanlığımız, hem Genel Müdürlüğünüz, hem de 
başta Büyükşehir Belediyemiz olmak üzere yerel 
yönetimlerimiz olarak hummalı bir hazırlık süreci 
başlattık” diyen Spor Genel Müdürü ve Türkiye 
Futbol Federasyonu (TFF) Başkanvekili Mehmet 
Baykan, “Gerek ulusal, gerekse uluslararası 
organizasyonların şehre ciddi getirisi var. Oteller, 
lokantalar, kafeler, eğlence yerleri, dolmuşlar, 
taksiler vesaire. Ama Mevlana Bisiklet Turu’nun 
iki gün boyunca Konya’da koşulduğu dönemde 
trafikte küçük aksaklıklar olunca hemşerilerimizin 
ortaya tepkiler de var. 

Şimdi, aslında dolmuşun içinde gideceği yere 
geciktiği için sinirlenen Konyalı, o turun bir takım 
getirilerinden faydalandığını da bilmeli. İslami 
Dayanışma Oyunları, Konya’da şimdiye kadar 

‘KAZANAN KONYA OLACAK’

2021 İslami Dayanışma Oyunları için Gençlik ve Spor Bakanlığı Spor Genel Müdürlüğü ve 
yerel yönetimler nezdinde hummalı bir hazırlık sürecinin başladığına işaret eden Mehmet 
Baykan, “Bu olimpiyatların en büyük kazananı hiç kuşkusuz ekonomi, tanıtım ve yatırım 

anlamında Konya olacak” dedi

yapılan en büyük organizasyon olacak. Bakın bir 
Satranç Turnuvası yapıldı geçtiğimiz günlerde, 4 
bin kişi Konya’da konakladı. Bu otellerde çalışan 
aileler var. Yemek yediği restoranlar var. Bizim 
toplam getiriye bakmamız lazım. 

Belki İslam Oyunları’na giden süreçte ve bu 
oyunların yapıldığı dönemde belli başlı küçük ak-
saklıklar yaşanacak ama şehri tanıtmak adına çok 
büyük bir organizasyon olacak. Şehir ekonomi-
sine büyük katkılar sağlayacak. Oteller şimdiden 
dolmaya başlamış bakın o dönemler için” diye 
konuştu. 

‘ÖYLE BİR HAZIRLANALIM Kİ, 
BİR GELEN BİR DAHA GELSİN’

Olimpiyatların yapıldığı dönemin Konya 
için bir şölen havasında geçmesi gerektiğini dile 
getiren Spor Genel Müdürü Mehmet Baykan, 
“Bunun çalışmalarını zaten biz yapıyoruz. Bu 
müsabakaları öyle canlı tutmalıyız ki o oyunlara 
gelenlerin daha sonra tekrar Konya’ya gelme-
sini sağlayacak bir ortam oluşturmalıyız. Bunu 
sağlayabilme noktasında meslek örgütlerimize, 
STK temsilcilerimize, yerel yöneticilerimize büyük 
görevler düşüyor. Ben Büyükşehir Belediye Baş-
kanımız Uğur İbrahim Altay’a teşekkür ediyorum. 
Şimdiden billboard çalışmalarına ve duyurulara 
başladı. Şehirde bir heyecan uyandırdı. Tanıtım 
da önemli bu anlamda. Yani sadece Konya’yla 

sınırlı kalmamak gerekiyordu. Uğur Bey, Ankara, 
İstanbul, İzmir gibi metropol şehirlerde de İslami 
Dayanışma Oyunları’nın Konya’da yapılacağını 
duyuran tanıtım çalışmalarına başladı. Bütün 
bunları üst üste koyduğunuz zaman küçük 
sıkıntıların yanında çok büyük kazanımlar geliyor” 
ifadelerini kullandı. 

KONYA’YA KALICI, DEV SPOR 
YATIRIMLARI YAPILIYOR

Olimpiyatlar için kalan sürenin göz açıp 
kapayıncaya kadar geçecek düzeyde yaklaştığını, 
tüm yatırım ve hazırlıkların ise planlanan şekliyle 
ilerlediğini dile getiren Mehmet Baykan, Konya’ya 
kalıcı, dev spor yatırımları için çalışmaların devam 
ettiğini belirtti. Spor Genel Müdürü Baykan, 
“Konya’nın neredeyse 50 yıllık hayali olan 
velodrom yapılıyor. Konya, Türkiye’nin üçüncü 
büyük atlama kuleli olimpik yüzme havuzuna 
sahip olacak. Konya, müstakil bir atletizm stadı 
kazanıyor. Konya, bir olimpik jimnastik salonu 
kazanıyor. Şu anda Millet Bahçesi olarak yapımı 
devam eden eski stadyum kompleksinin içeri-
sinde tribün altlarında yapılan branşlar, müstakil 
hale getiriliyor. Dutlukır’da velodrom, 12 salonlu 
sporcu fabrikası, 150 kişilik kamp eğitim merkezi, 
altında yüzme havuzu yapılacak. Saraçoğlu’nda 
Türkiye’nin ilk çim hokeyi sahası yapıldı ki burada 
3 tane saha var. Yine bu bölgede kros parkuru ve 

atletizm stadı var. 3 nolu sahada oynanan amatör 
küme maçları artık Konya’nın dört bir yanına 
dağıldı. Yanlış hatırlamıyorsam, 7-8 tane sentetik 
çim futbol sahası oldu. İlçelerin hepsinde farklı 
branşlarda spor merkezleri yapıldı. Çumra’da 
yüzme havuzu, Beyşehir’de yüzme havuzu, spor 
salonları, gençlik merkezleri vesaire. Yani elimizi 
değmediğimiz yer kalmadı. Bakın bunu Türkiye 
geneline yayacak olursak şu sonuç çıkıyor, Tür-
kiye’nin 2002 sonrası dönemde kazandığı spor 
tesisi, Cumhuriyet döneminde yapılan tesislerin 
toplamına denk. Bunun ağırlığı da 2011 yılından 
sonra oldu. Konya’ya yapılan ve yapılmakta olan 
bu tesisler, İslami Dayanışma Oyunları bittikten 
sonra sırtlanıp götürülmeyecek. Bu şehrin bir 
spor şehri olduğunu gösteren tüm bu değerler 
Konya’nın ve Konyalı gençlerin hizmetinde 
olacak. Bu anlamda Konyalı hemşerilerimize 
tavsiyem, bu büyük organizasyonu sahiplenme-
leri olacak. Biraz dişimizi sıkalım. İlgi gösterelim. 
Müsait olanlar müsabakaları takip etsin. İslam 
ülkelerinden gelecek sporcu veya seyirci tüm 
kardeşlerimize ilgi gösterelim. Daha önce bu 
organizasyon Endonezya ve Azerbaycan’da da 
yapılmıştı. Bakın Bakü’yü öyle bir hazırlamışlardı 
ki, sanki olimpiyat yapıyorlar. Onların ilk uluslara-
rası organizasyonuydu. Tabi biz Türkiye’de birçok 
uluslararası organizasyonu yaptık. Tecrübe sahi-
biz. İslami Dayanışma Oyunları da çok rahatlıkla 
altından kalkabileceğimiz bir organizasyon.  
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Konya’nın yetiştirdiği önemli 
spor gazetecilerinden Recep 
Çınar, başarılarla dolu spor 

gazeteciliği geçmişini 10’LAR Dergisi’ne 
değerlendirdi. 

Recep Çınar kimdir?

Daha önceki söyleşilerimde de 
belirttiğim gibi, Recep Çınar Sedirler’de 
doğmuş, Türbe önünde ve Mevlana 
caddesinde palazlanmış, meslekteki ilk 
çıraklık ve ilk kalfalık dönemlerini Yeni 

Meram Gazetesinde tamamlamış, sonra 
Merhaba’da olgunlaşmış, ustalaşmış, 
ömrünün yüzde 90’ını eski statta geçire-
rek bugünlere gelmiş bir spor adamı 
ve spor gazetecisiyim. 1973 yılında 
başladığım bu harika yolculuğum devam 
ediyor.  Sanırım nefesim ve meramım 
tükeninceye, takatim ve mecalim ayakta 
kalıncaya kadar da devam edecek 
gibiyim. Nefesim yetmez, meramımı 
anlatamazsam, orada noktayı koyarım. 
Bazıları gibi hırsıma yenik düşüp kendi-
mi madara etmem. 

Bugünkü konumuna gelmek 
kolay olmamıştır, zorlandığınız 
zamanlar oldu mu?   

Hem de hiç kolay olmadı. Bir kere 
mesleğin alaylısı olman bir dezavantaj. 
Tabi ki avantajları yanları da var. Ben 
hep avantajlı yanlarıyla yola çıktım. Çok 
çalışarak, çok okuyarak ve ustaları örnek 
alarak, okullu arkadaşlarla aradaki 
mesafeyi kapattım ve spor gazeteci-
liğinde en tepelere geldim. Buralara 
gelmek elbette kolay olmadı. Kurşun 

TSYD Genel Başkan Yardımcısı Recep 
Çınar, “Çok çalışarak, çok okuyarak ve 

ustaları örnek alarak, okullu arkadaşlarla 
aradaki mesafeyi kapattım ve spor 
gazeteciliğinde en tepelere geldim. 

Elbette kolay olmadı buralara gelmek, 
45-50 yıllık bir ömür harcandı” diyor

‘BULUNDUĞUM 
YERE 

GELMEK 
KOLAY OLMADI!’

kalemle başladığım haber yazma 
maratonu, iki parmak daktilo ile 
devam etti, sonra da herkesin 
kullandığı bilgisayar muhabbeti 
ile devam ediyor. Gazetecili-
ğin alaylısı olarak nerelerden 
nerelere geldiğime bakıldığı 
zaman, mütevazi olmayacağım, 
büyük iş çıkardığım söylenebilir. 
Ama çok çalışarak, çok okuyarak 
ve ustaları örnek alarak, okullu 
arkadaşlarla aradaki mesafeyi 
kapattım ve spor gazeteciliğinde 
en tepelere geldim. Elbette kolay 
olmadı buralara gelmek, 45-50 
yıllık bir ömür harcandı. Dikensiz 
gül bahçesinden geçerek gelme-
dim buralara. Dediğim gibi, Yeni 
Meram’da başladım gazeteciliğe. 
Sonra 30 yıla yakın Merhaba’da 
spor muhabirliği, spor müdür-
lüğü, genel yayın yönetmenliği 
yaptım. 48 yıllık meslek hayatım-
da STK’larda da, Spor Federas-
yonlarında, futbol kulüplerinde 
de önemli görevlerde bulundum, 
bulunmaya da devam ediyorum. 
Konya Gazeteciler Cemiyeti’nde 
başkan yardımcılığı, genel sek-
reterlik, TSYD Konya şubesinde 
uzun süre yöneticilik, 3 dönemde 
(10 yıl) Başkanlık yaptım. Daha 
sonra TSYD Genel Merkez Yöne-
timinde, Yönetim Kurulu Üyesi 
olarak temsil ettim Konya’yı. 
Halen Türkiye Spor Yazarları 
Derneği (TSYD) Genel Başkan 
Yardımcısı olarak görevimi sür-
dürüyorum. Bir dönem Triatlon 
Federasyonu’nda Yönetim Kurulu 
Üyesi olarak çalıştım. Halen Boks 
Federasyonu’nda Basın ve Halkla 
İlişkilerden Sorumlu Asbaşkanlık 
görevimi sürdürüyorum. Tekvan-
do ve Halter Federasyonlarında 
Basın Kurulu Üyesiyim. Hilmi 
Kulluk’un Konyaspor’daki ilk 
başkanlık döneminde Asbaşkan-
lık görevinde bulundum. Ayrıca 
aynı görevi, aynı dönemde 1922 
Konyaspor’da da yaptım.  Konya 
ve Ankara Gazeteciler Cemiyeti 

Üyesi, sürekli sarı basın kartı ve 
AİPS kartı sahibiyim. Bu arada 
amatör olarak futbol ve boks 
yaptığımı da söyleyebilirim. 

Federasyon seçimlerinde 
kıymeti binen delege 
olduğunu duyduk, nedir bu 
delegelik meselesi?

Nereden duydunuz bilmiyo-
rum, ama öyle bir durum var. 
Sanırım bu ayın 20’sinde başla-
yacak olan Spor Federasyonları-
nın seçimlerinde hemen hemen 
hepsinde oy kullanacağım. Sizler 
de mutlaka  biliyorsunuz ki, spor 
federasyonları seçimleri 4 yılda 
bir, yaz olimpiyatlarının bitim 
tarihinden sonraki 6 ay içinde 
yapılır. 2020’de yapılması gere-
ken, ancak pandemiden dolayı 1 
yıl ertelen Tokyo Olimpiyatları 
tamamlandıktan sonra federas-
yonlar seçim kararları almaya 
başladılar. TSYD’nin de bütün 
federasyonların seçimlerinde 
kuraya girmeksizin 2 oy hakkı 
var. TSYD Genel Başkanımız 
Oğuz Tongsir, bu seçimlerde oy 
kullanma görevini, genel merkez 
yönetiminde birlikte çalıştığımız 
Ankaralı arkadaşımız Gökhan 
Akengin ve şahsıma tevdi etti. 
Tabi ki Oğuz başkanla da oy kul-
lanacağımız federasyonlar var. 
Dolayısıyla hemen hemen bütün 
spor federasyonlarında oy kulla-
nacağım. Bu benim adıma gurur 
verici bir olay. Burada Oğuz Baş-
kanın, “TSYD olarak Federasyon 
seçimlerinde kimin Türk sporuna 
faydalı olacağına inanıyorsak 
oyumuzu ona vereceğiz. Şunun 
adamıymış bunun dostuymuş 
şu partiye yakınmış, bizi hiç mi 
hiç ilgilendirmez” açıklamasına 
da sadık kalacağız. Türk sporu-
nu ileriye taşıyacak ve içimize 
sinen adaya sadece oy vermekle 
kalmayacağız, ayrıca şahsına ve 
yönetimine desteklerimizi de 
sürdüreceğiz.
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Konya’nın yetiştirdiği önemli 
spor gazetecilerinden Recep 
Çınar, başarılarla dolu spor 
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Tabi ki avantajları yanları da var. Ben 
hep avantajlı yanlarıyla yola çıktım. Çok 
çalışarak, çok okuyarak ve ustaları örnek 
alarak, okullu arkadaşlarla aradaki 
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‘BULUNDUĞUM 
YERE 

GELMEK 
KOLAY OLMADI!’
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başkan yardımcılığı, genel sek-
reterlik, TSYD Konya şubesinde 
uzun süre yöneticilik, 3 dönemde 
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sonra TSYD Genel Merkez Yöne-
timinde, Yönetim Kurulu Üyesi 
olarak temsil ettim Konya’yı. 
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başkanlık döneminde Asbaşkan-
lık görevinde bulundum. Ayrıca 
aynı görevi, aynı dönemde 1922 
Konyaspor’da da yaptım.  Konya 
ve Ankara Gazeteciler Cemiyeti 
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KONYA’DAN 
BIR AVNI ULUER GEÇTI

“Biz, Avni abi için son duraktık” diyerek 
sözlerine başlayan Genel Müdür Mehmet 
Baykan, “Merhum Yılmaz Kulluk döneminde 
Avni abi belediyede çalışmaya başlamıştı. 
Ardından Mehmet Keçeciler, Ahmet Öksüz 
zamanında da çalıştı. Sonrasında Kombas-
san dönemi başlamıştı onun için. Amatör 
Spor Klüpleri Federasyonu (ASKF) Başkanı 
olduğumuz dönemlerde felan Avni abinin 
yanına yaklaşamazdık. Avni abi Kombas-
san Basketbol Takımı’nın menajeri, bütün 
Türkiye Avni abinin peşinde… Sonra bizim 
yavaş yavaş Federasyon’da aldığımız görev-
lerin değişmesi derken, biz Avni abi için son 
durak oluverdik. 

Avni abi bulunduğu yere neşe katan, dar 
zamanlarda çözüm üreten, pratik zekalı, en 
sıkıntılı zamanda bile yerinde espriler yapıp 
ortamı yumuşatabilen, gamı ve kasveti da-
ğıtan bir insandı. Hacıfettah Mahallesi’nde 
yetiştiğimiz için aynı çevreyi de biliyorduk 
Avni abiyle. Mesela babam, Avni abinin rah-
metli babasını anlatmaya başladığı zaman 
Avni abi mutluluktan uçardı. Avni abinin 
babası demir yolcuydu. Bisikletle giderdi. 
Babam Avni abinin babası için ‘Paşa gibi 
adam’ derdi. Avni abi çok keyiflenirdi. 

Avni abiyle bizim birçok anımız var 
aslında. 2002 yılında AK Parti iktidar oldu. 
Mehmet Ali Şahin de Spordan Sorumlu Dev-
let Bakanı. Mehmet Ali Şahin Konya’ya ge-
liyor. Fazlı Bayram Hadi de o gün il müdürü 

Konya’nın tanıdığı, Konya spor 
camiasının yakından bildiği, açılamaz 
denilen kapıları açan, anahtar gibi bir 
adam olarak anılan Avni Uluer, kısa 
bir süre önce hayatını kaybetmişti. 

Spor Genel Müdürü ve Türkiye Futbol 
Federasyonu (TFF) Başkanvekili Mehmet 

Baykan Avni Uluer ile ilgili anılarını 
paylaştı.

olarak atandı. İlk olarak Mehmet Ali Şahin 
Saraçoğlu’na geldi, sonra Çumra’ya hareket 
edildi. Orada da bir açılış yapılacak. Ayak 
üstü Vali Ahmet Kayhan’a Sayın Bakanımızı 
ASKF’ye davet etmek istediğimizi söyledim. 
Vali Bey, “Sen sayın Bakan’a söyle, ben de 
seni destekleyim” dedi. Açılış konuşmaları-
nın yapıldığı sırada Bakanı müsait görünce 
yanına yanaştım, kendimi tanıtıp, ASKF’de 
misafir etmek istediğimizi söyledim. Vali 
Bey’e döndü, “Gidelim efendim, arkadaşla-
rı tanıyoruz” dedi. Biz tabi hemen alarma 
geçtik, temizleyin, silin, süpürün diye. 

Çumra’dan Mevlana’ya döndük. Sultan 
Selim Camii’nde namazlar kılındı. Mevlana 
Türbesi’ni ziyarete girdiler. O anda Avni abi 
bana dedi ki, “Başkan, sen sayın bakanın ya 
da valinin korumasına yahut şoförüne bu 
ziyareti söyledin mi?” Yok dedim, Bakan’ın 
kendine söyledim. “İyi de bunun resmi bir 
programı olur. Koruma şoförü tayin eder, 
oraya gidilir, bakan karışmaz ki!” Ben de 
ne biliyim o yıllarda, şimdi nereye gider-
sek resmi program dahilinde gidiyoruz da 
o zamanlar bende öyle bir şey yok. “Sen 
zannediyor musun ki sür oğlum ASKF’nin 
önüne diyecek?”

O arada çıkış yapıldı, korumalar, polisler 
tabi Bakan harekete geçince hemen bir 
teyakkuz hali. Avni abi o arada bir do-
kunuş yaptı, hemen koruma müdürünü 
bulup ziyareti söyledi. Avni abi eğer o ince 
dokunuşu yapmasa, biz ASKF’de bakan 
geldi gelecek diye selamsız bandosu gibi 
bekleyip duracaktık. Benim 2002’de tanışıp, 
neredeyse 20 yıldır bir büyüğüm ve dostum 
olan Mehmet Ali Şahin’le bir muhabbetim 
de olmamış olacaktı. Tabi Bakan bizden bir 
şey isteyeceğimizi bekliyor. Ne isteyecek-
siniz diye de sordu. Hiçbir eksiğimiz yok 
dedim. Vali Bey her eksiğimizi gideriyor de-
dim. Vali Bey’i onore edince buradan daha 
büyük destek almış olduk. Netice itibariyle 
Avni abi bizim için çok önemliydi. İki çocu-
ğumun nikah şahitliğini yaptı. Allah rahmet 
eylesin. Küçük dokunuşlarla büyük etkiler 
oluşturabilen, bunu hep güzelliğe kullanan 
bir insandı. Konya’nın önemli bir rengiydi. 
Varlığında değil yokluğunda bunu daha çok 
hissediyoruz. Her dönemin özel insanları 
vardır. Avni abi bence bundan 25-30 sene 
sonra daha çok konuşulacak. Konya’dan 
bir Avni Uluer geçti denilecek” ifadeleriyle 
Avni Uluer’i anlattı. 
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KONYA’DAN 
BIR AVNI ULUER GEÇTI
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Konya’nın yetiştirdiği önemli spor 
insanlarından bir olan, Türkiye 
Tekvando Federasyonu Başkanı 

Prof. Dr. Metin Şahin, rahmetli Hüseyin Avni 
Uluer ile ilgili hatıralarını şu şekilde aktarıyor:

Güzel insan Avni abiyle çok anılarımız 
oldu. Sempatik, sevimli, dünyanın neresinden 
gelirse gelsin her türlü insanla sıcak ve sami-
mi ilişkiler kurabilecek maharete sahip olan, 
moral ve motivasyonunu hep yüksek tutan, 
bunu da karşısındakine yansıtan, etrafına 
neşe saçan farklı bir insandı Avni abi. Güzel 
bir insandı. Allah rahmet eylesin, öncelikle 
rahmetle analım onu. 

Çok önemli bir anımız var. Dünya Tek-
vando Federasyonu’nun İzmir’de düzenlemiş 
olduğu Dünya Şampiyonası 2008 yılında 
yapılmıştı. Ben de Avni abiyi, Recep Çınar’ı 
davet etmiştim. Dünyanın dört bir yanından 
bir konsey heyeti vardı. Meksika’dan, Alman-
ya’dan, Kore’den, Japonya’dan vesaire her 
türlü insan vardı. Büyük bir yemek organi-
zasyonu tesis edilmiş. Büyük bir topluluk var. 
Dünyanın dört bir yanından gelen federasyon 
başkanları biraradalar. Tabi içlerinde Avni 

abiyi de yüzeysel olarak tanıyanlar vardı. 
Avni abi, Türkiye’den ve Türk insanının 
sıcaklığından, samimiyetinden bahsedi-
yordu etrafındakilere. Tabi her dilde bunu 
anlatamazdı. Sivri fikirleri olan, dar alanda 
kıvrak hareketlerle kendini gösterebilen, aynı 
ölçekte kıvrak bir zekaya sahip olan Avni abi, 
hedefine Türkiye’yi ve Türk insanını en güzel 
şekliyle anlatmayı koymuş ya, kimse tutamaz 
onu. Diliyle olmasa da eliyle, gözüyle, hal ve 
hareketleriyle Türk insanının karakteristik 
özelliklerini yansıtacak. 

Birden yemek masasının kenarında 
yüksekçe bir yere çıktı Avni abi. Hem Türk 
insanını hem de Konya’yı tanıtan bir kültür 
elçisi oluvermişti bir anda. Çıktığı yüksekçe 
yerden espriler yaparak bizi ve bizden olan 
değerleri anlatıyordu. Avni abinin dilini 
bilenler de bilmeyenler de yani yabancılar da 
pürdikkat Avni abiyi dinliyordu. Tabi Avni abi 
kendini bulunduğu her ortamda dinletmeyi 
başarabilen bir adam. Dilinin söylediklerini 
anlamayanlar için jest ve mimikleri vardı. 
Diğerleri de bu jest ve mimik hareketleriyle 
onu anlayabiliyordu. 

Avni abi Konya’nın kültürünü anlatırken, 
“Bizim Konya’nın kaşık oyunu da pek güzel 
olur” dedi ve başladı oynamaya. Bir anda 
dikkatler daha çok bizim masamıza yöneldi. 
Etraftakiler de geldi. Avni abi için alkış tu-
fanları koptu. Sonrasında Avni abiyle fotoğraf 
çekinmek için tüm yabancılar adeta birbiriyle 
yarıştı. 

Daha sonra o gün de Galatasaray maçı 
vardı. Dışarıda büyük bir trafik var. Araçlar 
yolları kilitlemiş adeta. Bir heyet halinde biz 
de yaya olarak ilerlemeye çalışıyoruz. Avni 
abi yine sivri zekasını konuşturdu. Cebinde 
sürekli taşıdığı bir düdüğü vardı rahmetlinin. 
Çıkardı düdüğü, öttürüp bütün trafiği dur-
durdu. 50 kişiyi yolun karşısına geçirdi. Tabi 
etrafta birçok taraftar var. Maçın ihtişamı 
nedeniyle hınca hınç dolu her yer. Avni abiyi 
gören alkışladı hatta taraftarlar tezahürat 
etti Avni abinin adıyla. Yani Avni abi eşine 
az rastlanan pozitiflikte, etrafına neşe saçan, 
güzel bir insandı. İnşallah sempatikliği, güler 
yüzü, etrafına verdiği moral birer sadaka 
olarak görülür. Öbür alemde de rabbim ona 
rahmetiyle muamele eder. 

KONYA’NIN GÖNÜLLÜ 
KÜLTÜR ELÇISIYDI

Türkiye Tekvando Federasyonu Başkanı Prof. Dr. Metin Şahin, Avni Uluer’in 
etrafına neşe saçan, eşine az rastlanacak pozitif insanlardan biri olduğunu, özellikle 

Konya kültürünü gittiği her platformda yansıttığını söylüyor

AVNI AĞABEY, SOSYAL MEDYADA DEĞIL, 
GERÇEK HAYATTA FENOMEN BIR INSANDI

Geçtiğimiz ay kaybettiğimiz, 
Konya’nın en renkli simalarından 
birisi olan Avni Uluer’le, özel-

likle sporla ve siyasetle uğraşan herkesin 
mutlaka yolu kesişmiştir ve illaki de bir anısı 
vardır. Ben Avni abi ile 80’li yılların sonu, 
90’lı yılların başında tanıştım. O dönemlerde 
Belediye’den emekli olmuş, sporla ilgileni-
yor. Necati Yeğenoğlu’nun Gençlik Spor İl 
Müdürü olması hasabiyle de hemen hemen 
haftanın 4-5 gününü statta geçiriyordu. 
Bizim işimiz de spor olduğu için Avni abiyle 
tanıştık ve birbirimizden hiç ayrılmadık. Avni 
abi çok renkli bir adamdı. Konya’da değil de, 
İstanbul ya da Ankara’da doğmuş, büyümüş 
olsaydı, şanı şöhreti, parayı pulu koyacak yer 
bulamazdı. Sorun üreten değil, sorun çözen 
pratik zekalı, meddah tarafı olup, temaşayı 
seven bir adamdı. Avni abi ile anılarımız o 
kadar çok ki, ama benim için çok kıymetli 
olan, oğlum Emre’nin askerlik mevzusu. 

“Emre asker olacak, yolcu edeceğiz. Bir 
gün öncesinden Avni abiye, ‘Abi Emre yarın 
saat 8’de gidecek, arabada yok, sen ona göre 
bize gel birlikte otogara gideriz’ dedim. ‘ta-
mam’ Çınar’ım dedi. Emre’nin de son günü 
olduğu için biraz geç yattık. Ertesi günü 
sabahın altısı, kapının zili g.tüne nişadır 
sürülmüş sıpa gibi bas bas bağırıyor. Hanım 
erken kalktığı için, dürbünden bakmış, 
kapının önünde Avni abi. Açmış kapıyı buyur 
etmiş. Ama, Avni abinin sesi arka odalarda 
yankılanıyor. ‘Saat kaç olmuş bunlar niye 

yatıyorlar, geç kalacağız’ diye yırtınıyor. Ha-
nım salona almış, ama hala söyleniyor. Avni 
abinin gürültüsüyle biz de uyandık. Gittim 
salona yanına, bir de ne göreyim; Avni abi 
tekli koltuğa bağdaşı kurmuş oturmuş. ‘ha-
yırdır Avni abi’ demeye fırsat bırakmadan, 
‘saat kaç olmuş kardeşim, siz bu saate kadar 
niye yatıyorsunuz, ne zaman yetişeceğiz 
otogara’ demez mi? Ben başladım gülmeye. 
‘Niye gülen oğlum’ dedikten sonra, ben, 
‘Avni abi, sabah değil, akşam 7’de gideceğiz” 

dedim. Bu sefer o gülmeye başladı. Sonra 
birlikte güzel bir kahvaltı yaptık ve Avni 
abiyi uğurladık. Böyle bir dostluğumuz vardı 
Avni abiyle. 

Zaman zaman kırgınlıklar da oldu, olmadı 
değil, ama asla uzun sürmedi. Hemen şunu 
ifade edeyim ki, Avni abi, benim için hiç 
vefat etmemiş gibi, ama bugün, ama yarın, 
bir yerlerden çıkıp gelecekmiş ya da meşhur 
düdüğünü çalarak içeriye girecekmiş gibi. 
Allah rahmet eylesin. Mekanı Cennet olsun.
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Konya’nın yetiştirdiği önemli spor 
insanlarından bir olan, Türkiye 
Tekvando Federasyonu Başkanı 

Prof. Dr. Metin Şahin, rahmetli Hüseyin Avni 
Uluer ile ilgili hatıralarını şu şekilde aktarıyor:

Güzel insan Avni abiyle çok anılarımız 
oldu. Sempatik, sevimli, dünyanın neresinden 
gelirse gelsin her türlü insanla sıcak ve sami-
mi ilişkiler kurabilecek maharete sahip olan, 
moral ve motivasyonunu hep yüksek tutan, 
bunu da karşısındakine yansıtan, etrafına 
neşe saçan farklı bir insandı Avni abi. Güzel 
bir insandı. Allah rahmet eylesin, öncelikle 
rahmetle analım onu. 

Çok önemli bir anımız var. Dünya Tek-
vando Federasyonu’nun İzmir’de düzenlemiş 
olduğu Dünya Şampiyonası 2008 yılında 
yapılmıştı. Ben de Avni abiyi, Recep Çınar’ı 
davet etmiştim. Dünyanın dört bir yanından 
bir konsey heyeti vardı. Meksika’dan, Alman-
ya’dan, Kore’den, Japonya’dan vesaire her 
türlü insan vardı. Büyük bir yemek organi-
zasyonu tesis edilmiş. Büyük bir topluluk var. 
Dünyanın dört bir yanından gelen federasyon 
başkanları biraradalar. Tabi içlerinde Avni 

abiyi de yüzeysel olarak tanıyanlar vardı. 
Avni abi, Türkiye’den ve Türk insanının 
sıcaklığından, samimiyetinden bahsedi-
yordu etrafındakilere. Tabi her dilde bunu 
anlatamazdı. Sivri fikirleri olan, dar alanda 
kıvrak hareketlerle kendini gösterebilen, aynı 
ölçekte kıvrak bir zekaya sahip olan Avni abi, 
hedefine Türkiye’yi ve Türk insanını en güzel 
şekliyle anlatmayı koymuş ya, kimse tutamaz 
onu. Diliyle olmasa da eliyle, gözüyle, hal ve 
hareketleriyle Türk insanının karakteristik 
özelliklerini yansıtacak. 

Birden yemek masasının kenarında 
yüksekçe bir yere çıktı Avni abi. Hem Türk 
insanını hem de Konya’yı tanıtan bir kültür 
elçisi oluvermişti bir anda. Çıktığı yüksekçe 
yerden espriler yaparak bizi ve bizden olan 
değerleri anlatıyordu. Avni abinin dilini 
bilenler de bilmeyenler de yani yabancılar da 
pürdikkat Avni abiyi dinliyordu. Tabi Avni abi 
kendini bulunduğu her ortamda dinletmeyi 
başarabilen bir adam. Dilinin söylediklerini 
anlamayanlar için jest ve mimikleri vardı. 
Diğerleri de bu jest ve mimik hareketleriyle 
onu anlayabiliyordu. 

Avni abi Konya’nın kültürünü anlatırken, 
“Bizim Konya’nın kaşık oyunu da pek güzel 
olur” dedi ve başladı oynamaya. Bir anda 
dikkatler daha çok bizim masamıza yöneldi. 
Etraftakiler de geldi. Avni abi için alkış tu-
fanları koptu. Sonrasında Avni abiyle fotoğraf 
çekinmek için tüm yabancılar adeta birbiriyle 
yarıştı. 

Daha sonra o gün de Galatasaray maçı 
vardı. Dışarıda büyük bir trafik var. Araçlar 
yolları kilitlemiş adeta. Bir heyet halinde biz 
de yaya olarak ilerlemeye çalışıyoruz. Avni 
abi yine sivri zekasını konuşturdu. Cebinde 
sürekli taşıdığı bir düdüğü vardı rahmetlinin. 
Çıkardı düdüğü, öttürüp bütün trafiği dur-
durdu. 50 kişiyi yolun karşısına geçirdi. Tabi 
etrafta birçok taraftar var. Maçın ihtişamı 
nedeniyle hınca hınç dolu her yer. Avni abiyi 
gören alkışladı hatta taraftarlar tezahürat 
etti Avni abinin adıyla. Yani Avni abi eşine 
az rastlanan pozitiflikte, etrafına neşe saçan, 
güzel bir insandı. İnşallah sempatikliği, güler 
yüzü, etrafına verdiği moral birer sadaka 
olarak görülür. Öbür alemde de rabbim ona 
rahmetiyle muamele eder. 

KONYA’NIN GÖNÜLLÜ 
KÜLTÜR ELÇISIYDI

Türkiye Tekvando Federasyonu Başkanı Prof. Dr. Metin Şahin, Avni Uluer’in 
etrafına neşe saçan, eşine az rastlanacak pozitif insanlardan biri olduğunu, özellikle 

Konya kültürünü gittiği her platformda yansıttığını söylüyor

AVNI AĞABEY, SOSYAL MEDYADA DEĞIL, 
GERÇEK HAYATTA FENOMEN BIR INSANDI

Geçtiğimiz ay kaybettiğimiz, 
Konya’nın en renkli simalarından 
birisi olan Avni Uluer’le, özel-

likle sporla ve siyasetle uğraşan herkesin 
mutlaka yolu kesişmiştir ve illaki de bir anısı 
vardır. Ben Avni abi ile 80’li yılların sonu, 
90’lı yılların başında tanıştım. O dönemlerde 
Belediye’den emekli olmuş, sporla ilgileni-
yor. Necati Yeğenoğlu’nun Gençlik Spor İl 
Müdürü olması hasabiyle de hemen hemen 
haftanın 4-5 gününü statta geçiriyordu. 
Bizim işimiz de spor olduğu için Avni abiyle 
tanıştık ve birbirimizden hiç ayrılmadık. Avni 
abi çok renkli bir adamdı. Konya’da değil de, 
İstanbul ya da Ankara’da doğmuş, büyümüş 
olsaydı, şanı şöhreti, parayı pulu koyacak yer 
bulamazdı. Sorun üreten değil, sorun çözen 
pratik zekalı, meddah tarafı olup, temaşayı 
seven bir adamdı. Avni abi ile anılarımız o 
kadar çok ki, ama benim için çok kıymetli 
olan, oğlum Emre’nin askerlik mevzusu. 

“Emre asker olacak, yolcu edeceğiz. Bir 
gün öncesinden Avni abiye, ‘Abi Emre yarın 
saat 8’de gidecek, arabada yok, sen ona göre 
bize gel birlikte otogara gideriz’ dedim. ‘ta-
mam’ Çınar’ım dedi. Emre’nin de son günü 
olduğu için biraz geç yattık. Ertesi günü 
sabahın altısı, kapının zili g.tüne nişadır 
sürülmüş sıpa gibi bas bas bağırıyor. Hanım 
erken kalktığı için, dürbünden bakmış, 
kapının önünde Avni abi. Açmış kapıyı buyur 
etmiş. Ama, Avni abinin sesi arka odalarda 
yankılanıyor. ‘Saat kaç olmuş bunlar niye 

yatıyorlar, geç kalacağız’ diye yırtınıyor. Ha-
nım salona almış, ama hala söyleniyor. Avni 
abinin gürültüsüyle biz de uyandık. Gittim 
salona yanına, bir de ne göreyim; Avni abi 
tekli koltuğa bağdaşı kurmuş oturmuş. ‘ha-
yırdır Avni abi’ demeye fırsat bırakmadan, 
‘saat kaç olmuş kardeşim, siz bu saate kadar 
niye yatıyorsunuz, ne zaman yetişeceğiz 
otogara’ demez mi? Ben başladım gülmeye. 
‘Niye gülen oğlum’ dedikten sonra, ben, 
‘Avni abi, sabah değil, akşam 7’de gideceğiz” 

dedim. Bu sefer o gülmeye başladı. Sonra 
birlikte güzel bir kahvaltı yaptık ve Avni 
abiyi uğurladık. Böyle bir dostluğumuz vardı 
Avni abiyle. 

Zaman zaman kırgınlıklar da oldu, olmadı 
değil, ama asla uzun sürmedi. Hemen şunu 
ifade edeyim ki, Avni abi, benim için hiç 
vefat etmemiş gibi, ama bugün, ama yarın, 
bir yerlerden çıkıp gelecekmiş ya da meşhur 
düdüğünü çalarak içeriye girecekmiş gibi. 
Allah rahmet eylesin. Mekanı Cennet olsun.
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Mehmet Oktut’u anlatmak o 
kadar kolay değil. Gerçekten 
tanıdığım ve olumlu manada 

“en”leri o kadar fazla olan bir insan ki, 
hangi birisini anlatacaksın. Benden dört 
yaş önde olan Mehmet Abi, çevremde 
tanıdığım en dürüst, en namuslu, en du-
ruşlu, Allah’ın yüreğine tonlarca merha-
met ve vicdan verdiği bir adam. Hayırse-
ver, fukara babası, gariban gözetleyicisi, 
ama bunları kimsenin gözüne sokmadan, 
kimseye göstermeden yapan da bir adam. 
Dertlerine derman olduğu ihtiyaç sahiple-
rinin tanımadığı bir adamdı Mehmet Oktut 
Abi. Bilenler bilir, benim idolüm, yolundan 
gittiğim, can verecek kadar sevdiğim bir 
adamdı Mehmet Abi.

Hem futbolculuğuna, hem yöneticili-
ğine, hem başkanlığına, ama hepsinden 
önemlisi adamlığına hayran olduğum 
Mehmet Oktut Abiyle, yollarımız stat-
ta kesişti. Konyaspor genç, amatör ve 
profesyonel takımda oynarken tanıdım 
Mehmet Oktut Abiyi.  Siyah Beyazlı Kon-
yaspor, çubuklu formalarla sahaya çıktığı 
anda kendimden geçerdim. Mehmet Oktut 
Abi, genç takımda ya da amatör takımda 
oynarken, Konyaspor A takımında oynayan 
Eskişehir Demirspor’dan aldığımız Ayhan 
isimli bir stoper vardı. Ayhan bir maçta 
sakatlandı, sanırım ayağı kırıldı, onun 
yerine oyuna Mehmet Oktut girdi. Ve 
Mehmet Abi o formayı Ankaragücü’ne 
gidene kadar sırtından hiç çıkarmadı. Çok 
iyi oyuncuydu. Mehmet Oktut, Ankaragü-
cü forması ile de başarılı maçlar oynadı ve 
25 yaşında, babası Veysel Amcanın, “gel 
artık dükkanın başına” çağrısıyla, topu 
tüfeği bırakıp Marangozlar sanayisine 
geldi. Hem de Beşiktaş’a transferi varken. 
Böyle de ana-babaya saygılı bir adam-
dı. Siyaseti sevmedi, ama Konyaspor’a, 
insanlara, fakire fukaraya hizmet için, bazı 
şeylere katlandı. Mahkemeler de cabası. O 
konulara girmeyelim, birileri rahatsız olur. 
Mehmet Oktut, Konyaspor’da başkanlık ve 
yöneticilik yaptığı dönemlerde Merhaba 
Gazetesi’nin de destekçilerinden biriydi. 
Sonra, hissesini birilerini verdi ve ayrıldı 
yönetimden. O zamanlarda da çok daha 
yakınlaştık Mehmet Abiyle. 

Kendisiyle çok anımız var, ama anlata-
cağım olay beni çok üzmüştü..

Mehmet abi Konyaspor’da Başkan, o 
dönemlerde bugünkü gelirin yüzde 1’i yok. 
TFF, Reklam, sponsorluk kuruş girdisi yok. 
Sadece bilet satışları ve yöneticilerin ba-
ğışları ile kulüp ayakta kalıyor. Deplasman-
lara bile bazen şirket otobüsleri ile gidilen 
dönemler. Konyaspor yine bir deplasmana 

gidecek, ama ekonomik sıkıntı var. Mehmet 
Abi ve birkaç yönetici ile gazeteciler top-
landık, esnaflara çıkılacak, para toplanacak 
ve o parayla da takım deplasmana gidecek. 
Mehmet Oktut Başkan olmak üzere 15-20 
kişi çıktık sokağa. Önümüze gelen dükkana 
giriyor, Konyaspor’a yardım topluyoruz. 
İsmini vermeyeceğim, seyyar satıcıların 
da olduğu bir alış-veriş merkezine girdik. 
Tek tek dükkanlara ve seyyarlara durumu 
anlatıyoruz. Tezgahında kıyafet satan ada-
mın biri, Mehmet Abiyi tanıdı, cebinden bir 
20’lik çıkardı ve “alın bu parayı, ama yenilir 
gelirseniz haram olsun” dedi. Adama mü-
dahale ettim, ‘ne biçim konuşuyorsun, kar-
şında dilenci yok, Konyaspor başkanı var” 
dedim. Ama orada bulunan herkes kaskatı 
kesildi. Allah rahmet eylesin Mehmet Abi, 
elimden tuttu ve “adam haklı, nafakasından 
bir kısmını bize veriyor, hadi gidelim” dedi, 
ama suratı simsiyah olmuştu. Bir de yenil-
diğimiz bir maçtan sonra Mehmet Oktut 
gibi adamın üzerine yürümüşler, hakaret 
etmişlerdi. Futbol, böyle nankör, böyle 
acımasız bir oyun. Tabela iyi gittiği sürece 
kralsın, kötü gittiği anda düşünemiyorum 
bile. Burnundan kıl aldırmayıp, “küçük dağ-
ları ben yarattım” diyenler bu hikayeden 
ders çıkarırlar mı?

KİMSEYE EYVALLAHI OLMAYAN 
BAŞKAN MEHMET OKTUT
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‘BIZIM SEVDAMIZ ARMAYA’ 

İttifak Holding Konyaspor’un köklü 
oluşumlarından Nalçacılılar taraftar gru-
bu, sezon başından bu yana iç sahada 

takımlarını bağrına basarken, tezahüratlarıyla 
da takıma ekstra motivasyon kaynağı oluyor. 
Tribün Lideri İbrahim Apalı, Konya Yenigün 
Gazetesi’nin çıkardığı 10Lar Dergisi’ne özel 
açıklamalarda bulunurken, ilerleyen süreçte 
sürprizlerin olacağını ifade etti.

‘BU BİR BAYRAK SAVAŞI’

“Nalçacı’da büyüdüğüm için ağabeyle-
rimiz maçlara gittiğinden ötürü bizlerde 
bu kültüre alıştık. Yaklaşık 27 senedir 
de bu işin içindeyim. Bu bir bayrak 
savaşı şu an için ben yürütüyorum 
benden sonra da yerimiz elbette 
ki dolacaktır.” 

‘AMATÖRE DÜŞSEK BİLE 
ARMANIN ARKASINDAYIZ’

Bizim sevdamız armaya. 
Allah göstermesin amatöre 
düşsek bile biz bu armanın 
arkasındayız. Benim tribün-
lerde yer almaya başladığım 
süreçlerde çok Play-Off’lardan 
döndük. Bu süreçte Kombas-
san dönemleri de vardı. Ancak 
yeni stadımızla birlikte çok 
iyi bir ivme yakaladık. Avrupa 
maçlarımız oldu. Shakhtar deplas-
manına uçak kaldırdık. İyisiyle kötü-
süyle güzel günler geçirdik ama bizim 
ilk felsefemiz armadır. Bizler tribün 
çocuklarıyız kendimizi öyle ifade ediyoruz. 

Passoligin gelmesinden sonra bu duruma en iyi 
ayak uyduran Anadolu kulübüyüz. Fenerbahçe, 
Galatasaray ve Beşiktaş’tan sonra biz geliyo-
ruz. Trabzonspor’u da geçmiştik ancak şu an 
onlar bizim önümüze geçti. Türkiye’de en iyi 5 
taraftar grubundan biriyiz. Bunu milli maçlar-
da yaptığımız koreografilerle de gösterdik. En 

büyük hedefimiz isteğimiz Konya’nın bir futbol 
şehri ve futbol fabrikası olması. Coğrafya yalan 
söylemez. Büyük bir alana sahibiz. Endüstriyel 
futbolun hali de ortada ve altyapının iyileştiril-
mesi ve daha fazla destek verilmesi konusunda 
Nalçacılılar olarak hem fikiriz. 

‘MİLLİ TAKIM NASIL DESTEKLENİR 
SORUSUNA EN İYİ ŞEKİLDE CEVAP VERDİK’

Konya’da oynanan milli maçlarda hepimiz 
bir olduk. Maçlardan önce kampanyalar yaptık. 

Sağ olsun yerel basınımızda bizlere destek 
verdi. Milli Takım nasıl desteklenir soru-

sunu tüm Türkiye’ye en iyi şekilde gös-
terdik. Allah’ta nasip etti. Konya milli 
takıma yaradı ve iyi sonuçlar elde 
edildi. Konya’ya bir maçın verildiğini 
ancak son anda Vodafone Park’a al-
dıklarını biliyorum ancak Konya’da 
bir milli maçın bu sene içerisinde 
oynayacağını biliyorum. Eskişehir 
ile birlikte milli takımın en iyi 
desteklendiği yer Konya oldu. 
Burası milli takımın evi oldu. 
Maç verildiği takdirde yine en iyi 
şekilde destekleyeceğiz. Türkiye 
Futbol Federasyonu’ndan Kon-
ya’ya maç verilmesini bekliyoruz.  

‘ŞAMPİYON OLACAĞIMIZA 
İNANIYORUZ’

Biz şehir olarak bir gün şampi-
yon olacağımıza inanıyoruz. Şampiyon 

olunduktan sonra futbol şehri tabirinin 
de oturmaya başlayacağını buna yönelik 

hareket edeceğimizi düşünüyorum. Trab-

Konyaspor taraftar gruplarından Nalçacılılar Grubu Tribün Lideri İbrahim Apalı, 10Lar 
Dergisi’ne konuştu. Sevdalarının armaya olduğunu söyleyen İbrahim Apalı, “Bizler tribün 

çocuklarıyız. İyisiyle kötüsüyle güzel günler geçirdik, milli takıma da en iyi şekilde ev 
sahipliği yaptık. Biz şehir olarak da şampiyon olacağımıza inanıyoruz.” dedi 

zonspor yaptı, Bursaspor yaptı, Neden Kon-
yaspor şampiyonluk yaşamasın. Pankartımızda 
var. ‘Bu şehrin ihtiyacı var senin şampiyon 
olmana’ adı altında. 

‘ÖLDÜK ÖLDÜK DİRİLDİK’

Küresel bir sorun yaşıyoruz. Geçen sezonun 
son sürecinde biraz daha rahattık ama ondan 
önceki sezon son haftalarda öldük öldük dirildik. 
İçimiz içimizi yiyordu. Bizler her maçta olmayı 
isteyen bir grubuz. Geçtiğimiz haftalarda 1922 
Konyaspor maçına gittik. Sonrasında basket-
bol takımımızın maçında yer aldık. Konyaspor 
armasının olduğu her yerdeyiz. Gerçek taraftar 
asla ve asla takımına zarar vermez. 2 sezon 
önce düştü denilen bir Konyaspor vardı. Sosyal 
medya gerekli desteği verdik ve bu algıya son 
verdik. Şehir, taraftarlar ve oyuncular birlik 
oldu. Şampiyonluğa oynayan Başakşehir ve 
Trabzonspor’u 4’er gol atarak mağlup ettik ve 
ligde de kaldık. 

‘KONYASPOR TARAFTARI EN UFAK İYİLİĞİ 
DE KÖTÜLÜĞÜ DE UNUTMAZ’

“Konyaspor taraftarı, takıma şehre en ufak 
yapılan iyiliği ve kötülüğü de unutmaz. Başak-
şehir ve Alanyaspor maçlarında önce teknik di-
rektörümüz İlhan Palut’u sonrasında ise Aykut 
Kocaman ve Bülent Korkmaz’ın isimlerini hay-
kırdık. Alanyaspor maçında Serkan Kırıntılı’ya 
da tepki gösterdik. Konyaspor camiasının en 
iyi 3 kalecisi arasında olan Serkan’a da gerekli 
tepkiler oldu. O zamanki mevcut yönetimin de 
hatası oldu. Serkan’ın da tribünlere oynaması 
onun sonunu getirdi. Ne ekersen, onu biçiyor-
sun. 2 sene önce bir Alanyaspor maçı oynadık. 
Serkan birçok kurtarış yaparak kümede tuttu 
bizi. Birçok maça gittim, izledim böyle bir kaleci 
performansı görmemiştim. Konya ahde vefalı 
bir şehirdir.” 

‘TRİBÜNDE KİMLİK YA DA KİŞİLİK OLMAZ’

“Her şeyin başı birbirine saygı ve sevgi. 
Bazı tribünlerde kötü oluşumlar vardı. Maçlara 
giderken, küfür, alkol veya başka şeyler varı. 
Ancak yeni statla beraber bunların hepsini 
karaladık ve yeni bir sayfa 

açtık. Tribünde kimlik, kişilik olmaz. Bura-
sı kimsenin egosunu tatmin edeceği bir yer 
değildir. Kademe kademe bir ekibimiz var. Lise 
ekibimiz maçlara 1000 kişi ile geliyor. Daha da 
kaynaşmaları için hafta sonu maçlardan önce 
mangal yapmalarını öneriyoruz ve orada bir 
yandan kaynaşırken bir yandan da beste, teza-
hürat çalışmalarını sağlıyoruz. Son zamanlarda 
yaptığımız bestelerin hemen hemen hepsi bize 
ait. Koreografi konusunu birebir bizzat ben 
ilgileniyorum. Bu konuda da zaten Ultraslan ile 
çalışıyoruz. 2 senedir üzerinde çalıştığımız bir 
koreografimiz var. 3 boyutlu gözlük dağıtacağız. 
İki renk çalışacağız. Mavi renkten baktıkların-
dan başka bir görsel çıkacak. Kırmızı renkten 
baktıklarında başka renk çıkacak. Koreografi ko-
nusunda çok farklı projelerimiz de var. İnşallah, 
Konya’nın ve Konyaspor’un adını duyurmaya 
devam edeceğiz.”        

‘KAPALI GİŞE OYNAYACAĞIMIZA 
İNANIYORUZ’

“Pandemiden dolayı ülkenin ekono-
mik şartları ortada. Bunun yanı sıra 2 
senelik bir ara oluyor ve taraftarlar stada 
giremiyor. Gözden ırak olan gönülden de 
ırak oluyor. Öte yandan can sağlığı her 
şeyden önemli. Ligin başlamasına az bir 
süre kala Türkiye Futbol Federasyonu 
stadyuma giriş şartlarını az bir süre 
kala açıkladı. Sonrasında HES kodunun 
açılması, süresiz açılması gibi şartlar 
açıklandı. Yaş sınırlaması getirildi, lise 
tayfamız maça girmekte zorlandı ve 
maça giremiyor. Bunun yanı sıra TFF’nin 
maç saatlerini çok ilginç saatlere alması 
taraftarları zorladı. Yaklaşık 500 taraftarımız 
aşı günlerinin dolmasını bekliyor. Bu sezon için 
henüz pankart asmadık. Önümüzdeki sezondan 
itibaren yeniden kapalı gişe oynayacağımıza 
inanıyoruz. Önemli olan bu geçiş dönemini iyi 
atlatmak.” 

‘DİRENÇLİ BİR TAKIMIZ’ 

“Takım olarak dirençli ve 

gol yediğinde 
gol atmasını 
bilen bir 
takım olduk. 
Sezona iyi 
bir başlan-
gıç yaptık. 
İnşallah 
böyle devam 
edeceğiz.”    
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‘BIZIM SEVDAMIZ ARMAYA’ 

İttifak Holding Konyaspor’un köklü 
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2019 yılında kurulan Karatay Gezen Bilir Bisiklet Derneği birçok etkinliğe imza attı. Başkan 
Yakut, “gençleri kötü alışkanlıklardan uzak tutmak için çalışıyoruz” dedi

‘HER SPOR DALI UYUŞTURUCUYA 
VURULAN DARBEDIR’

Daha güzel etkinlik-
ler ve tüm bisiklet 
severlerle bisiklet 

sporunu aşılamak, sevdirmek 
gönüllerde bir iz bırakmak için 
yola çıkan Karatay Gezen Bilir 
Bisiklet Topluluğu, daha sonra 
dernekleşerek yoluna devam 
etti. Gençleri uyuşturucu gibi 
kötü alışkanlıklardan korumak 
üzere bir araya gelen toplu-
luk, doğayı tanımak, tanıt-
mak, bisiklet sporunu herkese 
sevdirmek adına adımlar attı 
ve çeşitli etkinliklere imza attı. 
10’Lar Dergisi’ne konuşan Baş-
kan Yahya Yakut, 17 yaş üzeri 
gençlerimizle doğrudan iletişime 
geçerek bisiklet ve bisiklet kül-
türünü benimsetmek için çaba 
sarf ettiklerini söyledi.

Topluluğunuzu tanıtır 
mısınız?

Karatay Gezen Bilir Bisik-
let Topluluğu Derneği olarak 
bisiklet sürmeyi seven, ulaşım 
ve spor amaçlı bisiklet süren 
bir grubuz. Önemli projeler ile 
sürücülerimizi bir araya geti-
riyoruz. Özellikle 21. yüzyılda 

uyuşturucu madde kullanımının 
aşırı şekilde çoğaldığı bu gün-
lerde tek amacımız, özellikle 17 
yaş üzeri gençlerimizle doğru-
dan iletişime geçerek bisiklet ve 
bisiklet kültürünü benimsetmek, 
sıkıntılı arkadaş ortamlarından, 
şans oyunlarından ve uyuştu-
rucudan daha tehlikeli sosyal 
medya bağımlılığından uzak 
tutmak ve daha güzel çevre ve 
arkadaşlıklar edindirme ça-
bası içindeyiz. Bir de trafikte 
bisikletlinin benimsenmesi ve 
kurallara uygun sistematik gü-
venli ekipmanlarla bisiklet sürüş 
eğitimi vererek sosyal yaşamda 
bisikletçiler olarak biz de varız 
dedirtmek istiyoruz.

Faaliyetlerinizden 
bahseder misiniz?

Haftanın bir günü mutlaka 
Konya ve tarihi alanlara turlar 
düzenliyor şehrimizin tanıtı-
ma katkı sağlıyoruz. Bisiklet 
sahibi olanlar ile sonu mangal 
vb. şeylerle biten geziler ya da 
antrenmanlar düzenliyoruz. En 
son sekizincisini düzenlediği-
miz ‘Genç Nesiller Umut Oluyor 

Kan Ver Hayat Kurtar’ çalışmamız çok beğenildi. İlgi gördü 
ama bizi en çok sevindiren tarafı birilerine faydalı olabilmekti. 
Emeği geçen tüm arkadaşlarımı kutluyorum. Yine kış ayla-
rında, ‘sessiz canlara umut olalım’ sloganıyla sahipsiz sokak 
hayvanlarına mama ve süt dağıtımı gerçekleştiriyoruz. Konya 
merkezli kırsal dağlık alanlarda sekiz bin adet pelit ekiminin 
yanında Konya’mızda spora değer katmış üstadlarımıza ziyaret 
gerçekleştiriyoruz. Yine bizlere ve Konya’da spora katkı sağla-
mış kurum ve kuruluşlarımıza plaket takdiminde bulunduk. 

Aktif olarak ekipte kaç üyeniz var? Üyeleriniz hangi 
bölümlerden? Ekibinizin üye yapısından bahseder 
misiniz?

Aktif olarak 10-15 bisikletliyiz. Genel olarak üye sayımız 
70 civarında ama biz üye sayımızı çok artırmak istemiyoruz. 
Bütün turlara katılan sabit bisikletçi arkadaşlarımız var. Artık 
bu işi profesyonel yapıyoruz diyebiliriz.

Yeni katılacak aday üyelere neler söylemek istersiniz? 
Ekibe katılmak için herhangi bir şartınız var mı?

Ekibe katılmak için herhangi bir şartımız bulunmuyor. 
Bisiklet sürmeyi bilmeyen arkadaşlar bile gelebilir isterlerse 
sürmeyi öğretip onları da birer bisikletçi yapabiliriz. Lakin 
öncesinde de söylemek istediğim şey bu işi spor olarak yapacak 
ve Konya’ya katkı sunacak arkadaşlarla götürmek istediğimiz 
için üye sayısını artırmak istemiyoruz.

Topluluk hedefleriniz neler? Ne gibi faaliyetler 
yapmak istiyorsunuz?

Öncelikli hedefimiz bisiklet kullanımını arttırarak bu spora 
daha fazla insan kazandırmak. Daha büyük planlar olarak ise 
Konya’da şimdiye dek hiç düzenlenmemiş olan halka açık 
bir yol bisikleti yarışı planımız var. Henüz sadece düşünce 
aşamasında olsa da gerçekleştireceğimize olan inancımız 
tam. Biliyorsunuz Konya bisiklet şehri ve Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Uğur İbrahim Altay bu işe ciddi bakıyor ve biz de 
destekliyoruz.

Derneğiniz ve bisikletle ilgili son sözünüz ne olur?

Son sözümüz açılan her bir spor dalı, uyuşturucuya ve 
bağımlılığa vurulan bir darbedir 
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Süper Lig temsilcimiz İttifak 
Holding Konyaspor’da camia ilk 
9 haftada alınan 14 puandan 

memnun kaldı. Ligi Sivasspor ve Başakşe-
hir galibiyetleriyle açan, akabinde Adana 
Demirspor ile berabere kalan sonrasında 
ise Altay’ı mağlup eden Yeşil-Beyazlılar ilk 
4 haftada adından sıkça bahsettirirken 10 
puan toplamıştı. Sonraki 4 haftalık peri-
yotta ise en önemli konu Konyaspor’un bu 
performansı sürdürebileceğiydi. 5.haftada 
Giresunspor ile deplasmanda golsüz be-
rabere kalan Konyaspor, 6.haftada Trab-
zonspor, 7.haftada Kasımpaşa ve 8.haftada 
ise Alanyaspor ile berabere kaldı. İlk 4 
haftada fiziksel anlamda diğer takımlara 
göre hazır bir görüntü çizen Yeşil-Beyaz-
lılar 4.haftadan sonra diğer takımlarında 
kondisyon anlamında toparlanmasıyla 
zaman zaman sorun yaşadı. 9.haftada 
oynadığı Galatasaray’a şanssız bir şekilde 
mağlup olan Anadolu Kartalı, mücadelesiy-
le göz doldurdu.

7 AYDIR SAHASINDA YENİLMİYOR 

Anadolu Kartalı’nda göreve İlhan Pa-
lut’un gelmesinden sonra camia olumlu an-
lamda bir tepki verirken günbegün futbol 
anlamında ilerleme kaydediyor. Yenilmeme 

alışkanlığını kazanan İttifak Holding Kon-
yaspor, iç sahadaki son yenilgisini geçen 
sezon Fenerbahçe maçında 3-0’lık sonuçla 
aldı. En son 8 Mart tarihinde Fenerbahçe 
ile sahasında oynayan ve o maçtan yenil-
giyle ayrılan Yeşil-Beyazlılar ondan sonra 
iç sahada çıktığı 10 lig maçında mağlubiyet 
almadı. Ligin ilk 4 haftalık periyodunda 10 
puan toplayan ve flaş bir giriş ile sezona 
merhaba diyen Konyaspor, ondan sonraki 5 
maçlık periyotta sendeledi. 

Oyunsal anlamda zaman zaman oyun-
dan düşen Yeşil-Beyazlılar ikinci milli ta-
kım arasına da namağlup girmeyi başardı. 
Takım olarak saha içerisinde olumlu bir 
grafik çizen Konyaspor takımı, milli aranın 
ardından zorlu bir fikstüre girdi. 9.haftada 
Galatasaray ile deplasmanda karşılaşan 
temsilcimiz, 10. haftada Kayserispor, 
11.haftada ise Fenerbahçe’yi evinde konuk 
edecek. Söz konusu 2 maçtan en iyi şekilde 
çıkmak isteyen Yeşil-Beyazlılarda İlhan Pa-
lut, oynattığı oyunla taraftarların takdirini 
şimdiden kazandı.

12 MAÇ SONRA MAĞLUP OLDU

İttifak Holding Konyaspor geçen sezon-
dan bu yana oynadığı son 12 maçta mağ-
lubiyet yüzü görmedi. Geçen sezonun son 

TAKIM OLARAK ÖN PLANA ÇIKTI

Konyaspor, teknik 
direktörü İlhan Palut’un 

göreve gelmesinden sonra 
tam anlamıyla bir takım 
görüntüsü çizerken, bu 
sezonda başarılı teknik 
adamın kompakt oyun 

anlayışı ön plana çıkıyor. 
Takım halinde hücum 

ve savunma yapmayı set 
oyununu benimseyen 

Anadolu Kartalı’nda 
oyuncular gerek bireysel 
anlamda istatistikleriyle 

gerekse takım halinde ön 
plana çıktı. Teknik Direktör 

İlhan Palut ile koşan ve 
mücadele eden bir takım 

olan Konyaspor, oyun 
anlayışıyla da rakiplere ters 
gelen bir ekip olarak öne 

çıkıyor.

4 maçında Karagümrük ve Göztepe’yi 
yenen Yeşil-Beyazlılar, Trabzonspor ve 
Alanyaspor ile de berabere kalmıştı. Bu 
sezon ise oynadığı 8 maçta 3 galibiyet 5 
beraberlik alan temsilcimiz son mağlu-
biyetini 28 Nisan’da deplasmanda oyna-
dığı Galatasaray maçında 1-0’lık sonuçla 
aldı. Ligin 9.haftasında deplasmanda 
karşılaştığı Galatasaray’a karşı şanssız 
bir mağlubiyet alan Yeşil-Beyazlılar, sa-
hadan 1-0’lık sonuçla mağlup ayrılırken, 
12 maç sonra yenilgi yüzü gördü.

KARTAL EN İYİ BAŞLANGICINI YAPTI

Süper Lig’de 2021-2022 Sezonu, 
13 Ağustos 2021 tarihinde başlarken 
Konyaspor, Süper Lig’deki 21. sezonunu 
geçiyor.  Yeşil-Beyazlılar, Süper Lig’de 
(o zamanki adıyla 1. Lig) ilk kez 1988-
1989 sezonunda yer alırken, Anadolu 
Kartalı, Süper Lig’deki ilk sezonunda 36 
maçta 46 puan topladı ve ligi 8. sırada 
bitirdi. Tarinde zaman zaman kötü anlar 
yaşayan Konyaspor, başarılarıyla adını 
tarihe altın harflerle yazdırdı. Süper 
Lig’de 21.sezonunu geçiren Anadolu 
Kartalı, sezona iyi başlarken, tarihinin 
en iyi başlangıçlarından birini yaptı.

Konyaspor, 1992-1993, 2008-2009 
ve 2010-2011 sezonları olmak üzere 3 
kez küme düşme üzüntüsü yaşadı. Ye-
şil-beyazlıların ilk küme düşme üzüntü-
sünü yaşadığı sezon 1992-1993 sezonu 
oldu. Süper Lig’deki 5. yılında 30 maçta 
16 puan toplayabilen Anadolu Kartalı, 
ligi 16. sırada bitirerek küme düştü. Se-
zon aynı zamanda Konyaspor’un Süper 
Lig’de en az puan toplayabildiği sezon 
oldu.

2003-2004 SEZONUNDA GERİ DÖNDÜ

Konyaspor, 10 yılın ardından 2003-
2004 Futbol Sezonu’nda Süper Lig’e 
geri döndü. Yeşil-Beyazlılar; 2003-2004, 
2004-2005, 2005-2006, 2006-2007, 
2007-2008, 2008-2009 sezonlarında ke-
sintisiz 6 yıl Süper Lig’de mücadele etti. 
2008-2009 Sezonu sonunda 34 maçta 
38 puan toplayabilen temsilcimiz, ligi 
16. sırada bitirdi ve bir kez daha alt ligin 
yolunu tuttu.

2010-2011’DE ÇIKTI SONRA DÜŞTÜ
Konyaspor 1 yıl aradan sonra 2010-

2011 sezonunda yeniden Süper Lig’e 
çıkmanın sevincini yaşadı. Ancak futbol 
tabiriyle “asansör” takım olmaktan kur-
tulamayan Yeşil-Beyazlılar, çıktığı sezon 
tekrar düşerek bir kez daha kendini 1. 
Lig’de buldu.

2013-2014 SEZONUNDA SAĞLAM 
DÖNDÜ

Konyaspor 1. Lig’de geçen 2 sezonun 
ardından 2013-2014 sezonunda yeninde 
Süper Lig’e yükseldi. Bu sezondan sonra 
Süper Lig’in gediklisi olan Konyaspor 
tam 8 sezondur en üst ligde mücadele 
etmeye devam ediyor. Yeşil-beyazlılar, 
bu sezon Süper Lig’de üst üste 9. sezo-
nunu geçirecek.
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ÖNEMLİ BAŞARILAR 

Anadolu Kartalı, bu 8 sezonda tarihi 
başarılar elde etti. Konyaspor, 2015-2016 
sezonunu 66 puanla 3. sırada tamamladı 
ve ilk kez Avrupa kupalarına katılma hakkı 
elde etti. Yeşil-Beyazlılar, 2016-2017 se-
zonunda ligi orta sıralarda bitirmesine kar-
şın kupada başarılı bir performans gösterdi 
ve finalde Başakşehir’i yenerek Türkiye 
Kupası’nı müzesine götürdü. Konyaspor, 
bu başarı sonrası ikinci kez Avrupa kupala-
rında mücadele etti. Bu tarihi başarılarda 
takımın başında Aykut Kocaman vardı. 

Konyaspor, 2017-2018 sezonunun başında 
bu kez Mustafa Reşit Akçay yönetiminde 
çıktığı maçta lig şampiyonu Beşiktaş’ı ye-
nerek Süper Kupa’yı müzesine götürdü ve 
tarihi bir başarıya daha imza attı.

21.SEZONUNA İYİ BAŞLADI

100.yılın içerisinde olan İttifak Holding 
Konyaspor, Süper Lig’de mücadele etti-
ği 21.sezonuna en iyi başlangıçlarından 
birisini yaptı. Özellikle ilk 4 haftalık dilimde 
3 galibiyet ve 1 beraberlik alarak 10 puanı 
hanesine yazdıran Anadolu Kartalı, tüm 

kamuoyunun dikkatini çekti. Geride kalan 
9 haftalık dilimde 3 galibiyet, 5 beraberlik 
ve 1 mağlubiyet alan Konyaspor 14 puan 
toplarken, kompakt oyun anlayışıyla iyi bir 
ivme yakaladı. Taraflı-tarafsız izleyenlerin 
keyif aldığı bir Konyaspor takımı yaratan 
genç teknik adam İlhan Palut ise her konuş-
masında mücadelenin altını çizerek beğeni 
kazandı. Konyaspor ile İlhan Palut birbir-
lerine ilaç olurken, taraftarlar bu ilişkinin 
uzun sürmesi gerektiğini ifade ediyor. 
Sezon sonu sözleşmesi sona erecek olan 
İlhan Palut hakkında taraftarlar 5 yıllık yeni 
sözleşme imzalanması gerektiğini söylüyor. 
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1922 yılında Atletizm Federasyonu-
nun kurulmasının paralelinde 1929 
yılından itibaren Konya’mızda şehir 

merkezinde şu anki Karatay İmam Hatip 
Lisesinin olduğu yerde bulunan İdmanyurdu 
sahasında atletizm faaliyetleri başladı. Bu 
paralelde 1940’lı yıllarda Konya’nın caddele-

rinde yarışlar yapıldı. 
1950 yılında Şehir Stadı’nın yapılması, 

1960 yılında kendisi de eski bir millî atlet 
olan Sami Yavrucak’ın Beden Terbiyesi Bölge 
Müdürlüğüne getirilmesi ve aynı yıl Dünya 
Ordular Arası Atletizm Şampiyonası’nın 
Konya’da yapılması Konya atletizmi için milat 
hüviyetinde oldu. 

Bu çerçevede fahri bölge müdürü Ziya 
Eytemiz ile başlayan Konya atletizmi Sami 
Yavrucak ile rayına oturdu. Sonrasındaki 
bölge müdürleri Cemil Ergen, Tezcan Uz-
can, Bahtiyar Demir, Vezir Balcıoğlu ve daha 
sonraki yöneticilerin atletizmi desteklediği 
gerçeğiyle Konya’da altmış dokuz millî atlet 
yetişti.

Sami Yavrucak döneminde 300m’lik 
müstakil atletizm sahasının yapılması, Cemil 
Ergen döneminde altı kulvarlı olan atle-
tizm pistinin sekiz kulvara çevrilmesi, Vezir 
Balcıoğlu döneminde şube müdürü Muzaf-
fer Tulukcu’nun özverisiyle Saraçoğlu’na 
müstakil kros parkurunun yapılması, Necati 
Yeğenoğlu dönemindeyse Konya Ermenekli 
olan spor bakanı Fikret Ünlü’nün tercihiy-
le Saraçoğlu’na müstakil tartan atletizm 
pistinin kazandırılması Konya atletizmi için 
önemli artıları olan tarihi vakalardır.

Konya atletizm için Ereğli ilçemiz-
de görev yapan stadyum müdürleri Ali 
Özbakır ve Zekai Dinç ile beden eğitimi 
dersi öğretmenleri Yılmaz Küçükavşar, 

Hilmi Yılmazok, Recai Canavar, Suat Çimen, 
Mehmet Yoluk, Zeki Özay ve Ahmet Öz-
kan’ın emekleriyle tüm ilçeler içinde atletizm 
açısından Ereğli ilçemizin ayrı bir yeri olduğu 
bir gerçek. 

İl merkezinde Erkek Lisesi beden eğitimi 
dersi öğretmeni Sabahattin Şengün ile başla-
yan öğretmenlerin atletizme ilgisi; Ali Esen, 
Saim Özyuva, Süleyman Ünver, Mazhar Var-
dar, Tahir Dönmezer, Mehmet Güler, Kâmil 
Çimen, Kerim Kuru, İlhami Coşkun, Seçil Ku-
tay, Mesut Toptaş, Kâmil Çetin, Mehmet Kuş, 
Ali Tunç, Mustafa Erkek, Erdem Şerbetçigil 
ve Cevdet Şenyurt ile devam etti.

Atletizme emek sarf eden Konya’mızın 
kulüpleriyse şunlar: Selçukspor, Konyaspor, 
İdmanyurdu, Şekerspor, Yolspor, Demirspor, 
Et Balık, Ereğlispor, Ereğli Belediyespor, 
Akviran Kültürspor, PTT Spor, Telekomspor, 
Akşehirspor (Kültürspor).

1960’lı yıllarda atletizm federasyonu ta-
rafından görevlendirilen antrenörler Muhsin 
Cüneyt, Frank Medina ve Kolariç Marjan’ın 
yanında bu yıllarda fahri gönüllü antrenörler 
Mustafa Keten başta olmak üzere Osman Şen 
ve Mustafa Yavuz gibi bazı isimlerin de Kon-
ya atletizmi için fedakarlıkları unutulmaz. 

Kadrolu antrenörler Mustafa Silay, F. 
Bayram Hadi, Muzaffer Tulukcu, Serdar 
Uzuncan, Seyfi Atamer, D. Ali Erdoğan, Hav-
va Uzuncan, Asuman Çetin, Muhlis Ejder, Ali 
Topal, Sevinç Yılmaz, Yasemin Kahyaoğlu, 

Konyamızda sportif başarıda ata sporu bisiklet sonra 
ise atletizm gelir. Bisiklet branşında yüzün üzerinde 

Konyalı bisikletçimiz, ay yıldızlı formayı şerefle giyerken 
atletizmde Konya’da altmış dokuz atletimiz millî 

formayla yarıştı

KONYA’DA ATLETİZM

Mustafa Ertavukçu, Leman Elmas, Rabia Yörük, 
Hakan Ertaş, Mustafa Alpçin, Cemalettin Balcı, 
Aysen Soydan, Tuğba Yurdaer ve Abdullah 
Sarı’nın, görevleri gereği çalışmaları da Konya 
atletizminin gelişmesinde önemli bir etken 
olduğu bir gerçek. 

İşte Konya’da yetişen millî atletler:
Orhan Arda, Recai Kıcıkoğlu, Bilge Tarhan, 

M. Ali Aydede, Vezir Balcıoğlu, Yılmaz Küçü-
kavşar,  M. Ali Göksu, Mustafa Silay, Yalçın 
Altınel, Ahmet Keten, Muharrem Apan, Musta-
fa Yavuz, İbrahim Ünver, Ömer Zengin, Abdil 
Gülhan, ibrahim Akkuş, Mehmet Özdil, Meh-
met Yardımcı, Servet Uzuncan, Harun Bilgiç, 
Hüseyin Kıyak, Berkan Uykur, İbrahim Dülger, 
Arif Güler, Bedriye Süslü (Tuğanalp), Erdem 
Şerbetçigil, Ali Tunç (19 kez millî), Yasemin 
Kahyaoğlu, Zafer Göçmez, Adnan Akova, Al-
paslan Ünlü, Nihat Çelik, M. Ali Uysal, Zekeriya 
Akdoğan (27 kez millî), Burhan Vurgun, İlhami 
Aslan, Aysen Özkul, Zeynep Yazar, Harun Bil-
giç, Cihat Ulus (38 kez millî), Lütfi Atalay, Ufuk 
Sarıkafa (Altun), Halime Karakoyun (Aydoğdu), 
Aylin Erol, Mukadder Çalık (Kuzucu), Abdullah 
Sarı, Fatih Bilgiç (87 kez millî), Ali İhsan Kara-
taş, Doğan Nur, Durali Yıldız, M. Afif Gezgin, 
Ali Demirhan, Seyfi Atamer, Yaşar Dadak, Bel-
gin Büyükşahin, Meryemana Doğanay, Yonca 
Kutluk, Kaan Gacar, Gökdeniz Göçmen, Yunus 
Emre Kızıl, Azize Altın, Osman Özdeveci, Mu-
hammet Polat, İlyas Çanakçı, Cevhair Kalkan, 
Mustafa Yılmaz, Hayriye Bakırsini, Sanem Eser.

Konya’mızın millî atletlerinden bazı isim-
lerin başarıları arttıkça Konya dışına taşındık-
ları; Fenerbahçe, Galatasaray, Mersin Amatör 
Atletizm, İstanbul Büyükşehir Belediyespor gibi 
kulüplerde forma giydikleri hepimizin malumu.

Yılmaz Küçükavşar, Muzaffer Tulukcu, 
Hilmi Yılmazok ve İbrahim Tunç; millî takım 
antrenörü olarak görev yapan Konyalılar.

İlimizde millî formayı giyme rekoru 87 kez 
ile Fatih Bilgiç’te. Onu 38 kez ile Cihat Ulus, 27 
kez ile Zekeriya Akdoğan, 19 kez ile Ali Tunç 
takip ediyor.

Değerli Atletizm Camiası:
Konyamızın Millilik Sıralaması
Fatih Bilgiç 87
Cihat Ulus 38
Zekeriya Akdoğan 27
Ali Tunç 19
Yonca Kutluk 16
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Süper Lig’de 2021-
2022 Sezonu, 13 

Ağustos 2021 tarihinde 
başlarken Konyaspor, Süper 

Lig’deki 21. sezonunu geçiyor.  
Yeşil-Beyazlılar, Süper Lig’de 

(o zamanki adıyla 1. Lig) ilk 
kez 1988-1989 sezonunda yer 
alırken, Anadolu Kartalı, Süper 

Lig’deki ilk sezonunda 36 maçta 
46 puan topladı ve ligi 8. sırada 

bitirdi. Tarinde zaman zaman 
kötü anlar yaşayan Konyaspor, 

başarılarıyla adını tarihe 
altın harflerle yazdırdı. Süper 

Lig’de 21.sezonunu geçiren 
Anadolu Kartalı, sezona iyi 

başlarken, tarihinin en iyi 
başlangıçlarından birini 

yaptı.

Konyaspor, 1992-1993, 2008-
2009 ve 2010-2011 sezon-
ları olmak üzere 3 kez küme 

düşme üzüntüsü yaşadı. Yeşil-beyaz-
lıların ilk küme düşme üzüntüsünü 
yaşadığı sezon 1992-1993 sezonu oldu. 
Süper Lig’deki 5. yılında 30 maçta 16 
puan toplayabilen Anadolu Kartalı, ligi 
16. sırada bitirerek küme düştü. Sezon 
aynı zamanda Konyaspor’un Süper 
Lig’de en az puan toplayabildiği sezon 
oldu.

2003-2004 SEZONUNDA GERİ 
DÖNDÜ

Konyaspor, 10 yılın ardından 2003-
2004 Futbol Sezonu’nda Süper Lig’e 
geri döndü. Yeşil-Beyazlılar; 2003-
2004, 2004-2005, 2005-2006, 2006-
2007, 2007-2008, 2008-2009 sezon-
larında kesintisiz 6 yıl Süper Lig’de 
mücadele etti. 2008-2009 Sezonu 
sonunda 34 maçta 38 puan toplayabi-
len temsilcimiz, ligi 16. sırada bitirdi 
ve bir kez daha alt ligin yolunu tuttu.

2010-2011’DE ÇIKTI SONRA DÜŞTÜ

Konyaspor 1 yıl aradan sonra 2010-
2011 sezonunda yeniden Süper Lig’e 
çıkmanın sevincini yaşadı. Ancak fut-
bol tabiriyle “asansör” takım olmaktan 

kurtulamayan Yeşil-Beyazlılar, çıktığı 
sezon tekrar düşerek bir kez daha ken-
dini 1. Lig’de buldu.

2013-2014 SEZONUNDA SAĞLAM 
DÖNDÜ

Konyaspor 1. Lig’de geçen 2 se-
zonun ardından 2013-2014 sezonun-
da yeninde Süper Lig’e yükseldi. Bu 
sezondan sonra Süper Lig’in gediklisi 
olan Konyaspor tam 8 sezondur en üst 
ligde mücadele etmeye devam ediyor. 
Yeşil-beyazlılar, bu sezon Süper Lig’de 
üst üste 9. sezonunu geçirecek.

ÖNEMLİ BAŞARILAR 

Anadolu Kartalı, bu 8 sezonda 
tarihi başarılar elde etti. Konyaspor, 
2015-2016 sezonunu 66 puanla 3. 
sırada tamamladı ve ilk kez Avrupa 
kupalarına katılma hakkı elde etti. 
Yeşil-Beyazlılar, 2016-2017 sezonunda 
ligi orta sıralarda bitirmesine karşın 
kupada başarılı bir performans gös-
terdi ve finalde Başakşehir’i yenerek 
Türkiye Kupası’nı müzesine götürdü. 
Konyaspor, bu başarı sonrası ikinci 
kez Avrupa kupalarında mücadele etti. 
Bu tarihi başarılarda takımın başın-
da Aykut Kocaman vardı. Konyaspor, 
2017-2018 sezonunun başında bu kez 

KARTAL EN İYİ 
BAŞLANGICINI YAPTI

Mustafa Reşit Akçay yönetiminde çıktığı 
maçta lig şampiyonu Beşiktaş’ı yenerek 
Süper Kupa’yı müzesine götürdü ve tarihi 
bir başarıya daha imza attı.

21.SEZONUNA İYİ BAŞLADI

100.yılın içerisinde olan İttifak Holding 
Konyaspor, Süper Lig’de mücadele ettiği 
21.sezonuna en iyi başlangıçlarından biri-
sini yaptı. Özellikle ilk 4 haftalık dilimde 3 
galibiyet ve 1 beraberlik alarak 10 puanı 
hanesine yazdıran Anadolu Kartalı, tüm 
kamuoyunun dikkatini çekti. Geride kalan 
9 haftalık dilimde 3 galibiyet, 5 beraberlik 
ve 1 mağlubiyet alan Konyaspor 14 puan 
toplarken, kompakt oyun anlayışıyla iyi bir 
ivme yakaladı. Taraflı-tarafsız izleyenlerin 
keyif aldığı bir Konyaspor takımı yara-
tan genç teknik adam İlhan Palut ise her 
konuşmasında mücadelenin altını çizerek 
beğeni kazandı. Konyaspor ile İlhan Palut 
birbirlerine ilaç olurken, taraftarlar bu 
ilişkinin uzun sürmesi gerektiğini ifade 
ediyor. Sezon sonu sözleşmesi sona erecek 
olan İlhan Palut hakkında taraftarlar 5 yıl-
lık yeni sözleşme imzalanması gerektiğini 
söylüyor.

118



Süper Lig’de 2021-
2022 Sezonu, 13 

Ağustos 2021 tarihinde 
başlarken Konyaspor, Süper 

Lig’deki 21. sezonunu geçiyor.  
Yeşil-Beyazlılar, Süper Lig’de 

(o zamanki adıyla 1. Lig) ilk 
kez 1988-1989 sezonunda yer 
alırken, Anadolu Kartalı, Süper 

Lig’deki ilk sezonunda 36 maçta 
46 puan topladı ve ligi 8. sırada 

bitirdi. Tarinde zaman zaman 
kötü anlar yaşayan Konyaspor, 

başarılarıyla adını tarihe 
altın harflerle yazdırdı. Süper 

Lig’de 21.sezonunu geçiren 
Anadolu Kartalı, sezona iyi 

başlarken, tarihinin en iyi 
başlangıçlarından birini 

yaptı.

Konyaspor, 1992-1993, 2008-
2009 ve 2010-2011 sezon-
ları olmak üzere 3 kez küme 

düşme üzüntüsü yaşadı. Yeşil-beyaz-
lıların ilk küme düşme üzüntüsünü 
yaşadığı sezon 1992-1993 sezonu oldu. 
Süper Lig’deki 5. yılında 30 maçta 16 
puan toplayabilen Anadolu Kartalı, ligi 
16. sırada bitirerek küme düştü. Sezon 
aynı zamanda Konyaspor’un Süper 
Lig’de en az puan toplayabildiği sezon 
oldu.

2003-2004 SEZONUNDA GERİ 
DÖNDÜ

Konyaspor, 10 yılın ardından 2003-
2004 Futbol Sezonu’nda Süper Lig’e 
geri döndü. Yeşil-Beyazlılar; 2003-
2004, 2004-2005, 2005-2006, 2006-
2007, 2007-2008, 2008-2009 sezon-
larında kesintisiz 6 yıl Süper Lig’de 
mücadele etti. 2008-2009 Sezonu 
sonunda 34 maçta 38 puan toplayabi-
len temsilcimiz, ligi 16. sırada bitirdi 
ve bir kez daha alt ligin yolunu tuttu.
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ligi orta sıralarda bitirmesine karşın 
kupada başarılı bir performans gös-
terdi ve finalde Başakşehir’i yenerek 
Türkiye Kupası’nı müzesine götürdü. 
Konyaspor, bu başarı sonrası ikinci 
kez Avrupa kupalarında mücadele etti. 
Bu tarihi başarılarda takımın başın-
da Aykut Kocaman vardı. Konyaspor, 
2017-2018 sezonunun başında bu kez 

KARTAL EN İYİ 
BAŞLANGICINI YAPTI

Mustafa Reşit Akçay yönetiminde çıktığı 
maçta lig şampiyonu Beşiktaş’ı yenerek 
Süper Kupa’yı müzesine götürdü ve tarihi 
bir başarıya daha imza attı.

21.SEZONUNA İYİ BAŞLADI

100.yılın içerisinde olan İttifak Holding 
Konyaspor, Süper Lig’de mücadele ettiği 
21.sezonuna en iyi başlangıçlarından biri-
sini yaptı. Özellikle ilk 4 haftalık dilimde 3 
galibiyet ve 1 beraberlik alarak 10 puanı 
hanesine yazdıran Anadolu Kartalı, tüm 
kamuoyunun dikkatini çekti. Geride kalan 
9 haftalık dilimde 3 galibiyet, 5 beraberlik 
ve 1 mağlubiyet alan Konyaspor 14 puan 
toplarken, kompakt oyun anlayışıyla iyi bir 
ivme yakaladı. Taraflı-tarafsız izleyenlerin 
keyif aldığı bir Konyaspor takımı yara-
tan genç teknik adam İlhan Palut ise her 
konuşmasında mücadelenin altını çizerek 
beğeni kazandı. Konyaspor ile İlhan Palut 
birbirlerine ilaç olurken, taraftarlar bu 
ilişkinin uzun sürmesi gerektiğini ifade 
ediyor. Sezon sonu sözleşmesi sona erecek 
olan İlhan Palut hakkında taraftarlar 5 yıl-
lık yeni sözleşme imzalanması gerektiğini 
söylüyor.
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Bisiklet şehri olan Konya, bisiklet sporunda da 
önemli bir başarı gösteriyor. Türkiye’de en çok 
bisiklet sporcusu olan Konya’nın bu özelliği 

başarıyı da beraberinde getiriyor. Bu konuda en son başarı 
Torku Şekerspor’dan geldi. Balkan Yol Bisikleti Şampiyo-
nasında Genç Erkekler kategorisinde Torku Şekerspor’lu 
Ali İhsan Egin, Balkan Şampiyonu oldu. 

6 YILDIR SPOR YAPIYORUM

Büyük bir başarı göstererek Konya’nın ve Türkiye’nin 
gururu olan Egin, önemli açıklamalarda bulundu. 6 yıldır 
bisiklet sporuyla ilgilendiğini dile getiren Egin, imkansız-
lıkla başlayan bu serüvenin Torku Şekerspor transferinin 
ardından başarıyı getirdiğini söyledi. 

ZOR AMA ZEVKLİ BİR SPOR

Bisiklet sporunun zor ancak oldukça zevkli bir spor 
olduğuna dikkat çeken Egin, bu sporun içerisinde yer 
almaktan oldukça mutlu olduğunu söyledi. Balkan şam-
piyonluğunun büyük bir gurur getirdiğini ancak üzerine 
sorumluluk da yüklediğini dile getiren Egin, bundan son-
raki süreçte farklı başarılar için büyük bir gayret içerisinde 
olacağının altını çizdi. 

Sizi kısaca tanıyabilir miyiz? 

Konya’nın Çumra ilçesinde doğdum. Selçuk Üniversi-
tesi Spor Bilimleri Fakültesi 1. Sınıf öğrencisiyim. 6 yıldır 
sporun içerisindeyim.

Bisiklet sporuna ilk adımı nasıl attın?

Hocam okula gelip sporcu topluyordu. Ben de öyle 
başlamış oldu. Çumra Belediyespor’daydım. Sonra Torku 
Şekerspor’a transfer oldum. Şuan burada bisiklet sporuna 
yönelik çalışmalarımı sürdürüyorum. 

Balkan şampiyonu oldun. Bu konuda neler 
söylersin? 

“Bosna Hersek’in başkenti Saraybosna’da düzenle-
nen Balkan Yol Bisikleti Şampiyonası’nda genç erkekler 
kategorisinde Balkan şampiyonu oldum. Zorlu bir süreçti. 
6 yıldır uğraşıyorum. İlk başladığımda imkansızlıkla başla-
dım bu spora. Ama şuan kulübümüzün imkanları oldukça 
iyi. Çalışarak, azmederek bu başarıyı yakalamış olduk.

6 yıllık süre zarfında neler yaşadın? Kendini nasıl 
geliştirdin?

Tabi çok çalıştık bu süreçte. Hocamız sürekli antren-
manlarda yanımızda oldu. Sürekli antrenman takvimiz 
oldu. Yarış periyoduna göre antrenmanlarımız oluyor. Bu 
şekilde çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Ben hem yol bisikleti 
hem de dağ bisikleti çalışıyorum. 

YENI BAŞARILAR 
IÇIN ÇALIŞACAĞIM

Konya’yı ve Türkiye’yi gururlandırarak Balkan Yol Bisikleti 
Şampiyonasında Genç Erkekler kategorisinde Balkan Şampiyonu 

olan Torku Şekerspor’lu Ali İhsan Egin, yeni başarılar için 
çalışacağını söyledi

Balkan Şampiyonluğuna hazırlık sürecin nasıl 
oldu?

Sporda antrenman yapmadığın an geri gidersin. O 
yüzden antrenman yapmadığımız gün yoktur. O yüzden 
sürekli antrenmanlarımızı sürdürdük. Bisiklet zaman 
isteyen bir spor. Zaman ayırmadan ve çaba göstermeden 
olmuyor. Böylece başarı da gelmiş oldu. 

Şampiyon oldun bu konuda neler söylersin?

Şampiyon olmak çok farklı bir duygu. 70 sporcu 
arasından birinci oldum. Büyükler arasında da 4. Sporcu 
olarak bitirdim. Hava şartları oldukça zordu. 4 derecede 
başladık yarışa ve yağmurluydu hava. Ekipman olarak da 
hazırlıksızdı. Zirvelerde kar yağışı falan da vardı. Yarışı 
kapattığımızda sıcaklık -4 dereceydi. O anlamda zor bir 
hava koşulunda yarışmış olduk. Hava koşullarına uygun 
kıyafetlerimiz var ama yine de benim için zorlu bir yarış 
oldu. 

Çumra Çatalhöyük’ten Torku Şekerspor’a 
transferin nasıl oldu?

İki takım zaten kardeş takım. Torku Şekerspor büyük 
kategoride yarışıyordu ama gençlere de önem vermeye 
başlamıştı. Gençlere yönelik çalışma başlayınca biz birkaç 
sporcu olarak oraya geçtik. Bu bizim için çok güzel oldu. 

Konya’nın bisiklet sporuyla ilgili neler söylersin?

Konya önemli bir bisiklet şehri. Konya’nın bisiklete 
verdiği önemi bütün şehirler biliyor. En fazla bisiklet takı-
mı ve sporcusu olan il Konya. Bisiklet yolunda da Konya 
Türkiye birincisi. Federasyon başkanımız da Konyalı. 
Konya’nın düz olması ve yollarının kaliteli olması bizim 
açımızdan büyük avantaj. Yollarımız tam antrenman 
yapmaya elverişli.

Balkan Şampiyonu olmanızın ardında ne tür 
tepkiler aldınız?

Çok motive edici tepkiler aldım. Özellikle ailem ve 
arkadaşlarımdan, yakın çevrem çok gururluydu. Tanı-
mayan kişilerin de mesajları oldu. Bu anlamda oldukça 
mutluyum. 

Balkan Şampiyonluğundan sonra senden 
beklentiler de arttı. Bu anlamda hedefin nedir?

Şuan kulüp olarak Cumhurbaşkanlığı bisiklet turuna 
hazırlanıyoruz. Takım olarak buraya katılacağız ve burada 
başarılı olmak için çalışacağız. 

Spor konusunda neler söylersin?
 
Spor kötü alışkanlıklardan koruyor. Sağlıklı yaşam 

sağlıyor. Sporun bu tür bir katkısı var. 

Bisiklet sporuna başlamayı düşünenlere 
tavsiyelerin ne olur?

Bisiklet sporu çok zor ama çok da zevkli bir spor. Bu 
yüzden herkese bisiklete binmeyi, bisiklet sporu yapmayı 
tavsiye ederim. 

Eklemek istediklerin var mı?

Bisiklet sporu yapmaktan oldukça mutluyum. Bizlere 
bu imkanları veren Takımımız Torku Şekerspor’a, Onursal 
Başkanımız Recep Konuk Bey’e, Antrenörümüz İsmail 
Uğurlu’ya teşekkür ediyorum. 
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Balkan Şampiyonluğuna hazırlık sürecin nasıl 
oldu?
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Balkan Şampiyonu olmanızın ardında ne tür 
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Çok motive edici tepkiler aldım. Özellikle ailem ve 
arkadaşlarımdan, yakın çevrem çok gururluydu. Tanı-
mayan kişilerin de mesajları oldu. Bu anlamda oldukça 
mutluyum. 

Balkan Şampiyonluğundan sonra senden 
beklentiler de arttı. Bu anlamda hedefin nedir?

Şuan kulüp olarak Cumhurbaşkanlığı bisiklet turuna 
hazırlanıyoruz. Takım olarak buraya katılacağız ve burada 
başarılı olmak için çalışacağız. 

Spor konusunda neler söylersin?
 
Spor kötü alışkanlıklardan koruyor. Sağlıklı yaşam 

sağlıyor. Sporun bu tür bir katkısı var. 

Bisiklet sporuna başlamayı düşünenlere 
tavsiyelerin ne olur?

Bisiklet sporu çok zor ama çok da zevkli bir spor. Bu 
yüzden herkese bisiklete binmeyi, bisiklet sporu yapmayı 
tavsiye ederim. 

Eklemek istediklerin var mı?

Bisiklet sporu yapmaktan oldukça mutluyum. Bizlere 
bu imkanları veren Takımımız Torku Şekerspor’a, Onursal 
Başkanımız Recep Konuk Bey’e, Antrenörümüz İsmail 
Uğurlu’ya teşekkür ediyorum. 
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